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Değerli Okuyucular,
Batman Üniversitesi Rektörü olarak göreve başladığım ilk 

andan itibaren öğrencilerimize, akademik ve idari personelimize 
dolayısıyla üniversitemize faydalı olmayı önceleyen, farklı 
alanlarda uzmanlaşmış fedakâr ve sorumluluk alabilen bir 
yönetim kadrosu kurmayı hedefledik. Hiç zaman kaybetmeden 
hemen işe koyularak üniversitelerin, birbirinden ayrılmaz 
üç bileşeni olan öğrenciler, akademik ve idari personelin 
üniversitelerinden beklentilerini öğrenmek üzere belli 
aralıklarla memnuniyet anketleri düzenledik. Anketlerden elde 
edilen veriler ışığında çalışmalar yürütmek üzere stratejiler ve 
hedefler belirledik. Bu stratejiler ve hedefler doğrultusunda 
ilk yılımızda gerçekleştirdiğimiz nitelikli çalışmaların, hayata 
geçirdiğimiz başarılı projelerin olumlu yansımalarını, hem 
birebir söylemler hem de anketlerdeki memnuniyet oranlarının 
yükselmesiyle görmeye başladık. Memnuniyetleri artmaya 
başlayan öğrencilerimizin, akademik ve idari personelimizin 
üniversitelerine bağlılıklarının ve aidiyet duygularının daha da 
pekiştiğini ve çalışma motivasyonlarının yükseldiğini gözlemledik. 
İlk yılımızda çok sayıda proje ve çalışmaya imza atarken ikinci 
yılımızda uzun vadeli ve sürdürülebilir bir mahiyet taşıyan 
projelerimizin kapsamlarının genişletilmesi, kapasitelerinin 
artırılması ve yeni projelerin hayata geçirilmesi amacıyla 
çalışmalarımıza ara vermeden devam ettik. 

Görevde bulunduğumuz ikinci yılımızda gerçekleştirdiğimiz 
çalışmalarımızın bir kısmını, elinizdeki “Almanak-2022” kitabında 

bir araya getirerek siz değerli okurlara sunuyoruz. “Almanak-2022” 
kitabında; “Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite” mottosuyla 
enerji alanında, ulusal ve uluslararası çapta başarılı çalışmalar 
yürüten, şehir ve bölge halkıyla bütünleşen, bu minvalde 
tüm kurum ve kuruluşlarla iş birlikleri geliştiren, topluma 
yüzünü dönen, toplumun değerlerini önemseyen bir anlayışla 
hareket eden, öğrencilerinin faydasına olabilecek her fikir ve 
projede sorumluk alan daha özgüvenli bir Batman Üniversitesi 
göreceksiniz. 

Bugün gelinen noktada Batman Üniversitesinin, kısa süre 
zarfında önemli projeleriyle kadim toprakların modern kenti olan 
Batman şehrimize, bölgemize ve ülkemize bilimsel ve akademik 
katkı sunmaya başlamasının gururunu yaşıyoruz. Ancak şimdiye 
kadar başarıyla tamamladığımız ve devam ettiğimiz çalışmaların 
gururunu yaşasak da henüz ulaşmamız gereken çok fazla hedefin, 
elde etmemiz gereken çok fazla başarının olduğunun bilincindeyiz. 
Donanımlı akademik kadromuz, fedakâr idari personelimiz 
ve ciğerparelerimiz öğrencilerimiz sayesinde belirlediğimiz 
hedeflere ulaşacağımıza ve her geçen gün başarı çıtamızı daha da 
yükselteceğimize olan inancım tamdır. 

Batman Üniversitesinin, daha iyi yerlere gelmesi için daha fazla 
fedakârlık göstermeye ve sorumluluk almaya devam edeceğimizi 
belirtir,  hepinizi saygı ve sevgiyle selamlarım…

Prof. Dr. İdris DEMİR
Rektör

BATM
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İÇİNDEKİLER
Üniversitemiz

Fiziki Yapılanmamız

Proje ve İş Birliklerimiz

Pilot Üniversite Çalışmalarımız

Kalite Çalışmalarımız

Öğrenciye Yönelik Faaliyetler ve Başarılarımız

Etkinliklerimiz

Tanıtım Faaliyetlerimiz

Resmi Ziyaretler

Ziyaretler

Basında Biz

  14

  44

  56

  76

  86

  94

118

208

216

236

244
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

ÜNİVERSİTEMİZ

2007 yılında kurulan Üniversitemiz, ‘’Bilgiyi 
Enerjiye Dönüştüren Üniversite’’ şiarıyla, 
bölgesinin öz kaynaklarını katma değere 
dönüştürerek Yükseköğretim Kurulu Başkanlığının 
‘’Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşma Programı’’ ile ‘’Enerji’’ alanında Pilot 
Üniversite olarak çalışmalarına devam etmektedir.

Üniversitemiz, evrensel boyutta bilgi 
üretmek, bilim ufkunu genişletmek, çağdaş, 
bilimsel, teknolojik ve kültürel birikimin egemen 
olmasını sağlayacak toplumun gelişmesine 
katkıda bulunmayı hedef edinen üretken 
bireyleri yetiştirmek, toplumsal gelişimin 
sürdürülebilirliğinde etkin ve belirleyici rol 
oynamak misyonuyla geleceğin nitelikli bireylerini 
yetiştirmektedir.

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTEMİZ LİSANSÜSTÜ EĞİTİM PROGRAMLARINA YOĞUN TALEP

Çeşitli yüksek lisans ve doktora programlarında 
lisansüstü eğitim görmek isteyen öğrencilere kapılarını açan 
Üniversitemizin öğrenci alım ilanına öğrenciler yoğun talep 
gösterdi. 27 tezli yüksek lıṡans, 11 tezsiz yüksek lisans ve 11 
doktora olmak üzere toplam 58 aday lıṡansüstü programlara 
başvuruda bulundu.

Sağlık Bilimleri Enstitüsü, Fen Bilimleri Enstitüsü ve Sosyal 
Bilimler Enstitüsünün birleştirilmesiyle Lisansüstü Eğitim 
Enstitüsüne dönüştürülen enstitümüzün güz dönemi öğrenci 
alımında öğrencilerden gelen yoğun talep doğrultusunda 
üniversitemiz bahar döneminde de 670 öğrenci alımı için 
kontenjan açtı. 2022 bahar döneminde açılan kontenjanlara 
yapılan 1791 başvurunun değerlendirildiği üniversitemizde, 
daha çok öğrencinin lisansüstü eğitim alabilmesi için 
kontenjanlar 956 öğrenciye kadar yükseltildi.

Rektör Demir: “Üniversitemiz Akademik Alanda İlerlemeye 
Devam Ediyor”

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi olarak 
akademik alanda yükselmeyi çok önemsediklerini ve bu 
sebeple enstitülerin birleştirilmesine destek vererek disiplinler 
arası programları üniversitemize kazandırdıklarını söyledi. 
Lisans eğitiminin lisansüstü eğitimlerle devam ettirilmesinin 
gerekliliğine değinen Rektör Demir, öğrencilerin her alanda 
gelişimi için çeşitli çalışmalar yürüttüklerini belirterek bu 
çalışmalar sonucu lisansüstü programlara yoğun talep olmasının 
kendilerini memnun ettiğini dile getirdi. Batman İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü ile yürütülen I. Batman Üniversitesi-Öğretmen 
Akademisi Buluşmaları Projesi ile öğretmenlerin de lisansüstü 
programlara yöneliminin arttığını ifade eden Rektör Demir, 
yürütülen projelerin olumlu sonuçlarını kısa vadede görmeye 
başladıklarını kaydetti.
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ÜNİVERSİTEMİZ ENERJİDE MARKA OLMA YOLUNDA HIZLA İLERLİYOR
Enerji alanında pilot seçilen Üniversitemizde yeni 

projeleri hayata geçirmeye yönelik çalışmalar hızla devam 
ediyor.  Çalışmalar kapsamında 17-18 Ocak 2022 tarihlerinde 
Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, Genel 
Sekreter Doç. Dr. Ömer Faruk Ertuğrul, Kalite Koordinatörü Doç. 
Dr. Halil İbrahim Aydın ile Proje Ofisi Koordinatörü ve Rektör 
Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi Mehmet Rıda Tür’ün katılımlarıyla 
oluşturulan proje ekibi, üniversitemizin bölgesel kalkınmaya 
destek olmak amacıyla yürüttüğü çalışmaları uygulamaya 
koyabilmek amacı ile Ankara’da çeşitli görüşmeler gerçekleştirdi.

İlk olarak Yükseköğretim Kurulu Başkanlığını (YÖK) ziyaret 
eden heyet, akademik destekler, proje çalışmaları ve enerji 
alanında lisans ve lisansüstü programlar açılması konusunda 
istişarelerde bulundu. Çeşitli alanlarda pilot üniversite seçilen 
üniversitelerle görüşmelerine devam eden üniversitemiz proje 
ekibi, hem bu üniversitelerin deneyimleri hem de YÖK’ün 
destekleri ile proje çalışmalarını yürüteceklerini belirtti.

TOBB Madencilik Meclisi Başkanı İbrahim Halil Kırşan ile 
görüşen heyet;  petrol, doğalgaz, yenilenebilir enerji kaynakları 
ve enerji vadisi oluşturulması ile ilgili konularda çeşitli fikir 
alışverişlerinde bulundu. Enerjide bir marka haline gelebilmek 

için özel projeler yürütmeyi hedeflediklerini belirten proje 
ekibi, çalışmalar konusunda diğer kurumlar ve üniversitelerle 
iş birliği yapmak istediklerini kaydetti. İbrahim Halil Kırşan ise 
üniversitemizde enerji alanında yürütülecek çalışmalara destek 
vermekten memnuniyet duyacaklarını dile getirdi. TOBB’da 
yapılan görüşmelerin ardından Nas Enerji Genel Müdürü Orhan 
Gayretli ile görüşen proje ekibi,  doğalgaz ve petrol gibi enerji 
kaynakları ile ilgili konularda çeşitli fikir alışverişlerinde bulundu.

TEİAŞ Destek Hizmetleri Dairesi Başkanı Selman Yüksel ve 
Gazi Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ramazan Bayındır 
ile görüşerek Üniversitemizde enerji alanında yürütülecek 
çalışmalar hakkında bilgiler veren proje ekibi,  ziyaret 
programında EPDK Kurul Üyesi Dr. Muhammed Mustafa İzgeç 
ile de görüştü. Proje ekibimiz, bölgemizde enerji alanında 
çalışmalar yürüten kurumlarla iş birliğini geliştirecek hamlelerde 
bulunmak istediklerini ifade ederken EPDK Kurul Üyesi Dr. 
Muhammed Mustafa İzgeç ise Üniversitemizde enerji alanında 
istihdama yönelik çalışmalar yürütülmesini beklediklerini 
anlatarak kurumlarla ilişkilerin geliştirilerek nitelikli iş gücünün 
arttırılmasının bölge kalkınmasına büyük faydalar sağlayacağını 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ HIZLA BÜYÜMEYE DEVAM EDİYOR
2022 Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) Tercih 

Sonuçlarının açıklanmasının ardından Üniversitemizin genel 
doluluk oranı yüzde 98.2 oranına ulaştı. 3 bin 672 öğrenci daha 
Batman Üniversitesi ailesine katılırken boş kalan kontenjan sayısı 
67 olarak belirlendi. 2021-2022 eğitim-öğretim döneminde boş 
kalan kontenjan sayısı 430 iken yüzde 88 genel doluluk oranına 
ulaşılmıştı.  

2021-2022 eğitim-öğretim döneminde lisans doluluk 
oranı yüzde 67.6, ön lisans doluluk oranı yüzde 97 olurken 
tercih sonuçlarının açıklanması ile birlikte lisans doluluk oranı 
yüzde 94.9, ön lisans doluluk oranı ise yüzde 99.8’e ulaştı. Ön 
lisansta üniversitemizi 2 bin 472 öğrenci tercih ederken lisans 
öğrencilerinin bin 200’ünün tercihi ise Batman Üniversitesinden 
yana oldu.

Yeni Açılan Bölümlerin Kontenjanları Doldu
Tercih sonuçlarının açıklanmasının ardından Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, artan öğrenci sayısının sevindirici 
olduğunu söyledi. Üniversitemizin tüm bölümlerinde yaşanan 
artışa dikkat çeken Rektör Demir, yeni açılan bölümlere olan 

talep sonucunda tüm kontenjanların dolduğunu açıkladı. Rektör 
Demir açıklamalarına şu şekilde devam etti: “34 lisans 80 ön 
lisans olmak üzere 114 okul birincisi öğrencimiz üniversitemizi 
tercih etti. Yeni açılan İktisat, Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği 
(İngilizce), Gastronomi ve Mutfak Sanatları, Turizm Rehberliği, 
Sason Meslek Yüksekokulu bünyesinde açılan Çocuk Gelişimi, 
Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu bünyesinde açılan Laborant 
ve Veteriner Sağlık Programı, Beşiri Organize Sanayi Bölgesi 
Meslek Yüksekokulu bünyesinde açılan Alternatif Enerji 
Kaynakları Teknolojisi ve Makine Programı kontenjanlarımız 
öğrencilerimiz tarafından tercih edilerek yüzde 100 doluluk 
oranına ulaştı. 3 bin 739 olan toplam kontenjanımız 3 bin 672 
öğrenci tarafından tercih edildi.”

Enerji alanında ihtisas üniversitesi olan Batman 
Üniversitesinin alanında uzman akademik kadrosuyla eğitim 
vermeye hazır olduğunu dile getiren Rektör Demir, tercih 
sonuçlarının öğrencilerimiz, Üniversitemiz ve şehrimiz için 
hayırlı olmasını dileyerek öğrencilere 2022-2023 eğitim-öğretim 
döneminde başarılar diledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİNE BİR DESTEK DE
BATMAN ÜNİVERSİTESİ KORUMA VE GELİŞTİRME VAKFINDAN

Öğrencilerinin bütçelerine katkı sunmak ve daha iyi 
şartlarda eğitim almalarını sağlamak için gerekli girişimlerde 
bulunulan Üniversitemizde, öğrencilerimize sunulan askıda 
yemek uygulamasından sonra şimdi de Askıda Otobüs Bileti 
uygulaması başladı. Batman Üniversitesi Koruma ve Geliştirme 
Vakfı aracılığıyla hayata geçirilen uygulamayla, hem ihtiyaç sahibi 
öğrencilere ulaşım ücreti desteği sağlanması hem de öğrencilerin 
derslere katılımlarının, kütüphane ve laboratuvar kullanımlarının 
artırılması amaçlanıyor.

Rektör Demir: “Öğrencilerimizin Derslerine Odaklanmalarını 
Engelleyecek Her Türlü Olumsuzluğu Minimize Etmeye Gayret 
Ediyoruz”

Askıda otobüs bileti uygulamasıyla ilgili açıklamalarda 
bulunan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
öğrencilerimizin derslerine odaklanmalarını engelleyecek her 
türlü olumsuzluğu minimize etmeye gayret ettiklerini söyledi.  

Askıda yemek uygulaması sayesinde öğrencilerin kampüsü 
daha aktif kullandıklarını kaydeden Rektör Demir,  uygulamanın 
öğrencilerin derse katılım, kütüphane ve laboratuvar 
imkânlarından yararlanma oranlarını artırarak başarı düzeyinde 
ciddi bir yükselme sağladığının altını çizdi.  Batman Üniversitesi 
Koruma ve Geliştirme Vakfının yeni kurulduğunu ve ilk icraatını 
da öğrencilerin yararına olan bir uygulamadan yana kullandığını 
belirten Rektör Demir, askıda yemek uygulamasıyla yakalanan 
başarı ivmesinin askıda otobüs bileti uygulamasıyla artarak 
devam edeceğine inandığını vurguladı.

Öğrencilerin yararına olabilecek projeleri somutlaştırmak ve 
hayata geçirmek için gerekli girişimlerde bulunmaktan imtina 
etmeyeceklerini söyleyen Rektör Demir, askıda bilet uygulamasına 
aracılık eden Batman Üniversitesi Koruma ve Geliştirme Vakfının 
yöneticilerine, üyelerine ve bağışçılarına göstermiş oldukları 
hassasiyetten dolayı teşekkür etti.
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BATMAN HALK KÜLTÜRÜ KİTABI ÜNİVERSİTEMİZ TARAFINDAN YAYIMLANDI

Batman halk kültürünün kayıt altına alınması ve gelecek 
nesillere aktarılması için Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’in öncülüğünde başlatılan ve Fen-Edebiyat Fakültesi 
Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü Halk Bilimi Ana Bilim Dalı Dr. 
Öğr. Üyesi Zehra Görkem Duran Gültekin’in yürütücülüğünde 
gerçekleştirilen “Batman Halk Kültürü Projesi” kitap olarak 
yayımlandı.

Rektör Demir: “Şehrimize ve Halkımıza Ahde Vefada 
Bulunmayı Amaçladık”

Batman’ın kadim halk kültürünü tanıtmak ve yaşatmak 
amacıyla yürütülen projenin kitap olarak basılmasının 
heyecanını yaşadıklarını dile getiren Rektör Demir, Batman’ın 
5 ilçesinin 25 köyünde 150’den fazla kaynak kişiyle yapılan 
görüşmeler sonucunda kayıt altına alınan Batman halk kültürü 
öğelerinin derlenerek kitap haline getirildiğini kaydetti. 
Batman halk kültürünün envanterinin oluşturulması ve kadim 
değerlerinin unutulmasının önüne geçilmesi adına bu çalışmayı 
çok önemsediklerini anlatan Rektör Demir, üniversite olarak bu 
çalışma ile Batman halkına ve şehrine ahde vefada bulunmak 

istediklerini vurguladı.
Rektör Demir: “Bu Çalışma İle Geleneklerimiz Gelecek 

Nesillere Doğru Bir Şekilde Aktarılacak”
Batman Halk Kültürü adlı kitabı hazırlanırken Batman’ın 

ve ilçelerinin köy köy ve ev ev gezilerek düğün, taziye, yılbaşı, 
bayram, şenlik gibi bir araya geldikleri zamanlarda söyledikleri 
şarkı, türkü, tekerleme, ağıt, masal, oyunların ve daha 
birçok öğenin derlendiğini belirten Rektör Demir, bu çalışma 
sayesinde geleneklerimizin de gelecek nesillere doğru bir 
şekilde aktarılacağını anlattı. Rektör Demir açıklamalarına şu 
şekilde devam etti: “Batman’ın tarihi ve kültürel değerlerini çok 
önemsiyoruz ve zengin kültürümüzün içerisinde gizli kalan birçok 
değer bu kitap sayesinde ortaya çıktı. Kitabın tüm kurum ve 
kuruluşlarla, kaynak kişilerle ve emek veren herkesle paylaşılması 
için çalışmalarımızı hızlandırdık. Kitabımızın tanıtım etkinliğini de 
yine Üniversitemiz ev sahipliğinde gerçekleştireceğiz. Batman’ın 
yetiştirdiği bir evladı olarak bu kitabı şehrimize kazandırmaktan 
dolayı çok mutluyuz. Birçok değerin yaşatılması için bu çalışmaya 
emek veren herkese teşekkürlerimi sunuyorum.”
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REKTÖR DEMİR ANTALYA DİPLOMASİ FORUMUNA KATILDI

Uluslararası İlişkiler Anabilim Dalı öğretim üyesi olarak alana 
dair önemli çalışmalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, öğretim üyesi olarak devlet liderlerinin buluştuğu 
ve gündemin en önemli bölgesel ve küresel konularına ilişkin 
görüşmelerin yapıldığı Antalya Diplomasi Forumuna katıldı. 
11-13 Mart 2022 tarihleri arasında NEST Kongre Merkezinde 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın himayelerinde ve 
Dışişleri Bakanlığı tarafından düzenlenen Antalya Diplomasi 
Forumunda yaklaşık 3 bin katılımcı yer aldı.

“Diplomasiyi Yeniden Kurgulamak” ana temasıyla bu yıl ikincisi 
düzenlenen forum, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın açılış 
konuşmasıyla başladı. NATO Genel Sekreteri Stoltenberg’in de 
aralarında bulunduğu 17 devlet ve hükümet başkanı, 80 bakan, 39 

uluslararası teşkilat temsilcisi başta olmak üzere, 75 ülkeden üst 
düzey temsilciyi misafir eden forumda Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
diplomasinin amacının barış ve istikrarı sağlamak olduğunu 
vurguladı.

Dünya üzerinde yaşanan değişimleri yönetmek adına 
diplomasinin önemine dikkat çeken Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, dış politikada yaşanan sorunların barışçıl 
yöntemler ve müzakerelerle çözülmesi için diplomasiye ihtiyaç 
duyulduğunu kaydetti. Diplomasinin değişen süreçte yeniden 
kurgulanmasına yönelik olarak gerçekleştirilen Antalya Diplomasi 
Forumunun önemli bir organizasyon olduğunu dile getiren Rektör 
Demir, ülkemizin böylesine değerli bir organizasyona ev sahipliği 
yapmasından gurur duyduklarını belirtti.
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REKTÖR DEMİR SAHADA ÇALIŞAN PERSONEL İLE BİR ARAYA GELDİ

Kurum içi ilişkileri önemseyen Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, Üniversitemiz personeli ile her fırsatta bir araya 
gelmeye devam ediyor. 15 Şubat 2022 tarihinde Batı Raman 
Kampüsü’nde alan temizliği yapan yardımcı personel ile bir 
araya gelen Rektör Demir, personel ile sohbet etti.

Batman Üniversitesinin tüm çalışanları ile birlikte büyük 

bir aile olduğunu belirten Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemiz 
personelinin özverili çalışmalarını yakından takip ettiğini 
söyledi. İnsan odaklı yönetim anlayışının her alanda olması 
gerektiğini ve ancak insanî değerlerimizle en iyi olanı ortaya 
çıkarabileceğimizi kaydeden Rektör Demir,  çalışmalarından 
dolayı personele teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ÖZEL ÖĞRENCİLER
MARUL VE SOĞAN FİDELERİNİ TOPRAKLA BULUŞTURDU

Kurum ve kuruluşlarla yaptığı çalışmaları toplumsal faydaya 
dönüştürmeye özen gösteren Üniversitemizde özel eğitimli 
öğrenciler, marul ve soğan fidelerini toprakla buluşturdu. 6 Nisan 
2022 tarihinde Üniversitemiz Batı Raman Kampüsü Sera alanında 
yapılan faaliyete Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, Batman Renkli Eller Otizm 
Derneği Başkanı Tevfik Gayretli ve 15 otizmli öğrenci katıldı.

Üniversitemiz, Batman İl Milli Eğitim Müdürlüğü ve Batman 
Renkli Eller Otizm Derneği arasında imzalanan iş birliği protokolü 
ile özel eğitim çocuklarının eğitimlerinde gelişimlerine destek 
olmak ve doğal yaşam ortamlarında bulunmalarını sağlamak 
amaçlanıyor. Ayrıca protokol ile özel öğrencilerin standartlara 
uygun şekilde toprağı üretime hazırlama, ekim-dikim, çapalama, 
sulama, gübreleme, bitki hastalık ve zararlıları ile mücadele, 
harç hazırlama, tohumla-çelikle üretim, hasat ve hasat sonrası 
işlemler yapma bilgi ve becerileri kazanması da belirlenen 
amaçlar arasında yer alıyor.

Programda bir konuşma yapan Batman Renkli Eller Otizm 
Derneği Başkanı Tevfik Gayretli, hızla gelişen teknolojinin 

insan yaşamını etki altına alarak ekosistem-insan ilişkilerinin 
bozulmasına neden olduğunu belirtti. Özel yetenekli çocukların 
farklı bir öneme sahip olduklarını belirten Gayretli, bu protokolün 
otizmli öğrencilerin gelişimi açısından etkili olacağını sözlerine 
ekledi.

Prof. Dr. İdris Demir ise yaptığı açıklamada bu protokolün 
özel öğrenciler için önemli bir adım olacağını ve bu konuda tüm 
imkânları sunmaya hazır olduklarını söyledi. Batman Üniversitesi 
olarak öğrencilerimizin gelişimlerine katkı sağlayacak çalışmalarda 
bulunmaktan mutluluk duyduklarını ifade eden Rektör Demir, 
Üniversitelerin en büyük amaçlarından birinin de topluma 
hizmet etmek olduğunu belirterek, bu amaç doğrultusunda 
hayata geçirilen projelerle sosyal farkındalık yaratmaya özen 
gösterdiklerini kaydetti. Rektör Demir sözlerini şu şekilde 
tamamladı: “Batman Üniversitesi olarak tüm bireylerimizin 
hayatına dokunmak istiyoruz. Bunun için durmadan çalışmalar 
yapıyoruz. Kurum ve kuruluşlarla yaptığımız protokoller 
kapsamında birçok hayata dokunduk, dokunmaya devam 
ediyoruz.”
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ÜNİVERSİTEMİZ TERS LALELERE SAHİP ÇIKIYOR

Doğaya ve çevreye hassasiyet gösteren Üniversitemiz, Sason 
ilçesinin yüksek kesimlerinde boy veren ve baharda çiçek açan 
Ters Lalelere sahip çıkmak ve bu türün çoğaltılmasını sağlamak 
amacıyla proje geliştirecek.

Ters Lale bitkisi hakkında bilgiler veren Batman Üniversitesi 
Sason Meslek Yüksekokulu Bitkisel ve Hayvansal Üretim Bölüm 
Başkanı Dr. Öğr. Üyesi İbrahim Selçuk Kuru, Latince literatürde 
Fritillaria imperialis, halk arasında ise Ters Lale ya da Ağlayan 
Gelin olarak bilinen ve boyu bir metreye kadar uzayabilen bu bitki 
türünün, turuncu, kırmızı ve nadiren de sarı renkli çiçeklere sahip 
olduğunu belirtti.

Soğanlı bir bitki olan Ters Lalelerin, hem süs bitkisi olarak hem 
de tıpta kullanılıyor olmasından dolayı ekonomik bir değere de 
sahip olduğunu söyleyen Kuru, göz kamaştırıcı olan bu türün, 
genellikle 1200-3000 metreler arasındaki yüksekliklerde yayıldığı 
bilgisini paylaştı.

Ülkemizin belli yerlerinde üretimi yapılan bu çiçeklerin kültüre 
alındığını ve başta Hollanda olmak üzere birçok Avrupa ülkesine 
ihraç edildiğini belirten Kuru, Ters Lalelerin Anıtkabir’de ve birçok 

resmi kurumun bahçesinde yetiştirilmelerinin yanı sıra hususi 
bahçelerde ve mezarlıklarda da tercih edildiğini dile getirdi.

Batman Üniversitesi olarak doğaya ve çevreye azami derecede 
hassasiyet gösterdiklerini ifade eden Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, ülkemizin biyolojik zenginliğinin bir göstergesi 
olan ve güzellikleriyle göz kamaştıran bu nadide çiçek türünün, 
korunması ve çoğaltılmasını sağlayarak gelecek nesillere 
de aktarılması amacıyla bir proje geliştireceklerini söyledi. 
Ters Lalelerin, estetik görünümleri ve açtıkları narin nazenin 
çiçekleriyle bir doğa harikası olduklarını belirten Rektör Demir, 
çiçek soğanlarının doğadan bilinçsizce sökülerek toplanması ve 
bunların büyük çoğunluğunun yurtdışına ihraç edilmesi nedeniyle 
bu eşsiz türün doğada var olan popülasyonunun her geçen gün 
azaldığına dikkat çekti.

Ülkemizin ve bölgemizin doğasına ve biyoçeşitliliğine sahip 
çıkmayı kendilerine önemli bir görev saydıklarını vurgulayan 
Prof. Dr. İdris Demir,  proje kapsamında Ters Laleleri doğadan 
toplamak yerine çeşitli çoğaltım teknikleri kullanılarak üretiminin 
yapılmasını sağlayacaklarını belirtti.
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BATMAN’IN GELECEĞİNE KATKI SUNACAK
BATMAN VİZYON-2030 ARAMA KONFERANSI KİTABI YAYIMLANDI

Batman şehrinin geleceğine yön vermek ve gelişmesine katkı 
sunmak amacıyla üniversitemiz ev sahipliğinde ve “Batman 
Geleceğini Arıyor” mottosuyla düzenlenen “Batman Vizyon 2030 
Arama Konferansı”nın tam metin basılı kitabı çıktı.

“Batman Vizyon-2030 Arama Konferansında,” Batman’ın 
mevcut durumunun analizi yapılarak kentin geleceğine ve 
gelişmesine ilişkin sorunlar ve bu sorunlara yönelik çözüm 
önerileri ile gelişime açık yönlerin tespiti için çözüm yolları üretildi. 
Konferans kapsamında pek çok konu başlığı derinlemesine ele 
alınarak değerlendirildi.

Kitabın Sunuş Yazısı Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Murat Kurum Tarafından Kaleme Alındı

Kitaba sunuş yazısı yazan Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği 
Bakanı Murat Kurum, Batman Üniversitesi öncülüğünde 
gerçekleştirilen “Batman-2030 Vizyon Konferansı”nda Batman’da 
yer alan tüm kamu kuruluşları, özel sektör temsilcileri ve sivil 
toplum örgütlerinin şehrin gelecek projeksiyonunu ortaya 
koymasının, sorunlara akılcı ve kapsayıcı çözümler üretmesinin 
son derece değerli ve sevindirici bir gelişme olduğunu belirtti.

Rektör Demir: “Konferanstaki Konu Başlıkları Batman’ın 
Mikro Alanlarına Nüfuz Edebilecek Kadar Kapsayıcı Düzeydedir”

Konferansta yer alan konu başlıklarının Batman’ın mikro 
alanlarına kadar nüfuz edebilecek kabiliyette kapsayıcı olmasına 
özen gösterdiklerini kaydeden Rektör Demir, Batman’ın 
gelişimindeki hedef ve stratejileri ortak akılla tasarlamaya ve 
kent vizyonu oluşturmaya çalışarak gerekli eylem planlarını 
belirlediklerini ifade etti. En üst seviyede araştırma yapılan ve bilgi 
üretilen kurumlar olan üniversitelerin, kentlere sosyo-ekonomik 
açıdan canlılık kazandırmaları ve kentlerin gelişmelerine katkı 
sunmaları gerektiğini anlatan Rektör Demir, üniversitemiz 
ev sahipliğinde düzenlenen “Batman Vizyon 2030 Arama 
Konferansı”nın kent paydaşlarının katkılarının eş güdümlü olarak 
ortaya çıkmasını sağlamaya yönelik yapıldığını söyledi. Paydaş 
ve katılımcılarla birlikte yapılan değerlendirmeler sonucunda 
ilimizin güçlü ve zayıf yönlerinin ve sahip olduğu fırsatların 
titizlikle ele alındığını vurgulayan Rektör Demir, konferans 
sonunda yapılan analizler neticesinde fırsatların daha etkin 
kullanılarak zayıf yönlerin de geliştirilmesine yönelik çalışmalar 
yapılacağını sözlerine ekledi. 
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DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİNE ÖĞRENCİ ALIMI İÇİN ÇALIŞMALAR HIZLA DEVAM EDİYOR

Göreve geldiği günden bu yana Batman Üniversitesinin 
gelişimi ve değişimi için çalışmalarına hız kesmeden devam 
eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Diş Hekimliği 
Fakültesine öğrenci alımı yapılabilmesi için gerekli olan süreçleri 
titizlikle takip ediyor. 2022 yılı itibariyle Diş Hekimliği Fakültesinin 
yapım izninin kabul edilmesinin ardından proje ve ihale 
çalışmaları hızlandırıldı. Batman Valisi Ekrem Canalp ve Batman 
Milletvekili Ziver Özdemir’in destekleri ile Cumhurbaşkanlığı 
Strateji Başkanlığından Dış Hekimliği Fakültesine ilişkin projenin 
onayının ardından Cumhurbaşkanlığı onayı bekleniyor.

Cumhurbaşkanlığı onayından sonra yaklaşık olarak üç yıl 
içerisinde tamamlanması planlanan Diş Hekimliği Fakültesinde 
hem klinik tedavi verilmesi hem de öğrenci kabulü için 

başvuruda bulunuldu. Diş Hekimliği Fakültesinin inşaatı 
ve öğrenci alım süreçlerine ilişkin açıklamalarda bulunan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, derslik ve preklinik 
açıp öğrenci alma konusunda fakülte inşaatının bitimi 
beklenmeden ek ödenek talebinde bulunulduğunu ve geçici 
derslik ile preklinik yapımı projesinin hazırlanmaya başladığını 
söyledi. Diş Hekimliği Fakültesinin hem üniversitemize hem de 
şehrimize kazandırılmasının ardından öğrenci alımı yapılması 
için süreçleri yakından takip ettiklerini anlatan Rektör 
Demir, Batman Üniversitesinin prestij fakültelerinden olan 
Diş Hekimliği Fakültesi binasının kısa sürede tamamlanarak 
öğrenci alımının yapılması için çalışmaların devam edeceğini 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE BÖLÜM VE PROGRAM SAYILARI ARTMAYA DEVAM EDİYOR
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in göreve 

gelmesinin ardından birçok konuda yaşanan olumlu gelişmenin 
yanı sıra program sayılarında da artış sağlandı. 2021 yılı 
verilerine göre Üniversitemiz bünyesinde 25 lisans ve 46 ön 
lisans programı mevcutken 2022 YKS Yükseköğretim Programları 
ve Kontenjanları Kılavuzuna göre ise üniversitemiz bünyesinde 
29 lisans ve 50 ön lisans programı yer alıyor. 

Rektör Demir: “Üniversitemizde Yaşanan Her Gelişmenin 
Toplumsal Faydaya Dönüşmesini Önemsiyoruz”

Üniversitemizin bütün birimlerindeki gelişmeleri yakından 
takip eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
program ve öğrenci sayılarının sadece nicelik olarak değil 
nitelik olarak da artması için gerekli altyapıyı oluşturduklarını 

belirtti. Batman Üniversitesinin bölgenin ve ülkenin teknik ve 
akademik ihtiyaçlarını karşılayabilecek her programı bünyesine 
katmak için gerekli çalışmaları yürütmeye devam ettiğini dile 
getiren Rektör Demir, Üniversitemizde yaşanan her gelişmenin 
toplumsal faydaya dönüşmesini önemsediklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Batman İli Öğrenciler için Kültürel, Sosyal 
ve Ekonomik Açıdan Yaşanabilir Bir Şehir”

Aday öğrencilerin, 2022 YKS Yükseköğretim Programları ve 
Kontenjanları Kılavuzunda Batman Üniversitesinin programlarını 
titizlikle incelemeleri ve tercih etmeleri tavsiyesinde bulunan 
Rektör Demir, Batman ilinin öğrenciler için kültürel, sosyal ve 
ekonomik açıdan da yaşanabilir bir şehir olduğunu kaydetti.
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2022 YKS TERCİHLERİNDE ÜNİVERSİTEMİZDE
GENEL DOLULUK ORANI YÜZDE 98’İN ÜZERİNE ULAŞTI

Kaliteli ve nitelikli bir eğitim hayatı sunan Batman Üniversitesi,  
2022-Yükseköğretim Kurumları Sınavı (YKS) tercih sonuçlarına 
göre tüm bölümlerinde öğrenciler tarafından tercih edildi. Tercih 
sonuçlarına göre büyük bir başarı elde ederek öğrencilerinin 
geleceğine yön verecek olan üniversitemizde ön lisans programları 
yüzde 99,8, lisans programları yüzde 94,9 oranında tercih edildi 
ve genel doluluk oranı ise yüzde 98,2’ye ulaştı.

Göreve geldiği günden bu yana akademik birim ve buna bağlı 
olarak öğrenci sayısını artırmak için yoğun bir gayret sarf eden 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrenci odaklı bir 
eğitim anlayışı sonucunda kısa sürede artan öğrenci sayısının 
Batman Üniversitesi adına gurur verici olduğunu söyledi. 

Üniversitemizi tercih eden öğrenciler için hem nitelikli bir eğitim 
imkanı sunulurken hem de mesleki gelişimlerinin sağlanacağı 
önemli bir sürecin başladığını kaydeden Rektör Demir, 
teknolojinin ve günümüzün sunduğu tüm modern imkânları 
üniversitemiz öğrencileri için seferber edeceklerini söyledi. 
Kadim kültürümüzün sunduğu değerleri özümseyen, sorgulayan, 
araştıran, merak eden, yeniliği ve kaliteyi önemseyen bireyler 
yetiştiren Batman Üniversitesinin yeni fertleri ile bir araya gelmek 
için heyecanlandıklarını dile getiren Rektör Demir, üniversitemizi 
tercih eden tüm öğrencileri tebrik ederek başarı dolu bir eğitim 
süreci geçirmelerini temenni etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ BATMAN’IN GELECEĞİ İÇİN ÇALIŞMALARINA DEVAM EDİYOR
Şehirle bütünleşme ve şehrin temel sorunlarının çözümüne 

katkı sunma yönündeki akademik çalışmaların artırılması için 
her hafta farklı kurum ve sektör temsilcileriyle değişik konularda 
yapılması planlanan buluşma toplantılarına devam ediliyor. 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in katılımıyla 30 Eylül 
2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü Senato Toplantı Salonu’nda 
“Kadın istihdamında İlimizin Mevcut Durumu ve Yapılması 
Gereken Faaliyetler” başlığıyla gerçekleştirilen toplantıya, Doç. 
Dr. Ömer Faruk Ertuğrul, Dr. Öğr. Üyesi Şahide Akbulut, DİKA 
Batman Koordinatörlüğü, Halk Eğitim, İŞKUR, BATSO ve KADEM 
temsilcileri katıldı.

Rektör Demir: “Bu Toplantılarla İlimizin Kalkınmasına Destek 
Vermeyi Amaçlıyoruz”

Her hafta gerçekleştirilmesi planlanan toplantıların amacı 
ve kapsamı ilgili açıklamada bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. İdris Demir,  bu toplantılardaki amaçlarının “Uluslararası 
Batman Sempozyumu” kapsamında ilimizin kalkınmasına destek 
verilmesi için gereken konulara ilişkin akademik bir bakış açısıyla 

fizibilite raporu hazırlamak ve bu rapor doğrultusunda neler 
yapılabileceğine ilişkin bir değerlendirmede bulunabilmek 
olduğunu kaydetti. Toplantılardan önce birçok başlık ve alanda 
istişare yapılabilecek kurum ve sektörlerin temsilcilerinin 
belirlendiğini ifade eden Rektör Demir, hazırlanan takvim 
doğrultusunda temsilcilerle buluşarak belirlenen başlıklar 
üzerinde değerlendirmeler yapılacağının altını çizdi.

Rektör Demir: “Kadın İstihdamını Artırmak İstiyoruz”
Rektör Demir, dezavantajlı bireyler için akademik çalışmalar, 

projeler yürüten ve iş birliklerini önemseyen bir üniversite olarak 
kadın istihdamının arttırılması, kadınlara mesleki becerilerin 
kazandırılması, işe yönlendirilmeleri ve kadınların işgücü 
piyasasına erişim olanaklarının arttırılmasını amaçladıklarını dile 
getirdi. Temsilcilerle bir araya gelerek kadın istihdamında ilimizin 
mevcut durumunu değerlendirerek çözüme yönelik faaliyetler 
hakkında fikir alışverişi yapacaklarının altını çizen Rektör Demir,  
temsilcilerin de bu alana ilişkin görüşlerini alıp üniversite olarak 
bu konuda bir farkındalık yaratmak ve çözüm önerileri geliştirmek 
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istediklerini belirtti.
Rektör Demir: “Kadınların Hem Sosyal Hayatın İçinde 

Var Olması Hem de Aktif Bir Şekilde İş Hayatının İçerisinde 
Bulunmasını Amaçlıyoruz”

Kadınların hem sosyal hayatın içinde var olması hem de aktif 
bir şekilde iş hayatının içerisinde bulunmasını amaçladıklarını 
vurgulayan Rektör Demir, açıklamalarına şu şekilde devam etti: 
“Bu toplantılar sonucunda kadınların toplumsal cıṅsıẏet eşıṫsıżlığ̇ı ̇
nedeniyle oluşan sorunlara maruz kalmadan ış̇ bulabıl̇melerı,̇ iş 
hayatında liderler olarak yükselmelerini destekliyoruz. Kadının iş 
gücü piyasasında görünürlüğünü artırmak ve kadın istihdamında 
sosyal adaleti sağlamak için tüm kurumların kendi bünyelerinde 
ve sektörel iş birlikleri ile kadın istihdamının artırılması 
gerekiyor. İlimizde farklı sektörlerde kadının çalışma hayatına 
katılımının desteklenmesi ve kadın istihdamının artırılması 

siz değerli kurumların mevcut politikalarını belki de yeniden 
gözden geçirmesi ve güncellemesi ile daha üst bir seviyeye 
çıkacaktır. Kadın istihdamının sektörel dağılımlarını inceleyerek 
hangi alanlarda kadın istihdamını artırabileceğimize dair fikir 
alışverişi yapmalı, hangi yaş grubundaki kadınların işgücüne 
katılımlarının olduğunu tespit etmeli ve kırılgan gruplar üzerinde 
değerlendirmeler yapmalıyız. Bu bilgiler bize sektör ve yaş dağılımı 
arasında istatistiki bir veri oluşturacaktır. Bu veriler de şehrimizin 
sunduğu fırsatları kadınlara yönelik bir avantaja dönüştürmemize 
olanak sağlayacaktır diye düşünüyorum.”

Rektör Demir’in açıklamalarının ardından “Kadın istihdamında 
İlimizin Mevcut Durumu ve Yapılması Gereken Faaliyetler” 
hakkında mevcut durum ve yapılabilecek çalışmalar hakkında 
fikir alışverişinde bulunulan toplantı, yapılacak çalışmaların bir 
rapor haline getirilerek çıktılarının alınması kararıyla sona erdi.
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ÜNİVERSİTEMİZİN BAŞARI ORANI HIZLA ARTIYOR

Dünyadaki çok sayıda farklı akademik disiplin için kapsamlı atıf 
verileri sunan, birden çok veri tabanına abonelik tabanlı erişim 
sağlayan Web of Science verilerine göre Batman Üniversitesinin 
başarı ortalaması hızla artıyor. Web of Science’ın 2022 yılı verileri 
sisteme dâhil edildiğinde üniversitemizin başarı ortalamasının 
daha da artacağı tahmin ediliyor.

Batman Üniversitesi 0,79 Ortalamayla Dünya Ortalamasına 
Yaklaşıyor

Yapılan yayınların ve bilimsel çalışmaların o bilim alanındaki 
etkisini belirleyen etki faktörüne göre 1 olarak kabul edilen 
dünya ortalamasında, 1.9-2.3 bandında bulunan Harvard, 
Oxford veya MIT gibi dünya sıralamasındaki ilk üniversitelerin, 
dünya ortalamasının üzerinde oldukları kabul ediliyor. Türkiye 
ortalamasının son 5 yılının (2016-2021) 0,83 ve Türkiye’nin en 
iyi üniversitelerinin 0,96-1,06 bandında olduğu 2021 sonuçlarına 
göre Batman Üniversitesi genç bir üniversite olmasına rağmen 
0,79 ortalamayla dünya ortalamasına yaklaşıyor.

Mühendislik Alanında 1,17 Ortalamayla Dünya Ortalamasının 
Üzerindeyiz

Yayımlanan verilere göre Elektrik-Elektronik Mühendisliği 

Bölümümüz sınırlı imkânlara rağmen bölümler bazında, 1,34 
ortalamayla dünyadaki birçok saygın üniversite puanına 
erişirken genel mühendislik alanında ise 1,17 ortalamayla dünya 
ortalamasının üzerine çıkıyor. Son 5 yılda akademik iş birlikleri 
çerçevesinde Türkiye ve dünyanın saygın kurumları arasında 
yer alan üniversite ve araştırma merkezleri ile toplam 134 iş 
birliği gerçekleştiren Batman Üniversitesinin, Türkiye ve dünya 
ölçeğindeki başarı oranını hızla artırıyor. 

Rektör Demir: “Yarının Mezunları Batman’ın Geleceğinin 
İnşasında Söz Sahibi Olacaklar”

Farklı kurumlarla gerçekleştirilen her iş birliğini hayata 
geçirmeye dikkat ettiklerini kaydeden Rektör Demir, bütün iş 
birliklerini akademik bir perspektif çerçevesinde neticelendirmeye 
ve çıktılarını eleştirel bir gözle değerlendirmeye çalıştıklarını 
belirtti. Üniversite olarak Batman’ı daha iyi noktalara taşımak 
için yeni bir vizyon belirlediklerini ifade eden Rektör Demir, 
üniversitemizin nitelikli akademik kadrosundan donanımlı bir 
eğitim alan yarının mezunlarının bu vizyonun tamamlanmasında 
başat rol alacaklarına ve Batman’ın geleceğinin inşasında söz 
sahibi olacaklarına inandığını söyledi. 
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ÜNİVERSİTEMİZDE SIVI SABUN ÜRETİMİ BAŞLADI

Öğrencilerin derslerde öğrendikleri teorik bilgileri 
laboratuvarlarda, atölyelerde ve sahada uygulamaya 
dönüştürmelerinin önemsendiği Üniversitemizde, Teknik 
Bilimler Meslek Yüksekokulu Kimya Teknolojisi Programı 
öğrencileri, bölüm akademisyenleri öncülüğünde sıvı sabun 
üretimine başladı. Üniversitemiz Merkez Kampüsü’nde bulunan 
sıvı sabun üretim atölyesini ziyaret eden Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, sıvı sabunun üretiminin aşamaları, 
sürdürülebilirliği ve Batman şehrine sunabileceği ekonomik 
katkı potansiyeli hakkında teknik bilgiler aldı.

Rektör Demir: “Uygulamalı Eğitim Alan Öğrencilerimiz 
Meslek Yaşamlarına da Avantajlı Başlayacaklar”

Öğrencilerin derslerde öğrendikleri teorik bilgileri 
uygulamaya dönüştürebilme aşamasına gelmelerinin mutluluk 

verici olduğunu dile getiren Rektör Demir, üniversite olarak 
tam da bu minvalde bir eğitim modeli tasarladıklarını ve 
geliştirmeye çalıştıklarını ifade etti. Laboratuvarda, atölyelerde 
ve sahada uygulamalı nitelikli bir eğitim alan öğrencilerin meslek 
yaşamlarına da avantajlı başlayacaklarını söyleyen Rektör 
Demir, daha fazla üretimin gerçekleştirilebilmesi için atölye 
imkânlarının artırılacağını belirtti. Batman Üniversitesindeki 
her birimin kendi alanında önemli çalışmalar yürüttüğünü 
vurgulayan Rektör Demir, bu çalışmaların ürüne dönüşerek 
toplumun yararını gözeten bir noktaya gelmesinin ayrıca 
sevindirici olduğunu kaydetti. Öğrencileri üretime yönelik 
çalışmalara teşvik etmelerinden dolayı Kimya Teknolojisi 
Programını akademisyenlerine teşekkür eden Rektör Demir, 
çalışmalarında başarılar diledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİ SAYILARINDA ÖNEMLİ ARTIŞ
Son dönemlerde hayata geçirilen ulusal ve uluslararası birçok 

nitelikli çalışmayla tanınırlığı artan ve yeni açılan bölümlerle 
eğitim kapasitesi yükselen Üniversitemizin öğrenci sayısında 
önemli artışlar gerçekleşmektedir. Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir göreve geldiğinde ön lisans, lisans ve lisansüstü 
düzeyindeki normal ve ikinci öğretim bölüm ve programlarda 12 
bin 903 olan öğrenci sayısı, 3 bin 892 artarak 16 bin 795’e ulaştı.

 Rektör Demir: “Öğrencilerin Nitelikli, Çağdaş ve Yenilikçi Bir 
Eğitim Anlayışıyla Yetiştirilmelerini Amaçlıyoruz”

Üniversitemizde fakülte, yüksekokul, meslek yüksekokulu 
ve enstitü bazında eğitim veren tüm birimlerdeki öğrenci 
sayısındaki artış hakkında açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrenci odaklı çalışmalara ağırlık 
vermelerinin öğrenci sayılarındaki artışa büyük etkisi olduğunu 
dile getirdi. Öğrencilerin faaliyet yürütebilecekleri bilimsel, 
sosyal, kültürel ve sportif alanları artırdıklarını söyleyen Rektör 

Demir, söz konusu imkânların öğrencilerin tercihlerinde belirleyici 
olduğunu vurguladı. Batman Üniversitesinin güçlü bir akademik 
kadroya sahip olduğunun altını çizen Rektör Demir, öğrencilerin 
nitelikli, çağdaş ve yenilikçi bir eğitim anlayışıyla yetiştirilmesini 
amaçladıklarını belirtti.

Rektör Demir: “Söz Konusu Gençlerin Geleceği Olduğunda 
Bize Daha Fazla Çalışmak Düşer”

Üniversitemizde hayata geçirilen projeler, üniversite adayları 
tarafından oldukça ilgi görüyor. Lise öğrencileri üniversitemizi 
ziyaret ederek daha yakından tanıma imkânına sahip oluyor.  Biz 
de akademi-öğrenci buluşmalarıyla lise öğrencileriyle bir araya 
geliyoruz. Tüm bunlar üniversitemizin tanınırlığını artırarak daha 
fazla tercih edilmesini sağlıyor. Ancak bunları yeterli bulmuyoruz, 
öğrenci odaklı çalışmaları hem nicelik hem de nitelik bakımından 
artırmaya devam edeceğiz. Bizim çalışma motivasyonumuz şudur; 
söz konusu gençlerin geleceğiyse bize daha fazla çalışmak düşer.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ULUSLARARASI YAYIN SAYILARI ARTMAYA DEVAM EDİYOR
Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından yayımlanan 2022 

Yılı Üniversite İzleme ve Değerlendirme Raporlarına göre 
üniversitemizin başarı oranlarında önemli artışlar gözlendi. 
2018-2021 yıllarını kapsayan ve Eğitim-Öğretim, Araştırma-
Geliştirme, Proje ve Yayın, Uluslararasılaşma, Topluma Hizmet 
ve Sosyal Sorumluluk başlıklarının değerlendirildiği raporlarda, 
üniversitemizin birçok başlıkta başarı oranlarını yükselttiği 
görüldü.

2021 Yılında Uluslararası Yayın Sayılarında Önemli Artışlar
Üniversite kütüphanesinde öğrenci başına düşen e-yayın, 

ulusal hakemli dergilerde yayımlanmış öğretim elemanı başına 
düşen yayın, SCI, SCI-Expanded, SSCI ve AHCI endeksli dergilerde 
yayımlanmış öğretim elemanı başına düşen yayın sayılarında 
da önemli artışların gözlendiği raporlarda, üniversite adresli 
bilimsel yayınlara açık erişim oranı, TÜBİTAK tarafından verilen 
ulusal ve uluslararası araştırma bursu sayısı, Ar-Ge’ye harcanan 
bütçe oranı ve yayın alımının bütçeye oranı gibi alt başlıklarda 
da önemli artışlar gerçekleşti.

Birçok Başlıkta Yükselmeler Gözlendi
Kısa, orta ve uzun vadeli bir stratejik hedef çerçevesinde 

bir uluslararasılaşma politikasının belirlendiği üniversitemizde, 
2018 yılında 151, 2019 yılında 129, 2020 yılında ise 139 olan 

yabancı uyruklu öğrenci sayısı, 2021 yılında 208’e yükseldi. 
Sürekli Eğitim Merkezi ve Dil Merkezi tarafından verilen 
sertifika sayısı, 2018 yılında 56, 2019 yılında 13, 2020 yılında 
ise 36 iken 2021 yılında önemli bir artış göstererek 537’ye 
ulaştı. Değerlendirme raporlarında, Kariyer Merkezi çalışmaları 
kapsamında öğrenci ve mezunlara yönelik gerçekleştirilen 
faaliyet ve dezavantajlı gruplara yönelik sosyal entegrasyon ve 
kapsayıcılığa ilişkin yapılan faaliyet sayılarında da önemli artışlar 
gözlendi.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinin Türkiye’nin En İyi 
Üniversiteleri Arasına Girmesini Sağlamak için Gece Gündüz 
Demeden Çalışmaya Devam Edeceğiz”

Batman Üniversitesinde tasarlanan her projenin 
temellerinin sağlam atıldığını ve ayakları yere basan projelerin 
tercih edildiğini belirten Rektör Demir, çalışmaların başarıya 
ulaşmasının ve görünür hale gelmesinin üniversitemizin değerli 
yöneticileri, donanımlı akademik kadrosu, fedakârlık gösteren 
idari personeli ve enerji dolu öğrencileri sayesinde olduğunu 
vurguladı. Ulaşmak istedikleri hedefleri daha da büyüteceklerini 
belirten Rektör Demir, Batman Üniversitesinin Türkiye’nin en iyi 
üniversiteleri arasına girmesini sağlamak için hızla çalışmaya ve 
projeler üretmeye devam edeceklerini sözlerine ekledi. 
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REKTÖR DEMİR SEKTÖR TEMSİLCİLERİYLE KAPSAMLI BİR TOPLANTI GERÇEKLEŞTİRDİ

Batman şehrinin gelişimini ve geleceğini şekillendirmeye katkı 
sunmak adına önemli çalışmalar yürütülen ve bu doğrultuda 
birçok sektörle iş birlikleri yapılan üniversitemizde, “Batman’ın 
Geleceği İçin Üniversite Sektör İş Birliği” toplantısı gerçekleştirildi. 
19 Ocak 2023 tarihinde Merkez Kampüs Rektörlük Konferans 
Salonunda gerçekleştirilen toplantıya, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemiz yöneticileri, ilgili akademik 
personel ve sektör temsilcileri katıldı.

Rektör Demir, Sektör Temsilcilerine Batman Şehrine Katkı 
Sunmak Amacıyla Üniversitemizde Yapılan Çalışmaları Anlattı

Toplantıya katılan sektör temsilcilerine, üniversitemizde 
sanayi, tekstil, eğitim, sağlık, tarım, turizm, enerji, kadın ve 
engelli istihdamı, girişimcilik ve start-up, genç istihdamı, müzik 
ve kültürel etkinlikler konularında gerçekleştirilen bilimsel ve 
akademik çalışmalara yönelik bilgilendirme yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi olarak şehre 
katkı yapmayı öncelediklerini vurguladı.  Göreve geldikleri günden 
itibaren şehre katkı sunmak amacıyla yaptıkları çalışmaları 
anlatan Rektör Demir, üniversitemiz tarafından “Batman Halk 
Kültürü” ve “Vizyon 2030” adlı kitapların yanı sıra birçok kongre, 

sempozyum, çalıştay, zirve düzenlendiğini, bu çalışmaların 
Şubat ayında gerçekleştirilecek olan “Bilişim Festivali” ile devam 
edeceğini söyledi. Üniversitemiz ile sektör temsilcileri arasında 
şimdiye kadar 19 farklı konuda 15 toplantının gerçekleştirildiğini 
ifade eden Rektör Demir, üniversitemizde bu konularda hayata 
geçirilen projeler hakkında bilgiler verdi.

Rektör Demir, Göreve Başladığı Tarihten İtibaren Hayata 
Geçirilen Projeler Hakkında Bilgiler Verdi

Farklı sektörlerle geliştirilen iş birliklerini sektörler bazında 
örneklerle anlatan Rektör Demir, konuşmasına şu şekilde devam 
etti: “Üniversitemiz akademisyenleri, sanayi sektöründe bir firma 
ile beraber “Petrol Pompa Kuyularında Arıza Kestirim Projesi’ni” 
başarıyla tamamladılar. Petrol sektöründe bir proje hala devam 
etmektedir. Ayrıca Teknoparkımızda yer alan bir firma, Yanmaz 
İzolasyon Malzemesi Projesi kapsamında yerli imkanlarla izolasyon 
malzemesi geliştirdi. “Nitelikli İşgücü Nitelikli İstihdam Projesi” 
ile tekstil atölyesi kuruldu. Kısa bir süre sonra açılışı yapılacak 
atölyede sektörün ihtiyaç duyduğu nitelikli personel eğitimleri 
verilecektir. Bu süreçte TEKSİAD ile beraber ilerlemekteyiz. 
Tekstil ile ilgili yeni bölüm/program önerileri yapıldı. Bu konuyu 
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önemsiyoruz. Üniversitemiz bünyesinde bulunan topraksız 
sera, projelerde kullanılmaktadır. Tarım alanında özellikle 
sözleşmeli tarımın ilimiz tarımı için önemli olduğunu tekrar 
belirtmek isterim. Batman Üniversitesi de bir fıstık yetiştiricisi 
olma yolunda ilerlemektedir. Göreve başladığımız yıl, daha 
önce dikilmiş yaklaşık 750 adet fıstık fidanı aşılandı. Geçen 
yıl da bin adet fıstık fidanı dikildi. Yetiştirdiğimiz fıstıklarla 
öğrencilere burs vermeyi hedefliyoruz. Ayrıca fıstık kabuklarının 
da ekonomiye daha fazla katkısı olsun diye proje çalışmalarına 
devam etmekteyiz. Hasankeyf uygulama otelimizle Hasankeyf’i 
ve Batman’ı tanıtmanın yanı sıra konaklama imkânı da 
sağlamaktayız. ATAM, Türk Dil Kurumu ve Türk Tarih Kurumu gibi 
kurumların yöneticileri Batman’ı gördükten sonra şehrimizin 
gönüllü tanıtım elçileri oldular. Kadın ve engelli istihdamını 
artırmak için Üniversitemiz tüm paydaşlarımızla çalışmakta ve 
yeni destekleyici projeler hazırlamaktadır. TÜPRAŞ’la beraber 
“Genç Beyinlerde İnovasyon ve Kadın Gücü” adlı projeyle 
öğrencilerimizi geleceğe hazırlıyoruz.”

Rektör Demir: “Kısa Süre İçerisinde Batman Teknokent’in 
Açılışını Gerçekleştireceğiz”

Tamamlanan Batman Teknokent’in kısa süre içerisinde 
açılışını yapmayı planladıklarını söyleyen Rektör Demir, Batman 
Üniversitesinde gerçekleştirilen çalışmalara şu örneklerle 
devam etti: “Teknokent’e şu ana kadar 25 civarında firmanın 
proje başvurusu bulunmakta, bu firmalardan 5 tanesi aktif 
olarak çalışma yürütmektedir. Ayrıca Siber Koza Laboratuvarı 
ve Borsa İstanbul Laboratuvarı gibi laboratuvarlarda yazılım 
alanında çalışmak isteyen gençlerimizin üniversitemiz müfredat 
eğitimi dışında tamamen sektör ihtiyaçları doğrultusunda 
eğitim görebilecekleri veya kendilerini geliştirebilecekleri 
ortamları oluşturmaktayız. Sürekli Eğitim Merkezi bünyesinde 
çeşitli eğitimler verilmektedir. Örneğin Kamu İhale Kurumu 

ile Kamu İhale Mevzuat eğitimi düzenledik. Bunun yanı 
sıra Yenilenebilir Enerji Kaynakları Eğitiminden tutun da 
çocuklarımıza Drama Etkinlikleri ile temel İngilizce öğrenimine 
kadar birçok eğitim düzenlendi, düzenlenmeye de devam 
edecek. İŞKUR öncülüğünde Üniversitemizin de içerisinde yer 
aldığı “Beyaz Yakalılar” projesi ile birçok gencimiz eğitimlerinin 
ardından çalışma hayatına başladılar. Kültürel ve sanatsal 
etkinliklere önem veren bir üniversiteyiz. Yaptığımız etkinliklere 
artık müzik ile başlamaktayız çünkü Batman’ın müziğini de 
tanıtmak istiyoruz. Batman’ı tanıtan birçok sergi ve kültürel 
etkinlik düzenlendi. “Osmanlı Belgelerinde Batman” adlı 
sergimiz hala açık ve ziyaretler devam ediyor. Batman Halk 
Kültürü Belgeselimiz hazır. Öğrencilerimizin gelişimlerini ve 
kariyer hedeflerini önemsiyoruz. Bu nedenle belli aralıklarla 
düzenlendiğimiz Kantin Buluşmaları” sayesinde öğrencilerimizle 
birebir konuşmaya, onların hayatlarına dokunmaya çalışıyoruz. 
Gücümüz ölçüsünde onların daha rahat bilgiye ulaşmaları için 
önlerindeki engelleri kaldırmaya çalışıyoruz. Ücretsiz yemek, 
ücretsiz otobüs bileti, kütüphanede ders çalışan öğrencilerimize 
çorba ikramı, onlar için yaptığımı desteklerden bazıları. Ayrıca 
Akademisyen-Öğrenci Buluşmaları ile akademisyenlerimiz 
ortaokul ve lise öğrencileri ile bir araya gelerek öğrencilerimizi 
bilgilendirmektedir. Diş Hekimliği Fakültesi Hastanesi projesi 
hazırlığımız başladı. Üniversitemize Tıp Fakültesi kazandırmak 
için girişimlerimiz sürmekte. Batman’a neden Tıp Fakültesi 
kurulmalıdır konulu bir kitapçık hazırladık. Bilindiği üzere 
üniversitemiz enerji alanında ihtisas alan bir üniversite.  Bu 
kapsamda hazırlanan ihtisas projelerine ilaveten Enerji 
Zirvesinden, IEEE Global Enerji Konferansına kadar birçok 
etkinlik düzenliyoruz.”

Toplantı, sektör temsilcilerinin önerilerini sunmalarının 
ardından sona erdi.
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ÜNİVERSİTEMİZ BATMAN’IN GELECEĞİNE KATKI SUNMAYA DEVAM EDİYOR

Üniversitemiz ev sahipliğinde “Geçmiş, Bugün, Gelecek” 
temasıyla düzenlenen ve Batman şehrinin birçok farklı başlıkla 
ele alındığı “Uluslararası Batman Sempozyumu”nun Tam Metin 
Bildiri Kitabı yayımlandı.

Üniversitemizin şehirle daha fazla bütünleşmesi ve şehrin 
önemli öğelerinin akademik bakış açısıyla ele alınması amacıyla 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Doç. Dr. Ferhat 
Korkmaz ve Dr. Öğr. Üyesi Abdullah Manap editörlüğünde 
yayımlanan kitapta; Batman’a dair tarihi, coğrafi, sanatsal, 
bölgesel, ekonomik, dini, sosyal, kültürel ve folklorik başlıkların 
ele alındığı 36 tam metin bildiri yer alıyor.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi, Akademik ve Bilimsel 
Bakış Açısıyla Batman Şehrine Katkı Sunmaya Devam Edecek”

Kitabın yayımlanmasıyla ilgili açıklamalarda bulunan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman 
Üniversitesinin akademik ve bilimsel bakış açısıyla Batman 
şehrine katkı sunabilecek çalışmalar yürütmeye ve bu çalışmaları 
kayıt altına almaya devam edeceklerini kaydetti. Şimdiye 
kadar Batman’a dair üç çalışmanın üniversitemiz tarafından 
kitaplaştırıldığını vurgulayan Rektör Demir, bu çalışmalarla 

Batman’ın geçmişini irdeleyerek bugününü değerlendirmek ve 
geleceğini şekillendirmek amacında olduklarını söyledi. 

Rektör Demir: “Asıl Gayemiz, Batman’ı Bütün Yönleriyle 
Doğru Tanımlamak ve Bu Tanımlamalar Işığında Layık Olduğu 
Yere Taşımaktır”

Üniversitelerin bulundukları şehirlere sırtını değil yüzünü 
dönmeleri gerektiğini belirten Rektör Demir, açıklamalarına 
şu şekilde devam etti: Batman Üniversitesi, şehirle ve halkla 
bütünleşik hareket etmeyi, toplumsal hassasiyetlere dair çalışmalar 
yürütmeyi önemli bir misyon olarak görmektedir. Bu misyon 
doğrultusunda önemli çalışmalar yürüttük. Bu çalışmalardan biri 
olan Uluslararası Batman Sempozyumu’ndaki bildirilerin kitap 
olarak yayımlanması üniversitemiz adına sevindiricidir.  Bizim 
asıl gayemiz, Batman’ı bütün yönleriyle doğru tanımlamak ve 
bu tanımlamalar ışığında layık olduğu yere taşımaktır. Özverili 
bir şekilde çalışmalarını yürüten akademisyenlerimiz sayesinde, 
Batman’ın lehine olabilecek çalışmaların artarak devam etmesi 
için gerekli altyapıları kurmaya ve girişimlerde bulunmaya 
devam edeceğiz. Kitapta emeği geçen tüm akademisyenlere ve 
araştırmacılara katkılarından dolayı teşekkür ederim.”
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REKTÖR DEMİR ÜNİVERSİTEMİZ BİRİMLERİNİ ZİYARET EDEREK
ÇALIŞMALARI YERİNDE İNCELEDİ 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemizin 
tüm birimlerinin yeni eğitim-öğretim yılına hazır hale getirilmeleri, 
kurum içi iletişimin artırılması ve birimlerin uyum içinde 
çalışmalarının sağlanması amacıyla akademik birimlere sık sık 
ziyaretler gerçekleştirdi.  Gerçekleştirilen ziyaretlerde birimlerde 
yapılan çalışmaları yerinde inceleyen Rektör Demir, birimlerin 
taleplerini dinleyerek, mevcut sorunların çözümü ve gelecekte 
yapılabilecek çalışmalar hakkında fikir alışverişinde bulundu.

Rektör Demir: “Sorunların Yerinde Tespit Edilmesi ve Çözümü 
Noktasında Daha Hızlı Adımlar Atacağız”

Akademik birimlere gerçekleştirilen ziyaretlerin amaç ve 
hedefleri hakkında konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, tüm akademik birimlerimizin 2022-2023 eğitim öğretim 
yılında öğrencilerimize nitelikli bir eğitim sunmaları için gerekli 
çalışmaları yürüttüklerini belirtti. Öğrencilerin daha iyi bir eğitim 
alabilmeleri için üniversitemizin tüm birimleriyle sık sık bir araya 
geldiklerini ve istişareler yaptıklarını söyleyen Rektör Demir, bu 

buluşmaları sistematik hale getirerek sorunların yerinde tespit 
edilmesi ve çözümü noktasında daha hızlı adımlar atacaklarını 
kaydetti.

Rektör Demir: “Öğrenci Odaklı Çalışmalara Öncelik Veriyoruz”
Öğrenci odaklı çalışmalara öncelik verdiklerini söyleyen 

Rektör Demir, fiziki ve akademik imkânların yanı sıra öğrencilerin 
sanatsal, kültürel, sosyal ve sportif yönlerinin de güçlü olmasına 
önem verdiklerini, birimlerin de öğrencilere bu minvalde 
olanaklar sağladıklarını dile getirdi. 

Rektör Demir: “İkinci Etap Peyzaj Çalışmalarına Hız Verdik”
Batman Üniversitesinin bütün birimlerinin uyumlu halde 

çalışmalarının önemli olduğunun altını çizen Rektör Demir, 
birimler arasında uyum içinde gerçekleştirilen çalışmaların 
verimliliğinin ve niteliğinin de artacağını ifade etti. İkinci etap 
peyzaj çalışmalarına hız verdiklerini belirten Rektör Demir, tüm 
projelerin istenilen zamanda tamamlanabilmesinin ve hayata 
geçirilmesinin en önemli hedefleri olduğunu söyledi. 
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ÜNİVERSİTEMİZDE EN ÇOK KİTAP OKUYANLAR ÖDÜLLENDİRİLDİ
58. Kütüphaneler Haftası kapsamında üniversitemiz 

kütüphanesinden en çok kitap okuyanlar ödüllendirildi. 31 
Mart 2022 tarihinde en çok kitap okuyanlara hediye takdim 
eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, kütüphane 
kullanımının önemine dikkat çekerek kitap okuma alışkanlığının 
kazanılması gerektiğini söyledi.

Güzel Sanatlar Fakültesi Resim Bölümü Dr. Öğr. Üyesi Ebru 
Yıldırım, Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı personeli Yahya 
Aydın ve Fen Edebiyat Fakültesi Sanat Tarihi Bölümü 4. sınıf 
öğrencisi Recep Durmaz’a Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe 
ile birlikte hediye takdim eden Rektör Demir, bilgiye ulaşmanın 
önemli olduğunu belirterek en çok kitap okuyan akademik ve 

idari personel ile öğrencimize teşekkür etti. Yaşadığımız bilgi 
çağında kitap okumanın kişisel gelişim için de çok önemli 
olduğuna değinen Rektör Demir, kütüphane kullanımını daha 
etkin hale getirmek istediklerini kaydetti.

Prof. Dr. İdris Demir daha sonra üniversitemiz kütüphanesine 
kitap bağışında bulunan Fen Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve 
Edebiyatı Bölümü Dr. Öğr. Üyesi Zehra Öztürk’ü ziyaret ederek 
kendisine teşekkür belgesi takdim etti. Öğrencilerin gelişimi için 
kaynakların artmasının kendilerini mutlu ettiğini belirten Rektör 
Demir, kütüphanelerin dijital bilgi çağında da eğitim-öğretim 
faaliyetlerine önemli destekler sağladığını sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ PERSONELİNE YÖNELİK HİZMET İÇİ EĞİTİMLER DÜZENLENDİ
Her alanda gelişime önem verilen üniversitemizde personel 

gelişimini desteklemek amacı ile 19 Ocak 2022 tarihinde Batı 
Raman Yerleşkesi Rektörlük Konferans Salonunda “Protokol 
Kuralları, Etkili Konuşma ve Diksiyon” konulu bir hizmet içi 
eğitim verildi. Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu Halkla İlişkiler 
ve Tanıtım Bölümü Öğr. Gör. Ayşegül Saylan tarafından verilen 
hizmet içi eğitime Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Rohat Cebe, Fen Edebiyat Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Filiz Akbaş, 
akademik ve idari personel katıldı.

İletişim kavramının tanımından ve ögelerinden söz ederek 
konuşmasına başlayan Öğr. Gör. Ayşegül Saylan, etkili iletişim 
kurabilmek için etkin dinleme ve diksiyon kurallarını etkin 
kullanabilmenin gerekli olduğunu anlattı. Kişilerin karşısındaki 
kişiyle iletişime geçerken empatik iletişim kurmaya dikkat 

etmeleri gerektiğini belirten Saylan,  doğru iletişim kurabilmek 
için karşımızdaki kişiyi doğru anlayabilmenin çok önemli 
olduğunu vurguladı.

Kamusal ve sosyal alanda uyulması gereken protokol 
kurallarına ilişkin bilgiler de aktaran Saylan, üst makamlarla 
görüşmelerde uyulması gereken protokol kurallarını anlattı.  
Protokol kurallarının uygulandığı alanlar ve bu alanlardaki 
davranış kurallarını açıklayan Öğr. Gör. Ayşegül Saylan, saygı ve 
nezaket kurallarına dikkat edilmesi gerektiğinin altını çizdi.

Sabah ve öğleden sonra olmak üzere iki oturum şeklinde 
gerçekleştirilen hizmet içi eğitim ile personel etkili iletişim, 
diksiyon ve protokol kuralları ile ilgili detaylı bilgiler edinme 
imkânı buldu.
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ÜNİVERSİTEMİZDE DÜZENLENEN FUTBOL TURNUVASI BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Üniversitemiz birimlerinde çalışan personeller arasındaki 
iletişimin artması amacıyla düzenlenen ve Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’in ilk vuruşuyla başlayan Birimler Arası 
Futbol Turnuvası, Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu takımının 
şampiyonluğuyla tamamlandı. 29 Kasım 2022 tarihinde Merkez 
Kampüs Halı Sahasında Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu ile 
Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu takımları arasında oynanan 
ve çekişmeli bir mücadeleye sahne olan final karşılaşmasını, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler izledi.

Dereceye Giren Takımlara Kupa ve Madalya Takdim Edildi
Final karşılaşmasının ardından düzenlenen kupa töreninde 

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe tarafından, turnuva 
sonunda şampiyon olan Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu 
takımına şampiyonluk kupası ve madalya, turnuvayı 2. sırada 
tamamlayan Teknik Bilimler Meslek Yüksekokulu ve 3. sırada 
tamamlayan İdari ve Mali İşler takımlarına kupa ve madalya, 
turnuvanın en centilmen takımı seçilen Sosyal Bilimler Meslek 

Yüksekokulu takımına da kupa takdiminde bulunuldu. Kupa 
töreninde konuşan Prof. Dr. Cebe, turnuvaya katılan 13 takımın 
oyuncularının bütün müsabakalarda centilmence mücadele 
ettiklerini belirterek dereceye giren takımların oyuncularını 
tebrik etti.

Rektör Demir: “Fair-Play Çerçevesinde Tamamlanan 
Turnuvanın Düzenlenme Amacı Yerine Geldi”

Turnuvanın tamamlanmasının ardından açıklama yapan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, rekabet duygusu 
yüksek ve çekişmeli geçen müsabakaların, fair-play çerçevesinde 
tamamlanmasının turnuvanın düzenlenme amacının yerine 
geldiğinin göstergesi olduğuna dikkati çekti.  Bu tür sosyal 
etkinliklerin personel arasındaki iletişimin yanı sıra onların 
çalışma motivasyonlarını da artırdığını söyleyen Rektör Demir, 
daha kapsamlı ve nitelikli organizasyonların artarak devam 
edeceğini vurgulayarak turnuva sonunda dereceye giren 
takımların oyuncularını tebrik etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE DÜZENLENEN KAMU İHALE MEVZUATI EĞİTİMİNİN
SINAV OTURUMU GERÇEKLEŞTİRİLDİ 

Batman ve bölge için önemli bir projeyi daha hayata geçiren 
Üniversitemizde, Kamu İhale Kurumu ile imzalanan protokol 
kapsamında Sürekli Eğitim Merkezi bünyesinde düzenlenen 
“Sertifikalı Kamu İhale Mevzuatı” eğitiminin sınav oturumu 
gerçekleştirildi. 22-25 Haziran tarihleri arasında Hasankeyf 
Uygulama Oteli’nde devam eden eğitimin sınav oturumuna, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Rohat Cebe’nin yanı sıra üniversitemiz ve farklı 
kurumlardaki kamu ve özel sektör kursiyerleri katıldı.

Kamu İhale Mevzuatı konusunda uzman kişilerin eğitim 
verdikleri ve başarılı olan kursiyerlerin sertifika alacakları 
programın sınav oturumunun ardından konuşan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. İdris Demir, üniversitemizde düzenlenen bu nitelikli 
eğitime üniversitemiz ve Batman’da bulunan kurumlardaki 
kursiyerlerin yanı sıra başka illerden gelen kamu ve özel sektör 
kursiyerlerinin katılmasının sevindirici olduğunu belirtti. 

Batman Üniversitesinin, Batman’a, bölgemize ve ülkemize 
hitap edecek sempozyumlara, konferanslara ve bilimsel 
çalışmalara devam edeceğini belirten Rektör Demir, eğitim veren 
Kamu İhale Kurumu yetkililerine teşekkür ederken eğitime katılan 
tüm kursiyerlere de başarı dileklerinde bulundu.

Sertifikalı Kamu İhale Mevzuatı Eğitiminde başarılı olan kamu 
kurum ve özel sektör kursiyerlerinin sertifikaları, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir tarafından verildi. 
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ÜNİVERSİTEMİZDE YAPILAN ÇALIŞMALAR TAKDİR EDİLMEYE DEVAM EDİYOR

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemizde 
farklı alanlarda gerçekleştirilen çalışmalara katkı sunan 
akademik ve idari personel ile öğrencilere teşekkür belgesi 
takdiminde bulundu. 24 Kasım 2022 tarihinde Batı Raman 
Kampüsü Merkezi Yemekhanede gerçekleştirilen teşekkür 
belgesi takdimine, üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Üniversitemizin Gelişimine ve İlerlemesine 
Katkı Sunan Herkese Hakkının Teslim Edilmesi Konusuna 
Azami Derecede Hassasiyet Gösteriyoruz”

Teşekkür belgelerinin takdiminde konuşan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, teşekkür belgelerini takdim 
etmekteki temel gayelerinin, üniversitemizde gerçekleştirilen 

çalışmalarda fedakârca emek sarf eden akademik ve idari 
personel ile öğrencilerin taltif edilmesini sağlamak ve çalışma 
motivasyonlarını artırmak olduğunu vurguladı. Batman 
Üniversitesinin gelişimine ve ilerlemesine katkı sunan herkese 
hakkının teslim edilmesi konusunda azami derecede hassasiyet 
gösterdiklerinin altını çizen Rektör Demir, üniversitemizin 
gelişimini sağlamanın ve istenilen seviyelere yükselmesinin de 
ancak bu hassasiyetle mümkün olabileceğini ifade etti. Teşekkür 
belgelerinin Batman Vizyon 2030 Arama Konferansı, Batman 
Halk Kültürü tanıtma ve muhasebat alanlarında verildiğine 
dikkati çeken Rektör Demir, bu alanlardaki çalışmalara katkı 
sunanlara teşekkür ederek bu tür taltif edilmelerin devam 
edeceğini söyledi. 
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ÜNİVERSİTEMİZ PERSONELİNE YÖNELİK
FARKLI KONULARDAKİ EĞİTİMLER DEVAM EDİYOR 

Personelinin kanunlar, mevzuatlar ve yönetmelikler hakkında 
bilgilenmelerinin önemsendiği üniversitemizde, Hukuk Müşaviri 
Avukat Cemal Konakçi tarafından üniversitemizin akademik 
personeline “Disiplin Soruşturmaları ve Soruşturmalarda Dikkat 
Edilmesi Gereken Hususlar” konulu eğitim verildi. 8 Aralık 2022 
tarihinde Batı Raman Kampüsü Rektörlük Konferans Salonunda 
gerçekleştirilen eğitime, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, üniversitemiz yöneticileri ile akademik ve idari personel 
katıldı.

Avukat Konakçi: “Merak Edilen Konular, Hukuk Müşavirliğine 
Danışılarak Öğrenilebilir”

2547 Sayılı Yükseköğretim Kanununa Göre Disiplin Suç 
ve Cezaları İle Buna İlişkin İş ve İşlemler’i kapsayan eğitimi 
veren Avukat Cemal Konakçi, disiplin soruşturmalarında hem 
soruşturma yapacak hem de soruşturmaya tabi olacak öğretim 
elemanlarının dikkat etmeleri gereken hususlar hakkında ayrıntılı 
bilgiler verdi. Üniversitemizde görev yapan personellerin hayati 
bir konu olan soruşturmalar hususunda doğru bilgilere sahip 
olmalarının çok önemli olduğunu dile getiren Avukat Konakçi, 

üniversitemiz personeli tarafından merak edilen konuların, 
hukuk müşavirliğine danışılarak öğrenilebileceğini vurguladı.

Rektör Demir: “En Önemli Konuların Başında, İlgili 
Kanunların Doğru Bilinmesi ve Uygulanması Geliyor”

Sunumun ardından konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, üniversitemizde kurum kültürünün oluşması 
ve kurumsallığın standartların üstüne çıkması için en önemli 
konuların başında, ilgili kanunların doğru bilinmesinin ve 
uygulanmasının geldiği söyledi. Üniversitemizin akademik ve 
idari personelini geliştiren ve bilgilenmelerini sağlayan eğitimleri 
çok önemli gördüklerini belirten Rektör Demir, bu doğrultuda 
birçok farklı konuda eğitimler düzenlediklerini ve düzenlemeye 
devam edeceklerini kaydetti. Rektör Demir, üniversitemiz 
personeline konuya ilişkin eğitimi veren Üniversitemiz Hukuk 
Müşaviri Avukat Cemal Konakçi’ye teşekkür ederek sözlerini 
tamamladı. 

Eğitimin tamamlanmasının ardından Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Rohat Cebe tarafından Hukuk Müşaviri Avukat Cemal 
Konakçi’ye teşekkür belgesi takdim edildi.



46   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

FİZİKİ
YAPILANMAMIZ

Fiziki imkânlarını günden güne iyileştiren 
Üniversitemiz, alt yapılarını güçlendirerek  
akademik faaliyetlerine bilgi çağına uygun 
alanlarda devam etmektedir. Güçlü ve 
son teknolojiye uygun binalarda eğitim-
öğretim faaliyetlerini sürdürmeyi amaçlayan 
Üniversitemiz yeniden yapılanma projelerini 
hızla hayat geçirmektedir. 

A L M A N A K  2 0 2 2
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DİŞ HEKİMLİĞİ FAKÜLTESİ BİNASININ YAPIMI İÇİN GÖRÜŞMELER DEVAM EDİYOR

Üniversitemiz ve Batman ilinin gelişimi için çalışmalarını 
hızla devam ettiren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
13 Ocak 2022 tarihinde Batman Milletvekili Ziver Özdemir ve 
Diş Hekimliği Fakültesi Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Veysel 
Eratilla ile birlikte Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe Başkanı 
İbrahim Şenel’i ziyaret etti. Ziyarette üniversitemize 2021 yılında 
kazandırılan Diş Hekimliği Fakültesi Binasının yapımı ile ilgili 
istişarelerde bulunuldu.

Diş Hekimliği Fakültesinin üniversitemizde açılmasının hem 
üniversitemiz hem de ilimiz için çok önemli bir gelişme olduğunu 

belirten Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, fakülte 
binasının en kısa sürede tamamlanarak öğrencilerin Batman ilinde 
eğitime başlayabilmesi için çalışmaları hızlandırmak istediklerini 
dile getirdi. Diş Hekimliği Fakültesinin faaliyete geçmesiyle 
Batman ilinde sağlık alanında yeni bir dönem başlayacağını ifade 
eden Rektör Demir, bu sayede Batman halkının tedavi için il dışına 
çıkma sorununun çözüleceğini düşündüklerini söyledi.

Karşılıklı istişarelerin yapıldığı görüşmede Diş Hekimliği 
Fakültesinin ilimiz için önem arz ettiği konularla ilgili fikir 
alışverişinde bulunuldu.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ÖĞRENCİLERİN GELECEĞİ İÇİN
FISTIK FİDANI DİKİMİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in öncülüğünde 
ve Batman İl Özel İdaresi koordinesinde 17 Ocak 2022 tarihinde 
Üniversitemiz, Batman Tarım İl Müdürlüğü ve İl Jandarma 
Komutanlığı iş birliğinde fıstık fidanı dikimi gerçekleştirildi. Batı 
Raman Yerleşkesi Rektörlük Binası önünde gerçekleştirilen fidan 
dikimine Batman Tarım İl Müdürü Mehmet Gün, Fen Edebiyat 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Filiz Akbaş, Çevre, Doğa ve Hayvan 
Koruma Timi ile Mehmetçikler, daire başkanları ile akademik ve 
idari personel katıldı.

Rektör Demir: “Öğrencilerimizin Sadece Bugününü Değil 
Yarınlarını da Planlıyoruz”

Fıstık fidanı dikiminin daha yeşil bir Batman ve kampüs alanı 

oluşturulması açısından son derece önemli olduğunu vurgulayan 
Rektör Demir, bu etkinliğin çeşitli kurumların iş birliğinde 
gerçekleştirilmesinin etkinliğe katılımın artırılmasına ve etkinlik 
alanının genişletilmesine fayda sağladığını söyledi. Fidan dikimi 
ile ilerleyen yıllarda üniversitemize ve üniversitemizde öğrenim 
gören öğrencilere büyük faydalar sunulacağını anlatan Rektör 
Demir, fıstık hasatından elde edilen gelirlerle öğrencilere yönelik 
çeşitli çalışmalar yürütüleceğini dile getirdi. Elde edilen gelirlerin 
bir kısmı ile öğrencilere öğrenim bursu vermeyi planladıklarını 
belirten Rektör Demir, düzenlenen bu etkinlikle uzun vadede 
öğrencilerin eğitimine yatırım yaptıklarını ifade etti. 
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ÜNİVERSİTEMİZ FİZİKİ İMKÂNLARINI GELİŞTİRMEK İÇİN
ÇALIŞMALARINA DEVAM EDİYOR

İkili iş birliklerini artırarak çalışmalarına hızla devam eden 
üniversitemizde imzalanan protokoller hayat bulmaya devam 
ediyor. 30 Aralık 2021 tarihinde Batman Belediyesi ile imzalanan 
protokol ile üniversitemize yeni bir bina kazandırılması 
amaçlandı. İmzalanan protokol kapsamında Batı Raman 
Yerleşkesine inşa edilecek olan binanın temeli 18 Ocak 2022 
tarihinde Batman Belediyesi tarafından atıldı.

Protokol ile üniversitemize ait Batman Merkezde 
bulunan binanın konukevi olarak belediyeye tahsis edilmesi 
kararlaştırılırken Batman Belediyesinin ise üniversitemizde 
bulunan yaklaşık 2 bin metrekare alana bir bina inşa etmesine 
karar verildi.

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, 2007 yılında kurulmuş bir üniversite 
olarak bina ve fakülte sayılarını eğitim-öğretim faaliyetleri 

kapsamında yeterli hale getirmek için çeşitli iş birliği çalışmaları 
yürüttüklerini söyledi. Göreve geldikleri günden bu yana 
öğrencilere daha nitelikli ortamlarda eğitim imkânı sunabilmek 
için gayret gösterdiklerini belirten Rektör Demir, bu gayretler 
sonucunda üniversitemize Diş Hekimliği Fakültesi, Turizm 
Fakültesi, Sağlık Bilimleri Fakültesi ve Süper Bilgisayar Merkezi 
gibi birçok yeni alan kazandırdıklarını ifade etti. İlerleyen 
dönemlerde Tıp Fakültesi ve birçok fakülte ile araştırma 
merkezlerini de üniversitemize kazandırmak istediklerini 
belirten Rektör Demir, bu fakülteler ve araştırma merkezlerinin 
alt yapısını oluşturabilmek için bina yapım çalışmalarına 
şimdiden başladıklarını kaydetti. Batman Üniversitesinin fiziki 
anlamda gelişimini de önemsediklerini anlatan Prof. Dr. İdris 
Demir, modern binalarda ve nitelikli imkânlarla eğitim-öğretim 
faaliyetlerini sürdürmeyi amaçladıklarını sözlerine ekledi.
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REKTÖR DEMİR TEKNOLOJİ FAKÜLTESİ BİNASINDA İNCELEMELERDE BULUNDU

Batman Üniversitesinin gelişimi ve değişimi için yoğun 
gayretlerle çalışmalarını sürdüren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, 2 Ağustos 2022 tarihinde Teknoloji Fakültesi Binası 
inşaatını yerinde inceledi.

Proje alanı 20 bin m² ve toplamda 3 bina ile kapalı alanı 15 
bin m² olan Teknoloji Fakültesi binasının inşaatında tamamlanma 
aşamasına gelindi. Her bir binada 3’ü amfi olmak üzere 13 
fonksiyonel dersliğin yer aldığı binalarda 17 akademisyen odası, 
1 bilgisayar laboratuvarı, 1 toplantı odası, kantin, arşiv, mescit ve 
genel kullanım alanları bulunuyor. 2021 yılında Yapı İşleri ve Teknik 

Daire Başkanlığı tarafından başlatılan Teknoloji Fakültesi ikmal 
inşaatı yapım işinin en kısa sürede tamamlanması amaçlanıyor. 

Teknoloji Fakültesi Binası inşaatı ile ilgili açıklamalarda bulunan 
Prof. Dr. İdris Demir, binaların yakın zamanda tamamlanması 
ile birlikte Batman Üniversitesinin fiziki anlamda önemli bir 
ilerleme kaydedeceğini söyledi. Öğrencilerinin daha modern 
binalarda nitelikli eğitim almaları için fiziki imkânları hızla 
geliştirmeye çalıştıklarını belirten Rektör Demir, akademik birim 
ve öğrenci sayılarının arttığı üniversitemizde bina ihtiyaçlarının 
da tamamlanması için çalışmaların sürdürüldüğünü dile getirdi.
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ÜNİVERSİTEMİZİN HER ÖĞRENCİSİ İÇİN 1 FİDAN DİKİLECEK

Kampüs alanlarının daha yeşil bir görünüm kazanması 
amacıyla Üniversitemiz ile Şanlıurfa Orman Bölge Müdürlüğü 
arasında Ağaçlandırma Seferberliği kapsamında Ağaçlandırma 
İşbirliği Protokolü imzalandı. Protokol, 21 Ekim 2022 tarihinde 
Batı Raman Kampüsünde Şanlıurfa Orman Bölge Müdürü 
Mehmet Zeki Bayıcı ile Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin tarafından imzalandı.

Protokolün geçerli olacağı 5 yıl boyunca, üniversitemizde 
öğrenim gören öğrenci sayısı kadar fidan dikimi gerçekleştirilerek 
üniversitemiz kampüs alanlarının daha yeşil bir görünüme 
kavuşturulması amaçlanıyor.

Rektör Demir: “Kampüs Alanlarını Her Canlı İçin Yaşanabilir 
Hale Getirmeye Gayret Gösteriyoruz”

İmzalanan protokol ile ilgili açıklama yapan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, göreve geldiği günden itibaren 
ağaçlandırma ve peyzaj çalışmalarını önemli gündem 
maddeleri arasına koyduklarını ve bu doğrultuda binlerce 
fidan diktiklerini vurguladı. Doğa ve çevreyle uyumlu projeler 
ürettiklerinin altını çizen Rektör Demir, kampüs alanlarını her 
canlı için yaşanabilir hale getirmeye gayret gösterdiklerini ifade 
etti. Yeşil bir kampüste daha fazla vakit geçiren öğrencilerin 
biriktirdikleri anılarını da artıracağını söyleyen Rektör Demir, bu 
durumun öğrencilerin üniversitelerine bağlılıklarını ve aidiyet 
duygularını pekiştireceğini ifade etti. Batman Üniversitesindeki 
her çalışmanın geleceğe dönük tasarlandığını kaydeden Rektör 
Demir, daha önce dikilen fıstık fidanlarının hasadından elde 
edilecek gelirin öğrencilere burs olarak verileceğini sözlerine 
ekledi. 
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ÜNİVERSİTEMİZDE BISTLAB AÇILIŞI YAPILDI

Öğrencilerinin mesleğe donanımlı hazırlanmaları amacıyla 
birçok kurum ve kuruluşla iş birliklerinin hayata geçirildiği 
üniversitemizde, Borsa İstanbul Uygulama ve Finans 
Simülasyonu Laboratuvarı (BISTLAB) törenle açıldı. 8 Kasım 
2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü Fen-Edebiyat Fakültesinde 
gerçekleştirilen açılış törenine, Türk Dil Kurumu Başkanı Prof. 
Dr. Gürer Gülsevin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
Borsa İstanbul Kurumsal İletişim Direktörü Yavuz Selim Kurt, 
ilimizdeki bankaların yetkilileri, akademik ve idari personel ile 
öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Borsadaki Aktiviteler Üniversitemize 
Kurulan Laboratuvara Yansıyacak”

BISTLAB’ın açılış töreninde konuşan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, laboratuvarın üniversitemizde öğrenim 
gören lisans, yüksek lisans ve doktora öğrencilerine yönelik 
uygulamalı eğitimlerin gerçekleştirilmesine olanak tanıyacağını 

söyledi.  Borsadaki aktivitelerin üniversitemize kurulan 
laboratuvara anlık yansıyacağını ifade eden Rektör Demir, 
BISTLAB’ın finansal okuryazarlığın yaygınlaştırılmasına da 
önemli katkıda bulunacağını kaydetti. 

Kurt: “BISTLAB’ın Yedincisi Batman Üniversitesinde Açıldı”
Borsa İstanbul olarak finansal hukuk yazarlığının daha da 

yaygınlaşmasını desteklediklerini ve kapsamda çalışmalar 
yürüttüklerini kaydeden Borsa İstanbul Kurumsal İletişim 
Direktörü Yavuz Selim Kurt, 5 yıl önce başlayan BISTLAB 
projesinin daha önce Türkiye’deki 6 üniversitede kurulduğunu 
yedincisinin ise Batman Üniversitesinde açıldığını belirtti. 
Akademik dünyada ve finans camiasında finansal hukuk 
anlayışını yaygınlaştırmak için BISTLAB’ı kurduklarını söyleyen 
Kurt, BISTLAB’ın Batman Üniversitesine kurulması için 
girişimlerde bulunan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’i ve üniversitemiz akademisyenlerini tebrik etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE FİNANS LABORATUVARI
ESKİ MALİYE BAKANI MEHMET ŞİMŞEK’İN KATILIMIYLA AÇILDI

Öğrencilerinin nitelikli ve çağdaş bir eğitim almalarını 
sağlamak için birçok yeniliğin gerçekleştirildiği üniversitemizde, 
Eski Maliye Bakanı Mehmet Şimşek ile Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’in katılımıyla 25 Ekim 2022 tarihinde 
TradeMaster Finans Laboratuvarı’nın açılışı yapıldı. 

TradeMaster Finans Laboratuvarı ile Sermaye Piyasalarının 
Gelişimine Katkı Sağlanması Amaçlanıyor

Borsa İstanbul, İş Bankası ve İş Yatırım çalışanlarının 
destekleriyle sermaye piyasalarındaki bilgi ve tecrübeyi, 
üniversitelerle birleştirerek finansal okuryazarlığın artırılmasını 
hedefleyen bir sosyal sorumluluk projesi olan TradeMaster 
Finans Laboratuvarı ile sermaye piyasalarının gelişimine katkı 
sağlanması amaçlanıyor. Öğrencilerin ilgisini canlı tutabilecek, 
kendilerini piyasanın dinamizmine yakın hissedebilecekleri 
eğitim ve kişisel gelişimlerine azami düzeyde fayda sağlayacak 
alanlar yaratılmasına olanak tanıyan laboratuvarda, 
TradeMaster işlem platformlarının yüklü olduğu bilgisayarlar, 
finans kanallarının takibi için televizyon yayını ve okuma 
alanları bulunuyor. TradeMaster ürünleri ile yurtiçi piyasalar, 

uluslararası piyasalar ve döviz piyasalarında veriler üzerinden 
analiz ve araştırmaların yanı sıra sanal işlemler yapılabiliyor.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Öğrencilerini Geleceğe 
Tam Teşekküllü Hazırlamak Gayretindeyiz”

TradeMaster Finans Laboratuvarı’nın açılış töreninde konuşan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, son derece modern 
ekipmanlarla donatılan laboratuvarın, öğrencilerin teorik 
bilgilerini pratiğe dönüştürmelerine büyük olanak sağlayacağını 
ifade etti. Batman Üniversitesi öğrencilerini geleceğe tam 
teşekküllü hazırlamak gayretinde olduklarını söyleyen Rektör 
Demir, açılan laboratuvarın İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi 
öğrencilerine büyük katkı sağlayacağına inandığını kaydetti. 
Devlet ve kamu üniversiteleri olmak üzere Türkiye’de sadece 
19 üniversitede bulunan laboratuvarın, üniversitemizde de 
olmasının memnuniyet verici olduğunun altını çizdi. Yenilikçi 
projeleri üniversitemiz öğrencilerine sunmaya devam 
edeceklerini dile getiren Rektör Demir, laboratuvarın açılışına 
katılan Eski Maliye Bakanı Mehmet Şimşek’e teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ GELECEĞE NEFES OLUYOR

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın açıkladığı 
“Türkiye Yüzyılı” vizyonundan hareketle Tarım ve Orman 
Bakanlığı Orman Genel Müdürlüğünün 2022 “Türkiye Yüzyılına 
Nefes” mottosuyla kutlanan 11 Kasım Milli Ağaçlandırma 
Günü’nde Üniversitemizde, fidan dikimi gerçekleştirildi. 11 
Kasım 2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü’nde gerçekleştirilen 
fidan dikimi etkinliğine, Vali Ekrem Canalp, Garnizon Komutanı 
Hv.Tuğg. İhsan Kaplan, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, üniversitemiz yöneticileri, Batman Orman İşletme 
Müdürü Huriye Öztürk, ilimizin yöneticileri, akademik ve idari 
personel ile üniversitemiz öğrencilerinin yanı sıra Batman Kültür 
Anaokulu öğrencileri de katıldı.

Vali Canalp: “Batman Merkezde ve 6 İlçede Fidan Dikimine 
Başladık”

Fidan dikimi etkinliğinde konuşan Vali Ekrem Canalp, Dünya 
üzerinde orman sayısının git gide azaldığını ve bu azalmaya 
karşı koyabilen nadir ülkelerden biri olduğumuza dikkat çekti. 
Ülkemizdeki çocukların ilkokuldan itibaren ağaçlara değer veren, 
onları seven bir eğitimden geçtiklerini kaydeden Vali Canalp, 

Batman merkezde ve 6 ilçesinde fidan dikimine başladıklarını 
söyledi.

Rektör Demir: “Halkın ve Öğrencilerin Nefes Alabilecekleri, 
Doğayla Buluşabilecekleri Alanları Artırmayı Amaçlıyoruz”

Göreve geldiği günden itibaren şehirle bütünleşik bir 
üniversite olma ve şehre fayda sağlayacak çalışmalar yürütme 
hedefiyle hareket ettiklerini belirten Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Milli Ağaçlandırma Günü vesilesiyle fidan 
dikimi etkinliğinin de bu çalışmaları destekler nitelikte oluğunu 
dile getirdi.  Batman Üniversitesi kampüs alanlarının daha yeşil 
bir çevreye kavuşması için ağaçlandırma faaliyetlerine çok 
önem verdiklerini vurgulayan Rektör Demir, üniversitemizdeki 
1. etap peyzaj çalışmalarının tamamlandığını söyledi. Halkın 
ve öğrencilerin nefes alabilecekleri, doğayla buluşabilecekleri 
alanları artırmak amacıyla 2021-2022 yılları arasında 9 bin 
ağaç diktiklerini ifade eden Rektör Demir, ağaçlandırma 
çalışmalarının uzun vadeli bir yatırım olduğunu belirterek yıllar 
sonra öğrencilerin, çocukların bu ağaçların gölgesinde kitap 
okuyacak olmalarının mutluluk verici olduğunu sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE AZERBAYCAN DERSLİĞİ AÇILDI

Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı (YÖK)  tarafından enerji 
alanında pilot üniversite seçilmesinin ardından Azerbaycan 
Devlet Neft ve Sanayi Üniversitesi ile iş birliklerinin geliştirildiği 
üniversitemizde, kardeş Azerbaycan halkıyla kurulan derin 
bağların bir nişanesi olarak üniversitemizde Azerbaycan 
Dersliğinin açılışı gerçekleştirildi. 5 Aralık 2022 tarihinde Fen-
Edebiyat Fakültesinde gerçekleştirilen açılışa, üniversitemizin ev 
sahipliğinde düzenlenen “Azerbaycan-Türkiye İlişkileri ve Haydar 
Aliyev’in Rolü” konulu konferansa katılmak üzere üniversitemizde 
bulunan Azerbaycan Cumhuriyeti’nin Türkiye Cumhuriyeti’ndeki 
Olağanüstü ve Tam Yetkili Büyükelçisi Dr. Reşat Memmedov, 
Vali Vekili İbrahim Güneş ve Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’in yanı sıra üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler katıldı.

Derslikte, Azerbaycan’ın Tarihi, Kültürü ve Devlet Büyükleri 
Hakkında Bilgiler Yer Alıyor

Türkiye ve Azerbaycan’ın kardeş halkları arasındaki bağları 
güçlendirmek ve üniversitemiz öğrencilerinde de bu bilinci 
pekiştirmek amacıyla açılan derslikte, Azerbaycan’ın tarihi, 

kültürü ve devlet büyükleri hakkında bilgiler yer alıyor.
Rektör Demir: “Üniversitemizde Kurulan Azerbaycan Dersliği, 

‘İki Devlet Bir Millet’ Söyleminin Uygulamaya Dökülmüş Bir 
Nişanesidir”

Azerbaycan Dersliğinin açılışının ardından açıklama yapan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, dersliğin Azerbaycan 
Devleti ve halkıyla kurulan kalbi ve içten duyguların tezahürü 
olduğunu söyledi. Azerbaycan Dersliğinde eğitim gören 
üniversitemiz öğrencilerinin Azerbaycan’ın tarihi, kültürü ve 
devlet büyükleri hakkında değerli bilgileri öğreneceklerinin 
altını çizen Rektör Demir, üniversitemizde kurulan dersliğin 
“İki Devlet Bir Millet” söyleminin de uygulamaya dökülmüş bir 
nişanesi olduğunu dile getirdi.  Azerbaycan Devlet Petrol ve 
Sanayi Üniversitesi ile geliştirilen iş birlikleri kapsamında öğrenci 
değişim programlarındaki öğrenci kontenjanlarını artırmayı 
düşündüklerini ifade eden Rektör Demir, enerji alanında 
gerçekleştirilen çalışmaların aşama aşama ilerletildiğini sözlerine 
ekledi. Rektör Demir,  dersliğin açılışına teşrif eden Büyükelçi Dr. 
Reşat Memmedov’a teşekkür etti.
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PANDEMİDE HAYATLARINI KAYBEDEN SAĞLIK ÇALIŞANLARININ ANISINA
ÜNİVERSİTEMİZDE FİDAN DİKİLDİ

Üniversitemiz Batı Raman Kampüsünde, Batman Valisi Ekrem 
Canalp’in eşi Dr. Ayten Canalp’in himayelerinde, Covid-19 
Pandemisi’nde hayatlarını kaybeden sağlık çalışanlarının anısına 
fidan dikimi gerçekleştirildi. 9 Aralık 2022 tarihinde gerçekleştirilen 
etkinliğe Vali Canalp’in eşi Dr. Ayten Canalp, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemiz yöneticileri, İl Sağlık 
Müdürü Uzm. Dr. Semih Canpolat, akademik ve idari personel ile 
öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Hayatlarını Kaybeden Sağlık Çalışanlarının 
Hatıralarını Yaşatmak Adına Fidan Dikiyoruz”

Fidan dikiminin öncesinde bir konuşma yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, pandeminin zor günlerinde 
sağlığımızı korumak adına hayatlarını hiçe sayarak gece gündüz 
demeden çalışan ve hayatlarını kaybeden sağlık çalışanlarını 
rahmet ve minnetle andı. Onların hatıralarını yaşatmak adına fidan 
diktiklerini söyleyen Rektör Demir, “Yarın kıyametin kopacağını 
bilseniz bile, bugün elinizdeki fidanı dikin!” Hadis-i Şerif’ini 
hatırlattı. O kötü günlerin bir daha yaşanmaması temennisinde 
bulunan Rektör Demir, etkinliği teşrif etme hassasiyetini gösteren 
Vali Canalp’in eşi Dr. Ayten Canalp’e teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ BÜNYESİNDEKİ BATMAN TEKNOKENT BİNASINDA
SON AŞAMAYA GELİNDİ

Üniversitemiz bünyesinde faaliyet gösterecek olan ve şehrin 
önemli kurum/kuruluşlarının da paydaşı oldukları Batman 
Teknokent binasının tamamlanmasında sona gelindi. 5 bin m² 
kapalı alan olmak üzere yaklaşık 37 dönüm üzerine kurulan 
Teknokent binasında; yönetim katı dışında 36 ofis, 6 laboratuvar 
ve 3 atölye bulunuyor.

Vali Canalp Batman Teknokent Binasını Ziyaret Etti
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman Teknokent 

binasını ziyaret eden Vali Ekrem Canalp’e, Batman Teknokent’te 
yapılacak çalışmalar hakkında bilgiler verdi. Batman Teknokent’te, 
üniversitemizin akademik personelinin danışmanlığında 
yapılacak projelerin hem bölgenin hem de Türkiye’nin ARGE 
potansiyeline önemli katkılar sağlayacağını belirten Rektör Demir, 
üniversitemizdeki akademik personelin bilimsel çalışmalarını 
ticarileştirebilmelerine de fırsat sunacağını dile getirdi. Batman 
Teknokent sayesinde Batman Üniversitesinin şehirle olan 
bağlarının da güçleneceğinin altını çizen Rektör Demir, Batman 

Teknokent’in, üniversite-sanayi iş birliğini sağlamaya, Türkiye için 
sürdürülebilir kalkınmanın unsurlarından birisi olmaya yönelik de 
bir girişim olduğunu vurguladı.

Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez 
Batman Teknokent’te İncelemelerde Bulundu

Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez, 
2021 yılında sadece yüzde 10 oranında tamamlanan ancak 
2022 yılında tamamlanma ve proje üretme aşamasına gelinen 
Batman Teknokent’i ziyaret etti. Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, Batman Teknokent’te incelemelerde bulunan Bakan 
Yardımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez’e, gelinen aşamalar hakkında 
bilgi verdi. 15 aday firmanın Teknokent’te yer almak için ön 
başvuru yaptıklarını belirten Rektör Demir, bu firmalardan 5’inin 
proje başvurusunu tamamladığı, hakem değerlendirmesinden 
olumlu sonuç alan 2 firmadan bir tanesiyle sözleşme imzalandığı, 
3 firmanın başvurusunun ise değerlendirme aşamasında olduğu 
bilgisini paylaştı.
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

PROJE
&

İŞ BİRLİKLERİMİZ

Bilimsel bilginin ürüne dönüştürülmesine 
önem verilen Üniversitemizde deneyimlerin 
ve bilginin paylaşılması adına çok sayıda iş 
birliği hayata geçirilmektedir. Şehirle bütünleşik 
bir anlayışı benimseyen Üniversitemiz, 
öğrencilerimizin her alanda gelişimini sağlayarak 
onları geleceğe hazırlamaktadır.

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTEMİZ  İLE BATMAN CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI ARASINDA 
İŞ BİRLİĞİ PROTOKOLÜ İMZALANDI

Üniversitemiz ile Batman Cumhuriyet Başsavcılığı arasında 
üniversite-şehir bütünleşmesi kapsamında Batman ilinde 
bulunan hükümlülerin kamu yararına hizmette yer alabilmeleri 
için 3 Ocak 2022 tarihinde bir iş birliği protokolü imzalandı. 
Protokolü Batman Üniversitesi adına Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir imzalarken Batman Cumhuriyet Başsavcılığı 
adına Batman Cumhuriyet Başsavcısı Ömer Mete imzaladı. Türk 
Ceza Kanunu maddeleri çerçevesinde düzenlenen protokol ile 
Batman Cumhuriyet Başsavcılığı Denetimli Serbestlik Müdürlüğü 
tarafından yönlendirilen hükümlüler, Batman Üniversitesi ve 
bağlı kurum ve kuruluşlarında kamu yararı adına çalıştırılacak.

Hükümlülerin kamuya yararlı bir işte çalıştırılmalarının ve 
çalışma yükümlülüklerinin yerine getirilmesinin sağlanması ve 
yeniden suç işlemelerini engelleyecek etmenlerin güçlendirilmesi 
konusunda destek vereceklerini belirten Rektör Demir, protokol 
ile ayrıca hükümlülerin sosyalleşmeye teşvik edileceğini de ifade 

etti. Hükümlülerin çalışacakları birimdeki işleyişi etkilememek 
kaydıyla herhangi bir birimde çalıştırılabileceklerini söyleyen 
Rektör Demir, bu sayede suç işlemiş ve işleme potansiyeli 
bulunan kişilerin topluma yararlı işlerde yer alarak toplumun bir 
parçası olmalarını ve suç içeren eylemleri gerçekleştirmekten 
uzak durmalarını beklediklerini dile getirdi.

Üniversite olarak sadece öğrencilerin gelişimi için değil 
toplumdaki dezavantajlı grupların gelişimi ve değişimi için de 
çeşitli çalışmalar yürüttüklerini vurgulayan Rektör Demir, Batman 
ilinin daha yaşanabilir bir hale gelmesi için gerekli tüm desteği 
sağlamaya hazır olduklarını dile getirdi. Bu protokolün toplumun 
güvenlik ve huzurunu artırmaya yönelik olduğunun altını 
çizen Rektör Demir, kamuya yararlı bir işte çalıştırılması kararı 
verilen hükümlülerin üretken, verimli, kanunlara ve toplumsal 
kurallara saygılı, sorumluluk sahibi bir yaşam biçimine uyumlarını 
kolaylaştırmak istediklerini sözlerine ekledi.
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TRC3 BÖLGESİ ÜNİVERSİTELERİ ARASINDA
BÖLGESEL KALKINMAYA DESTEK İÇİN BİR PROTOKOL İMZALANDI

Güneydoğu Anadolu Bölgesinin TRC3 Bölgesi içerisinde 
yer alan Üniversitemiz, Mardin Artuklu Üniversitesi, Şırnak 
Üniversitesi ve Siirt Üniversitesi arasında Dicle Kalkınma Ajansı 
iş birliğinde bir protokol imzalandı. Üniversitemiz ev sahipliğinde 
18 Ocak 2022 tarihinde imzalanan protokole Batman Valisi Hulusi 
Şahin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Siirt Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Nihat Şındak, Şırnak Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mehmet Emin Erkan, Mardin Artuklu Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. İbrahim Özcoşar ve DİKA Genel Sekreteri Ahmet Alanlı 
katıldı.

İmzalanan protokol ile yükseköğretim kurumları olarak yüksek 
düzeyde bilimsel çalışma ve araştırma yapmak, bilgi ve teknoloji 
üretmek, bilim verilerini yaymak, ulusal alanda gelişime ve 
kalkınmaya destek olmak amaçlanıyor. Protokol kapsamında TRC3 
Bölgesi üniversiteleri arasında bilimsel ve teknolojik araştırmalar, 
bilimsel, sosyal, sportif ve kültürel etkinlikler, kütüphane, 

laboratuvar, öğrenci kulüpleri ve toplulukları, ön lisans, lisans ve 
lisansüstü program anlaşmaları, Teknokent, proje hazırlama ve 
ihtisaslaşma ile üye üniversitelerin ihtisası gibi faaliyetlerde iş 
birliği sağlanacak.

Konuya ilişkin açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, üniversite olarak bölgesel kalkınmaya 
destek vermekten mutluluk duyduklarını dile getirdi. Protokol 
ile üniversitemizin ve bölgemizin kalkınmasını sağlamayı 
hedeflediklerini anlatan Rektör Demir, aynı zamanda bölge 
üniversiteleriyle bu sayede ilişkilerin daha da geliştirileceğini 
söyledi. Bölgesel kalkınmaya her anlamda destek vermek ve 
enerji alanında pilot üniversite misyonuyla bölgesel gelişmede 
sürdürülebilirliği sağlamak adına yapılan her çalışmada yer 
almaktan memnun olduklarını belirten Rektör Demir, bölgeler 
arası ve bölge içi gelişmişlik farklarını ortadan kaldırmak için bu 
protokolü önemsediklerini sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ ULUSLARARASI BAĞLANTILARINI GÜÇLENDİRİYOR

Öğrencilerine nitelikli bir eğitim sunarken dünyanın kapılarını 
da açmaya özen gösteren üniversitemizde uluslararası iş birlikleri 
artıyor. 20 Haziran 2022 tarihinde Hamburg Güzel Sanatlar 
Üniversitesi (University of Fine Arts, Hamburg) ile üniversitemiz 
arasında sanat disiplini bazında karşılıklı öğrenci değişimi ve 
öğretim mobilitesini kapsayan Erasmus anlaşması imzalandı.

Anlaşma kapsamında 2023 yılının Mayıs ayında her iki kurumun 
öğrencileri ile iklim değişikliği, antroposen, pastoral&kırsal yaşam, 
ekoloji konularında interdisipliner sanat araştırma yöntemleri 
kullanılarak sanat ve tasarım alanlarında ortak öğrenci atölyesinin 
Hasankeyf - Raman bölgesinde gerçekleştirilmesi amaçlanıyor.

Hamburg Güzel Sanatlar Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 

Jesko Fezer ve Üniversitemiz Güzel Sanatlar Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Pelin Tan yürütücülüğünde gerçekleştirilen 
protokol ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesinin uluslararasılaşma 
adına önemli adımlar attığını dile getirdi. Üniversitemiz 
öğrencilerinin her alanda donanımlı bireyler olarak yetişmesini 
amaçladıklarını kaydeden Rektör Demir, ikili iş birliklerinin 
artması için çalışmaların devam edeceğini söyledi. Öğrencilerinin 
gelişimine destek sağlanmasının yanı sıra üniversitemiz, şehrimiz 
ve bölgemiz açısından da bu anlaşmaları önemsediklerini dile 
getiren Rektör Demir, imzalanan bu anlaşmalar sayesinde 
öğrencilerin de kültür elçiliği yapacağını sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ İLE GAP İDARESİ ARASINDA İŞ BİRLİĞİ TOPLANTISI DÜZENLENDİ

Enerji alanında ihtisaslaşan üniversitemiz, ikili iş birliklerini 
sağlamak ve bölgesel kalkınmaya katkı sunmak amacıyla 
çalışmalarına hız kesmeden devam ediyor. 4 Şubat 2022 
tarihinde GAP Bölge Kalkınma İdaresi Başkan Vekili Mehmet 
Açıkgöz, GAP Bölge Kalkınma İdaresi Başkan Yardımcısı Doç. Dr. 
Nusret Mutlu, Bölge Müdürü Hasan Kılıç,  Ekonomik Kalkınma 
Genel Koordinatörü Celal Kaya, Enerji ve Kaynak Verimliliği 
Projeleri Sorumlusu Yılmaz Dağtekin Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir’i ziyaret etti. Toplantıya Üniversitemiz Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Rohat Cebe ve Prof. Dr. Necmettin Sezgin 
ile Genel Sekreter Doç. Dr. Ömer Faruk Ertuğrul da katıldı.

Yenilenebilir Enerji ve Enerji Verimliliği başta olmak üzere, 
tüm alanlarda potansiyel iş birliklerini görüşmek amacıyla 
Batman’da gerçekleştirilen değerlendirme toplantısında 
bir araya gelen üniversitemiz ve GAP İdaresi Yönetimi, 
yapılabilecek faaliyetler hakkında görüş alışverişinde bulundu. 
Üniversitemizin enerji alanında yürüttüğü çalışmaları anlatan 
Prof. Dr. İdris Demir, göreve geldikleri günden bu yana 

üniversitemizde enerji alanında önemli çalışmalar yaptıklarını 
ve Batman Üniversitesinin Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon 
Farklılaşması ve İhtisaslaşması kapsamında “Enerji” alanında 
ihtisaslaşmaya hak kazanan bir üniversite olmasını sağladıklarını 
ifade etti. Batman Üniversitesinin enerji alanında marka bir 
üniversite olması için yoğun bir çalışma sergilediklerini belirten 
Rektör Demir, yapılabilecek tüm iş birliklerine açık olduklarını 
kaydetti. Bölge ve ülke kalkınmasına yönelik hayata geçirilecek 
her projede yer almaktan mutluluk duyacaklarını anlatan Rektör 
Demir, “Amacımız petrol şehri olarak anılan Batman’ı enerji 
alanında da ön plana çıkarmak.” dedi.

Güneydoğu Anadolu Projesinin (GAP), bugüne kadar 
hazırlanan bölgesel kalkınma plan ve programları arasında en 
etkin olarak uygulanan proje olduğunu anlatan GAP İdaresi 
Başkan Vekili Mehmet Açıkgöz, bu projenin entegre bölgesel 
kalkınma yaklaşımı ve sürdürülebilir insani gelişme felsefesi 
ile uluslararası literatüre geçen ve marka değeri olan bir proje 
olduğunu söyledi. 
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REKTÖR DEMİR ULUSLARARASI İŞ BİRLİKLERİNİ GÜÇLENDİRMEYE DEVAM EDİYOR

Batman Üniversitesinin gelişimi için gece gündüz demeden 
çalışmalarını sürdüren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, 10 Şubat 2022 tarihinde Enerji Ekonomisi alanında 
dünyaca ünlü bilim insanı Beijing Institute of Technology öğretim 
üyesi Prof. Dr. Muhammad Shahbaz ile bir araya geldi. Yapılan 
görüşmede uluslararası alanda iş birliğine yönelik istişarelerde 
bulunuldu.

Enerji ekonomisinde bir dünya markası olan Prof. Dr. 
Muhammad Shahbaz, Emine Erdoğan Hanımefendi’nin 
himayesinde yürütülen “Sıfır Atık Projesi” kapsamında da 
önemli çalışmalar yürütüyor. “Yılın Bilim İnsanı” ödülüne de 

layık görülen Shahbaz, Rektör Demir ile bir araya gelerek enerji 
alanında ihtisaslaşan üniversitemizde yapılabilecek çalışmalar 
hakkında karşılıklı fikir alışverişinde bulundu.

Batman’ın bölgesel zenginliklerinin yanı sıra üniversitemizin 
akademik çalışmalarından da bahseden Rektör Demir, enerji 
alanında ihtisaslaşan üniversitemizin bölgesel kalkınmaya 
faydalar sağlayacak önemli projelerinin olduğunu söyledi. 
Batman Üniversitesinin projelerini ulusal ve uluslararası alanda 
katma değere dönüştürmek için çalışmalarına hızla devam 
ettiklerini belirten Prof. Dr. İdris Demir, yapılabilecek her türlü iş 
birliğine açık olduklarını kaydetti.
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ÜNİVERSİTEMİZ İLE SİBER KOZA SİBER GÜVENLİK SAVUNMA SANAYİ A.Ş. ARASINDA
İŞ BİRLİĞİ PROTOKOLÜ İMZALANDI

Kurum ve kuruluşlarla ikili iş birliklerini geliştiren üniversitemiz, 
önemli bir protokole daha imza attı. Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir ve Siber Koza Siber Güvenlik ve Savunma Sanayi 
A.Ş. firma kurucusu Alper Cem Yılmaz tarafından 18 Şubat 2022 
tarihinde imzalanan proje, Üniversitemizde Siber Koza İnovasyon 
Merkezi ve Laboratuvarının kurulması, işletilmesi ve söz konusu 
merkezde Üniversitemiz ile ortak geliştirilecek iş birliği projelerine 
ve eğitimlere dair esasları ve sorumlulukları kapsıyor.

Protokol ile üniversitemiz öğrencileri ve akademik personeli 
tarafından geliştirilecek fikir ve projelerin desteklenmesi, 
projelerde yer alacak öğrencilere gerekli eğitimlerin ve mentörlük 
desteğinin verilmesi, başarılı projelere yatırımcı desteği ve nitelikli 
personelin istihdamına olanak sağlanması amacıyla çalışmalar 
yürütülecek.

Protokol ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Uluslararası Bilişim Kongresinin 
kazanımlarından olan bu iş birliği protokolünün üniversitemiz 
ve öğrencilerimizin gelişimine yönelik önemli katkılar sunacağını 
kaydetti. Protokolle birlikte üniversitemizin Siber Koza İnovasyon 
Merkezi ve Laboratuvara kavuşacağını anlatan Rektör Demir, 
sözlerine şu şekilde devam etti: “Bu protokol sayesinde başarılı 
bulunan projeler, ürüne dönüşebilecek. Yetenekli öğrencilerimiz, 
başarılı projelerini hayata geçirirken aynı zamanda maddi destek 
alabilecekler. Amacımız, öğrencilerimizin girişimcilik yönlerini 
de güçlendirmek. Batman Üniversitesi öğrencilerinin alanında 
hep daha iyiye ulaşması adına yaptığımız çalışmalar hızla devam 
ediyor. Üniversitemizi akademik olarak güçlendirmenin yanı sıra 
fiziki imkânlarımızı da artırarak bilimin ışığında ilerliyoruz.”
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REKTÖR DEMİR GAP İDARESİ BAŞKANLIĞINDA GÖRÜŞMELERDE BULUNDU

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşması kapsamında enerjide pilot üniversite seçilen 
Batman Üniversitesinin çalışmaları için görüşmelerine devam 
eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, GAP Bölge 
Kalkınma İdaresi Başkanı Mehmet Açıkgöz ile görüştü. 18 
Ağustos 2022 tarihinde gerçekleşen ziyarette Üniversitemizin 
projeleri ve enerji ile ilgili birçok başlıkta karşılıklı fikir 
alışverişinde bulunuldu.

Verimli Enerji Kullanımına İlişkin Bölgesel Eğitim
Entegre bölgesel kalkınma yaklaşımı ve sürdürülebilir 

insani gelişme felsefesi ile uluslararası literatüre geçen ve 
marka değeri bulunan GAP Projesinin bölgemiz için önemine 
değinen Rektör Demir, enerjinin de ülkelerin kalkınmasında 
önemli girdiler arasında bulunduğuna dikkat çekti. Batman 
Üniversitesinin enerjide ihtisaslaşan üniversite misyonuyla bu 
alanda önemli çalışmalar yürüttüğünü dile getiren Prof. Dr. 
İdris Demir, enerji yönetimi yapmanın günümüz koşullarında 

kaçınılmaz olduğunu söyledi. Enerji verimliliğinin artırılmasının 
aynı zamanda ülkemizin ekonomisi üzerinde ağır bir yük olan 
enerji kaynaklarındaki dışa bağımlılığının azaltılmasına katkı 
sağlayacağını vurgulayan Rektör Demir, Batman Üniversitesi 
olarak halk ile kamu kurum ve kuruluşlarına yönelik “Verimli 
Enerji Kullanımına İlişkin Bölgesel Eğitim” planladıklarını belirtti.

Rektör Demir: “Kurulacak Olan Enerji Laboratuvarı İle Yakıt 
Analizleri Yapmayı Planlıyoruz”

Proje kapsamında kurulacak enerji laboratuvarı ile yakıt 
analizlerinin yapılmasını planladıklarını ve bu kapsamda bir 
laboratuvar kurulmasını düşündüklerini anlatan Rektör Demir, 
örnek sistem kurulumu ve altyapıya ilişkin detaylar hakkında 
bilgilendirmelerde bulundu. Projenin desteklenmesi ile Batman 
Üniversitesi Batı Raman Kampüsü içerisinde bulunan ormanlık 
alanda halen geleneksel yöntemlerin yerine yapılacak olan 
otomatik sulama sistemi sayesinde hem daha etkin bir sulama 
yapılabileceğini hem de enerji tasarrufu sağlanacağını açıkladı.
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BATMAN BELEDİYESİNDEN ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİNE SAĞLANAN
ÜCRETSİZ YEMEK DESTEĞİ DEVAM ETTİ

Üniversitemizde gerçekleştirilen birçok çalışmayı destekleyen 
Batman Belediyesi tarafından 2021-2022 eğitim-öğretim yılında 
öğrencilerimize sunulan ücretsiz yemek desteği, 2022-2023 
eğitim-öğretim yılında da devam edecek. Batman Belediyesi 
ile Üniversitemiz arasında 31 Ağustos 2022 tarihinde Merkez 
Kampüs Senato Salonunda gerçekleştirilen “Batman Üniversitesi 
Öğrencilerine Askıda Yemek Uygulamasına Destek ve İş Birliği 
Protokolü”nün imza törenine, Batman Belediyesi Başkan Vekili 
Ekrem Canalp ve Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir 
katıldı.

İmza töreninin ardından konuşan Prof. Dr. İdris Demir, 2021-
2022 eğitim-öğretim yılında imzalanan protokolün üniversitemiz 
öğrencilerine birçok yönden olumlu katkılarının olduğunu 
belirtti. Geçen yıl 12 bin 500 öğrenciye sağlanan ücretsiz yemek 
uygulamasının bu yıl 15 binin üzerine çıkmasını beklediklerini 

söyleyen Rektör Demir, ücretsiz yemek uygulaması sayesinde 
kampüsü daha aktif kullanmaya başlayan öğrencilerin başarı 
düzeylerinde önemli bir artış sağlandığını kaydetti.  Kütüphaneyi 
kullanan öğrenci sayısında da ciddi bir artış yaşandığını ifade 
eden Rektör Demir, Batman Belediyesi tarafından sunulan 
ücretsiz yemek uygulamasının öğrencilerimize ekonomik 
anlamda destek sağladığını vurguladı.

Ücretsiz yemek uygulaması ile birlikte öğrenci 
memnuniyetinde de olumlu gelişmelerin yaşandığının altını 
çizen Rektör Demir, öğrencilerimize sunduğu destek için Batman 
Belediyesi Başkan Vekili Ekrem Canalp’e teşekkür etti. 

Ücretsiz yemek uygulamasının tüm öğrencilere hayırlı 
olmasını dileyen Başkan Vekili Canalp, yeni eğitim-öğretim 
döneminde öğrencilere başarı temennilerinde bulundu.  
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ÜNİVERSİTEMİZ ÜRETTİĞİ ÜRÜNLERLE KURUM VE KURULUŞLARIN
İHTİYAÇLARINA DESTEK VERİYOR

Toplumsal faydayı da gözeterek çalışmalarına devam eden 
üniversitemiz, kurum ve kuruluşlar ile iş birliklerine yönelik 
çalışmalar yürütüyor. Batman ilinde bulunan birçok kurum ve 
kuruluşun sabun ve dezenfektan ihtiyacını karşılamaya yönelik 
çalışmaların yapıldığı Üniversitemizde, sıvı sabun üretimleri 
tamamlandı.

Üniversitemiz Araştırma Laboratuvarı bünyesinde yıllık beş 
ton olarak üretilebilen sıvı sabunlar ile salgın sürecine destek 
verilmesi amaçlanıyor. Laboratuvar bünyesinde çeşitli hijyen 
ürünlerinin yapımına devam edilirken dezenfektan üretimleri de 
hızla sürdürülüyor.

Üretimlerle ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi olarak pandemi 
sürecine destek vermeyi amaçladıklarını söyledi. İlk olarak 
sıvı sabun üretiminin yapıldığını ve dezenfektan üretimlerinin 
de devam ettiğini anlatan Rektör Demir sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Bilgiyi üreten merkez olarak amacımız bu bilgiyi 
aynı zamanda toplumsal faydaya dönüştürebilmek. Bu nedenle 
Araştırma Laboratuvarımız bünyesinde üretimlere başladık. 
İlimizde bulunan kurum ve kuruluşların ihtiyaçlarını karşılamayı 
amaçlıyoruz.”
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ÜNİVERSİTEMİZ İLE AZERBAYCAN DEVLET PETROL VE SANAYİ ÜNİVERSİTESİ
ARASINDA İŞ BİRLİĞİ PROTOKOLÜ İMZALANDI

Üniversitemiz ile Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi 
Üniversitesi arasında 16 Mart 2022 tarihinde Mühendislik 
alanında Uluslararası Ortak Lisans Eğitim ve Öğretim Programı 
Tesisine ilişkin bir protokol imzalandı. Protokolün imzaları, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ile Azerbaycan 
Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Babanli tarafından atıldı. İmza törenine, Türkiye’nin Azerbaycan 
Olağanüstü ve Tam Yetkili Büyükelçisi Cahit Bağcı da katıldı.

Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği alanında imzalanan 
uluslararası ortak program, öğrenci girişi, müfredat, sınav ve 
değerlendirme, devam, izin, azami süreler, mezuniyet şartları, 
akademik başarısızlık, verilecek diplomalar, eğitim ücretleri 
ve programla ilgili diğer konulara ilişkin hükümleri kapsıyor. 
Protokol ile birlikte eğitim programları, çalıştaylar ve seminerler 
vb. organizasyonunun değiş tokuş edilmesi, fosil yakıtlar 
ve yenilenebilir enerji sektörü, sürdürülebilir çevre, enerji 
bağımlılığı, enerji fiyatları konularında ortak araştırma ve yayın 

yapma imkânı sağlanacak. Bunun yanı sıra protokolde ortak 
konferanslar, kitap projeleri, enerji güvenliği, enerji yatırımları 
konularında ortak projeler, danışmanlık, enerji alanında bilgi 
birikiminin ve yetkinliğin artırılması ile ilgili potansiyel ortak 
çıkar alanlarında iş birliği yapmak, ortak lisans, yüksek lisans 
ve doktora programları ile öğrenci ve akademisyen değişim 
programlarına ilişkin esaslar yer alıyor.

10 Akademik Yıl Devam Edecek Olan Programa Her Sene 30 
Öğrenci Kabul Edilecek

Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği alanında lisans düzeyinde 
uluslararası ortak eğitim ve öğretim programı tesisine ilişkin esas 
ve usulleri kapsayan protokolle programa her sene 15 öğrenci 
Batman Üniversitesinden, 15 öğrenci Azerbaycan Devlet Petrol 
ve Sanayi Üniversitesinden olmak üzere toplam 30 öğrenci kabul 
edilecek. Protokol, 10 akademik yıl boyunca devam edecek.

Protokol ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, böylesine önemli bir protokole imza 
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atmaktan mutluluk duyduklarını dile getirdi. Enerji alanında pilot 
üniversite payesine sahip olan Batman Üniversitesinin, Petrol 
ve Doğalgaz Mühendisliği alanında öğrenci ve akademisyenlere 
yönelik olarak imzalanan bu projenin paydaşı olmaktan ve 
kardeş ülke Azerbaycan ile böylesine önemli bir iş birliği 
gerçekleştirmekten memnun olduklarını kaydetti. Projeye dair 
detayları açıklayan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
ortak programın ilk 4 yarıyılının Batman Üniversitesinde, son 4 
yarıyılının ise Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesinde 
yürütüleceğini belirtti. Ortak programın eğitim dilinin İngilizce 
olarak belirlendiğini kaydeden Rektör Demir, derslerin ve 
sınavların her iki üniversite tarafından İngilizce yürütüleceğini 
ifade etti. Rektör Demir sözlerini şu şekilde sürdürdü: “İngilizce 
şartını sağlayamayan öğrenciler, Üniversitemiz Yabancı Diller 
Yüksekokulunda azami olarak iki yıl boyunca yoğun dil eğitimi 

alacaklar. Öğrencilerimize yabancı dille eğitim imkânı da sunan 
bu protokolle birlikte onlara yeni kapılar aralanacak ve alanında 
uzman bireyler olarak yetişeceklerdir. Yükseköğrenimin ön 
saflarında yer alan Azerbaycan ile enerjinin pilot üniversitesi 
olan Batman Üniversitesinin bu iş birliği ile öğrencilere yeni 
ufuklar açacağına inanıyorum.”

Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mustafa Babanli, UFAZ’ın tecrübelerini anlatarak çift diploma 
ile bağlantılı olarak öğretilen konuların uygunluğundan bahsetti.

Büyükelçi Cahit Bağcı ise konuşmasında, Azerbaycan-Türkiye 
ilişkilerini anlattı. Son yıllarda iki ülke arasındaki iş birliğinin 
daha da genişletilmesinden bahseden Bağcı, iki kardeş ülkenin 
yükseköğretim kurumları arasında bu tür bir iş birliğinin 
kurulmasının yüksek umutlar sağlayacağına duyduğu güveni dile 
getirdi.
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ÜNİVERSİTEMİZ İLE SİİRT ÜNİVERSİTESİ İŞ BİRLİĞİNDE
PEDAGOJİK FORMASYON EĞİTİMİ BAŞLADI

Öğrencilerinin kariyer hedeflerine ulaşmaları için kurum ve 
kuruluşlarla iş birliklerine devam eden üniversitemizde pedagojik 
formasyon eğitimleri başlıyor. Üniversitemiz ile Siirt Üniversitesi 
iş birliğinde ilimizde pedagojik formasyon eğitimi almak 
isteyen öğrenciler başka bir ile gitmeden eğitimlerini Batman 
Üniversitesinde tamamlama imkanına kavuşacak.

Programdaki dersler, eğitim-öğretimle ilgili işler, sınavlar 
ve disiplin konularında, Siirt Üniversitesi Eğitim-Öğretim ve 
Sınav Yönetmeliği ile Yükseköğretim Kurumları Öğrenci Disiplin 
Yönetmeliği hükümleri uygulanacak. Derslerini Batman ilinde 
almayı talep eden yeterli öğrenci sayısına ulaşılması (minimum 
200 öğrenci) ve koşulların uygun olması durumunda ilgili 

öğrenciler derslerini Batman Üniversitesi Merkez Kampüste 
tamamlayabilecek. İlgili eğitimlere yönelik stajlar ise Siirt ilinde 
yapılacak.

Eğitimlerle ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Siirt Üniversitesi tarafından verilecek 
olan eğitimlerin talep durumunda Batman Üniversitesinde de 
verilmesinin çok önemli olduğunu söyledi. Öğrencilerin başka 
bir ile gitmesine gerek kalmadan kendi şehirlerinde eğitimlerini 
tamamlamaları ve kariyer yolculuklarına devam etmeleri için 
çalışmaların hız kesmeden devam ettiğini anlatan Rektör Demir, 
Batman Üniversitesi mezunlarının ve öğrencilerinin gelecek 
hedeflerine katkı sağlamak istediklerini söyledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ BEŞİRİ ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİ MESLEK YÜKSEKOKULU İÇİN
PROTOKOL İMZALADI

Fiziki imkânlarını sürekli iyileştiren ve öğrencilere yönelik 
çalışmalarını hızlandıran Üniversitemizde, Beşiri Organize Sanayi 
Bölgesi Meslek Yüksekokulu binasının yapımı için protokol 
imzalandı. 28 Mart 2022 tarihinde OSB Müdürlüğü Hizmet 
Binasında düzenlenen imza törenine; Batman Valisi Hulusi Şahin, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, OSB Yönetim Kurulu 
Başkan Vekili Vecdin Nasıroğlu, İl Özel İdare Genel Sekreteri 
Abdulkadir Özer, OSB Yönetim Kurulu Üyeleri Bedri Çiçek ve 
Faysal Tekin ile OSB Müdürü Zeynep Akbel katıldı.

Arazi tahsisinin yapılması ve Organize Sanayi Müdürlüğü ile 
iş birliği içinde, kurumsal yarar sağlamak, eğitim ve araştırma 
faaliyetlerini nitelikli bir şekilde sürdürmek için imzalanan protokol 
ile üniversitemiz, eğitim-öğretim faaliyetlerini uygulamalı ve 

üretken bir şekilde öğrencilerine sunmayı hedefliyor.
Protokol ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemize tahsis edilen 
arazinin mesleki becerilerin gelişmesi ve üretimin yapılabilmesi 
adına büyük bir adım olacağını söyledi. Beşiri Organize Sanayi 
Bölgesi Meslek Yüksekokulu için tahsis edilen ve 15 bin m² 
arsa üzerinde yapılacak olan bina sayesinde önemli çalışmalar 
yapılacağını kaydeden Rektör Demir sözlerine şu şekilde devam 
etti: “Hedefimiz büyüyen, gelişen ve yeniliğin takipçisi olan bir 
Batman Üniversitesine ulaşmak. Bunun için de çalışmalarımıza 
hızla devam ediyoruz. Gelişimimiz için gerekli koşulları ve fiziki 
alt yapı oluşumlarını sağlayarak öğrencilerimize en iyiyi sunmaya 
özen gösteriyoruz.”
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ÜNİVERSİTEMİZDEN İSTİHDAM PROJESİNE TAM DESTEK

Bölgemizin ve ilimizin kalkınması için her projeye aktif 
dâhil olan Üniversitemiz ile Batman Valiliği,  İŞKUR, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü, Batman Ticaret ve Sanayi Odası (BATSO) ve 
Tekstil Sanayi İş Adamları Derneği (TEKSİAD) iş birliğiyle “Beyaz 
Yakalılar İstihdam Projesi” protokolünün imza ve sertifika 
töreni gerçekleştirildi. 15 Haziran 2022 tarihinde Üniversitemiz 
Merkez Kampüs Rektörlük Konferans Salonunda Batman Valisi 
Ekrem Canalp ve Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in 
katılımlarıyla gerçekleştirilen törene; İŞKUR İl Müdürü Besim 
Eviz, Milli Eğitim İl Müdürü Mahmut Kurtaran, Batman Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Abdulkadir Demir, Batman Tekstil Sanayi İş 
Adamları Derneği (TEKSİAD) Başkanı Mehmet Ali Öztürk, kamu 
kurum müdürleri, öğrenciler ve kursiyerler katıldı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Ülkemizin, Bölgemizin 
ve İlimizin Yararına Olabilecek Her Çalışmaya Destek Veriyor”

Projeyle ilgili açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, bu nitelikli projenin genç ve dinamik nüfusu 
yüksek olan Batman’da hayata geçirilmesinin anlamlı ve önemli 
olduğunu ifade etti. Batman Üniversitesi olarak ülkemizin, 

bölgemizin ve ilimizin yararına olabilecek her çalışmaya 
destek vereceklerini belirten Rektör Demir, “Bilgiyi Enerjiye 
Dönüştüren Üniversite” mottosundan hareketle enerjileri 
yüksek gençlerimizin ve kadınlarımızın bilgi düzeylerinin 
yükseltilmesi için de ciddi yatırımlar yaptıklarını söyledi.

Vali Canalp: “Kadınların Çalışma Hayatına Katılmaları 
Önemli”

Kadınların çalışma hayatına katılmalarının önemine 
vurgu yapan Vali Canalp konuşmasına şu şekilde devam etti: 
“Ülkemizde yapılan tüm iyileştirmelere rağmen kadın istihdamı 
yeterli olamadı. Eğer bundan 20, 30 yıl önce üniversitenin son 
sınıfında bir kız öğrenci olsaydınız sizin önünüzdeki meslek 
seçimi çok dar olacaktı. Ama bugün farklı. Bugün kadınlarımızın 
da artık ekonominin her alanında kendilerini ifade edebilecekleri 
alanların olduğunu da memnuniyetle görebiliyoruz. Bu proje, 
bir tarafta iş arayanları öbür taraftan da   iş arayanlara imkân 
sunmaya çalışan insanları bir araya getirmiş olmasından dolayı 
son derece kıymetli ve anlamlıdır. ” 
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ÜNİVERSİTEMİZDEN ERASMUS KONSORSİYUMUNA İMZA

Bölgemiz ve ülkemizin faydasına olabilecek çalışmalara 
destek vermeye devam eden Üniversitemiz, Türkiye Ulusal 
Ajansı, Dicle Üniversitesi ve Mardin Artuklu Üniversitesinin de 
paydaş oldukları “Erasmus Yükseköğretim Arkeoloji Hareketlilik 
Konsorsiyumu Akreditasyonu” protokolünü imzaladı. 28 Haziran 
2022 tarihinde Dicle Üniversitesi 15 Temmuz Kültür ve Kongre 
Merkezinde gerçekleştirilen imza törenine, Türkiye Ulusal 
Ajansı Başkanı  İlker Astarcı, Dicle Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Karakoç,  Mardin Artuklu Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. İbrahim Özcoşar ve Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Necmettin Sezgin katıldı.

Protokolün imza törenine katılan Türkiye Ulusal Ajansı 
Başkanı İlker Astarcı, imzalanan protokolün yanı sıra ajansın 
faaliyet alanları ve işleyişi hakkında da bilgiler verdi. 
Yükseköğretim alanında bölgesel iş birliklerini önemsediklerini 

ifade eden ve bu türden projelerin kurumlar arasında güçlü bir 
sinerji oluşturma kapasitesine sahip olduğuna dikkat çeken İlker 
Astarcı, konsorsiyumun taraflar için hayırlara vesile olmasını 
diledi. 

Protokol ile ilgili açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, bu önemli projede Türkiye Ulusal Ajansı ve bölge 
üniversiteleri ile ortak çalışmalar yapacak olmaktan mutluluk 
duyacaklarını ifade etti. Batman Üniversitesinin Erasmus Programı 
kapsamında nitelikli ve ileriye dönük çalışmalar yaptığının altını 
çizen Rektör Demir, hem yurtdışından üniversitemize gelen hem 
de üniversitemizden yurtdışına giden öğrenci sayısını artırmak 
istediklerini belirtti. Üniversite olarak projenin her aşamasında 
akademik ve teknik destekte bulunacaklarını söyleyen Rektör 
Demir, projenin tüm paydaşlarına katkılarından dolayı teşekkür 
etti.
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YÖK VE TPAO ARASINDA İMZALANAN PROTOKOL İLE
ÖĞRENCİLERİMİZ ALANLARINDA UZMANLAŞMA SAĞLAYABİLECEK

Petrol ve doğal gaz sektörü için yerli ve milli insan kaynağı 
yetiştirmek amacıyla Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı (YÖK) ile 
Türkiye Petrolleri Offshore Technology Center (TP-OTC) arasında 
iş birliği protokolü imzalandı. Bu kapsamda Üniversitemiz 
öğrencilerine de yönelik olarak geleceklerini şekillendirecek 
yeni iş alanlarının oluşması sağlandı.

Türkiye’nin ihtiyaç duyduğu tüm alanlarda nitelikli insan 
kaynağı yetiştirmenin stratejik öncelikleri olduğunu belirten 
YÖK Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar, sanayinin ihtiyaç duyduğu 
niteliklere sahip, uygulama ve beceri yetkinliği yüksek 
mezunların yetiştirilmesi için ülkemizin iktisadi kalkınmasında 
öncü sektörlerle iş birlikleri yaptıklarını söyledi. Özvar, 
protokolün amacının denizlerde petrol ve doğal gaz arama ve 
üretim faaliyetlerine yönelik olarak ülkemize bilgi ve beceri 
düzeyi yüksek mühendisler kazandırılmasına destek sağlamak 
olduğunu kaydetti. Türkiye’nin, denizlerde petrol ve doğal gaz 
arama ve üretim faaliyetlerini yürüten, Türkiye’ye offshore 
sondaj, arama ve üretim teknolojilerini kazandırmayı amaçlayan 
Turkish Petroleum Offshore Technology Center (TP-OTC) A. Ş. ile 
imzalanan iş birliği protokolü sayesinde üniversite öğrencilerine 

burs ve istihdam desteğinin sağlanması amaçlanıyor.
2022-2023 eğitim-öğretim yılında TP-OTC tarafından 

hazırlanan yönergede yer alan ve YKS yerleştirme sonuçlarına 
göre belirlenen başarı sıralamaları arasında olup (alanlara göre 
ilk 2 bin veya ilk 10 bin) üniversitelerin Bilgisayar Mühendisliği, 
Elektrik–Elektronik Mühendisliği, Endüstri Mühendisliği, 
Kimya Mühendisliği, Makine Mühendisliği ve Metalürji ve 
Malzeme Mühendisliği programlarına yerleşerek kayıt olan ve 
yönergede belirlenen diğer şartlara sahip öğrencilere aylık 6 
bin TL eğitim bursu verilecek. Buna ek olarak, YKS yerleştirme 
sonuçlarına göre belirlenen başarı sırası (ilk 25 bin) arasında 
olup üniversitelerin Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği, Jeofizik 
Mühendisliği, Jeoloji Mühendisliği ve Çevre Mühendisliği 
programlarına yerleşen, kayıt olan ve yönergede belirlenen 
diğer şartlara sahip olan öğrencilere de TP-OTC tarafından 6 
bin TL eğitim bursu sağlanacak. Protokol ile ilgili açıklamalarda 
bulunan Rektör Demir, yerli ve milli petrol ve doğal gaz 
sektöründe istihdam sağlanmasına destek veren bu protokolün, 
ilimiz ve üniversitemiz için umut verici olduğunu ifade etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ BÖLGESEL KALKINMAYA VE İSTİHDAMA DESTEK VERİYOR
Öğrencilerine kaliteli eğitim imkânı sunarak alanında 

donanımlı bireyler yetiştirmeyi hedefleyen Üniversitemiz, 
bölgesel kalkınmaya ve istihdama destek vermeye devam 
ediyor.  Şehrimizdeki işsizlik sorununa çözüm arayışları geliştiren 
üniversitemiz öncülüğünde 26 Ocak 2022 tarihinde “Nitelikli 
Eğitimle Nitelikli İstihdam” projesi hayata geçirildi. Proje 
kapsamında Üniversitemiz tarafından katılımcılara eğitimler 
verilecek. TEKSİAD katılımcıların işe alınmasını sağlayacaklarını, 
İŞKUR ise proje kapsamında eğitimlerini tamamlayan 
katılımcılara iş başı eğitimlerinde öncelik verileceğini belirtti.

Proje ile 960 Kişi İçin İş İmkânı Doğacak
Projenin uygulamaya konulması ile sanayi sektörünün 

teknoloji yoğunluklu bir sektöre dönüştürülmesi noktasında 
tekstil-konfeksiyon, elektrik-elektronik, makine-metal ve 
mobilya-dekorasyon alanlarında istihdam garantili kurslar 
açılarak Batman ilinde bulunan 960 genç, kadın ve engelli 
bireyin sanayicilerin ihtiyaç duyduğu nitelikli iş gücü olarak 
yetiştirilip istihdam edilmesi öngörülüyor. Öte yandan örgün 
eğitimde öğrenim gören öğrenciler, İŞKUR işbaşı veya mesleki 
kurslarından faydalanamıyorken bu projede yer alan kurslardan 
faydalanabilecek ve istihdama katılma yolları açılacak.

Eğitimlerle Hayat Boyu Öğrenme ve İş Bulma İmkânı 
Sağlanacak

Proje ile mesleki bilgi ve becerilerin geliştirilmesini sağlamak, 
genç işsizlik oranını azaltmak, toplumdaki dezavantajlı 
kesimlerin istihdama katılımını kolaylaştırmak, sosyal girişimciliği 
destekleyerek bölgedeki istihdam oranını arttırmak, eğitim 
hizmetlerini iyileştirmek, bölgenin üretim ve hizmet ihtiyacını 
gidermeye yönelik mesleki ve teknik eğitimleri yapılandırmak 
ve hayat boyu öğrenme ortamını oluşturmak hedefleniyor. 

Rektör Demir: “Proje ile İstihdama Destek Olmayı 
Hedefliyoruz”

Projeye ilişkin açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir,  Batman ilinde işsizlik oranının yüzde 40’ın 
üzerinde bulunduğunu kaydederek proje sayesinde istihdamın 
arttırılacağını ve bölge dışına göçlerin azalacağını dile getirdi.

Üniversitemiz bünyesinde hayat boyu öğrenme ilkesi ile 
hareket edildiğinin aynı zamanda ilimizin işsizlik sorununa 
da çözüm üretilmeye çalışıldığının altını çizen Rektör Demir, 
Batman ilinde nitelikli iş gücü yetiştirilmesinin sanayicileri de 
bölgeye yatırım konusunda teşvik edeceğini vurguladı. 
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ÜNİVERSİTEMİZ AKADEMİSYENLERİ GELECEĞİN ÜNİVERSİTELİLERİ İLE BULUŞUYOR

Batman ilinde bulunan kurum ve kuruluşlarla iş birliklerini 
geliştirmek adına birçok protokolün hayata geçirildiği 
Üniversitemiz ile Batman İl Milli Eğitim Müdürlüğü arasında 
Akademisyen - Öğrenci Buluşmaları İş Birliği Protokolü 
imzalandı. 20 Eylül 2022 tarihinde Vali Konağı’nda düzenlenen 
imza törenine Vali Ekrem Canalp ile Eşi Dr. Ayten Canalp, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Vali Yardımcısı 
Murtaza Ersöz, İl Milli Eğitim Müdürü Mahmut Kurtaran ve 
ortaokul-lise öğrencilerine gönüllü ders verecek üniversitemiz 
akademisyenleri katıldı.

Üniversitemiz Akademisyenleri, Ortaokul-Lise Öğrencilerine 
Rehberlik Ederek Rol Model Olacak

2022-2023 eğitim ve öğretim yılını kapsayan ve gönüllülük 
ilkesine bağlı protokol ile üniversitemiz akademisyenlerinin 
ortaokul-lise öğrencileriyle akademik bilgilerini, tecrübelerini 
paylaşmaları, öğrencilere rehberlik ederek rol model olmaları ve 
öğrencilerde farkındalık oluşturmaları amaçlanıyor.  Vali Ekrem 
Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve İl Milli 

Eğitim Müdürü Mahmut Kurtaran tarafından imzalanan protokol 
kapsamında üniversitemizin farklı akademik birimlerinden 48 
akademisyen ortaokul-lise öğrencilerine haftada iki saat gönüllü 
ders verecek.

Vali Canalp: “Öğrencilerle Buluşan Akademisyenler, 
Öğrencilerin Hayatlarında Yarattıkları Büyük Değişimleri 
Hissedecekler”

İmza protokolünden sonra bir konuşma yapan Vali Canalp, 
akademisyenlerin öğrencilerle buluşmasının öğrencilerin 
hayatlarında çok önemli etkiler bırakacağının altını çizerek, 
bu buluşmalarda öğrencilerin daha üniversiteye gitmeden, 
üniversitenin kokusunu hissetmiş olacaklarını ve üniversitenin 
nasıl bir yer olduğu konusunda zihinlerinde çok önemli 
etkiler bırakacağını ifade etti. Projenin gerçekleştirilmesinde 
üniversitemiz akademisyenlerinin emeklerini çok değerli 
bulduklarını belirten Vali Canalp, öğrencilerle buluşan 
akademisyenlerin, öğrencilerin hayatlarında yarattıkları büyük 
değişimleri hissedeceklerini dile getirdi. Bu proje ile birlikte 
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Batmanlı çocukların üniversite sınavına çok daha farklı bir 
motivasyonla çalışacaklarını ve tercih çıtalarını yükselteceklerini 
söyleyen Vali Canalp, projenin kazananının herkes olacağını 
vurguladı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi, Üniversite Dışında 
Eğitim Gören Öğrencilerin de Geleceğini Düşünüyor”

Batman Üniversitesinin kabuğuna çekilen bir üniversite 
olmadığını, üniversite dışında eğitim gören öğrencilerin de 
geleceğini düşündüğünü belirten Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, 2021-2022 eğitim-ögretim döneminde “Hayata 
Dokun Projesi” kapsamında kendisinin de derse girerek ortaokul 
ve lise öğrencileriyle bir araya geldiğini söyledi. İmzalanan yeni 
protokol ile daha geniş kapsamlı buluşmaları gerçekleştirmeyi 
amaçladıklarını kaydeden Rektör Demir, Batman Üniversitesinin 
eğitime yönelik birçok farklı konuda kurum ve kuruluşlarla ortak 
çalışmalar yürüttüğünün, yürütmeye de devam edeceğinin 
altını çizdi.

Rektör Demir: “Üniversitemiz Akademisyenlerinin 
Gösterdikleri Vizyon ve Fedakârlık Sayesinde Her Öğrencinin 
Hayatına Dokunulacak”

TÜBİTAK programları için İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile yapılan 
iş birliğinin ardından daha önce Van’da yapılan bazı TÜBİTAK 
süreçlerinin Batman’a taşınmasında üniversitemizin öncülük 
ettiğini vurgulayan Rektör Demir, Batman ilinin eğitim noktasında 
aşamalar kat etmesi için tüm kurum ve kuruluşlara gerekli 
destekleri sunmaya devam edeceklerini dile getirdi. Protokolün 
hayata geçmesiyle birlikte gönüllü akademisyenlerimizin 
gösterdikleri vizyon ve fedakârlık sayesinde her öğrencinin 
hayatına dokunulacağını söyleyen Rektör Demir, bu buluşmalar 
ile ortaokul-lise çağındaki öğrencilerin ileride daha başarılı 
olacaklarına, hem Batman’ın hem de ülkenin geleceğine önemli 
katkılar sunacaklarına inandığını ifade etti. Rektör Demir, 
projede görev alan gönüllü akademisyenlere teşekkür ederek 
sözlerini tamamladı.
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

PİLOT
ÜNİVERSİTE

ÇALIŞMALARIMIZ

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması 
ve İhtisaslaşması Projesi kapsamında “Enerji 
Alanında Pilot Üniversite” seçilen Üniversitemiz, 
şehrinin ve bölgesinin faydasına olacak, katma 
değer kazandıracak ve aynı zamanda istihdamı 
destekleyecek nitelikte projeler üreterek 
çalışmalarına hızla devam etmektedir. Bölgesinin 
potansiyel enerji kaynaklarının gelişimine yönelik 
projelerin sistematik bir şekilde sürdürüldüğü 
Üniversitemizde enerji kaynaklarının verimliliği ve 
sürekliliği de ön plana çıkan konular arasında yer 
almaktadır. 

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTEMİZDE ENERJİ ÇALIŞTAYI DÜZENLENDİ

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve İhtisaslaşması 
Projesi kapsamında pilot seçilen üniversitemizde enerji alanında 
önemli çalışmalar yürütülüyor. Yükseköğretim Kurulu (YÖK) 
koordinasyonunda uygulamaya koyulan, üniversitelerin bölgesel 
ihtiyaçlar ve potansiyelleri doğrultusunda uzmanlaşmasının 
hedeflendiği projede enerji alanında pilot olan Üniversitemizde 
2 Mart 2022 tarihinde “Enerji Çalıştayı” düzenlendi. 

Rektör Demir: “Çalıştay İle Üniversitemizin İhtisaslaşma 
Stratejik Yol Haritasını Belirleyeceğiz”

Bölgesel paydaşlar ile birlikte ihtisaslaşma alanında faaliyetler 
yürüterek proje geliştirmeye katkıda bulunmayı amaçlayan 
üniversitemiz, İhtisaslaşma Stratejik Yol Haritasının belirlenmesi 
amacıyla paydaşları ile bir araya gelmeye devam ediyor. Çalıştayın 
açılış konuşmasını yapan Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi 
İhtisaslaşma Stratejik Yol Haritasının düzenlenen çalıştay ile 
belirleneceğini söyleyerek bu yol haritasının belirlenmesinde; 
kısa, orta ve uzun vade de yapılması ön görülen çalışmaların 
neler olacağını açıkladı. 

Rektör Demir: “İhtisaslaşmış Üniversiteler Teknolojiye Yön 
Verecektir”

Projenin nihai yararlanıcılarını bölgesel kalkınma odaklı 
enerji sektörü ve girişimciler olarak ifade eden Rektör Demir, 
üniversitemizin enerji alanında ihtisaslaşması ve bulunduğu 
bölgeye olan katkısının arttırılması amacıyla enerji konusunda 
yatırım yapan ve enerji odaklı çalışan paydaşlar ile yapılacak 
iş birlikleri sonucunda bölgesel kalkınmanın sağlanmasının 
hedeflendiğini kaydetti. Prof. Dr. İdris Demir sözlerini şu şekilde 
sonlandırdı: “Batman Üniversitesinin Enerji alanında pilot 
üniversite seçilmesi ile enerji uzmanı ve yapay zekâ temelli 
yapılacak sertifikasyon eğitimleri, akademik ve sanayi ortaklı 
projeleriyle hem Batman şehrine hem de bölgeye önemli katkılar 
sunabilme potansiyeli olduğu açıktır. Enerji alanında ihtisaslaşmış 
üniversiteler, yarının dünyasında teknolojiyi takip eden değil 
teknolojiye yön veren bir ülke olabilmemiz için oldukça önemlidir. 
Bundan dolayı enerji ihtisaslaşması bölgedeki potansiyel enerji 
kaynaklarının gelişine yönelik projelendirmeler sağlayacaktır. 
Ar-Ge faaliyetleri, kamu-sanayi iş birliği ve bölgesel kalkınmayı 
geliştirecek projeler ile diğer üniversitelere model olmayı 
hedefliyoruz. Bu etki parametrelerinden dolayı siz paydaşlarımızla 
iş birliği içerisinde çalışmayı önemsiyoruz.”
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ÜNİVERSİTEMİZ PETROL MÜHENDİSLİĞİ BÖLÜMÜ YENİDEN ÖĞRENCİ ALIYOR
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in göreve 

başlamasının ve Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı (YÖK) 
tarafından enerji alanında pilot üniversite seçilmesinin ardından 
birçok önemli projenin hayata geçirildiği Üniversitemizde 2013-
2014 eğitim-öğretim yılında ilk öğrencilerini alan ancak 2020 yılı 
itibariyle öğrenci alımına kapatılan Petrol Mühendisliği Bölümüne 
yeniden öğrenci alınmaya başlandı.

Petrol Mühendisliği Bölümünü yeniden açmak ve bölümün 
etkinliğini daha da artırmak için göreve gelmesinin ardından 
etkin bir şekilde çalışmalar yürüten Üniversitemiz Prof. Dr. İdris 
Demir, bölümün açılması süreciyle ilgili bilgiler aktardı.

Rektör Demir: “Bölüm Öğrencilerinin Sahadaki Deneyimlerini 
Artırmak Amacıyla TPAO ve TÜPRAŞ Genel Müdürlüğü ile 
Kurumsal İş Birlikleri Yaptık”

Bölüm öğrencilerinin sahadaki deneyimlerini artırmak 
amacıyla TPAO ve TÜPRAŞ Genel Müdürlüğü ile kurumsal iş 
birlikleri yaptıklarını ve bazı konularda protokoller imzaladıklarını 
belirten Rektör Demir, bölümün ders içeriklerinin de TPAO 
ve TÜPRAŞ’tan gelen öneriler doğrultusunda revize edildiğini 
söyledi. Bölüm öğrencilerinin TPAO’da staj yapabilmelerine ilişkin 

ortak iş birliğine gidildiğini kaydeden Rektör Demir, öğrencilerin 
çağın ve petrol mühendisliğinin gereklerini karşılamak, bölümü 
uluslararasılaştırmak ve dünya genelinde çeşitli ülkelerden 
öğrenci alımına olanak sağlamak amacıyla bölüme İngilizce 
eğitim verebilecek akademisyenlerin alındığını, Yabancı Diller 
Meslek Yüksekokulunun öğretim elemanı kadrosunun İngilizce 
hazırlık sınıfı açabilecek şekilde güçlendirildiğini kaydetti.

Rektör Demir: “Aday Öğrencilerimizi Petrol Kenti Batman’da 
ve Enerji Üniversitesi Batman Üniversitesinde Okumaya Davet 
Ediyorum”

Rektör Demir bölüm ile ilgili açıklamalarına şu şekilde 
devam etti: “Batman, Türkiye’de petrolün bulunduğu ilk yerdir. 
Enerji alanında ihtisas üniversitesi olan Batman Üniversitesi de 
bölgede bulunan petrol üretim sahaları, petrol tesisleri ve rafine 
sayesinde üniversite-sanayi ortaklığı kapsamında petrol üretim ve 
kullanım üzerindeki iyileştirmeleri içeren faaliyetleri yürütmeyi 
hedefliyor. Bu avantajlardan dolayı aday öğrencilerimizi petrol 
kenti Batman’da ve enerji üniversitesi Batman Üniversitesinde, 
İngilizce eğitim verecek olan Petrol Mühendisliği Bölümünde 
okumaya davet ediyorum.”
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ÜNİVERSİTEMİZ ENERJİ ALANINDAKİ ÇALIŞMALARINA DEVAM EDİYOR
Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 

İhtisaslaşması Projesi kapsamında enerji alanında pilot üniversite 
olarak seçilen Batman Üniversitesi, bu misyon doğrultusunda 
yaptığı çalışmalara “Enerjide Kritik Altyapıların Güvenliği: 
Ilısu Barajı” çalıştayı ile devam ediyor. 10-11 Mayıs 2022 
tarihleri arasında Hasankeyf Meslek Yüksekokulu Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirilen çalıştaya; Batman Valisi Hulusi 
Şahin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Hasankeyf 
Kaymakamı Şenol Öztürk ve Batman İl Jandarma Komutanı 
Kd. Albay Adem Taşkın’ın yanı sıra alanında uzman çok sayıda 
katılımcı iştirak etti.

Başol: “Kritik Altyapı Tesislerinin Ulusal Ekonomiye Önemli 
Ölçüde Katkısı Bulunmaktadır”

Açılış konuşmalarıyla başlayan çalıştayda söz alan Batman 
Üniversitesi Çalıştay Temsilcisi Dr. Dünya Başol, kritik altyapı 
tesislerinin ulusal ekonomiye önemli ölçüde katkılarının 
bulunduğunu söyledi. Bu tesislerin hasar görmesinin, kısmen 
veya tamamen kullanılamaz duruma gelmelerinin ülke güvenliği 
ve ekonomisi ile toplumsal yaşam açısından olumsuz durumların 
ortaya çıkmasına neden olacağını anlatan Başol, kritik altyapıların 
çalışmaması veya kaybolması durumunda ülkelerin mevcutta 

bulunan  sağlık, çevre, teknoloji, ekonomi, siyaset ve ulusal 
güvenlik sistemlerindeki dengenin de bozulabileceğini sözlerine 
ekledi. 

Çalıştay açılışında konuşan Batman Valisi Hulusi Şahin ise enerji 
arz güvenliğinin önemine dikkat çekerek Türkiye’nin enerjide 
dışa bağımlılığını azaltabilecek kaynaklara sahip olduğunu ve bu 
doğrultuda enerji arz güvenliğinin sağlanabilmesi için de gerekli 
yatırımların yapıldığını belirtti. 

Rektör Demir: “Enerji Alanında Yapılan Çalışmalara 
Sistematik Bir Şekilde Devam Edeceğiz”

Çalıştayda konuşma yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, bölgede ve Batman şehrinde bulunan enerji kaynaklarının 
daha verimli kullanılması ve ülke ekonomisine katkılarını artırmak 
için daha fazla sorumluluk almaya ve akademik bir perspektif 
sunmaya çalıştıklarını ifade ederek enerji alanında yapılan 
çalışmalara sistematik bir şekilde devam edeceklerini belirtti. 
Rektör Demir, Ilısu Barajı’yla ilgili olan ve bölgenin altyapısı için 
de ayrı bir önem taşıyan çalıştayın, enerji alanında ihtisaslaşma 
üniversitesi seçilen Batman Üniversitesinde ve özellikle Ilısu 
Havzası içerisinde özgül bir konuma sahip olması nedeniyle 
Hasankeyf’te yapılmasının da ayrıca önemli olduğunu söyledi.
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ÜNİVERSİTEMİZİN EV SAHİPLİĞİNDE BATMAN ENERJİ ZİRVESİ’22 DÜZENLENDİ

Bölgenin enerji üssü olma yolundaki çalışmalarına hızla devam 
eden Üniversitemizin ev sahipliğinde  Azerbaycan Devlet Petrol 
ve Sanayi Üniversitesi iş birliğiyle düzenlenen Batman Enerji 
Zirvesi’22 başladı. Üniversitemiz Merkez Kampüsü Konferans 
Salonunda 30 Haziran’da başlayan ve 2 Temmuz’da sona eren 
zirvenin açılış programına; Dışişleri Bakanlığı Diyarbakır İl 
Temsilcisi – Büyükelçi İbrahim Mete Yağlı, Azerbaycan Devlet 
Petrol ve Sanayi Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Babanlı, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve TOBB Maden 
Meclisi Başkanı İbrahim Halil Kırşan’ın yanı sıra enerji alanında 
uzman kişiler, akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Bakan Dönmez: “Batman Üniversitesinde, ‘Bilgiyi Enerjiye 
Dönüştüren Üniversite’ Mottosuyla Enerji Konusunda Yapılan 
Çalışmalar Yol Gösterici Nitelikte”

Açılış konuşmalarından önce, üniversitemiz tarafından zirveye 
davet edilen ancak yoğun programı nedeniyle katılamayan 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez’in enerji alanında 
dünyada değişen politikalar ve Türkiye’nin yaptığı çalışmaları 

içeren mesajı okundu. Mesajında, üniversitemizin enerji 
konusunda gerçekleştirdiği çalışmalara da değinen Bakan 
Dönmez; Batman Üniversitesinde, “Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren 
Üniversite” mottosuyla enerji konusunda yapılan çalışmaların yol 
gösterici nitelikte olduğunu belirtti.  

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinde Hayata Geçirilen 
Projeler Gerçekçi Yaklaşımlar ve Sonuçlarla Değerlendiriliyor”

Batman Üniversitesinin Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı 
tarafından Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşması Projesi kapsamında 12 Kasım 2021 tarihinde 
enerji alanında pilot üniversite olarak seçilmesinin ardından 
yaptıkları çalışmalarla ilgili detaylı bilgiler paylaşan Rektör Demir, 
üniversitemizin büyük bir motivasyonla bölgenin enerji üssü 
olma hedefine ulaşmaya gayret edeceğini kaydetti. Batman 
Üniversitesinde hayata geçirilen projelerin gerçekçi yaklaşımlar ve 
sonuçlarla değerlendirildiğini belirten Rektör Demir, hedeflenen 
sonuçlara bir anda ulaşılamayacağının bilinciyle her çalışmanın 
titizlikle yürütüldüğünün altını çizdi.



83

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

Rektör Demir: “Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanımız Sayın 
Fatih Dönmez’in Üniversitemizde Yapılan Çalışmaları Yakından 
Takip Etmeleri Mutluluk Verici”

Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi ile imzalanan 
protokol çerçevesinde öğrenci ve öğretim elemanı değişim 
programıyla eğitim ve teknik konularında da karşılıklı iş birliklerini 
hayata geçirmeye devam edeceklerini söyleyen Rektör Demir, 
yapılan her çalışmanın çıktılarının şeffaflık ilkesi bağlamında 
başta üniversiteler olmak üzere talep eden tüm kurum ve 
kuruluşlarla paylaşılabileceğini kaydetti. Batman Üniversitesinin 
ileri vadedeki çalışmalarından da bahseden Rektör Demir, Enerji 
ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez’in üniversitemizde 
yapılan çalışmaları yakından takip etmesinin de mutluluk verici 
olduğunu belirtti.

Rektör Babanlı: “İş Birliklerinin Hayata Geçirilmesindeki 
Girişimlerinden Dolayı Rektör Prof. Dr. İdris Demir’e Teşekkür 
Ederim”

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in ardından 
konuşma yapan Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa Babanlı, köklü bir üniversiteye sahip 
olduklarını ve üniversitelerinin enerji alanında ciddi tecrübelerinin 
olduğunu söyledi.  Batman Üniversitesiyle imzaladıkları protokol 
çerçevesinde önemli ortak çalışmalar yürütüleceğine inandığını 
belirten Rektör Babanlı, iş birliklerinin hayata geçirilmesindeki 
girişimleri için Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e 
teşekkür etti.

Zirveye katılan Dışişleri Bakanlığı Diyarbakır İl Temsilcisi 
Büyükelçi İbrahim Mete Yağlı ise enerji kaynaklarına hâkim 
olmanın ülkeler nezdindeki öneminden bahsetti. Türkiye’nin 
son yıllarda enerji konusunda önemli atılımlar gerçekleştirdiğini 
belirten Büyükelçi Yağlı, Batman Üniversitesinin bu önemli 
zirveye ev sahipliği yapmasından dolayı Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’i tebrik etti.
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REKTÖR DEMİR MODERATÖRLÜĞÜNDE ENERJİ EKONOMİSİ WEBİNARI DÜZENLENDİ

Batman Üniversitesi Söyleşileri kapsamında alanında uzman 
birçok ismi Üniversitemiz öğrencileri ve personeli ile buluşturan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 11 Şubat 2022 
tarihinde düzenlenen webinarda Enerji Ekonomisi alanında 
dünyaca ünlü bilim insanı Beijing İnstitute of Technology öğretim 
üyesi Prof. Dr. Muhammad Shahbaz’ı katılımcılarla buluşturdu. 
Enerji ekonomisi alanında önemli çalışmaları bulunan ve Yılın 
Bilim İnsanı Ödülüne layık görülen Prof. Dr. Muhammad Shahbaz, 
katılımcılara enerji ekonomisi üzerine önemli bilgiler aktardı.

Enerji ekonomisi alanında ve etki değeri yüksek dergilerde 
yayın yapmanın yöntemleri hakkında öğrencilere ve 
akademisyenlere önemli tavsiyelerde bulunan Shahbaz,  yayın 
yapmanın önceliklerini açıkladı. Her şeyden önce ve her şartta 
pozitif düşünmeyi, yeteneklerimizin farkında olmayı, kapasitemizi 
hissetmeyi ve bunu ortaya çıkarmak gerektiğini vurgulayan Prof. 

Muhammad Shahbaz, hayallerimizi gerçekleştirmek için gereken 
çabayı göstermek ve olayları akışına bırakmak gerektiğini, 
paranın değil ahlaki değerlerin daha önemli olduğuna dikkat 
çekti.

Etki değeri yüksek dergilerde yayın yapmak için öncelikle fikri 
doğru bir şekilde tasarlayarak uzmanlık alanına odaklanmak 
gerektiğini anlatan Shahbaz, ilgi çekici, özgün, kapsamlı, 
açık ve anlaşılır olmak gerektiğini anlattı. Enerji alanı ile ilgili 
olarak da katılımcıları bilgilendiren Prof. Dr. Shahbaz, enerjinin 
çeşitlenmesi ve önemli bir ekonomik faaliyet olmasından dolayı 
enerji ekonomisi kavramının dikkat çektiğini sözlerine ekledi.

Programa katılımlarından ve verdiği bilgilerden dolayı Prof. 
Dr. Muhammad Shahbaz’a teşekkür eden Prof. Dr. İdris Demir, 
Shahbaz ile yapılabilecek tüm çalışmalarda enerjinin pilot 
üniversitesi olarak yer almaktan mutluluk duyacaklarını söyledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ENERJİ ALANINDAKİ BÖLÜMLERE İLK KEZ
ÖĞRENCİ ALIMINA BAŞLANDI

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşması Projesi kapsamında enerji alanında pilot üniversite 
seçilen ve “Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite” mottosuyla 
bu alandaki çalışmalarına hızla devam eden üniversitemiz, 2022-
2023 eğitim ve öğretim yılından itibaren Mühendislik-Mimarlık 
Fakültesi  Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği (İngilizce) bölümü ve 
Beşiri Organize Sanayi Bölgesi Meslek Yüksekokulu Alternatif 
Enerji Kaynakları Teknolojisi programına ilk defa öğrenci alımına 
başlandı.

Enerji alanında pilot üniversite seçilen Batman Üniversitesinin 

bu önemli misyonu başarıyla yerine getirmesi için kapsamlı 
çalışmalar yürüttüklerini belirten Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, ilk defa öğrenci alınacak bölümlerin enerji 
alanında yapılan çalışmaların niteliğine büyük katkı ve altyapı 
sağlayacağını ifade etti. Bu bölümleri tercih edecek aday 
öğrencilerin üniversitemizden alacakları nitelikli eğitim sayesinde 
avantaj elde edeceklerinin altını çizen Rektör Demir, Batman 
Üniversitesini enerji alanında bölgenin merkezi haline getirme 
hedefinde olduklarını kaydetti.
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IEEE GLOBAL ENERGY CONFERENCE 2022
ÜNİVERSİTEMİZ EV SAHİPLİĞİNDE DÜZENLENDİ

Yükseköğretim Kurulu tarafından enerji alanında pilot 
üniversite seçilmesinin ardından alanla ilgili önemli çalışmalara 
imza atılan Batman Üniversitesinin ev sahipliğinde, Türkiye’de 
ilk kez düzenlenen IEEE Global Energy Conference 2022 
(GEC2022) düzenlendi. Üniversitemiz Merkez Kampüsü 
Konferans Salonunda 26 Ekim’de başlayan ve 29 Ekim’de sona 
eren konferansın açış programına, Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, Üniversitemiz yöneticileri, enerji alanında 
uzman kişiler, akademik ve idari personel, alana ilgi duyan 
araştırmacılar ve öğrenciler katıldı. 

Rektör Demir: “Gelecek Enerjidedir Bilinciyle Hareket 
Ediyoruz”

Yüz yüze ve çevrim içi olarak hem Türkçe hem de İngilizce 
bildirilerin sunulduğu konferansın açış konuşmasını yapan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, bütün insanlığı 
ve dolayısıyla devletleri her açıdan ilgilendiren enerjinin, 
bir devletin diğer dünya devletleriyle rekabet edebilme 
potansiyelini, savunma ve güvenlik gücünü belirleyen en 

kritik unsur hâline geldiğine dikkat çekti. Ukrayna’daki savaşın 
ardından yaşanan küresel enerji krizinin, enerji güvenliğinin 
önemini ve enerjinin tüm dünyayı etkileyebilecek bir güce sahip 
olduğunu gözler önüne serdiğini belirten Rektör Demir, içinde 
bulunduğumuz çağın gerekliliklerine uyum sağlayabilmek ve 
olası krizleri en az hasarla atlatabilmek için “Gelecek Enerjidedir” 
bilinciyle hareket ederek enerji kaynaklarını, yenilikçi tüketim 
modelleriyle kullanmamızın elzem olduğunu vurguladı.

Rektör Demir: “Ülkemizin Belirlediği Vizyona Uyumlu 
Olarak Enerji Alanında Önemli Çalışmalar Gerçekleştiriyoruz”

Enerji arz güvenliğini güçlendirmek için ülkemizde önemli 
çalışmalar yürütüldüğünü söyleyen Rektör Demir konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “2021 yılında Yükseköğretim Kurulu 
Başkanlığı tarafından Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon 
Farklılaşması ve İhtisaslaşması Projesi kapsamında enerji 
alanında pilot üniversite seçilen Batman Üniversitesi olarak biz 
de ülkemizin belirlediği vizyona uyumlu, enerji alanında önemli 
çalışmalar gerçekleştirdik ve gerçekleştirmeye devam ediyoruz. 



87

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

Bölgede ve Batman şehrinde bulunan enerji kaynaklarının daha 
verimli kullanılması ve ülke ekonomisine katkılarının artırılması 
için daha fazla sorumluluk almaya ve akademik bir perspektif 
sunmaya çalışmaktayız. Bu kapsamda, üniversitemizde “Enerji 
ve Toplum” ana temalı sempozyum, Enerji Ekonomisi alanında 
dünyaca ünlü bilim insanı Beijing Institute of Technology 
öğretim üyesi Prof. Dr. Muhammad Shahbaz’ın katılımıyla Enerji 
Ekonomisi Webinarı,  “Enerjide Kritik Altyapıların Güvenliği: Ilısu 
Barajı” çalıştayı gibi programlar düzenledik. Üniversitemizin ev 
sahipliğinde  Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi Üniversitesi iş 
birliğiyle düzenlenen Batman Enerji Zirvesi’22’yi enerji alanında 
uzman kişilerin katılımıyla gerçekleştirdik. 2022-2023 eğitim 
ve öğretim yılından itibaren Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği 
(İngilizce) Bölümünü ve Beşiri Organize Sanayi Bölgesi Meslek 
Yüksekokulu Alternatif Enerji Kaynakları Teknolojisi Programını 
aktif hâle getirdik. Bugün de IEEE Global Energy Conference 
2022’ye ev sahipliği yapmaktan onur duyuyoruz.  25 ülkeden 
142 katılımcı ile 19 farklı oturumda gerçekleştirilecek 
konferansta, 84 bildiri ve araştırma makale sunumları online ve 
yüz yüze olarak yapılacak. Konferansın çıktıları Web of Science 
tarafından indekslenecektir.”

Rektör Demir, konferansın gerçekleşmesinde emeği geçen 
kurul üyelerine, sponsorlara, IEEE, IEEE Türkiye, IEEE Power 
Energy ve IEEE Power Elektronik Chapterlarına, davetli 
konuşmacılar Josep Guerero, Hassan Bevrani ve Qobad 
Shafee’ye, bildirileri ve çalışmalarıyla konferansa katılım 
sağlayan tüm bilim insanlarına teşekkür ederek konuşmasını 
tamamladı.

Konferansa ilişkin bilgiler aktaran Konferans Düzenleme 
Kurulu Başkanı Dr. Öğr. Üyesi Musa Yılmaz ise Türkiye’de ilk 
kez Batman Üniversitesinde düzenlenen IEEE Global Energy 
Conference 2022’ye ev sahipliği yapmaktan ve birbirinden 
değerli katılımcıları ağırlamaktan memnuniyet duyduklarını 
belirterek destekleri için Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’e teşekkür etti.

Rektör Demir’in açış konuşmasının ardından davetli 
konuşmacılardan Josep Guerero online bir sunum yaparken 
Hassan Bevrani ve Qobad Shafee ise salondaki katılımcılarla yüz 
yüze sunumlar gerçekleştirdiler. Konferans,  Rektör Demir’in 
Hassan Bevrani ve Qobad Shafee’ye hediye takdiminde 
bulunması ve hatıra fotoğrafının çekilmesinin ardından farklı 
oturumlardaki bildirilerin sunulmasıyla devam etti. 
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

KALİTE
ÇALIŞMALARIMIZ

Yeni YÖK anlayışı ile birlikte kaliteyi kurum 
kültürü hâline getiren Üniversitemiz, stratejik 
hedeflerine ulaşmak için kalite güvence sistemini 
benimsemiş, toplumun  ve   ekonominin 
ihtiyaçlarına duyarlı, tüm paydaşlar ile etkileşim 
içerisinde olan, ürettiği bilgiyi ürüne, teknolojiye 
ve hizmete dönüştüren, eğitim-öğretimi, 
araştırma-geliştirme faaliyetlerini, kurumun 
yönetim sistemini niteliksel ve niceliksel olarak 
geliştirmeyi esas almış, etkin, verimli, rekabetçi 
ve girişimci bir üniversite olmayı taahhüt 
etmektedir. Bölgesel kalkınma, paydaş ilişkileri 
ve memnuniyeti, yeterlilik, yaşam boyu öğrenme 
vs. konularını göz önünde bulundurarak kalite 
yolculuğunu sürdüren Üniversitemiz; tüm 
birimleri ile kalite güvence sistemi içerisinde 
üstün performansa odaklanan, faaliyetlerini 
uluslararası standartlar ve yasal mevzuata uygun 
olarak yürüten, başta öğrencileri olmak üzere 
tüm paydaşlarının memnuniyeti ile düzenli 
izlemeye dayalı, iyileştirme ve sürdürülebilirliği 
performans göstergeleriyle izleyen kalite odaklı 
yönetim sistemini benimsemektedir.

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTEMİZDE YÖKAK BAŞKANI PROF. DR. MUHSİN KAR’IN KATILIMIYLA
KALİTE YÖNETİM SÜREÇLERİ KONULU TOPLANTI DÜZENLENDİ

Üniversitemiz Kalite Koordinatörlüğü tarafından 23 Mart 
2022 tarihinde  “Kalite Yönetim Süreçleri” konulu bilgilendirme 
toplantısı düzenlendi. Batı Raman Kampüsü Rektörlük Konferans 
Salonunda düzenlenen toplantıya Yükseköğretim Kalite Kurulu 
(YÖKAK) Başkanı Prof. Dr. Muhsin Kar, Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, Rektör Yardımcıları Prof. Dr. Necmettin Sezgin ile 
Prof. Dr. Rohat Cebe, Genel Sekreter Doç. Dr. Ömer Faruk Ertuğrul 
ile birim kalite komisyon üyeleri katıldı.

Prof. Dr. Muhsin Kar: “Kalite Gelecek İçin Güncel Yeterliliğe 
Sahip Olmaktır”

YÖKAK kalite güvence sistemleri hakkında bilgiler veren 
Prof. Dr. Muhsin Kar, üniversitelerin bu süreçte neler yapmaları 
gerektiğini anlatarak kalite kültürünü yaymak için çalışmaların 
devam ettiğini belirtti. Kalite oluşumunun bölgesel kalkınma 
odaklı çalışmalara da önemli katkılar sunduğunu ifade eden Prof. 
Dr. Muhsin Kar, paydaşlarla olan ilişkilerin ve memnuniyetlerin 
de kalite konusunda etkili olduğunu dile getirdi. Kalkınma oranı, 
devamlılık ve gelişime açıklık konuları hakkında da katılımcıları 
bilgilendiren Kar, üniversitelerin toplumsal faydayı sağlama 

konusundaki misyonlarından bahsetti. Teknolojik gelişmelerin 
avantaj ve dezavantajlarından söz eden Kar, iş gücü kayıpları 
ve dengesiz iş dağılımı konularına ilişkin bilgilendirmeler yaptı. 
Prof. Dr. Muhsin Kar sözlerine şu şekilde devam etti: “Yaşanan 
değişimlerle birlikte yeni meslekler ortaya çıktı ve iş yapma 
şeklimiz de değişti. Pandemi süreci ile birlikte uzaktan çalışma 
zorunluğu ortaya çıktı. Bu nedenle bizler de yaşanan bu 
değişimlere ayak uydurmalı ve yetkinliklerimizi geliştirmeliyiz. 
Kalite gelecek için güncel yeterliliğe sahip olmaktır. Bu kapsamda 
toplumun yeniçağa ayak uydurabilmesi, yetkinliği, çalışma 
isteğinin bulunması ve yaşam boyu öğrenmeye açık olması en 
önemli beklentilerimizdendir.”

Rektör Demir: “Üniversitemiz Kalitesini Tescilleyerek Kalite 
Yönetimi Sistemi Belgesini Aldı”

Konferansın ardından Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, kalite sürecinin üniversitemiz açısından önemine 
değinerek Batman Üniversitesi olarak Kalite Yönetimi Sistemi 
Belgesini aldıklarının müjdesini verdi. Rektör Demir, sürece 
destek veren tüm personele teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE BİRÇOK KALİTE EĞİTİMİ DÜZENLENDİ 

Üniversitemizde kalite kültürünün oluşturulması ve 
yaygınlaştırılması amacıyla farklı zaman aralıklarıyla birçok 
kalite eğitimi düzenlendi. 25-27 Mayıs 2022 tarihleri arasında 
TS EN ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi Temel ve İç Tetkik 
ile başlayan eğitimler, 13-14 Ekim 2022 tarihleri arasında Kalite 
Yönetim Sistemi Eğitimi, 3-4 Kasım 2022 tarihleri arasında Türk 
Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından TS EN ISO 9001:2015 
Kalite Yönetim Sistemi Dokümantasyon ve TS EN ISO 9001:2015 
Risk Tabanlı Proses Yönetimi Eğitimleri ile tamamlandı. Akademik 
ve idari personelin yanı sıra öğrenciler tarafından da yoğun ilgi 
gösterilen eğitimlerin sonunda, katılımcılara katılım sertifikaları 
takdim edildi.

Eğitimciler tarafından Toplam Kalite Yönetimi ile birlikte TS 
EN ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi standardının temel 
ilkelerine ve uygulamalarına yönelik örneklerin paylaşıldığı 
eğitimlerde; Toplam Kalite Yönetimi felsefesinin kurum kültürü 

hâline getirilebilmesine ve Kalite Yönetim Sistemi’nin daha iyi 
anlaşılabilmesine yönelik bilgilendirmeler, grup çalışmaları ve 
sunumlar da yapıldı.

Rektör Demir: “Hedeflerimize Kararlı Bir Şekilde Yürüyoruz”
Yapılan eğitim hakkında konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. 

Dr. İdris Demir, üniversitemizde kalite çalışmaları konusunda 
ciddi bir emek sarf edildiğini, yeni YÖK anlayışıyla birlikte 
yükseköğretim kurumlarındaki kalite yolcuğunun da hızlandığını 
belirtti. Üniversitemizin kalite hedeflerine adım adım yaklaştığını 
dile getiren Rektör Demir, “Batman Üniversitesi olarak 2018-
2022 Stratejik Planımıza yönelik önemli hedefler belirledik 
ve bu hedeflerimize kararlı bir şekilde yürüyoruz” dedi. Kalite 
süreçlerine etkin bir şekilde katılan ve tüm çalışmalarda özveri 
ile hareket eden tüm personele teşekkür eden Rektör Demir, 
el birliği ile Batman Üniversitesini hak ettiği yere taşıyacaklarını 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE İÇ TETKİK SÜRECİ BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Sürekli gelişim ile performansın artırılmasının amaçlandığı 
ve bu doğrultuda çalışmaların hızlandırıldığı Üniversitemizde, 
16 Kasım 2022 tarihinde başlayan ve 5 gün süren iç tetkik 
çalışmaları başarıyla tamamlandı. Sürecin tamamlanmasının 
ardından Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, 
Üniversitemiz Kalite Koordinatörlüğü üyeleri ve iç tetkikçilerin 
katılımıyla 6 Aralık 2022 tarihinde Fen Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonunda “İç Tetkik Kapanış Toplantısı” düzenlendi.

İç Tetkik Sürecine Dair Değerlendirmeler Yapıldı
Toplantıda konuşan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 

Sezgin, iç tetkik sürecinin üniversitemiz için çok verimli geçtiğini 
belirterek özverili çalışmalarından dolayı iç tetkikçilere teşekkür 
etti. İç tetkik sürecine dair değerlendirmelerde bulunan Kalite 
Koordinatörü Dr. Öğr. Üyesi Bayram Demir, sürecin başarıyla 
tamamlanmasından memnun duyduğunu ifade ederken Doç. 
Dr. Feridun Duman da iç tetkik sürecindeki deneyimlerini 
paylaştı.  Toplantı, Dr. Öğr. Üyesi Meral Süer ile Dr. Öğr. Üyesi 
Sinan Aslan’ın iç tetkik süreçlerine yönelik görüş ve önerilerini 
dile getirmelerinin ardından sona erdi.

Rektör Demir: “Göreve Geldiğimiz Günden İtibaren Yeni Bir 
Vizyon ve Çalışma Prensibi Belirledik”

Sürecin başarılı bir şekilde tamamlanmasının üniversitemizdeki 
kalite çalışmalarının ciddiyetle yapıldığının bir göstergesi 
olduğunu söyleyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
göreve geldikleri günden itibaren yeni bir vizyon ve çalışma 
prensibi belirlediklerini, bunun somut yansımalarını da her 
alanda görmeye başladıklarını dile getirdi. Ulaştıkları hedeflerle 
yetinmediklerini ve her geçen gün yeni hedeflerle daha güçlü bir 
şekilde yola koyulduklarını söyleyen Rektör Demir, şimdiye kadar 
tasarladıkları kısa, orta ve uzun vadeli tüm proje süreçlerinde 
istenilen düzeyde ilerlemeler kat ettiklerini dile getirdi. Batman 
Üniversitesinin eğitim kalitesini artırma, yaşam alanlarını 
çeşitlendirme ve nihayetinde kurumsal kimliğini sağlam bir 
zemine oturtma gayesinde olduklarını vurgulayan Rektör 
Demir, bu minvalde çaba gösteren üniversitemiz yöneticilerine, 
akademik ve idari personel ile öğrencilere teşekkür ederek 
sözlerini tamamladı.



92   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

REKTÖR DEMİR ÜNİVERSİTEMİZDEKİ KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ KAPSAMINDAKİ
ÇALIŞMALARI YERİNDE İNCELEDİ

Kaliteyi kurum kültürü hâline getirmeye çalışan 
Üniversitemizde  17-18 Ocak 2023 tarihleri arasında Türk 
Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından TS EN ISO 9001:2015 Kalite 
Yönetim Sistemi Dokümantasyon ve TS EN ISO 9001:2015 Risk 
Tabanlı Proses Yönetimi kapsamında bir dizi kalite denetlemesi 
yapıldı. Yapılan denetlemeler sonucunda iyileştirme çalışmalarını 
yerinde inceleyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
Merkez Kampüste bulunan laboratuvarları gezdi. Laboratuvarda 
bulunan cihazlar ve kullanım yönergeleri hakkında yetkililerden 
bilgi alan Rektör Demir, Kalite Yönetim Sistemi sayesinde tüm 
alanlarda daha aktif görev alınabileceğini kaydetti. 

Rektör Demir: “Batman Üniversitesini El Birliğiyle Hak Ettiği 
Yere Taşıyacağız” 

Üniversitemizdeki kalite çalışmaları konusunda ciddi bir emek 
sarf edildiğini anlatan Rektör Demir, yeni YÖK anlayışıyla birlikte 
yükseköğretim kurumlarındaki kalite yolcuğunun da hızlandığını 
belirtti. Üniversitemizin kalite hedeflerine adım adım yaklaştığını 
dile getiren Rektör Demir, “Batman Üniversitesi olarak 2018-
2022 Stratejik Planımıza yönelik önemli hedefler belirledik 
ve bu hedeflerimize kararlı bir şekilde yürüyoruz” dedi. Kalite 
süreçlerine etkin bir şekilde katılan ve çalışmalarda özveri ile 
hareket eden tüm personele teşekkür eden Rektör Demir, el 
birliği ile Batman Üniversitesini hak ettiği yere taşıyacaklarını 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ
DIŞ TETKİK TOPLANTILARI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Kalite odaklı bir yönetim sisteminin hedeflendiği 
üniversitemizde, Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından 
17-18 Ocak 2023 tarihleri arasında TS EN ISO 9001:2015 Kalite 
Yönetim Sistemi Belgelendirmesi için dış tetkik toplantıları 
gerçekleştirildi. 17 Ocak 2023 tarihinde Merkez Kampüs 
Rektörlük Senato Toplantı Salonunda gerçekleştirilen açış 
toplantısına Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, TSE Baş Araştırmacısı 
Hakan Deniz, TSE Gaziantep Bölge Koordinatörü Rıza Buğra Alp 
Giray Okumuş, TSE Diyarbakır İl Müdürü Mehmet Genç, TSE Baş 
Araştırmacısı Fahrettin Duran, Üniversitemiz Kalite Koordinatörü 
Dr. Öğr. Üyesi Bayram Demir, akademik ve idari birim amirleri ile 
Kalite Koordinatörlüğü birim personeli katıldı.

Rektör Demir: “Göreve Geldiğimiz Günden İtibaren Kalite 
Yönetim Sisteminde Çok Önemli Aşamalar Kat Ettik”

TSE denetçileri tarafından üniversitemizin akademik ve idari 
birimlerindeki incelemelerin tamamlanmasının ardından 18 

Ocak 2023 tarihinde Batı Raman Kampüsü Rektörlük Senato 
Salonunda Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in 
katılımıyla dış tetkik kapanış toplantısı gerçekleştirildi. Kapanış 
toplantısında konuşan Rektör Demir, TSE tarafından yapılan TS 
EN ISO 9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi Belgelendirmesi dış 
tetkiki sonuçlarının Batman Üniversitesi için önemli olduğunu, 
üniversitemizin çalışmalarını daha ileriye taşımak için daha fazla 
gayret edeceklerini belirtti. Göreve geldikleri günden itibaren 
kalite yönetim sisteminde çok önemli aşamalar kat ettiklerine 
dikkat çeken Rektör Demir, çalışmalardan elde edilen olumlu 
neticelerin üniversitemizin tüm birimlerindeki yöneticilerin ve 
personelin topyekûn emeği ve fedakârlığı sayesinde olduğunu 
söyledi. Batman Üniversitesindeki kurumsallaşma kültürünün 
kalite standartlarının üstüne çıkması için her türlü gayreti 
göstermeye devam edeceklerini belirten Rektör Demir, kalite 
çalışmalarında emeği geçen tüm personele teşekkür ederek 
sözlerini tamamladı.
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REKTÖR DEMİR KALİTE TEMSİLCİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemizdeki 

Kalite Yönetim Sistemi çalışmalarına katkı sunan akademik ve 
idari personel ile bir araya geldi.  17-18 Ocak 2023 tarihleri 
arasında Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından TS EN ISO 
9001:2015 Kalite Yönetim Sistemi Dokümantasyon ve TS EN ISO 
9001:2015 Risk Tabanlı Proses Yönetimi kapsamında yapılan 
kalite denetimine destek veren akademik ve idari personele 
çalışmalarından dolayı teşekkür eden Rektör Demir, yeni 
hedeflere ulaşmak için aynı azim ve gayretle çalışmaların devam 
edeceğini söyledi.

Rektör Demir: “Bu Çalışmayı İçselleştirdiğimizde 
Hedeflerimize Daha Hızlı Ulaşacağız”

Üniversitemizin kalite hedeflerine adım adım yaklaştığını, 
Batman Üniversitesi olarak 2018-2022 Stratejik Planımıza 
yönelik önemli hedefler belirlendiğini ve bu hedeflere kararlı 

bir şekilde yüründüğünü, el birliği ile Batman Üniversitesini 
hak ettiği yere taşıyacaklarını söyleyen Rektör Demir, yeni 
YÖK anlayışıyla birlikte yükseköğretim kurumlarındaki kalite 
yolcuğunun da hızlandığını kaydetti. Üniversitemizdeki kalite 
çalışmalarının içselleştirilmesi sonucunda hedefe daha hızlı 
ulaşılacağının altını çizen Rektör Demir sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Üniversitemizin geleceğine dönük yapılan bu 
çalışmaya hepinizin inanmasını ve bu süreci sahiplenmesini 
istiyoruz. Ancak bu inançla istediğimiz sonuca ulaşabiliriz. Bu 
süreç bizim için bir prosedür değil, içsel bir durum ve kurum 
kültürü olmalıdır. Kısa sürede önemli bir aşamaya getirdiğimiz bu 
çalışma için emek veren tüm personelimize teşekkür ediyorum.”

 Rektör Demir konuşmasının ardından çalışmalara öncülük 
eden Üniversitemiz Kalite Koordinatörlüğü personeline teşekkür 
belgesi takdim etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ BELGESİNİ ALMAYA HAK KAZANDI 
Akademik ve kurumsal yapılanmada kaliteyi ön plana alan 

Üniversitemiz, Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından 17-18 
Ocak 2023 tarihleri arasında gerçekleştirilen dış tetkik sürecini 
başarıyla tamamlayarak “TS EN ISO 9001: 2015 Kalite Yönetim 
Sistemi Belgesi”ni almaya hak kazandı. 27 Ocak 2023 tarihinde TSE 
Diyarbakır Bölge Müdürlüğünde düzenlenen sertifika törenine 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve TSE Diyarbakır İl 
Müdürü Mehmet Genç katıldı.

Rektör Demir: “Bu Belge, Yaptığımız Tüm İşlerin Şeffaf, Hesap 
Verilebilir ve Kalite Standartlarına Uygun Nitelikte Olduğunun 
Belgesidir”

Sertifika töreninde konuşan Rektör Demir, “Kaliteyi kurumsal 
kültür hâline getiren üniversitemiz uzun bir süreç sonrasında 
Kalite Yönetim Sistem Belgesini almaya hak kazandı. Bu başarı, 
üniversitemizin akademik ve idari olmak üzere tüm personeline 
aittir. Bu iyileştirme sürecinin ardından hedeflerimize ulaşmak 
için var gücümüzle çalışmaya devam edeceğiz. Eksiklerimizi 
gördük, bundan sonra ne yapmamız gerektiğini biliyoruz. Batman 
Üniversitesi olarak her geçen gün daha iyiye ve mükemmele 

ulaşmak için çalışıyoruz. Üniversitemizin geleceğine dönük olan 
bu çalışmaya inandık ve bu doğrultuda hedefler geliştirdik. 
Çalışmalarımızı güne göre değil, geleceğe yönelik hazırladık 
ve kaliteli olanın değerli olacağı inancıyla hareket ettik.  Bu 
belge, yaptığımız tüm işlerin şeffaf, hesap verilebilir ve kalite 
standartlarına uygun nitelikte olduğunun belgesidir. Kalite 
standartlarımızı daha da yükseltmek ve belirlediğimiz hedeflere 
ulaşmak için gereken çalışmaları yürütmeye devam edeceğiz.” 
dedi.

TSE Diyarbakır İl Müdürü Mehmet Genç ise bu süreçte Batman 
Üniversitesinin heyecanını gördüklerini ifade ederek, “Tetkik 
sürecinde güzel uygulamalar ve güzel kurgulanan çalışmalar 
gördük. Ben inanıyorum ki Batman Üniversitesi her geçen gün 
daha iyi noktalara gelecek. Bu süreçte özveriyle çalışan herkese 
teşekkür ediyorum.” dedi.

Konuşmaların ardından TSE Diyarbakır İl Müdürü Mehmet 
Genç, “TS EN ISO 9001: 2015 Kalite Yönetim Sistemi Belgesi”ni 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e takdim etti.
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

ÖĞRENCİYE
YÖNELİK

FAALİYETLERİMİZ
VE BAŞARILARIMIZ

Öğrenci odaklı yönetim anlayışının 
benimsendiği Üniversitemizde, öğrencilerinin 
hem sosyal hem de akademik hayatlarını nitelikli 
ve donanımlı bir hâle getirmek adına önemli 
çalışmalar yürütülmektedir. Yapılan çalışmalarla 
öğrencilerini geleceğe hazırlayan aynı zamanda 
öğrencilerden gelen talepleri değerlendirerek 
hızla hayata geçirmeye çalışan Üniversitemizde 
ulusal ve uluslararası paydaşlarıyla iletişimde 
bulunarak öğrencilerine her alanda katılımcı rol 
üstlenme imkânı sunmaktadır. 

A L M A N A K  2 0 2 2
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VALİ ŞAHİN VE REKTÖR DEMİR ÖĞRENCİLERİMİZLE
İFTAR YEMEĞİNDE BİR ARAYA GELDİ

Üniversitemiz öğrencilerine her zaman destek sunan Batman 
Valisi Hulusi Şahin ve Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir,  
öğrencilerimizle iftar yemeğinde bir araya geldi. 25 Nisan 2022 
tarihinde Merkez Yerleşke Yemekhanesinde gerçekleştirilen 
iftar yemeğine, Vali Şahin’in eşi Ebru Şahin, Rektör Demir’in eşi 
Zeynep Demir ve Genel Sekreter Ali Yılmaz da katıldı.

Öğrencilerimizin ihtiyaçlarının karşılanmasına yönelik her 
türlü iş birliğini önemseyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir ile Vali Hulusi Şahin arasında 15 Kasım 2021 tarihinde 
imzalanan protokol kapsamında 2021-2022 eğitim öğretim 
dönemi boyunca öğrencilerimizin bir öğün yemek ihtiyaçlarının 
Batman Belediyesi tarafından karşılanacağına dair karar alınmıştı.

İftar yemeğinin ardından Rektör Demir ile birlikte öğrencilerle 
çay içip sohbet eden Vali Şahin, mübarek ramazan ayı dolayısıyla 
öğrencilerle birlikte iftar yemeğinde bir araya gelerek onların 
taleplerini dinleme fırsatı buldukları için mutlu olduğunu belirtti. 
Bütün öğrencilerin kendileri için çok kıymetli olduklarını ifade 

eden Vali Şahin, öğrencilerin küçük de olsa bir ihtiyaçlarının 
Batman Belediyesi tarafından karşılanmasının maddiyattan öte 
manevi değerde olduğunu söyledi.  

Öğrencilerimize sağladığı ücretsiz yemek için Vali Şahin’e 
teşekkür eden Rektör Demir, Vali Şahin’in üniversitemiz 
tarafından düzenlenen birçok etkinliğe destek sunduğunu ve 
üniversitemizin talepleriyle yakından ilgilendiğini vurguladı. 
Batman Belediyesi tarafından sağlanan ücretsiz yemek sayesinde 
üniversitemiz yerleşkelerini daha fazla kullanan öğrencilerin, 
kütüphaneye uğrama sıklıklarının ve kitap okuma oranlarının 
arttığını söyleyen Rektör Demir,  yerleşkelerimizi öğrencilere 
daha cazip hâle getirmek için yeni sosyal alanlar oluşturacaklarını 
belirtti.

İftar yemeği ve çay sohbetinin ardından Güzel Sanatlar 
Fakültesi Müzik Bölümü öğretim elemanları ve öğrencileri 
tarafından Merkez Yerleşkede düzenlenen Âşık Veysel Türküleri 
Konserinin yapıldığı alana geçildi.
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ÜNİVERSİTEMİZDEKİ SEKTÖR-ÖĞRENCİ BULUŞMALARINDA TECRÜBELER KONUŞTU
Öğrencilerinin eğitimlerini aldıkları meslek alanları ile 

ilgili tecrübe edinmelerini sağlamak amacıyla Mühendislik-
Mimarlık Fakültesi öğrencilerine yönelik olarak Sektör-Öğrenci 
Buluşmaları gerçekleştirildi. 

Farklı sektörlerden temsilcilerin konuşmacı katıldıkları 
webinarlarda, sektöre dair tecrübelerini öğrencilerimizle 
paylaşan temsilciler, iş tecrübelerine dair önemli bilgilerden 
bahsettiler. Öğrencilerimizin sektörler hakkında merak ettikleri 
konulara açıklık getirmeye çalışan sektör temsilcileri,  şirket 
kurma süreçlerine dair püf noktaları anlattılar.

Batman Üniversitesi öğrencilerini alanında uzman 
mezunlar olarak yetiştirmeyi ve mezuniyet sonrası dönemde 

karşılaşacakları konularla ilgili bilgi sahibi olmalarını 
amaçladıklarını anlatan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, sektörde tecrübeleri bulunan ve önemli bilgiler aktaracak 
olan sektör temsilcileri ile öğrencilerimizi buluşturacak olmaktan 
mutlu olduklarını söyledi. Batman Üniversitesi öğrencilerinin 
meslek hayatında öne çıkan ve aranan bireyler olmaları için bu 
tecrübelerin önemine dikkat çeken Rektör Demir, bu buluşmalar 
sayesinde öğrencilerin teorik ve pratik birçok bilgiye ulaşacağını 
kaydetti.

Öğrencilere alanları ile ilgili tecrübeler sunmak ve mesleklerine 
yönelik önemli bilgiler vermek amacıyla yapılan eğitimler, dönem 
boyunca her hafta farklı bir katılımcılarla devam etti.
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ÜNİVERSİTEMİZİN VOLEYBOL TAKIMLARINDAN ÖNEMLİ BAŞARI
Üniversitemizin erkek ve kadın voleybol takımları, Türkiye 

Üniversiteler Spor Federasyonu tarafından 12-16 Aralık 
2022 tarihleri arasında Van’da düzenlenen Süper Lig Terfi 
Müsabakalarında elde ettikleri başarılar sonucunda Süper Lige 
Yükselme Müsabakalarına katılmaya hak kazandılar.

Erkek Voleybol Takımımız Namağlup Şampiyon Oldu
Batman Üniversitesi Erkek Voleybol Takımı ilk müsabakada 

turnuvanın güçlü takımlarından Muş Alparslan Üniversitesi Erkek 
Voleybol Takımını 3-1, ikinci müsabakada Ağrı İbrahim Çeçen 
Üniversitesi Erkek Voleybol Takımını 3-0, üçüncü müsabakada 
turnuvaya ev sahipliği yapan Van Yüzüncü Yıl Üniversitesi Erkek 
Voleybol Takımını 3-0, son müsabakada ise Bingöl Üniversitesi 
Erkek Voleybol Takımını 3-0 yenerek namağlup şampiyon olma 
başarısını gösterdi.

Kadın Voleybol Takımımız 2. Oldu
Süper Lig Terfi Müsabakalarında mücadele eden Batman 

Üniversitesi Kadın Voleybol Takımı da ilk müsabakada Van Yüzüncü 
Yıl Üniversitesi Kadın Voleybol Takımına 3-0 mağlup olurken 
ikinci müsabakada Bingöl Üniversitesi Kadın Voleybol Takımını 
3-0, üçüncü müsabakada Ağrı İbrahim Çeçen Üniversitesi Kadın 

Voleybol Takımını 3-0, son müsabakada ise Munzur Üniversitesi 
Kadın Voleybol Takımını 3-0 yenerek 2. olma başarısını gösterdi.

Rektör Demir: “Öğrencilerimizin Başarılı ve Mutlu Olmalarını 
Sağlayacak Her Çalışma, Bizim İçin de Mutluluk Kaynağıdır”

Üniversitemizin erkek ve kadın voleybol takımlarını elde 
ettikleri başarılardan dolayı kutlayan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, öğrenci odaklı bir üniversite olma 
misyonuyla öğrencilerin başarılı olabilecekleri ve kendilerini 
ifade edebilecekleri sosyal, sanatsal, kültürel ve sportif alanları 
her geçen gün artırdıklarını belirtti. Erkek ve kadın voleybol 
takımlarından gelen bu başarıların tesadüfi bir başarı olmadığını 
söyleyen Rektör Demir açıklamalarına şu şekilde devam etti: 
“Göreve geldiğimiz günden itibaren öğrencilerimizin ihtiyaç 
duydukları alanları tespit etmeye çalıştık. Tespit edilen bu 
alanlardaki teknik aksaklıkları çok kısa süre içeresinde gidererek 
öğrencilere konforlu alanlar sunduk. Öğrencilerimizi ilgilerine 
hitap edecek alanlara doğru şekilde yönlendirdik. Şimdi de 
doğru yaptığımız yatırımların, hamlelerin meyvelerini alıyoruz. 
Öğrencilerimizin başarılı ve mutlu olmalarını sağlayacak her 
çalışma, bizim için de mutluluk kaynağıdır.”
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ÜNİVERSİTEMİZ BAHAR ŞENLİKLERİNDE ÖĞRENCİLERİMİZ DOYASIYA EĞLENDİ 

Öğrencilerinin ders dışı etkinliklere de katılmalarının 
önemsendiği ve bu minvalde birçok etkinliğin düzenlendiği 
üniversitemizde Bahar Şenlikleri, büyük bir coşkuyla 
gerçekleştirildi. 16-26 Mayıs tarihleri arasında Batı Raman 
Yerleşkesinde devam eden şenliklerin açılışına, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in yanı sıra rektör yardımcıları, 
dekanlar, müdürler, akademik ve idari personel ile çok sayıda 
öğrenci katıldı.

Yoğun bir katılımın olduğu Üniversitemiz Bahar Şenlikleri’nin 
açılış konuşmasını yapan Rektör Demir, öğrencilerin sadece ders 
odaklı bir öğretim yöntemiyle değil; aynı zamanda sosyal, kültürel, 
sanatsal ve sportif etkinliklerle de donanımlarının sağlanması 
gerektiğini ifade etti. Üniversitemizde düzenlenen her etkinliğin, 
öğrencilerimizi de dâhil etme niyetiyle tasarlandığını belirten 
Rektör Demir, bahar şenliklerinin amacının da yıl boyunca devam 
eden ders ve sınav yoğunluğundan bunalan öğrencilerimize biraz 
nefes aldırmak ve sosyalleşmelerini sağlamak olduğunu dile 
getirdi. Öğrencilerin şenlikler boyunca doyasıya eğlenmeleri ama 
derslerine de çok iyi çalışmaları gerektiğini vurgulayan Rektör 
Demir, önümüzdeki yıllarda düzenlenecek olan şenliklerde 
daha büyük organizasyonların yapılacağı müjdesini vererek 

konuşmasını tamamladı.
Yöresel oyunların oynandığı şenliklerde, Rektör Demir 

ve beraberindekiler şenlik alanında sergilenen kişisel resim 
sergilerini gezerek resimler hakkında bilgiler aldı. Resim sergisinin 
ardından Turizm Fakültesi tarafından düzenlenen ve ülkemizin 
farklı yörelerine ait yemeklerin ve tatlıların sunumlarının yapıldığı 
Gastronomi Etkinliğinin açılışını yaparak stantları ziyaret eden 
Rektör Demir, şenliklere katılanlara ikram edilen yemeklerin ve 
tatlıların yöreleri ve yapılışları ile ilgili de bilgiler aldı. Çocukların da 
unutulmadığı Bahar Şenlikleri kapsamında Sosyal Bilimler Meslek 
Yüksekokulu Çocuk Gelişimi Bölümü öğrencileri tarafından 3-12 
yaş arası çocuklara yönelik farklı etkinlikler düzenlendi. Drama 
ve animasyonlarla çocuklara yönelik eğitici oyunların yapıldığı 
ve çocukların yüzlerinin boyandığı etkinliğe katılan çocuklar, 
eğlenceli anlar yaşadı. Etkinliğin ardından çocuklarla sohbet eden 
Rektör Demir, çocuklara balon ve çeşitli ikramlıklar dağıttı.

Şenlik alanında oynanan interaktif oyunlara ve farklı yörelere 
ait halk oyunlarına yoğun ilgi gösteren öğrenciler, konserlerde 
söylenen şarkılara eşlik etti. Öğrencilerin doyasıya eğlendikleri 
ve güzel görüntülere sahne olan şenlikler, havai fişek gösterisiyle 
son buldu.
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ÖĞRENCİLERİMİZ HEM SPOR YAPIYOR HEM DE DOĞAYI KORUYOR

Üniversitemizin verdiği eğitimle doğa ve çevre dostu bireyler 
olarak yetişen öğrencilerimiz, bir yandan spor yaparken bir yandan 
da çevredeki zararlı atıkları temizlemeyi amaçlayan plogging 
sporu etkinliği düzenledi. Bahar şenlikleri kapsamında 24 Mayıs 
2022 tarihinde Batı Raman Kampüsünde Turizm Fakültesi öğretim 
elemanı Dr. Nur Kulakoğlu Dilek’in öncülüğünde düzenlenen 
etkinliğe Turizm Fakültesi öğrencilerinin yanı sıra diğer birimlerin 
de öğrencileri katıldı.

Etkinliğin ardından plogging sporu hakkında bilgi veren Dr. Nur 
Kulakoğlu Dilek, 2016 yılında İsveç’te ortaya çıkan ve giderek tüm 
dünyaya yayılan bu sporun temel amacının hem spor yapmak hem 
de çevredeki zararlı atıkları toplayarak doğayı korumak olduğunu 
söyledi. Yaptıkları etkinlikle beklenen farkındalığın oluştuğunu 
belirten Dilek, etkinliğe destek veren Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir’e teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE 2022-2023 EĞİTİM-ÖĞRETİM DÖNEMİ
UYUM EĞİTİMLERİ GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Öğrenci odaklı bir yönetim anlayışıyla çalışmalarını sürdüren 
Üniversitemizde, 2022-2023 eğitim-öğretim yılında yeni 
kayıt yaptıran öğrencilerin üniversitemize uyum süreçlerini 
hızlandırmak amacıyla uyum eğitimleri düzenlendi. 22-23 Eylül 
2022 tarihlerinde Üniversitemiz Batı Raman Yerleşkesi Rektörlük 
Konferans Salonu ve Merkez Yerleşke Konferans Salonunda 
gerçekleştirilen eğitimlere katılan öğrencilere, üniversitemiz ve 
Batman şehri ile ilgili bilgiler aktarıldı.

Öğrencilerin yoğun katılımlarıyla gerçekleştirilen eğitimlerde, 

üniversitemiz yerleşkelerinde bulunan akademik ve idari binaların 
yanı sıra sosyal, sanatsal ve sportif imkânlar hakkında da bilgiler 
verildi. Üniversitemizde düzenlenen sempozyum, konferans, 
çalıştaylar ile ilgili paylaşımlar da yapılarak öğrencilerin bu tür 
etkinliklere katılımlarının önemine dikkat çekildi. Kütüphane 
kullanımı, öğrenci bilgi sisteminin işleyişi, uluslararası değişim 
programları ve öğrenci topluluklarının faaliyetleri hakkında 
bilgilendirmelerin yapıldığı eğitimlerde, öğrencilerin soruları 
cevaplandırıldı.
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REKTÖR DEMİR KANTİN BULUŞMALARI İLE ÖĞRENCİLERİ DİNLİYOR

Öğrencilerin taleplerini dinlemek ve hayata geçirmek için 
onlarla sık sık bir araya gelmeye çalışan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, “Kantin Buluşmaları”  ile öğrencilerle 
sohbet ediyor. İlki, 6 Ekim 2022 tarihinde Fen Edebiyat Fakültesi 
kantininde gerçekleştiren ve farklı zamanlarda diğer birimlerin 
de kantinlerinde gerçekleştirilen buluşmalarda Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrencilerle bir araya geldi.  

Rektör Demir: “Öğrencilerin Ön Planda Tutulması ve Onlarla 
Güçlü Bir İletişim Kurulması Gerekiyor”

Kantin Buluşmalarında öğrencilerle çay içerek sohbet eden 
Rektör Demir, öğrencilerin taleplerini ve üniversitelerine 
dair beklentilerini dinledi. Buluşmalar sayesinde öğrencilerin 
üniversitelerine bağlılıklarının ve aidiyet duygularının 
pekişeceğine inandığını söyleyen Rektör Demir, bir üniversitede 
nitelikli çalışmalar yürütülebilmesi için öğrencilerin ön planda 
tutulması ve onlarla güçlü bir iletişim kurulması gerektiğini ifade 

etti.  Buluşmalardaki önemli amaçlarından birinin de öğrencilerin 
kendilerini ifade etmelerine olanak tanınması olduğunu 
vurgulayan Rektör Demir, öğrencilerin ifade yetenekleri 
ve özgüvenleri artıkça derslerindeki başarı oranlarının da 
yükselmesinin sağlanabileceğinin altını çizdi. Öğrencilerle bir 
araya gelmekten ve onları dinlemekten mutluluk duyduğunu 
belirten Rektör Demir, buluşmaları daha sık hâle getireceklerini 
kaydetti. Öğrencilerin hayata geçirilmesi muhtemel taleplerinin, 
üniversitemizde kurulan Dilek-Şikâyet Komisyonu tarafından 
değerlendirildiğini vurgulayan Rektör Demir, birçok talebin de 
hayata geçirildiğini sözlerine ekledi.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in kendileriyle 
sohbet etmesinden ve taleplerinin dinlenmesinden 
memnuniyet duyduklarını belirten öğrenciler, bu buluşmalar 
sayesinde fikirlerini daha fazla ifade etme şansı yakaladıklarını 
dile getirdiler.
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ÖĞRENCİLERİMİZDEN ÜNİVERSİTENE HOŞ GELDİN KONSERLERİNE YOĞUN İLGİ

Üniversitemize yeni kayıt yaptıran öğrencilerin uyum 
süreçlerini hızlandırmak ve motivasyonlarını artırmak amacıyla 
“Üniversitene Hoş Geldin Etkinlikleri” kapsamında düzenlenen 
konserlere öğrenciler yoğun ilgi gösterdi.  4 Ekim 2022 tarihinde 
Merkez Kampüste ve 6 Ekim 2022 tarihinde Batı Raman 
Kampüsünde düzenlenen konserlerde öğrencilerle bir araya 
gelen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrencilere 
lokma ikramında bulundu.

Rektör Demir Öğrenciler Tarafından Uzun Süre Alkışlandı
Öğrencilerle bir arada olmaktan mutluluk duyduğunu 

anlatan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, konserlerde 
seslendirilen şarkılara eşlik ederek eğlenen öğrenciler tarafından 
uzun süre alkışlandı.  Öğrencilerin hem eğlenmeleri hem de 
ders çalışma motivasyonlarının artması için bu tür etkinlikleri 
düzenlediklerini söyleyen Rektör Demir, öğrencilerin başarılı 
ve verimli bir eğitim hayatı geçirmelerinin temel hedefleri 
olduğunu vurguladı.

Rektör Demir: “Üniversitemiz Yurtdışından Daha Fazla 
Öğrenci Kabul Edebilecek Potansiyele Ulaştı”

Öğrencilere tavsiyelerde bulunan Rektör Demir, yabancı 

dil öğrenen öğrencilerin dünya vatandaşı kimliğine sahip 
olacaklarının ve meslek yaşamlarında daha avantajlı hâle 
geleceklerinin altını çizdi. Öğrencilerin Erasmus Programları 
ile yurtdışına giderek farklı kültür ortamlarıyla tanışmalarının 
önemli olduğunu belirten Rektör Demir, üniversitemizin de 
yurtdışından daha fazla öğrenci kabul edebilecek potansiyele 
ulaştığını ifade etti. Batman Üniversitesinin imkânlarının her 
geçen gün arttığını belirten Rektör Demir, öğrencilerin bu 
imkânlardan maksimum düzeyde yararlanmak için kütüphaneyi 
ve laboratuvarları verimli bir şekilde kullanmaları gerektiğini 
kaydetti.

 Rektör Demir: “Çalışın, Çalışın, Çalışın”
Merhum babasının kendilerine en önemli nasihatinin 

“Çalışın, çalışın, çalışın” olduğunu ve bu nasihate binaen 
çalışmaktan başka bir şey bilmediğini dile getiren Rektör Demir, 
kendisinin de öğrencilere en önemli telkininin “Çalışın, çalışın, 
çalışın” olduğunu söyleyerek konuşmasını tamamladı.

İki gün süren ve farklı müzik gruplarının sahne aldığı konserler, 
eğlenceli vakit geçiren öğrencilerimizin güzel görüntüleriyle 
sona erdi.
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ÖĞRENCİLERİMİZ İÇİN ASKIDA OTOBÜS BİLETİ UYGULAMASI HAYATA GEÇİRİLDİ

Öğrenci odaklı çalışmalarına yenilerini ekleyerek yoluna devam 
eden üniversitemizde “Askıda Otobüs Bileti” uygulaması hayata 
geçirildi. İhtiyaç sahibi öğrencilerin eğitimlerine kesintisiz olarak 
devam edebilmeleri için başlatılan uygulamadan Üniversitemiz 
Batı Raman Kampüsünde öğrenim gören öğrencilerimiz 
faydalanabilecek.

Öğrencilerinin bütçelerine katkı sağlamak adına ücretsiz 
yemek uygulamasının ardından başlatılan “Askıda Otobüs Bileti” 
uygulaması hakkında açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrencilerimizin derslerine 
yoğunlaşarak nitelikli birer mezun olmalarını önemsediklerini 
ve bu nedenle öğrencinin menfaatine olan tüm projeleri 
desteklediklerini söyledi. Öğrencilerin eğitim dönemlerini 
kapsayan 1 Kasım 2022-2 Ocak 2023 ile 6 Şubat-4 Haziran 
2023 tarihleri arasındaki zaman diliminde Batman Belediyesi 
otobüslerine geçerli aylık 100 biniş hakkı içeren “Askıda 
Otobüs Bileti” desteğinin Batman Üniversitesi Koruma ve 
Geliştirme Vakfı tarafından hayata geçirileceğini anlatan Rektör 

Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Öğrencilerimizin final 
sınavlarının son gününe kadar devam eden ve ders dönemlerini 
kapsayan süreçte bu destek ihtiyaç sahibi öğrencilerimize 
sağlanacaktır. Öğrencilerimizin ulaşım ihtiyacını karşılamak 
isteyen hayırseverlerimiz Batman Üniversitesi Koruma ve 
Geliştirme Vakfı hesabına her bir öğrenci için 480 TL yatırarak 
destek sağlayabileceklerdir.” 

Rektör Demir: “Ciğerparelerimizin Her İhtiyacı Bizim 
Önceliğimizdir” 

Birden fazla öğrenciye de destek vermek isteyenlerin bağış 
dekontuna destek vermek istedikleri öğrenci sayısını yazarak 
belirtmeleri hâlinde daha fazla öğrenciye de ulaşılacağını 
belirten Rektör Demir, “Ciğerparelerimizin her ihtiyacı bizim 
önceliğimizdir.” dedi. Öğrenci odaklı çalışmaların durmadan 
devam edeceğini kaydeden Rektör Demir, geleceğimizin 
emanetçisi olan öğrencilerimiz için durmadan çalıştıklarını, yeni 
projeler ürettiklerini sözlerine ekledi.
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ÇORBADA TUZUM OLSUN PROJESİ KAPSAMINDA
REKTÖR DEMİR ÖĞRENCİLERE ÇORBA İKRAMINDA BULUNDU

Öğrencilerinin nitelikli ve donanımlı bir eğitim alma imkânını 
sağlamak adına çalışmalarına hızla devam eden Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 12 Aralık 2022 tarihinde Merkez 
Kütüphaneyi ziyaret ederek öğrencilerle sohbet etti ve onlara 
çorba ikramında bulundu.

Batman Üniversitesi Koruma ve Geliştirme Vakfı tarafından 
başlatılan uygulama kapsamında akşam saatlerinde Batı Raman 
Kampüsü Merkez Kütüphanesinde ders çalışan öğrencilere sıcak 
çorba ikramında bulunuluyor. Proje ile ilgili açıklamalarda bulunan 
Rektör Demir, öğrencilerin beslenme ve ulaşım imkânlarına katkı 
sağlamak adına önemli çalışmalar yürüttüklerini, “Çorbada Tuzum 
Olsun” projesi ile de akşam saatlerinde ders çalışan öğrencilerin 
derslerine ara vermeden soğuk kış günlerinde sıcak çorba içerek 
derslerine daha iyi çalışabilmelerine destek olmak istediklerini 
kaydetti. Ücretsiz Yemek ve Askıda Bilet Uygulamasının ardından 

başlatılan Çorbada Tuzum Olsun projesinin öğrenciler açısından 
çok önemli olduğuna dikkat çeken Rektör Demir şunları söyledi: 
“Bizim amacımız, ciğerparelerimizin faydasına olacak her 
çalışmayı imkânlar doğrultusunda hayata geçirebilmek. Bu 
nedenle projelerimize destek veren herkese teşekkür ediyoruz. 
Yaklaşık bir ay önce başlayan bu proje sayesinde öğrencilerimiz 
kütüphanede bulundukları süre içerisinde derslerine ara vermek 
durumunda kalmıyor. Dersleri bölünmeden ve motivasyonlarını 
kaybetmeden çalışmalarına devam eden öğrencilerimiz, 
kütüphanemizin imkânlarından da üst düzey bir şekilde 
faydalanabiliyor. Tüm bu uygulamaların öğrencilerimizin ders 
notlarına olumlu yansımalarını görmek bizleri ayrıca sevindiriyor. 
Bu sıcak çorba ile onların içini ısıtırken biz de geleceğimizi 
şekillendirecek olan gençlerimizin hayatlarına ışık tutmaya gayret 
ediyoruz.”
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REKTÖR DEMİR ÜNİVERSİTEMİZİN SPOR TAKIMLARININ ÇALIŞMALARINI
YAKINDAN TAKİP EDİYOR

Öğrencilerin ders dışı etkinliklerde görev almalarını teşvik 
eden ve bu kapsamda bilimsel, sosyal, kültürel, sanatsal ve 
sportif faaliyetlere önemli destekler sunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Senato Üyeleri ile birlikte Üniversitemiz 
Kadın Voleybol Takımı’nın antrenmanlarını izledi. Rektör Demir, 
Van Yüzüncü Yıl Üniversitesinin ev sahipliğinde düzenlenen 
Üniversiteler Arası Bölgesel Lig Müsabakalarında mücadele 
edecek olan Üniversitemiz Kadın Voleybol Takımı’nın son durumu 
hakkında takım antrenörü Dr. Öğr. Üyesi Murat Bilgiç’ten bilgiler 
aldı.

Antrenör Bilgiç: “Rektörümüz, Takımı Yakından Takip Ediyor 
ve Gerekli Destekleri Sağlıyor”

Geçen yıl, Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu tarafından 
düzenlenen Üniversiteler Arası Bölgesel Lig Müsabakalarında 1. 
lige katılma şansını az bir farkla kaçırdıklarını belirten Bilgiç,  son 
üç aydır yoğun bir antrenman dönemine girdiklerini ve şampiyon 
olarak 1. Lige çıkmak istediklerini söyledi.  Rektör Demir’in takımı 

yakından takip ettiğini ve gerekli destekleri sağladığını ifade 
eden Bilgiç, şampiyon olarak bu desteklerin karşılığını vermek 
istediklerini dile getirdi.

Rektör Demir: “Oyuncuların, Saha İçindeki Enerjileri, 
İletişimleri ve Disiplinlerinin Yüksek Olmasından Memnuniyet 
Duydum”

Antrenmanın ardından konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, takım oyuncularının saha içindeki enerjileri, 
iletişimleri ve disiplinlerinin yüksek olmasından memnuniyet 
duyduğunu belirterek takımın gittikçe daha iyi olacağına inandığını 
söyledi. Üniversitemiz Kadın Voleybol Takımı’nın üniversitemizi 
en iyi şekilde temsil edeceğinden şüphe duymadığını ifade eden 
Rektör Demir, takıma başarı dileklerinde bulundu. Öğrencilerin 
ders dışı faaliyetlerde aktif görev almalarını çok önemsediklerine 
dikkati çeken Rektör Demir, öğrencilerin topluluklarda veya spor 
takımlarında gerçekleştirdikleri faaliyetlerin, onların özgüvenli ve 
sosyal bireyler olarak yetişmelerini sağladığını vurguladı. 
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ÜNİVERSİTEMİZİN 2021-2022 MEZUNLARI TÖRENLE UĞURLANDI
Üniversitemizde üç gün boyunca devam eden 2021-2022 

Mezuniyet Töreni kutlamaları, lisans-ön lisans düzeyinde 
üniversitemiz ve birimler bazında dereceye giren mezunlara 
ödüllerinin verilmesi ve Sağlık Yüksekokulu, Sağlık Hizmetleri 
Meslek Yüksekokulu ile Sason Meslek Yüksekokulu mezunlarının 
katılımıyla coşkuyla tamamlandı. 21-23 Haziran 2022 tarihleri 
arasında Üniversitemiz Batı Raman Kampüsünde düzenlenen 
törene, Batman Valisi Ekrem Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, İl Emniyet Müdürü Köroğlu Kıraç, Üniversitemiz 
yöneticileri, akademik ve idari personel ile mezunların aileleri 
katıldı.

Mezuniyet töreninin açılış konuşmasını yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir sözlerine, hayatlarında bir dönüm 
noktası niteliği taşıyan ve geleceklerinin şekillenmesinde önemli 
bir zaman dilimini kapsayan uzun soluklu bir eğitim-öğretim 
sürecini başarıyla tamamlayan mezunları kutlayarak başladı.

Rektör Demir: “Mezunlarımız, Dünyanın Her Yerinde 
Kendilerini Rahatça ve Özgüvenli Bir Şekilde İfade Edebilecek 
Potansiyele Sahiptirler”

Mezunların, mezun oldukları andan itibaren hem sosyal hem 
de meslek hayatlarında onurlu ve ağır bir yükü sırtlanacaklarını 
belirten Rektör Demir, Batman Üniversitesi mezunlarının 
alanlarında uzman hocalarından edindikleri eğitim, evrensel bilgi 
ve beceriler sayesinde dünyanın her yerinde kendilerini rahatça 
ve öz güvenli bir şekilde ifade edebilecekleri bir potansiyele 
sahip olduklarını söyledi.

Üniversitemiz mezunlarının sadece müfredat çerçevesinde 
eğitim almadıklarını belirten Rektör Demir, mezunlarımızın aynı 
zamanda zaten mayalarında bulunan kadim medeniyetimizin ve 
kültürümüzün ayrılmaz parçaları olan ahlakı, sevgiyi, saygıyı ve 
hoşgörüyü de içlerinde büyüttüklerini, milli ve manevi değerlere 
sımsıkı sarıldıklarını vurguladı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinin Yeni Vizyonunun En 
Önemli Ayağını Gençler Oluşturmaktadır”

Mezunlarımızın her sorumluluğun ve görevin üstesinden 
layıkıyla gelebileceklerini ifade eden Rektör Demir, konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “Teknolojik gelişmelerin hızla değiştiği 
bir çağdayız. Bu gelişmelere ayak uydurmak ve çağın gereklerini 
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yerine getirebilmek için bilgili olmak çok önemli bir ölçütken 
enerji kaynaklarına sahip olmak da büyük bir ihtiyaçtır. İşte 
bu yüzden Batman Üniversitesi, “Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren 
Üniversite” misyonundan hareketle yeni bir vizyon belirlemiştir. 
Bu yeni vizyonun en önemli ayağını da şüphesiz bilgiyle donatılmış 
ve enerjileri yüksek siz sevgili gençler oluşturmaktasınız. 
Geleceğimizi emanet ettiğimiz, umutlarımızı bağladığımız, 
büyük yatırımlar yaptığımız siz sevgili gençlerimizin, hayatın 
sorumlulukları ile tanışacağınız bu yeni dönemde, “yaşam boyu 
öğrenme” ilkesinden uzaklaşmadan, sürekli çalışarak, yeni 
bilgiler edinerek, ülkesine ve milletine faydalı bireyler olarak 
yolunuza devam etmenizi temenni ediyorum. Yeniliklere ve 
değişime açık zihniniz, ülkesini bir adım daha ileri taşımak için 
var gücüyle çalışan bedeniniz ve iyilikle çarpan gönlünüzle 
toplumunuzu her yönden zenginleştiriniz.”

Mezunlarımızın eğitimlerini başarıyla tamamlamalarında 
büyük emekleri olan üniversitemiz öğretim elemanlarına ve 
öğrencilerin ailelerine teşekkür eden Rektör Demir, mezunların 
meslek yaşantılarının da başarılı geçmesi dilekleriyle konuşmasını 
tamamladı.

Erden: “Batman Üniversitesinde Nitelikli Bir Eğitim Hayatı 
Geçirdik”

Mezunlar adına konuşan üniversitemiz lisans birincisi İslami 
İlimler Fakültesi mezunu Mihrican Erden, mezun olduktan sonra 
hedeflerine bir adım daha yaklaştıklarını belirtti. Üniversite lisans 
eğitiminin sonuna gelmenin öğrenci olmanın sonu anlamına 
gelmediğinin altını çizen Mihrican Erden, henüz öğrenecekleri 

pek çok bilginin, hissedecekleri nice duygunun, ulaşılacak 
birçok hedef ve tasavvur edilecek sayısız hayallerin kendilerini 
beklediğini söyledi. Batman Üniversitesinde nitelikli bir eğitim 
hayatı geçirdiklerini ifade eden Erden, sundukları imkânlar için 
başta Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir olmak üzere 
tüm hocalarına teşekkür etti.

Tören, üniversitemiz birincisi Mihrican Erden’in mezuniyet 
kütüğüne plaka çakmasının ardından mezunlarımızın 
üniversitemizde öğrenimleri devam eden öğrencilere bayrak ve 
flama teslimi, mezun andının okunması ve Batman Valisi Ekrem 
Canalp ile Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in lisans 
ve ön lisans düzeyinde üniversitemiz bazında dereceye giren 
mezunlarımıza ödül ve başarı belgelerini takdim etmeleriyle 
devam etti.

Ödül ve başarı belgelerinin takdiminin ardından mezuniyet 
töreninde bulunan birimlerin mezunları adına bir konuşma 
yapan Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu mezunu Bahar 
Gezer, Batman Üniversitesinden mezun olduğu için kendisini çok 
gururlu ve mutlu hissettiğini belirterek Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir başta olmak üzere üniversitemizin akademik 
ve idari personeline desteklerinden dolayı teşekkür etti.

Birimler bazında dereceye giren öğrencilere ödül ve başarı 
belgelerinin takdim edildiği mezuniyet töreni, mezunlarımızın 
kep atmalarıyla sona erdi.  Mezunlarımız, sahne alan ünlü 
halk müziği sanatçısı Oğuz Aksaç, Grup Abdal ve Grup Yürüyüş 
konserleriyle mezuniyetlerini doyasıya kutlayarak eğlenceli 
anlar yaşadılar.
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REKTÖR DEMİR ÖĞRENCİLERLE BİRLİKTE FİLM İZLEDİ
Öğrencilerle her fırsatta bir arada olmaya özen gösteren 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 13 Nisan 2022 
tarihinde Üniversitemiz Merkez Kampüs Testi Parkta her akşam 
gösterimi devam eden Açık Hava Sinema Günleri kapsamında 
öğrencilerle bir araya gelerek film izledi. Üniversitemiz 
yönetimi ile birlikte filmi izleyen Rektör Demir, filmin ardından 
öğrencilerle sohbet etti.

11-21 Nisan 2022 tarihleri arasında gösterimi devam eden 
ve her akşam sahlep ikramı ile birlikte Ramazan eğlencelerinin 
yaşatılmasının amaçlandığı Açık Hava Sinema Günleri, 

üniversitemiz personeli ve öğrencileri tarafından ilgiyle 
karşılandı. Birbirinden renkli görüntülerin ortaya çıktığı film 
gösterimin ardından öğrenciler halay çekerek gönüllerince 
eğlendi.

Açık Hava Sinema Günleri ile ilgili açıklamalarda bulunan 
Prof. Dr. İdris Demir, iftar sonrası öğrencilerin hem film izleme 
hem de eğlenme fırsatı bulduklarını dile getirdi. Batman 
Üniversitesi olarak kültürel, sanatsal ve sportif faaliyetleri çok 
önemsediklerinin altını çizen  Rektör Demir, bu etkinliklerin 
artarak devam edeceğini kaydetti.
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REKTÖR DEMİR’İN CİĞERPARELERİNİN BÜYÜK BAŞARISI

Öğrencilerini çocuklarından ayırmadığını her defasında dile 
getiren ve onlara ciğerparem diye hitap eden Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemiz ile Tüpraş iş birliğinde 
imzalanan “Genç Beyinlerde İnovasyon ve Kadın Girişimcilik 
Programı” kapsamında Tüpraş’ta, girişimcilik ve inovasyon kampına 
giren öğrencilerimizi ziyaret etti. 9-10 Haziran 2022 tarihleri 
arasında Batman Tüpraş Sosyal Tesislerinde gerçekleştirilen kamp 
ziyaretinde Rektör Demir’e, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin de eşlik etti.

Fikir üretim aşamasıyla devam eden “Genç Beyinlerde 
İnovasyon ve Kadın Girişimcilik Programı” kapsamında iki gün 
boyunca kampa alınan öğrenciler, mentorler eşliğinde hayata 
geçirmek istedikleri projelerle ilgili farklı takımlar hâlinde fikirler 
üretmeye çalıştılar.

Öğrenci takımlarının sundukları fikirler ve geliştirmeye 

çalıştıkları projeler hakkında öğrencilerden ve mentorlerden 
bilgiler alan Rektör Demir, öğrencilerin fikir ve projelerinin nitelikli 
olduğunu ifade etti. Batman Üniversitesi olarak öğrencilerin 
lehine olabilecek her türlü iş birliğini yapmaya hazır olduklarını 
belirten Rektör Demir, geleceğimiz olan çocuklarımızın, 
“ciğerparelerimizin” her fikrini önemli bulduklarını ve bu 
fikirlerini hayata geçirebilmeleri için onlara her türlü olanağı 
sağlayacaklarını söyledi.

Kamptaki bir öğrencinin, Rektör Demir’in söylemini 
alıntıladığı “ciğerpare öğrencilerimin büyük başarısı” yazılı not 
kâğıdını paylaşması üzerine Rektör Demir, ciğerparelerim dediği 
öğrencilerinin başarılarını kendi çocuğunun başarısı olarak 
gördüğünü ve öğrencilerinin elde ettikleri her başarının kendisini 
çok gururlandırdığını dile getirdi.
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ÖĞRETİM ELEMANIMIZIN PROJESİ TRT KISA FİLM YAPIM ÖDÜLÜNÜ
ALMAYA HAK KAZANDI

Üniversitemiz Güzel Sanatlar Fakültesi Sinema ve Televizyon 
Bölümü Arş. Gör. Muaz Güneş’in yazmış olduğu “Hayırlı Olsun 
Ziyareti” isimli senaryo TRT tarafından bu yıl 4. kez düzenlenecek 
olan Türkiye’nin en büyük senaryo geliştirme ve ortak yapım 
platformu 12 Punto 2022’de ‘’TRT Kısa Film Yapım Ödülünü’’ 
almaya hak kazandı. ‘’Hayırlı Olsun Ziyareti’’ isimli senaryo aynı 
zamanda Kültür ve Turizm Bakanlığının Mart ayında açıklanan 
2022 Sinema Destekleme Kurulu kararıyla da desteklendi.

312 kısa metrajlı film projesinin başvuru yaptığı 12 Punto 
2022’de “TRT Kısa Film Yapım Ödülü”nü kazanan 12 proje, 
alanında uzman jüri üyeleri tarafından belirlendi. Kazanan 
projeler, jüri üyeleri Film Eleştirmeni Alin Taşçıyan, Senarist-
Yönetmen Banu Sıvacı ve TRT 2 Sinema İçerikleri Editörü 
Mehmet Ali Karga tarafından değerlendirildi. Kısa filmler, 
prodüksiyonlarının tamamlanmasının ardından TRT 2’de 
yayınlanacak.
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ÖĞRENCİLERİMİZ ÜNİLİG GÜREŞ MÜSABAKASINDAN DERECE İLE DÖNDÜ
Sporu ve sportif faaliyetleri destekleyen üniversitemiz, 

öğrencilerinin başarılarıyla gururlanmaya devam ediyor. 2-6 Mart 
2022 tarihleri arasında Türkiye Üniversite Sporları Federasyonu 
tarafından Ankara’da düzenlenen Ünilig Güreş Müsabakalarından 
öğrencilerimiz derece ile döndü.

Üniversitemiz Beden Eğitimi ve Spor Yüksekokulu 
öğrencilerimizden Şehmuz Kaplan Ünilig Güreş Müsabakalarında 
serbest stil 65 kiloda Türkiye 3.sü olmayı başardı. 79 kiloda Şahin 
Tay Türkiye 7.si Grekoromen stilde 63 kiloda Doğan Kara ve 87 

kiloda Ferhat Dalmış ise Türkiye 5.si olma başarısı elde ettiler.  
Öğrencilerimizin başarısından mutluluk duyduklarını belirten 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, bu başarıların 
artarak devam etmesi için öğrencilerimizi desteklemeye 
devam edeceklerini söyledi. Sporun öneminden ve gençler için 
faydalarından bahseden Rektör Demir, Batman Üniversitesi 
öğrencilerinin başarılarının katlanarak artması için her alanda 
yapılan çalışmaların en iyiye ulaşması için ellerinden gelen gayreti 
gösterdiklerini dile getirdi.
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ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİNDEN BÜYÜK BAŞARI
Bilimsel çalışmalara verilen desteklerin yansımalarının 

artmaya başladığı Üniversitemizde, öğrencilerimizin danışmanları 
yürütücülüğünde geliştirdikleri altı proje, 2209-A - Üniversite 
Öğrencileri Araştırma Projeleri Destekleme Programı 2021 Yılı 
2.Dönem Çağrısı kapsamında destek hakkı kazandı. 

Rektör Demir: “Üniversitemiz Daha Büyük Projelere İmza 
Atmak İçin Gerekli Enerjiye ve Potansiyele Sahiptir”

Üniversitemiz öğrencilerinin projelerinin desteklenmesi 
hakkında konuşan Rektör Prof. Dr. İdris Demir, araştırma ve 
geliştirme çalışmalarına aralıksız devam eden üniversitemizin 

daha büyük projelere imza atmak için gerekli enerjiye ve 
potansiyele sahip olduğunu ifade etti. Üniversitemiz bünyesinde 
kurulan uygulama ve araştırma merkezlerinin altyapılarının ve 
laboratuvarlarının öğrencilerin kullanımına açık olduğunu belirten 
Rektör Demir, proje geliştirmeye çalışan tüm öğrencilerimize her 
desteğin sağlanacağını söyledi.

Batman Teknokent’in de faaliyete geçmesiyle araştırmacı 
gençlerin ve öğrencilerin proje geliştirme imkânlarının daha da 
artacağını dile getiren Prof. Dr. İdris Demir, projeleri destek hakkı 
kazanan öğrencileri ve danışmanlarını tebrik etti.
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DÜNYA PETROL MÜHENDİSLERİ TOPLULUĞUNDAN ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİNE 
BİR MÜKEMMELLİK ÖDÜLÜ DAHA

Üniversitemiz Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği Bölümü 
bünyesinde faaliyet yürüten Petrol Mühendisleri Topluluğu 
öğrencileri, başarılı çalışmalarından dolayı Dünya Petrol 
Mühendisleri Topluluğu (Society of Petroleum Engineers, SPE) 
tarafından ikinci defa mükemmellik ödülüne layık görüldü. 

Dünya Petrol Mühendisleri Topluluğu tarafından 
üniversitelerin petrol ve doğal gaz mühendisliği bölümünde 
eğitimlerini sürdüren başarılı öğrenci gruplarının desteklenmesi 
amacıyla 2021 yılından itibaren verilmeye başlanan Öğrenci 
Bölümü Mükemmellik Ödülü’nün  (Student Chapter Excellence 
Award for 2022) sahibi 2021 yılında olduğu gibi 2022 yılında da 

Üniversitemiz Petrol Mühendisleri Topluluğu öğrencileri oldu. 
Dünya genelinde faaliyet yürüten yüzlerce öğrenci topluluğu 

arasından ödüle layık görülen Petrol Mühendisleri Topluluğu 
öğrencileri, yıl boyunca birçok teknik ve sosyal etkinlik 
düzenlediklerini, Fatih Sondaj Gemisi’ne ilk teknik geziyi 
düzenleyen topluluk olduklarını belirttiler. Bu ödülün hem 
kendileri hem de üniversitemiz için sevindirici olduğunu belirten 
topluluk öğrencileri, topluluğun akademik danışmanı Doç. Dr. 
Şükrü Merey öncülüğünde faaliyetlerine devam edeceklerini 
ifade ederek verdikleri desteklerden dolayı Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e teşekkür ettiler.
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ÖĞRETİM ÜYEMİZİN PROJESİ AVRUPA BİRLİĞİ’NDEN DESTEK HAKKI KAZANDI
Öğrencilerinin ve öğretim elemanlarının fikir ve projelerinin 

önemsendiği Üniversitemizde,   Erasmus + Gençlik Programı 2022/
R1 Ana Eylem 1 - Bireylerin Öğrenme Hareketliliği KA154 - Gençlik 
Katılımı Proje Başvuruları kapsamında Fen Edebiyat Fakültesi 
Psikoloji Bölümü Dr. Öğr. Üyesi Abdullah Manap’ın, “Genç Anne-
Babaların Dijital Ebeveynlik Farkındalığını Geliştirme” isimli 
projesi 52 bin Euro’nun üzerinde destek hakkı kazandı.

Avrupa Birliği tarafından destek hakkı kazanan projeyle ilgili 
açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
kuşaklar arasındaki en önemli konulardan biri olan dijitalliği ele 

almasının projenin desteklenmesini daha da anlamlı kıldığını 
belirtti. Desteklenmeye değer görülen bu nitelikli projenin 
akademik literatüre önemli katkı sunacağını ifade eden Rektör 
Demir, projenin psikolojik ve sosyolojik açıdan da topluma 
fayda sağlayacağını vurguladı. Batman Üniversitesinin hem fiziki 
hem de akademik kapasitesini her geçen gün artırarak nitelikli 
çalışmalara imza attığının altını çizen Rektör Demir, projesi destek 
hakkı kazanan Dr. Öğr. Üyesi Abdullah Manap’ı başarısından 
dolayı tebrik ederek üniversitemiz akademik personelinin bu tür 
projelere başvurmaları teşvikinde bulundu.
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GİRİŞİMCİLİK YARIŞMASINDA ÖDÜLLER SAHİPLERİNİ BULDU

Türkiye Cumhuriyeti ve Avrupa Birliği tarafından ortak 
finanse edilen ve Dicle Kalkınma Ajansı (DİKA) tarafından 
yürütülen “TRC3 Bölgesinde Genç İstihdamının Teşviki Teknik 
Destek Projesi” kapsamında Üniversitemiz ev sahipliğinde, 
“Kadın Girişimci Adayları İçin Girişimcilik Yarışması”nın ödül 
töreni gerçekleştirildi. 1 Aralık 2022 tarihinde Merkez Kampüs 
Konferans Salonunda düzenlenen törene, Batman Valisi Ekrem 
Canalp,  Rektör Vekili Prof. Dr. Rohat Cebe, Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanlığı Avrupa Birliği ve Mali Yardımlar Dairesi 
Başkanı Süreyya Erkan, Dicle Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri 
Ahmet Alanlı, akademik ve idari personel ile öğrencilerin yanı 
sıra çok sayıda vatandaş katıldı.

Törende konuşan DİKA Genel Sekreteri Ahmet Alanlı, iki 
buçuk yıl önce başlanan projede birçok kadın girişimciye destek 
sunduklarını, bugün gelinen noktanın mutluluk verici olduğunu 
ifade etti.

Vali Canalp: “Hayatta Alınacak En Önemli Kararlardan Biri, 
Hangi İşi Yapacağımıza Dair Vereceğimiz Karardır”

Programda bir konuşma yapan Batman Valisi Ekrem Canalp, 

hayatta alınacak üç önemli karardan birisinin ne zaman emekli 
olunacağıyla ilgili verilen karar olduğunu belirtti.  Emekli 
olunduktan sonra bütün hayat paradigmasının değiştiğini 
söyleyen Vali Canalp, emeklilikte her şeyin farklı gözüktüğünü 
ve hayatın da farklı bir şekilde yaşamaya başlandığını ifade 
etti. Hayatta alınacak en önemli ikinci kritik kararın kiminle 
evlenileceğine dair verilen karar olduğunu söyleyen Vali Canalp,  
hayattan ne kadar zevk alınacağını ve ne kadar mutlu olunacağını 
belirleyenin evlenilecek kişi olduğuna dikkati çekti. Hayatta 
alınacak en önemli üçüncü kararın ise hangi işin yapılacağına dair 
verilecek karar olduğunu vurgulayan Vali Canalp, konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “Hayatınızın kabaca üçte birlik bir bölümü 
muhtemelen eşinizle geçireceğiniz zamandır. Üçte birlik bir 
bölümü de işinizle ilgili geçireceğiniz zamandır. Dolayısıyla 
hayatınızın üçte ikisini gençlik döneminde alacağınız kritik kararla 
belirlemiş olacaksınız. Alacağınız bu karar hayattan ne kadar zevk 
aldığınızla ilgili bir karardır, alacağınız bu karar yarın ne kadar 
mutlu olacağınızla ilgili bir karardır, alacağınız bu karar hayatın 
akışının ne şekilde olacağına ilişkin de çok temel bir karardır.”
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ÜNİVERSİTEMİZ AKADEMİSYENLERİ TARAFINDAN
YANMAZ İZOLASYON MALZEMESİ ÜRETİLDİ

Bilimsel çalışmaların ürüne dönüşmesi için laboratuvarlarda 
ve atölyelerde gerekli imkânların sağlandığı üniversitemizde, 
Mühendislik-Mimarlık Fakültesi Makine Mühendisliği ile Elektrik 
ve Elektronik Mühendisliği Bölümlerinin akademisyenleri 
tarafından bor katkılı “yanmaz izolasyon malzemesi” geliştirildi. 
Üniversitemiz akademisyenlerinin uzun süreli çalışmalarının 
bir ürünü olan yanmaz izolasyon malzemesinin ana bileşenleri, 
yerli ham maddeden ve bor maddesinden elde edildi.

Oktay: “Ürün, Piyasadaki Muadillerine Göre Yüzde 60 Daha 
Ucuz”

Ürünün geliştirilmesinin süreçleri hakkında bilgilendirmede 
bulunan Dr. Öğr. Üyesi Hasan Oktay, ürünün Prof. Dr. Ömer 
Faruk Ertuğrul, Dr. Öğr. Üyesi Mehmet Rıda Tür, Dr. Öğr. Üyesi 
Yasin Sönmez ve Arş. Gör. Zülal Arca ile birlikte gerçekleştirilen 
beş yıllık çalışmanın sonunda geliştirildiğini belirtti. Geliştirilen 
üründe yerli ham madde kullanılması ile birlikte üretiminin daha 
ucuza mal edilebileceğini dile getiren Oktay, ürünün piyasadaki 

muadillerine göre yüzde 60 daha ucuza üretilebileceğini 
söyledi. Geliştirilen ürünün teknik özellikleri hakkında ayrıntılı 
bilgiler veren Oktay açıklamalarına şu şekilde devam eti: 
“Malzeme, bin dereceye ulaşan sıcaklık ölçümlerinde bile 
herhangi bir deformasyona, yanmaya, gaz çıkarmaya uğramadı 
ve malzemenin ısıyı geçirmediği tespit edildi. Bin derecenin 
üzerindeki sıcaklıklar için de çalışmalarımız devam etmekte. 
Bu yalıtım malzemesinin inşaat sektöründe kullanımını 
amaçlıyoruz. İlerleyen aşamada otomotiv ve havacılık sektörüyle 
ilgili de çalışmalarımızı da tamamlayıp seri üretime geçmeyi 
hedefliyoruz. Piyasadaki petrol türevli yalıtım malzemeleri 
yangına karşı çok büyük risk oluşturuyor. Yanmayan, duman 
ve zehirli gaz çıkarmayan bir malzeme üretimini hedefledik 
bunu da bor maddesini kullanarak başardık. Ürünün tüm AR-
GE çalışmalarını üniversitemizin laboratuvarında yürüttük. Hem 
ısı hem de ses izolasyonunda çok yüksek hedeflere ulaştık. 
Günümüz inşaat sektöründe petrol türevlerinden elde edilen 
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ısıl izolasyon malzemeleri yaygın olarak kullanılmakta ancak bu, 
küresel ısınma ile birlikte artan yangın afetlerinden kaynaklanan 
can ve mal kayıplarına sebep olmaktadır. Ürettiğimiz bu ürün, 
binalardaki ısı yalıtımı sorununa kökten çözüm bulacak, ısı 
kaçaklarını önlemenin ötesinde binalardaki yangın riskini de 
minimuma indirecek bir çalışmadır.” 

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinde Atılan Her Adım 
Kısa, Orta ve Uzun Vadeli Ölçekte Hesaplanarak Atılır”

Batman Üniversitesinin enerji alanında pilot üniversite 
seçilmesinin ardından alana dair önemli ve sonuç alıcı projeleri 
hayata geçirdiklerini söyleyen Rektör Demir, konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “Enerji alanında yürüttüğümüz 
çalışmalardaki hedeflerimizin başında, ülke ekonomisine 
katkı sunacak, enerji verimliliğinin artırılmasını ve enerji 
tasarrufunu sağlayacak projeler üretmekti. Geliştirilen ürünün, 
yerli ve milli üretim malzemeleri ile geliştirilmesi, yüksek ısı 

koşullarında yalıtım sağlama özelliğine sahip olması ve düşük 
üretim maliyeti bu hedeflerimizle örtüşmektedir. Alanında 
uzman ve donanımlı akademisyenlerimizin,  üniversitemizin 
modern laboratuvarlarındaki bilimsel çalışmalarını ürüne, 
üretime dönüştürmeleri memnuniyet vericidir. Batman 
Üniversitesindeki bilimsel çalışmaların toplumun faydasına 
olabilecek somut ürünlere dönüştürülebilmesi için laboratuvar 
ve çalışma imkânlarını her geçen artırmaya devam edeceğiz. 
Batman Üniversitesinde atılan her adım kısa, orta ve uzun 
vadeli ölçekte hesaplanarak atılır. Çok kısa sürede önemli 
çalışmalar yürüttük ancak bu çalışmaları yeterli bulmuyoruz. 
Çünkü her akademisyenimizin daha büyük başarılara imza 
atabilecek potansiyele sahip olduklarına inanıyorum.  Bizim 
temel amacımız akademisyenlerimizin potansiyellerini ortaya 
çıkarabilmek için onlara gerekli desteği ve imkânı sunmaktır.”
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

ETKİNLİKLERİMİZ

Alanında uzman ve nitelikli akademik kadrosu 
ile geleceğin donanımlı bireylerini yetiştirmeyi 
hedefleyen Üniversitemiz, bilimsel çalışmalarını 
katma değere dönüştürerek toplumsal faydaya 
da katkı sağlıyor. Öğrencilerine her alanda gelişim 
imkânı sunulan Üniversitemizde öğrencilerin 
akademik yeterliklerinin oluşturulması 
amaçlanıyor.

Öğrencilerinin akademik yeterliklerinin yanı 
sıra entelektüel birikimlerinin de oluşmasına 
özen gösterilen Üniversitemizde çok sayıda 
kültürel, sanatsal ve sportif faaliyetler 
gerçekleştirilmektedir. Öğrenci ve insan odaklı 
bakış açısıyla yoluna devam eden Batman 
Üniversitesi; araştıran, sorgulayan, merak eden 
ve geleceğe yön veren bireyler yetiştirmeyi 
amaçlamaktadır.

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTEMİZDE GEÇMİŞ BUGÜN GELECEK BATMAN ADLI
FOTOĞRAF SERGİSİ DÜZENLENDİ

Üniversitemizde, Batman tarihinin ve yıllar içindeki değişiminin 
farklı dönemlerde çekilen fotoğraflarla sunulduğu “Geçmiş Bugün 
Gelecek Batman” adlı fotoğraf sergisi düzenlendi. 17 Ocak 2023 
tarihinde Merkez Kampüs Konferans Salonunda düzenlenen 
sergiye, Vali Ekrem Canalp ile eşi Dr. Ayten Canalp, Cumhuriyet 
Başsavcısı Murat Şahingöz, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, İl Jandarma Komutanı Albay Adem Taşkın, il yöneticileri, 
mahalle ve köy muhtarları, basın mensupları, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler katıldı.

Doç. Dr. Korkmaz: “Sergilenen Görseller Arşivlenerek Şehrin 
Bir Hafızasının Oluşmasına da Ön Ayak Olacak”

Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. Ferhat 
Korkmaz öncülüğünde, Dr. Öğr. Üyesi Mehtap Nasıroğlu Aydın, 
Dr. Öğr. Üyesi Ercan Gördegir, Arş. Gör. Muhammed Erşed Tokat, 
Arş. Gör. Ayşe Balkaya ve doktora öğrencisi Nihal Altunç’un 
destekleriyle düzenlenen sergide, Batman şehrinin yakın 
geçmişinden fotoğrafların yanı sıra Osmanlı ve Cumhuriyet 
Dönemine ait belge ve görsellerin de olduğu bir panorama sunuldu. 

Serginin, Batman Üniversitesinin şehirle ve halkla bütünleşmesi 
amacıyla düzenlendiğini söyleyen Doç. Dr. Korkmaz,  sergilenen 
görsellerin arşivlenerek şehrin bir hafızasının oluşmasına da ön 
ayak olacağını dile getirdi. 

Rektör Demir: “Şehrin ve Halkın Lehine Olabilecek Tasarılar 
Üzerine Akademik ve Bilimsel Perspektif Çerçevesinde Fikirler, 
Projeler Geliştiriyoruz”

Batman Valisi Ekrem Canalp ve İl yöneticileriyle sergiyi 
gezmesinin ardından açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, üniversite olarak Batman şehrinin kayıt 
altına alınan geçmişinin birikiminden yararlanarak bugünü 
yeniden yorumlamak ve geleceği şekillendirmek adına çalışmalar 
yürüttüklerini dile getirdi. Bu tür çalışmaların bir sorumluluk ve 
ahde vefa borcu ödeme mahiyeti de taşıdığını söyleyen Rektör 
Demir,  tüm kurum ve kuruluşlarla iş birliklerini geliştirmeye, 
7’den 70’e herkesin faydasına olabilecek nitelikte çalışmalar 
yürütmeye devam edeceklerini vurguladı.  
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REKTÖR DEMİR’İN MODERATÖRLÜĞÜNDE DİJİTAL GAZETECİLİK WEBİNARI 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in 
moderatörlüğünde Cumhurbaşkanlığı Sosyal Politikalar Kurulu 
Üyesi ve Basın İlan Kurumu Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. Edibe 
Sözen’in katılımıyla “Dijital Gazetecilik” konulu bir webinar 
gerçekleştirildi. 10 Ocak 2021 tarihinde gerçekleştirilen webinara 
öğrenciler yoğun katılım gösterdi.

Rektör Demir: “Dijitalleşme Enformasyon Akışının 
Sağlanması Açısından Çok Önemli”

Webinarın başlangıcında konuşan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, basın mensuplarının 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü’nü kutlayarak bu önemli günde gazetecilik 
mesleğinin günümüz koşullarında geldiği seviyeyi anlatabilmeyi 
amaçladıklarını söyledi. Haber alma ve enformasyon akışının 
sağlanması açısından gazetecilik mesleğinin son derece önemli 
olduğunu vurgulayan Rektör Demir, gazeteciliğin gelişiminin her 
geçen gün daha da arttığını dile getirdi.

Prof. Dr. Edibe Sözen: “Teknolojinin Gelişimi Gazeteciliğin 
Gelişimine Büyük Katkı Sağladı”

Gazeteciliğin 15. yüzyılda matbaanın icat edilişine dayanan 
derin bir serüveni olduğundan söz ederek konuşmasına başlayan 
Prof. Dr. Edibe Sözen, yazılı kültüre geçilmesiyle haberciliğin 

gelişim gösterdiğini ifade etti. Matbaanın icadıyla insanlığın 
büyük bir dönüşüm yaşadığını anlatan Sözen, bu dönüşümden 
her alanın kendine has bir şekilde etkilendiğini dile getirdi. 
İçinde bulunduğumuz çağda teknolojinin hızla gelişmesiyle tüm 
dünyanın büyük bir dönüşüm sürecine girdiğini belirten Sözen, 
gelişen teknolojiyle dünya üzerinde yaşanan tüm olaylardan 
anında haberdar olunabildiğini ve gazetecilik alanında 
dijitalleşmeye yönelimin arttığını söyledi.

Sözen: “Pandemi Döneminde Dijital Haber Sitelerine İlgi 
Arttı”

Toplumda daha önce gazete okuma kültürü yaygınken pandemi 
döneminde yapılan düzenlemeler ile birçok alanda online gazete 
kültürüne geçildiğinden söz eden Sözen, gazetecilerin de çağa 
ayak uydurarak dijital gazeteciliğe yöneldiğini söyledi. Dijital 
gazeteciliğin yanı sıra dünya üzerinde robot haberciliğin de 
bazı ülkelerde yaygın olarak kullanıldığını belirten Sözen, robot 
habercilik sayesinde tüm dünyada yaşanan birçok olay hakkında 
anında enformasyon akışı sağlanabildiğini ifade etti. Günümüzde 
gençlerin haberleri takip ederken çoğunlukla sosyal medyadan 
faydalandığını dile getiren Sözen, insanların haberleri okuyarak 
ve araştırarak takip etmeleri gerektiğini sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE SAĞLIK TURİZMİ KONFERANSI DÜZENLENDİ
Üniversitemiz Turizm Fakültesi tarafından 17 Şubat 2022 

tarihinde “Sağlık Turizmi” isimli bir konferans düzenlendi. Dr. Fuat 
Yalman tarafından Fen Edebiyat Fakültesinde verilen konferansa; 
Üniversitemiz Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, Turizm 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Umut Balcı, İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. M. Onur Gülbahar, akademik ve idari 
personel, özel sektör temsilcileri ve öğrenciler katıldı.

Enerjinin pilot üniversitesi misyonuyla hareket eden 
Üniversitemiz, bu misyonu her alanda yaşatmaya devam ediyor. 
Sağlık turizmi konusunda da enerji kaynaklarını kullanmayı 
amaçlayan üniversitemizde Dr. Fuat Yalman tarafından sağlık 
turizmine yönelik önemli bilgiler verildi. Yalman, “Sağlık Turisti 

ve Turistin Sağlığı Mevzuatı”, “Sağlık Turizmi Aracı Kurumlarının 
Yetkinlikleri”, “Sağlık Turizmi Taban Fiyat Uygulaması ve Sağlık 
Kuruluşlarının Katsayıları” ve “Sağlık Turizmi Devlet Destekleri 
ve Teşvikleri ve Yararlanma Şartları” konuları ile ilgili olarak 
katılımcıları bilgilendirdi.

Konferansta kısa bir konuşma yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, sağlık turizmini çok önemsediklerini, Batman 
Üniversitesi olarak kaynaklarımızı bu yönde de değerlendirmek 
istediklerini kaydetti. Üniversitemizin insana değer katan her 
alanda çalışmalar yapmaktan mutluluk duyacağını belirten Rektör 
Demir, verdikleri bilgilerden dolayı Dr. Fuat Yalman’a teşekkür 
etti.



124   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

ULUSLARARASI BİLİŞİM KONGRESİ BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Yaptığı başarılı çalışmalarla adından söz ettiren Üniversitemizde 
Uluslararası Bilişim Kongresi başarıyla tamamlandı. 17-19 Şubat 
2022 tarihinde Fen Edebiyat Fakültesinde gerçekleştirilen 
Bilişim Festivali, katılımcılardan yoğun ilgi gördü. Ziyaretçilerin 
birbirinden farklı etkinliklere katılmasını sağlayan festival, 
katılımcılardan tam not aldı.

Yerli ve yabancı konuşmacıların seminer verdiği kongre 
kapsamında 20’den fazla firma açtığı stantlarla ziyaretçilere 
bilişim hakkında farklı bilgiler verdi. 3 binin üzerinde ziyaretçiyi 
ağırlayan kongre, bünyesinde barındırdığı Bilişim Fuarı, Bilişim 
Konferansı, Bilişim Çalıştayı, Sempozyum, Kurslar ve workshoplar 
ile Türkiye’de konsept olarak alanında bir ilk olma özelliği taşıyor.

Uluslararası Bilişim Kongresini geniş bir vizyon ile başlatarak 
ağır bir misyonu tamamladıklarını dile getiren Kongre 
Düzenleme Kurulu Başkanı Dr. Hafzullah İş, bu kongre ile birlikte 
üniversitemizin ve şehrimizin önemli kazanımlar elde ettiğini 

kaydetti.
Rektör Demir: “Akademisyen, Öğrenci ve Firmaları Aynı Çatı 

Altında Toplayarak Tecrübe Paylaşımında Bulunduk”
Kongre ile ilgili olarak açıklamalarda bulunan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, yurt içi ve yurt dışından çok sayıda 
katılımcıya üniversitemizin kapılarını açarak onları Batman’da 
buluşturdukları için mutlu olduklarını söyledi. Alanında ilk 
olma özelliğini taşıyan Uluslararası Bilişim Kongresi kapsamında 
ilimizi yurt dışına açma ve tanıtma imkânı bulduklarını anlatan 
Rektör Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Bu kongre ile 
birlikte önemli bir çalışmaya imza attık. Akademisyen, öğrenci 
ve firmaları aynı çatı altında toplayarak tecrübe paylaşımında 
bulunduk. Alanında uzman isimlerin verdiği seminerlerle çok 
kıymetli bilgiler edindik. Üniversitemiz ve şehrimiz için böylesine 
önemli bir çalışmaya ev sahipliği yapmaktan gurur duyuyoruz. 
Emeği geçen herkese teşekkürlerimi sunuyorum.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE YÖRÜK TÜRKÜLERİ VE ÇALGILARI KONULU
UYGULAMALI KONFERANS DÜZENLENDİ

Üniversitemizde Yörük kültürünü anlatmak ve türkülerini 
uygulamalı olarak tanıtmak amacıyla “Yörük Türküleri ve 
Çalgıları” konulu konferans düzenlendi. 24 Şubat 2022 tarihinde 
Üniversitemiz Batı Raman Yerleşkesi Rektörlük Konferans 
Salonunda Hacı Bayram Veli Üniversitesi öğretim üyesi Doç. 
Dr. Mehmet Çevik moderatörlüğünde düzenlenen programda 
TRT Ankara Radyosu Yurttan Sesler Korosu Saz Sanatçısı 
Ferhat Erdem konuşmacı ve icracı olarak yer aldı. Konferansa 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve eşi, dekanlar, 
müdürler, akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Doç. Dr. Mehmet Çevik’in konuşmasının ardından söz alan 
Ferhat Erdem, türkülerin kültürümüzdeki öneminden söz etti. 

Erdem, “Yörük çocuğu olarak Yörük kültürünü ve tecrübelerimi 
bu konferansta sizlere aktaracağım.” dedi. Yörüklerin kendi 
çabaları sonucunda ürettikleri ile hayatlarını sürdüklerini, 
hayvancılıkla geçindiklerini ve günümüze ulaşıncaya kadar 
geleneklerine bağlı kaldıklarını anlatan Erdem, Yörüklerin 
kullandığı enstrümanlar olan sipsi, üç telli cura, yörük kemanesi 
gibi çalgıları tanıtarak her bir enstrümanla anlattığı öykülerin 
türkülerini dinleyicilere sundu. Saz Sanatçısı Ferhat Erdem, 
Orta Asya’da göçebe olarak yaylacılık yapan ve Türk boylarında 
yaşayan Yörüklerin Anadolu’ya yerleşmeleri ile bilgiler 
aktarırken 1950’lerde yerleşik hayata geçişle Yörük kültürünün 
unutulmaya yüz tutuğunu söyledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE OYUN TEKNOLOJİLERİ, NFT VE METAVERSE KONFERANSI
DÜZENLENDİ

Bilişim sektöründeki çalışmaları ile adından sıkça söz ettiren 
üniversitemizde, “Oyun Teknolojileri, NFT ve Metaverse” isimli bir 
konferans düzenlendi. 28 Şubat 2022 tarihinde Hasan Kalyoncu 
Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. Veysi İşler tarafından verilen 
konferansa Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, dekanlar, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler katıldı.

Konferansın açış konuşmasını yapan Prof. Dr. İdris Demir, 
dijital alanda farkındalığı artırmak amacıyla bu yönde çalışmalar 
yürüttüklerini kaydederek önümüzdeki yüzyılın bilişim çağı 
olmasından dolayı öğrencilerin dijitalleşme ile ilgili bilgi sahibi 
olmalarını istediklerini sözlerine ekledi.

Bilgisayar grafiğinin uygulama alanlarına değinen Prof. Dr. 
Veysi İşler, “Uzayda bizlerin görmediği bir kara deliği ve bir 
uçağın maruz kaldığı hava dirençlerini simülasyonlar kullanarak 
görselleştirebiliriz. Tıp alanında da bu modelleri kullanabiliriz.” 
dedi. Simülatörlerin çok yaygın olarak kullanıldığını anlatan İşler, 
sinemada da kullanılan bu yöntem sayesinde çok gerçekçi üç 
boyutlu filmlerin üretilebildiğini ifade etti.

Oyunların geliştiği günümüzde oyunlara çok zaman 
harcandığını anlatan Prof. Dr. Veysi İşler, oyunların gelişim 
süreçlerine dair bilgiler verdi. Oyunların insan gelişimi için çok 
önemli bir aktivite olduğunu anlatan İşler sözlerine şu şekilde 
devam etti: “CPU işlemci oyunlardaki grafikleri görmek için yeterli 
değildi. CPU’ya ek olarak özel işlemciler ortaya çıktı. Bu sayede 
büyük pazarlar oluştu ve ciddi kazançlar sağlandı. CPU geliştikçe 
de büyük oyunlar pazarda yerini bulmaya başladı.”

İşler: “Metaverse Sayesinde Birçok Alanda Değişim ve 
Dönüşüm Yaşanıyor”

Metaverse’yi sanal dünyanın içine girebilmek ve orda yaşam 
alanı bulabilmeyi sağlayan teknoloji olarak tanımlayan Prof. 
Dr. Veysi İşler, metaverse sayesinde birçok alanda değişim ve 
dönüşüm yaşanabileceğini kaydetti. Aksiyon, macera, spor 
gibi alanların oyun sektörüne hitap ettiğini ifade eden İşler, 
bilgisayar oyunu yapmanın düşünüldüğü kadar kolay olmadığını 
açıkladı. Gerçek zamanlı uygulamalar ile katılımcıları anında 
bağlayabilmenin gerektiğini anlatan İşler, bu nedenle gerçekçi 
oyunlar üretilmeye başlandığını kaydetti.
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DRAMA ETKİNLİKLERİYLE İNGİLİZCE EĞİTİMLERİNİ TAMAMLAYAN MİNİKLERE
SERTİFİKALARI VERİLDİ

Hayat boyu öğrenme ilkesiyle 7’den 70’e her bireyin eğitim 
süreçlerine destek sunmayı amaç edinen Üniversitemizde, 7-13 
yaş arası Drama Etkinlikleriyle Genel İngilizce Öğrenme kursu 
eğitimlerine başlayan ve kursu başarıyla tamamlayan çocuklara 
sertifikaları verildi. Üniversitemiz Sürekli Eğitim ve Araştırma 
Merkez Müdürlüğü tarafından düzenlenen ve 27 Eylül 2022 
tarihinde Merkez Kampüs Drama Salonunda gerçekleştirilen 
sertifika törenine, Batman Valisi Ekrem Canalp ile eşi Dr. 
Ayten Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir 
ve Uluslararası Batman Sempozyumuna onur konuğu olarak 
katılmak üzere Batman’da bulunan Prof. Dr. Ruşen Keleş’in yanı 
sıra öğrenciler ve velileri katıldı.

Haftada 3 saat olmak üzere 24 hafta süren eğitimleri 
tamamlayan 19 çocuk, oynadıkları oyunlarla hem İngilizce 
öğrendi hem de eğlenceli vakit geçirdi. Kursu başarıyla 
tamamlayan çocuklar sahnede sergiledikleri İngilizce oyunlarla 
katılımcılardan alkış aldı.

Kurstaki drama eğitimlerini veren Üniversitemiz Yabancı 
Diller Yüksekokulu Müdürü Doç. Dr. Süleyman Başaran, temel 
amaçlarının çocuklara hissettirmeden farklı oyunlar aracılığıyla 
onların İngilizce öğrenmelerini sağlamak ve kendi aralarındaki 
iletişimlerini artırmak olduğunu belirtti.

Geleceğimiz olan çocuklarımızın eğitim alırken eğlenmelerinin 
öğrenme motivasyonlarını artırdığını kaydeden Rektör Demir, 
sadece üniversite öğrencilerine değil, hayat boyu öğrenme 
ilkesiyle her yaşta ve eğitimin her kademesindeki bireylere farkı 
tekniklerle eğitim imkânı sunmaya çalıştıklarını söyledi. Bu tür 
etkinliklerin artması için gayret gösterdiklerini belirten Rektör 
Demir, etkinliği düzenleyen Sürekli Eğitim ve Araştırma Merkez 
Müdürlüğü personeline teşekkür etti.

Kursu başarıyla tamamlayan çocuklara sertifikalarını, Vali 
Ekrem Canalp ile eşi Dr. Ayten Canalp, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir ve Prof. Dr. Ruşen Keleş tarafından verildi.
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NECAT NASIROĞLU PROJE ÖDÜLLERİ SAHİPLERİNİ BULDU

Üniversitemiz ev sahipliğinde düzenlenen “Dijital Teknolojiler” 
konulu Necat Nasıroğlu Proje Yarışmaları finalinde ödüller 
sahiplerini buldu. 28 Şubat 2022 tarihinde Batı Raman Yerleşkesi 
Rektörlük Konferans Salonunda düzenlenen ödül törenine Eski 
Maliye Bakanı Mehmet Şimşek, Batman Valisi Hulusi Şahin ve eşi, 
Cumhuriyet Başsavcısı Ömer Mete, Adli Yargı Adalet Komisyonu 
Başkanı Fatih Yıldırım, İdare Mahkemesi Başkanı Mehmet Kürklü, 
Vergi Mahkemesi Başkanı Ekrem Selvi,  Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir ve eşi, FERNAS Yönetim Kurulu Başkanı 
Ferhat Nasıroğlu ve eşi, Hasan Kalyoncu Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Veysi İşler, Merhum Necat Nasıroğlu’nun ailesi, 
STK temsilcileri, dekanlar, müdürler, akademik ve idari personel 
ile öğrenciler katıldı.

Ödül töreni Necat Nasıroğlu’nun anısına hazırlanan belgesel 
ile başladı. Belgeselin izlenmesinin ardından Üniversitemiz 
akademisyenleri ve sanayi sektörünün alanında uzman 
temsilcilerinden oluşan jüri tarafından değerlendirmesi yapılan 
49 proje arasından başarılı bulunan üç projenin sunumları 
gerçekleştirildi. “brAın:Beyin İltihabının (Ensefalit) MRG ve EEG 

İle Tespitinde Yapay Zekâ Temelli Tanı Sistemi”, “Yapay Zekâ 
Destekli Akıllı Uygulama İle Bitkisel Tarım Ürünlerinde Hastalık 
Tespiti” ve “Giyilebilir Sensörlerle ve Yapay Zekâ İle Kalp Krizinin 
Önsel ve Anlık Tespiti” projesi hakkında katılımcılara sunumlarını 
gerçekleştiren proje sahiplerine salondaki jüri tarafından puanlar 
verildi.

Rektör Demir: “Bu Organizasyona Ev Sahipliği Yapmaktan 
Gurur Duyuyoruz”

Bu organizasyonlarla öğrencileri yarının teknolojisine 
hazırladıklarını anlatan Rektör Demir, Necat Nasıroğlu’nun bir 
müteşebbis yaratmak adına yapmış olduğu çalışmalardan dolayı 
Nasıroğlu ailesine teşekkürlerini iletti. Proje fikrinin konuşulması 
ile final arasında geçen sürenin 48 gün olduğunu ifade eden Rektör 
Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Kısa sürede böylesine 
önemli bir projenin değerlendirmesini yapmak oldukça güç bir 
işti. Bu nedenle bu organizasyona emek veren herkese sizlerin 
huzurunda teşekkür etmek istiyorum. Bu projelerin devamını 
getirmek ve çok daha iyilerini yapmak üzere çalışmalarımıza 
hızla devam ediyoruz. Amacımız hep birlikte en iyiye ve en 
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mükemmele ulaşmak. Gençlerimizi geleceğe hazırlarken onların 
alanlarında uzman bireyler olmaları için tüm bilgiyi vererek 
ihtiyaç duydukları tüm imkânları sağlamaya çalışıyoruz.”

Ferhat Nasıroğlu: “Batman’ı Bilim, Sanayi ve Teknoloji 
Merkezi Hâline Getirmek İstiyoruz”

Ödül töreninde bir konuşma da FERNAS Yönetim Kurulu adına 
Ferhat Nasıroğlu yaptı. Merhum Necat Nasıroğlu’nun müteşebbis 
yaratma isteğinin Türkiye’de hatta dünyada sayılı firmaların 
hayata geçmesini sağladığını söyledi. Batman Üniversitesi ile 
birlikte temel amaçlarının hedefleri bir alana yöneltmek, değerli 
insanları sürece dâhil etmek ve bunu halkımızın faydasına 
dönüştürmek olduğunu kaydeden Nasıroğlu, Batman’ı bilim, 
sanayi, teknoloji merkezi haline getirmek ve gençlerin önünü 
açmak istediklerinin altını çizdi. 

Vali Hulusi Şahin: “Necat Nasıroğlu Eserlerinde 
Yaşamaktadır”

Ferhat Nasıroğlu’nun ardından bir konuşma yapan Vali Hulusi 
Şahin, dijital alanda yapılan çalışmalara heyecanla yaklaştıklarını 
söyledi. Merhum Nasıroğlu’nun hayalleri ve hedefleri ile 
aramızda yaşadığını belirten Vali Şahin, daha büyük çalışmalara 
imza atacaklarına inançlarının tam olduğunu kaydetti. Vali Şahin 
sözlerine şu şekilde devam etti: “Necat Nasıroğlu’nun organize 
sanayideki büyük mücadelesi ve geleceğe yönelik vizyonu 
gerçekten her türlü takdirin üzerindedir. Bugün 200’e varan 
fabrikaları ve on binin üzerindeki istihdamı ve yüzde yüz doluluk 
oranıyla organize sanayi Batman’ın motor güçlerindendir. Bu 
da rahmetli Necat Nasıroğlu’nun eserlerinden biridir. Bu proje 
yarışmaları da aslında yeni bir yapının lansmanıdır. Dijital 
dünyada iyi fikirleri olan gençlerimizin destekleneceği melek 
yatırım sistemi de bu vesileyle Nasıroğlu Vakfımızın başkanlığında 
başlıyor. Bizim bu fikirleri destekleyerek inovasyona ve ticari 
metaya dönüştürmemiz lazım.”

Şimşek: “Risk Sermayesi Başarıyı Destekler”
Törende son olarak bir konuşma yapan Eski Bakan Mehmet 

Şimsek, yıllar önce organize sanayi bölgesinde toplantılar yapıp 
istihdamı nasıl artıracakları yönünde çalışmalar yürütürken bugün 
Batman’ı katma değer zincirinde, bilgi ve teknolojinin yoğun 
olduğu alanlara daha iyi nasıl taşırız konusunda Necat Nasıroğlu 
Proje Yarışmalarının çok önemli bir etkinlik olduğunu söyledi. 
Çağı yakalamakta ve Batman’ı küresel rekabet gücü boyutuyla 
ileri taşımakta Necat Nasıroğlu’nun katkılarıyla başarıya ulaşma 
ihtimalinin yüksek olduğunu, küçük adımlarla büyük başarıların 
geleceğinin de altını çizen Bakan Şimşek sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Bugün burada Türkiye’nin birçok yerinde eksik 
olan bir boyut gündeme geldi. Bu fikirleri destekleyecek kaynak 
ve girişimciler olmalıdır. Risk sermayesinin kurulma fikrini ben 
çok değerli buluyorum çünkü bu başarıyı çok iyi destekler. Eğer 
Batman küresel olarak teknoloji ve inovasyon alanında önemli 
merkezlerden biri olacaksa bu fikirlerin desteklenmesi gerekiyor.”

Şimşek: “Batman Üniversitesinin İhtiyaç Duyduğu Lideri 
Bulduğunu Görebiliyorum”

Üniversite-sanayi iş birliğini de önemsediklerini anlatan 
Bakan Şimşek, Batman Üniversitesinde belirgin bir değişim 
ve uzmanlaşma olduğunu belirtti. Şimşek sözlerine şu 
şekilde devam etti: “Üniversitedeki Ar-Ge çalışmaları sanayi 
sektörünün ihtiyaçlarına yönelik olduğunda, onların desteğini 
alabildiğinde veya başlangıç düzeyinde şirketler kurularak 
ticarileştirilebildiğinde Batman Üniversitesi başarılı bir yolda 
ilerliyor demektir. Batman Üniversitesi öğrencisinin daha mezun 
olmadan üniversite-şehir bütünleşmesi sayesinde gerçek bir 
hayat deneyimi yaşaması gerekir. Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir’in bir yıl gibi kısa bir sürede önemli bir yol kat ettiği 
çok net belli oluyor. Batman Üniversitesinin ilerleme ve gelişme 
adına ihtiyaç duyduğu lideri bulduğunu görebiliyorum.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE BATMAN’DA FARK YARATAN KADINLAR KONULU
SÖYLEŞİ DÜZENLENDİ

Üniversitemiz Kadın ve Aile Çalışmaları Uygulama ve Araştırma 
Merkezi tarafından 8 Mart Dünya Kadınlar Günü etkinlikleri 
kapsamında “Batman’da Fark Yaratan Kadınlar Konuşuyor” isimli 
söyleşi düzenlendi. 7 Mart 2022 tarihinde Üniversitemiz Batı 
Raman Yerleşkesi Rektörlük Konferans Salonunda gerçekleşen 
söyleşiye Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Rektör 
Yardımcıları Prof. Dr. Rohat Cebe ve Prof. Dr. Necmettin Sezgin, 
dekanlar, müdürler, akademik ve idari personel ile öğrenciler 
katıldı.

Kadın ve Aile Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi 
Müdürü Dr. Öğr.  Üyesi Mehtap Nasıroğlu Aydın moderatörlüğünde 
gerçekleşen söyleşiye Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Zeynep 
Akbel, Mali Müşavir Zerrin Delen, Batman Orman İşletme 
Müdürü Huriye Öztürk, Sağlık Mahallesi Muhtarı Fatma Türkan 
ve Belediye Otobüs Şoförü Reyhan Pelda Gül konuşmacı olarak 
katıldı.

Rektör Demir: “Türk Kadını Vizyonu İle Dünyada Örnek Teşkil 
Etmiştir”

Programın açılış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, varlıkları ile dünyamızın ve insanlığın, hem 
umudu hem de geleceği olan kadınlarımızın 8 Mart Dünya 
Kadınlar Gününü kutladı. Dünyada kadına seçme ve seçilme 
hakkının verildiği ilk ülkelerden biri olduğumuzu söyleyen Rektör 
Demir, kurucu önderimiz Mustafa Kemal Atatürk’ün sözüne atıfta 
bulunarak toplumumuzun yükselmesi ve ülkemizin ilerlemesi 
için kadının hayati değerine dikkat çekti. Kadınların eğitimine 
ve hayatın her alanında yer almalarına çok önem verdiklerini 
anlatan Rektör Demir, “Biz de bir eğitim kurumu olarak bu 
anlayışla yolumuza devam ediyor, eğitimin ışığında kadınlarımıza 
destek sağlamaya çalışıyoruz.” dedi. Rektör Demir sözlerini şu 
şekilde tamamladı: “Politik, kültürel veya ekonomik bakımlardan 
toplumda cinsler arasında yapay olarak öne sürülen her türlü 
ayrımı hiçbir koşul öne sürmeksizin reddetmek gerekir. Kadın 
da diğer cinsin haklarının aynısına sahip olduğu için cinsiyetçi 
yaklaşım ve söylemlerin reddini daha yüksek sesle dile getirmeli 
ve bunun için mücadele etmeliyiz. Aile kurumunun temeli olan 
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ve yıllarca baş tacı edilen kadınımıza sahip çıkan bir medeniyetin 
mirasçıları olarak tüm dünyada Türk kadını vizyonu ile örnek teşkil 
etmiştir. Ülkemizin aydınlık geleceği için kadınlarımızın üretime, 
eğitime, yönetime ve tüm karar mekanizmalarına aktif olarak 
katılması ve hayatımızın tüm alanlarında varlığını hissettirmesi 
büyük önem arz etmektedir.” dedi.

Aydın: “Kadınlar 19. Yüzyıldan Bu Yana Haklarının Farkına 
Varmış ve Haklarını Talep Etmeye Başlamıştır”

Söyleşinin moderatörü olarak bir konuşma yapan Dr. Öğr. 
Üyesi Mehtap Nasıroğlu Aydın, kadınların haklarını 19. yüzyıldan 
bu yana fark ederek talep etmeye başladıklarını söyledi. 8 
Mart’ın tarihçesi hakkında katılımcıları bilgilendiren Aydın, 8 
Mart’ın 1857 yılında ABD’de bir tekstil fabrikasında çıkan yangın 
sonucunda kadın işçilerin feci ölümü sonunda ortaya çıkan bir gün 
olduğunu söyledi. Tüm dünya tarafından bu günün kadın hakları 
günü olarak kutlanmakla beraber ayrıca bu uğurda can vermiş 
kadınları anma günü olarak bilindiğini söyleyen Aydın, söyleşinin 
erkek egemenliğinin sivrildiği iş sektörlerinde kadınların varlığı 
üzerine olacağını kaydetti.

Zerrin Delen: “Bu Mesleği İcra Edecekler İçin Ön Ayak 
Oldum”

Söyleşi de ilk olarak Mali Müşavir Zerrin Delen hayat 
hikâyesini ve başarı öyküsünü katılımcılarla paylaştı. 18 yıllık 
çalışma hayatında 8 yıldır mali müşavir olarak çalışmakta 
olduğunu ve açıktan okuyarak müşavirlik sınavı için verdiği 
mücadeleden bahsetti. Sınava hazırlanmak için İstanbul’a 48 
uçak seferi yaptığını ve sonucunu başarıyla elde ettiğini anlatan 
Delen, “Müşavirlik sektöründe tutunamayacağım söylense de 
mücadelemi bırakmadım ve benim gibi bu mesleği icra edecekler 
için ön ayak oldum.” dedi.

Akbel: “Güneydoğu Anadolu Bölgesinde Organize Sanayi 
Bölgesi Müdürü Olarak Tek Kadın Müdürüm”

Organize Sanayi Bölgesi Müdürü Zeynep Akbel, organize 
sanayinin kadınlar için koşullarının zor olduğu kadar iyi taraflarının 
da olduğunu söyledi. Kadına mesafe ve saygı unsurunun önemiyle 
beraber Güneydoğu Anadolu Bölgesinde Organize Sanayi Bölgesi 
Müdürü olarak tek kadın müdür olduğunu söyleyen Akbel, 
organize sanayinin her geçen gün büyüdüğünü, 200 firmanın ve 
10 bin çalışanının bulunduğunu ifade ederek bu sayının yaklaşık 
5 bininin kadınlardan oluştuğunu sözlerine ekledi.

Öztürk: “Kadınlar Zorluklar Karşısında Mücadele Etmeli”
Batman Orman İşletme Müdürü Huriye Öztürk ise sektörün 

zorluklarından söz ederek arazi yoğun çalışma ve yangın 
durumlarında yaşanan yoğun çalışmaları anlattı. Kendisinin 
öğrencilik yıllarına dair anılarını paylaşan Öztürk, o dönemde 
kadınların yaşadığı okutulmama sorununu yaşadığını, azimle 
babasını ikna ederek okul hayatını tamamladığı ifade etti. Öztürk, 
eğitimini birincilikle bitirerek kadınların zorluklar karşısında 
mücadele etmeleri gerektiği tavsiyesinde bulundu.

Türkan: “Yedi Erkek Adaya Karşı Zafer Kazandım”
Batman’daki tek kadın muhtar olarak Sağlık Mahallesi 

Muhtarlığı görevini yürüten Fatma Türkan, ailesinin desteğiyle 
muhtar adayı olduğunu, yedi erkek adaya ve 50 yıllık görevde 
olan muhtara karşı kazandığı zaferi paylaştı. Üç yılda kat etmiş 
olduğu yollardan söz eden Türkan, muhtar olarak yaptığı 
çalışmalardan bahsetti.

Gül: “Bu İşi Başarıyla Yapan Kadınlardan İlham Aldım”
Belediye otobüs şoförü olarak görev yaptığını belirten bir 

çocuk annesi Reyhan Pelda Gül, yedi yıldır icra ettiği işle ilgili 
gelen tepkileri ve bu tepkiler karşısında yaşadığı zorlukları anlattı.  
Bu sektöre yönelme sebebinin bu işi başarıyla yapan kadınlardan 
aldığı ilham olduğunu söyleyen Gül, eşinin ve kendisinin gelen 
baskılardan yılmadıklarını ayrıca güzel tepkilerde aldığını 
sözlerine ekledi.
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BAYKAR TEKNOLOJİ LİDERİ SELÇUK BAYRAKTAR
ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİYLE BULUŞTU

Türkiye’nin ilk milli S/İHA sistemlerinin mimarı olan BAYKAR 
Teknoloji Lideri ve T3 Vakfı Mütevelli Heyeti Başkanı Selçuk 
Bayraktar, Üniversitemiz öğrencileriyle bir araya geldi. 16 Mart 
2022 tarihinde Üniversitemiz Batı Raman Rektörlük Konferans 
Salonunda gerçekleştirilen “Milli Teknoloji Hamlesi” başlıklı 
söyleşiye Vali Hulusi Şahin, Üniversitemiz Rektör Vekili Prof. Dr. 
Rohat Cebe, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, Genel 
Sekreter Doç. Dr. Ömer Faruk Ertuğrul, akademik ve idari personel 
ile çok sayıda öğrenci katıldı.

Bayraktar: “Yarının Teknolojisine Bu Günden Hazırlanarak 
Son Noktayı Yakalamak Mümkün”

Geleceğin mühendis adaylarına geliştirmekte oldukları 
Bayraktar TB3 insansız hava aracı ve insansız savaş uçağı Bayraktar 
KIZILELMA ile ilgili bilgiler veren Bayraktar, günümüzde teknoloji 
alanındaki asıl kırılımın 1900’lü yıllarda gerçekleştiğini söyleyerek 
gençlere bugün için değil gelecek için çalışmalarını tavsiye etti. 
Yarının teknolojisine bu günden hazırlanıldığı takdirde son noktayı 
yakalamanın mümkün olduğunu anlatan Bayraktar sözlerine şu 

şekilde devam etti: “NOKIA, cep telefonlarının ilk döneminde 
alanında lider olurken dönüşümü doğru okuyamadığı için akıllı 
telefonların çıkmasıyla birlikte bu alandaki gücünü kaybetti. Biz, bu 
günün yarışını değil, yarının yarışını bugünden öngörüp çalışarak, 
azami gayretle etikten ve ahlaktan ayrılmadan, misyonumuzu 
belirleyerek yola koyulduk. Sizde çalışırsanız dünyanın en iyisini 
yapabilirsiniz. Hep buna inanın.” dedi.

Bayraktar: “Türkiye İnsansız Hava Aracı İhraç Etme Konusunda 
Dünyada İlk Üçte”

BAYKAR serüvenine yüksek teknoloji üzerine çalışmalarla 
başladıklarını ve bu evreye nasıl geldiklerini anlatan Selçuk 
Bayraktar, “Nasıl” ve “Niye” sorularını öne çıkararak çalışmalar 
yaptıklarını söyledi. Pandemi döneminde solunum cihazı 
ihtiyacından dolayı bir araya gelinerek yapılan geliştirme ve üretim 
çalışmasıyla ülkemizin birçok lider ülkeyi geride bıraktığını ifade 
eden Bayraktar, bunun inanç, azim ve adeta seferberlik ruhuyla 
gerçekleştirildiğini kaydetti. Bayraktar, sözlerine şu şekilde devam 
etti: “2005 yılında Türkiye savunma sanayiinde büyük oranda dışa 
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bağımlıyken 15 yıl sonra robot uçaklar olan Bayraktar Mini İHA, 
Bayraktar TB2 SİHA ve Bayraktar Akıncı TİHA gibi milli platformlar 
ile bu alanda lider ülkelerden biri hâline geldi.  Asıl olan tasarım, 
yazılım ve bilgidir. Biz tasarımları kendimiz hep özgün yaptık ve 
sistemleri milli olarak geliştirdik. Geliştirdiğimiz yeni uçakların 
devreye girmesiyle muhabere sahasında bir devrim yaşanacak. 
Şu an geliştirme faaliyetlerimiz devam ediyor. KIZILELMA’mız 
olan MİUS (Muharip İnsansız Uçak Sistemi)’ da yaklaşık 6 ton 
ağırlığında bir uçak. Bizim için kolay olanı seçmemek, inancımız 
gereği bildiğimiz doğrudan gitmiş olmak en büyük avantajımız 
hâline dönüştü. BAYKAR, şu anda dünyada en çok ülkeye insansız 
hava aracı ihraç etmiş olan firma. Dünyada da Türkiye alanda 
ilk üçte diyebilirim. 19 ülkeyle ihracat sözleşmesi imzalandı ve 
birçoğuna ihraç edildi.”

Bayraktar: “Teknoloji Çok Geniş Bir Spektrumda Hayatımıza 
Giriyor”

Uçan arabalar için dünyada çok fazla girişim olduğunu 
söyleyen Bayraktar, “Bugün hâlihazırda ortaya çıkmış bir ürün 
yok ama tüm bu teknolojik gelişmenin, bizim de insansız hava 
aracı serüvenin geldiği nokta olarak ismini ‘Cezeri’ koyduğumuz 

akıllı uçan arabalara doğru gittiğini söyleyebiliriz.” dedi. Çok geniş 
bir spektrumda bu teknolojinin hayatımıza gireceğini belirten 
Bayraktar, sözlerine şu şekilde devam etti: “Nasıl ki cep telefonları 
hayatımıza girdiği günden beri sayısı hiç azalmadı, artarak devam 
ettiyse benzer şekilde bu akıllı dronların adım adım hayatımızı 
kolaylaştıracak şekilde geleceğini görüyoruz. Şu anda insansız 
hava araçları deyince savunma sanayisi akla geliyor. Bütün 
yüksek teknolojinin temelinde savunma sanayisini görüyoruz. 
Mesela internet sadece askerî alanlarda kalacak olsa çok daha 
etkisiz, bugün olduğu gibi bütün dünyayı ilgilendiren bir unsur 
olarak hayatımıza girmeyecekti. Ne zaman ki sivil sahaya gidiyor 
o zaman çok daha büyük bir etkiyle hayatımıza tesir ediyor.”

TEKNOFEST ile ilgili olarak da açıklamalarda bulunan Selçuk 
Bayraktar, TEKNOFEST sürecinin gelişimi ve gençlerin bu 
festivale katılımları ile beşinci yılında 500 bin başvuru aldıklarını 
kaydetti. Her geçen gün bu sayının artmasından memnuniyet 
duyduklarını belirten Bayraktar, ülkemizin yetişmiş nitelikli 
insan kaynağına katkı sunmak ve bu kapsamda ülkemizdeki 
milli teknoloji ekosistemini geliştirmekten mutlu olduklarını 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ İLE TÜPRAŞ İŞ BİRLİĞİNDE GENÇ BEYİNLERDE
İNOVASYON VE KADIN GÜCÜ GİRİŞİMCİLİK PROGRAMI BAŞLADI

Üniversitemiz ile Tüpraş iş birliğinde “Genç Beyinlerde 
İnovasyon ve Kadın Gücü Girişimcilik Programı” düzenlendi. 
18 Mart 2022 tarihinde Üniversitemiz Batı Raman Rektörlük 
Konferans Salonunda düzenlenen programa Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin, Tüpraş Batman Rafineri Müdürü Murat Şimşek, 
Kurumsal İletişim Müdürü Çiler Teber, İnovasyon Müdürü Funda 
Çetin ve İnovasyon Koordinatörü Melis Yirci, Kurumsal İletişim 
Koordinatörü Nur Erden ve Kurumsal İletişim Şefi Mehmet Ali 
Belek, akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Kadınların Potansiyellerini Ortaya 
Çıkaracağız”

Programın açılış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, projenin amacını açıklayarak sözlerine başladı.  
Genç Beyinlerde İnovasyon ve Kadın Gücü projesinin amacının 
kadınların daha görünür olduğu, daha yaratıcı, ilham verici, 
güçlü ekosistemler yaratmak, inovasyon ve teknoloji alanlarında 
çalışan kadın sayısını artırmak, farkındalığı güçlendirmek ve 
kadınların potansiyellerini ortaya çıkaracak iklimi ve imkânları 

yaratmak olduğunu açıklayan Rektör Demir, sözlerine şu 
şekilde devam etti: “Bu süreçte öğrencilerimize girişimcilik, 
bilişim teknolojileri, dijitalleşme eğitimleri verilerek seminer ve 
çalıştaylar düzenlenecek, özellikle kız öğrencilerimizin teknoloji 
ve inovasyon konularına yönlenmeleri teşvik edilecek. Kadınların 
girişimcilik yeteneklerinin artırılmasının ve dijitalleşmenin önem 
kazandığı günümüzde teknoloji ve yenilik odaklı iş fikirlerinin 
hayata geçirilebilmesi adına bu projeleri çok önemsiyoruz.”

Rektör Demir: “İnsanın, Kadının ve Emeğin Olduğu Her Yer 
Değerlidir”

İnsanın, kadının ve emeğin olduğu her yerin çok değerli 
olduğuna vurgu yapan Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi 
olarak bu bilinçle hareket ederek projelerini bunun üzerine inşa 
etmeye çalıştıklarını kaydetti. Rektör Demir konuşmasını şu 
şekilde sürdürdü: “Bu projeler, aynı zamanda öğrencilerimizin 
kendi iç dünyasına da bir yolculuk yapmalarını sağlayacak. Kişisel 
gelişimlere ve özgün fikirlerin hayata geçmesine imkân sağlayan 
bu projeler, inanıyorum ki bizim şehrimizden ülkemize faydalı bir 
ışık olarak dönecektir.”
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Teber: “Hedefimiz, Öğrencilerimizin, Özellikle de Kız 
Öğrencilerimizin Teknoloji ve İnovasyon Ekosistemine 
Erişimlerini Kolaylaştırmak”

Rektör Demir’in ardından bir konuşma yapan Tüpraş Kurumsal 
İletişim Müdürü Çiler Teber,  “Genç Beyinlerde İnovasyon ve 
Kadın Gücü” sosyal sorumluluk projemizi Batman Üniversitesinin 
kıymetli iş birliği ile başlatıyoruz. Program kapsamında, 
gençlerimizi, özellikle de kız öğrencilerimizi STEM alanlarında 
çalışmaya teşvik etmek ve girişimcilik ekosistemi ile bir araya 
getirmek istiyoruz.” dedi.  İşe kız öğrencilerden başlayarak 
girişim ve inovasyon üzerine gerçekleştirilen programlarda en 
üst verimi elde etmeyi istediklerini belirten Teber, projede emeği 
geçen herkese teşekkür etti. 

Yelmenoğlu: “Hedefimiz Beş Yılda 10 Bin Kız Öğrenciye 
Ulaşabilmek”

Tüpraş Genel Müdürü İbrahim Yelmenoğlu ise yaptığı 
açıklamada “Genç Beyinlerde İnovasyon ve Kadın Gücü’ 
programının ilk adımını yine Tüpraş’ın temellerinin atıldığı 

Batman’da başlatmaktan gurur duyduklarını söyledi. 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir başta olmak üzere 
emeği geçen tüm akademisyenlere teşekkür eden Yelmenoğlu, 
açıklamalarına şu şekilde devam etti: “Burada elde edeceğimiz 
tecrübeler, rafinerilerimizin bulunduğu diğer illerde de 
yürüteceğimiz çalışmalarda bize yol gösterecek. Programa 
katılan öğrencilerimizin, alacakları eğitimlerle iyi birer girişimci 
adayı olacağına yürekten inanıyorum. Gençlerimizin edindikleri 
yaratıcı düşünme yöntemlerini ve girişimcilik deneyimini, bakış 
açılarına ve kariyerlerine yansıtarak hayatlarına dokunmak 
istiyoruz. Hedefimiz, beş yılda üniversitelerde yürüteceğimiz iş 
birlikleriyle 10 bin kız öğrenciye ulaşabilmek.” dedi.

Konuşmaların ardından Tüpraş İnovasyon Müdürü Funda 
Çetin tarafından gerçekleştirilen sunumla öğrencilere program 
ve inovasyon hakkında detaylı bilgiler verildi. Katılımcıların 
sorularının cevaplanmasının ardından hatıra fotoğrafının 
çekilmesiyle program sona erdi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE PUNTO SANATI SERGİSİNİN AÇILIŞI YAPILDI

Üniversitemizde Türkiye ve Dünyada ilk örneklerini veren 
Punto Sanatı Sergisinin açılışı yapıldı. Fen-Edebiyat Fakültesi 
Sanat Tarihi ve Kültür Varlıklarını Koruma ve Onarım Bölümü 
öğretim elemanı Dr. Öğr. Üyesi Hüseyin Akıllı tarafından 
hazırlanan ve 23 Mart 2022 tarihinde Güzel Sanatlar 
Fakültesinde bulunan serginin açılışına YÖKAK Başkanı Prof. Dr. 
Muhsin Kar, Vali Yardımcısı Kadir Kılıç, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, 
ilimizin yöneticileri, akademik ve idari personel ile öğrenciler 
katıldı.

Sergideki eserler hakkında ziyaretçileri bilgilendiren Dr. Öğr. 
Üyesi Hüseyin Akıllı, sanatsal ve restorasyon dersleri içinde 
yapmış oldukları uygulamaları konu alan Minyatür Hat, Hat 

Kalem İşi, İkona, Dinsel Mimari Yapı, Tezhipli Hat, İslamik Motif 
ve Çiçek tasarımlardan oluşan “Punto Sanatı” sergisindeki 
eserlerin renkli kalemlerin kullanımıyla gölgeleme yapılarak 
oluşturulduğunu söyledi. Hata kabul etmeyen, sabır ve özveriyle 
yüzbinlerce noktanın vurulmasıyla ortaya çıkarılan çalışmaların 
geçmişten günümüze Anadolu Sanatları içinde yer alan 
Hristiyanlık ve İslam Sanatında ilk olduğunu vurgulayan Akıllı, 
bu uygulamaları yaptırma nedenlerinin Anadolu Sanatlarının 
yazılı, sözlü, görsel ve uygulamalı öğretisi içinde yer almasından 
dolayı olduğunu sözlerine ekledi.

Serginin gezilmesinin ardından Güzel Sanatlar Fakültesi 
Müzik Bölümü Öğr. Gör. Koray Çal’ın piyano dinletisiyle açılış 
sona erdi.



137

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

ÜNİVERSİTEMİZDE 21 MART DÜNYA ORMANCILIK GÜNÜ VE
ORMAN HAFTASI KUTLANDI

21 Mart Dünya Ormancılık Günü ve Orman Haftası etkinlikleri 
kapsamında 23 Mart 2022 tarihinde Batman Orman İşletme 
Müdürlüğü organizasyonu ile Üniversitemiz ev sahipliğinde fidan 
dikim etkinliği düzenlendi. 

Öztürk: “Doğayı Korumak ve Geliştirmek Asli Görevimizdir”
Programın açılış konuşmasını yapan Batman Orman İşletme 

Müdürü Huriye Öztürk, ormanlara gereken önemin verilmediğini 
belirterek Orman Haftasının ilan evrelerini anlattı. Doğayı 
korumak ve geliştirmenin asli görevimiz olduğuna vurgu yapan 
Öztürk, toplum bilincini oluşturmak adına yeşili koruyup fidan 
ekimlerini artırmaya çalıştıklarını dile getirdi. Mustafa Kemal 
Atatürk’ün “Ormansız Yurt Vatan Değildir” sözlerini hatırlatan 
Öztürk, ormanların vatan kadar kıymetli olduğunu sözlerine 
ekledi. 

Rektör Demir: “Daha Yeşil Bir Batman İçin Çalışmalara Destek 
Vermeye Devam Edeceğiz”

Huriye Öztürk’ün ardından bir konuşma yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, çevreyi korumak ve doğayı yaşatmak 
adına yapılacak tüm çalışmalarda yer almaktan mutluluk 

duyacaklarını söyledi. Rektör Demir sözlerine şu şekilde devam 
etti: “Daha yeşil bir Batman için yapılan çalışmalara destek olmak, 
yaşam kaynağımız olan ormanları korumak, gelecek nesillere 
yaşanabilir bir çevre bırakmak ve son zamanlarda ülkemizde 
yaşanan orman yangınları sebebi ile bozulan ekolojik dengenin 
düzeltilmesine katkıda bulunmak asli amaçlarımız arasında yer 
almaktadır.” 

Kılıç: “Geri Dönüşüm Konusunda Farkındalıklarımız Artmalı”
Programda bir konuşma da Vali Yardımcısı Kadir Kılıç 

tarafından yapıldı. Orman Haftasının önemine değinen Kılıç, 
küresel ısınmanın olumsuz sonuçlarını daha fazla yaşamamak 
adına fidan ekimi etkinliklerinin devam edeceğini belirtti. Geri 
dönüşüm hakkında da katılımcıları bilgilendiren Kılıç, bu konuda 
farkındalıkların gelişmesi gerektiğine dikkat çekti.

Konuşmaların ardından Orman Genel Müdürlüğü tarafından 
hazırlanan sinevizyon gösterisi izlendi.  Mehmet Emin Şimşek 
İlköğretim Okulu öğrencilerinin hazırladığı gösterinin ardından 
tüm katılımcılarla birlikte fidan dikimine geçildi.
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1. ULUSLARARASI EKONOMİ, SİYASET, İNSAN VE TOPLUM BİLİMLERİ KONGRESİ 
BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Üniversitemiz Batı Raman Kampüsü Rektörlük Konferans 
Salonunda gerçekleşen 1.Uluslararası Ekonomi, Siyaset, İnsan 
ve Toplum Bilimleri Kongresi başarılı bir şekilde tamamlandı. 24 
Mart 2022 tarihinde başlayan ve 2 gün süren kongre bünyesinde 
kalkınma ajansları özel oturumu ile birlikte 8 oturum gerçekleşti.

1.Uluslararası Ekonomi, Siyaset, İnsan ve Toplum Bilimleri 
Kongresinde alanında uzman bilim insanları tecrübe ve bilgilerini 
paylaştı. 36 bilim insanının online olarak bildiri sunduğu 
kongrede toplam 47 bildiri bilim dünyasına kazandırıldı.

Bölgeler arası farklılıkların azaltılması için bölgesel 
kalkınmanın büyük önem taşıdığına vurgu yapılan kongrede 
bölgesel kalkınma ajansları, bölgesel kalkınma politikaları, 
sürdürülebilir kalkınma ve enerji konuları ön plana çıktı.

Kongre sonrası bir değerlendirme yapan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi ev sahipliğinde 
uluslararası bir kongreyi daha başarıyla tamamlamış olmanın 
mutluluğunu yaşadıklarını ve Batman’ın artık ulusal, uluslararası 
kongre ve sempozyumlara daha fazla ev sahipliği yapacağını 
dile getirdi. Batman’da bölgenin iç potansiyelini, sorunlarını 
ve çözüm önerilerini akademisyenler, araştırmacılar ve 
karar vericilerle birlikte gündeme alarak uluslararası nitelikli 
çalışmalarla hem üniversitemize hem bölgemize hem de 
ülkemizin gelişimine katkı sağlamaktan ve ulusal kalkınma için 
yerelden bir kıvılcım yakmaya çalıştıklarını kaydeden Rektör 
Demir, kongrenin hazırlanmasında ve gerçekleşmesinde emeği 
geçen herkese teşekkür etti.
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YAPIMCI-YÖNETMEN VE YAZAR HASAN YILDIZ
ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİYLE BİR ARAYA GELDİ

Öğrencilerinin kariyer planlamalarına önem veren ve 
bu doğrultuda alanında uzman birçok ismi öğrencilerimizle 
buluşturan Üniversitemizde, Medya ve İletişim Topluluğu 
tarafından “Kariyer Sohbetleri: Gelecek Henüz Avuçlarınızda”  
isimli konferans düzenlendi. 23 Mayıs 2022 tarihinde Batı Raman 
Kampüsü Rektörlük Konferans Salonunda düzenlenen; yapımcı, 
yönetmen ve yazar Hasan Yıldız’ın konuşmacı olarak yer aldığı 
konferansa Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, dekanlar, müdürler, akademik ve 
idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Her Biriniz Bu Ülkenin Geleceği, Yarınlarımızın 
Umudusunuz”

Konferansın açılış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, “Birlik ve beraberlik içerisinde ülkemizi en 
iyi yerlere taşıyabilmek adına sizlerin akademik gelişimlerinize 
hassasiyetle yaklaşmanızı bunun yanı sıra milli ve manevi 
değerlerimizi koruyarak, özümseyerek ülkesine faydalı bireyler 
olmanızı önemsiyoruz. Umutlarınıza ışık tutmak,  birikiminizi 

artırmak ve hayallerinize inançla yol almanızı sağlamak için 
sizleri çağdaş normlara ve dünya standartlarına uygun bir 
şekilde geleceğe hazırlıyoruz. Her biriniz bu ülkenin geleceği, 
yarınlarımızın umudusunuz. Hayallerinizi gerçekleştirmek, 
hedeflerinize giden yolda sizleri bir adım daha hızlandırabilmek 
ve sizleri donanımlı bireyler olarak yetiştirmek için biz de var 
gücümüzle çalışıyoruz” dedi. 

Yıldız: “Ayakkabı Boyacılığından Başlayan Bir Çalışma 
Hayatım Oldu”

Özel sektörde 30 yılı aşkın bir deneyime sahip olduğunu ancak 
önce ayakkabı boyacılığı yapan, simit satan, yokluğu çok iyi 
bilen biri olduğunu belirten Yıldız, başarılı olmak isteyen birinin 
mazeretlerden uzak durması gerektiğini belirterek “Hiçbir şeyi 
ertelemeyin, keşkeleri minimize edin. Yapamadığınız bir şeye 
mazeretle geliyorsanız çözümüyle de gelin. Her şeyi başarabilir, 
çok emin bir şekilde en iyi yerlere gelebiliriz” dedi. 

Konferans, Hasan Yıldız’ın öğrencilerimize “Gelecek Henüz 
Avuçlarınızda” adlı kitabını imzalamasının ardından sona erdi.
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TÜBİTAK ORTAOKUL ÖĞRENCİLERİ ARAŞTIRMA PROJELERİ VAN BÖLGESİ YARIŞMASI 
ÜNİVERSİTEMİZ EV SAHİPLİĞİNDE GERÇEKLEŞTİ

TÜBİTAK Ortaokul Öğrencileri Araştırma Projeleri Van Bölgesi 
Yarışması Üniversitemiz ev sahipliğinde gerçekleşti. 28 Mart 2022 
tarihinde Üniversitemiz Batı Raman Kampüsü Rektörlük Konferans 
Salonunda düzenlenen yarışmanın açılış törenine Batman Valisi 
Hulusi Şahin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, İl 
Milli Eğitim Müdürü Mahmut Kurtaran, ilimiz ve üniversitemiz 
yöneticileri, akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Çavuş: “43 Tematik Alanda Proje Başlığı Bulunuyor”
Programda ilk olarak bir konuşma yapan TÜBİTAK Van 

Bölge Koordinatörü Doç. Dr. Hayati Çavuş, TÜBİTAK tarafından 
düzenlenen ve geleneksel olarak her yıl gerçekleştirilen bu 
çalışmanın amacının öğrencileri geleceğe hazır bireyler olarak 
yetiştirmek olduğunu söyledi. 12 bölgede gerçekleştirilen 
yarışmanın Van Bölgesindeki illerinin Batman, Ağrı, Bitlis, Hakkâri, 
Muş, Siirt ve Şırnak olduğunu kaydeden Çavuş,  43 tematik 
alanda proje başlığı bulunduğunu belirtti. Jüri değerlendirmesi 
sonucunda belirlenen projelerin bölge sergisinde sunulduğunu 

anlatan Çavuş, daha fazla proje üretimi için yapılan tüm gayretleri 
takdir ettiğini sözlerine ekledi.

Kurtaran: “5 Alanda 5 Proje İlimizi Temsil Edecek”
Batman İl Milli Eğitim Müdürü Mahmut Kurtaran ise 

konuşmasında gençlerimizin hayatını şekillendirecek olan 
böylesine önemli bir yarışmaya ev sahipliği yapmaktan gurur 
duyduklarını söyledi. Türkiye finallerine gönderilecek olan 
projelerin belirleneceği yarışma için bölgemizi temsil edecek 
olan öğrencilerimizi şimdiden tebrik eden Kurtaran, yarışma 
sonucunda 5 alanda 5 projenin ilimizi temsil edeceğini söyledi. 
İlerleyen günlerde TÜBİTAK Bilim Şenliği düzenleneceğini anlatan 
Kurtaran, TÜBİTAK’ın kitap yayınları ve kütüphane desteklerinin 
devam ettiğini kaydetti.  

Rektör Demir: “Bölgemizde Yeni El Cezeri’lerin ve Aziz 
Sancar’ların Çıkmasını Umut Ediyoruz”

Programda konuşma yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, bu yıl 16.sı düzenlenen TÜBİTAK 2204-B ortaokul 
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proje yarışmalarının Batman’da gerçekleştiriliyor olmasından 
mutlu olduklarını ifade etti. Bu proje yarışmalarıyla TÜBİTAK’ın 
ülkemizde ortaokul öğrenimine devam etmekte olan öğrencileri 
temel, sosyal ve uygulamalı bilim alanlarında çalışmalar yapmaya 
teşvik etmek, çalışmalarını yönlendirmek ve mevcut bilimsel 
çalışmalarının gelişimine katkı sağlamalarını amaçladıklarını 
anlatan Rektör Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Proje 
yarışmasının çarpan etkisini artırmak için ilimiz genelinde 
birçok milli eğitim öğrencimizi kampüsümüzde ağırlamak ve 
gelen misafirlerimize kampüsümüzü, laboratuvarlarımızı ve 
üniversitemizin imkânlarını tanıtarak onlara yeni ufuklar açma 
hedefindeyiz. Batman Üniversitesi olarak üzerimize düşen 
sorumluluğun bilincindeyiz. Ön lisanstan doktoraya kadar çeşitli 
seviyelerdeki öğrencilerimizin akademik gelişimlerini, mesleki 
becerilerini ve sosyal yeteneklerini geliştirmelerini ana misyon 
olarak gördüğümüz gibi ayrıca ilimizde okuyan ortaokul ve lise 
öğrencilerimizin de hayatlarına dokunmak için çalışmaktayız.  
Batman Belediyesi ve Batman İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile 
beraber yürütmekte olduğumuz ‘Hayata Dokun’ projesi ile ilimiz 
liselerinde okuyan çocuklarımızı motive etmek ve hayatlarına yön 
vermek için herhangi bir dünyalık beklentisi olmaksızın başta ben 
olmak üzere birçok akademisyenimiz okullarımıza ziyaretlerde 
bulunmaktayız ve bu ziyaretleri sürdürmek istiyoruz. Batman 
Üniversitesi olarak yaptığımız bilimsel faaliyetler sayesinde 
ülkemizin, bölgemizin ve Batman’ın gelişimine katkı sunma 

hedefindeyiz. Yaptığımız çalışmalar sayesinde bölgemizde yeni El 
Cezeri’lerin, Aziz Sancar’ların çıkmasını ummaktayız.”

Vali Şahin: “Öğrencilerimize Bilimsel Düşünceyi ve Bilgi 
Biriktirmeyi Öğretmeyi Amaçlıyoruz”

Rektör Demir’in ardından bir konuşma yapan Batman Valisi 
Hulusi Şahin ise bu etkinliklerle bölgemizin 7 ilinden gelen 
öğrencilerimizin bilimsel düşünceyi ve bilgi biriktirmeyi ortaokul 
çağlarında düşünce sistemlerinin temeline oturtmaya çalıştıklarını 
söyledi. “Metodolojik düşünmeye başlarsak hayatımızı daha 
düzgün mecralarda sürdürebiliriz.” diyen Vali Şahin sözlerine şu 
şekilde devam etti: “Metotlarımız; sorgulamayı, incelemeyi ve 
araştırmayı gerektirdiği için çalışmaların daha sağlıklı ilerlemesini 
sağlar. Bu çalışmaların ekip çalışmasını gerektirdiğini ve bunu 
uygulamalı olarak öğrencilerimize öğretmesi adına çok güzel bir 
etkinlik olduğunu düşünüyorum. Umuyorum bölgemizi temsil 
edecek olan tüm projelerimiz ülke yarışmasında da çok güzel 
sonuçlar alırlar. Yapılan çalışmalar için emek veren herkese 
teşekkür ediyorum.”

Yapılan konuşmaların ardından Üniversitemiz Mühendislik 
–Mimarlık Fakültesinde 106 projenin sergilendiği sergi alanını 
ziyaret eden katılımcılar, öğrencilerden projeleri hakkında bilgi 
aldılar. 12 bölgede gerçekleştirilen ve 43 tematik alanda proje 
başlığı bulunan yarışmada dereceye giren ve ödül almaya hak 
kazanan öğrencilere belgelerinin takdim edilmesinin ardından 
program sona erdi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE TÜRKİYE’Yİ YARINLARA TAŞIMAK İSİMLİ KONFERANS DÜZENLENDİ

Üniversitemizde 30 Mart 2022 tarihinde Merkez Kampüs 
Rektörlük Konferans Salonunda “Türkiye’yi Yarınlara Taşımak” 
isimli bir konferans düzenlendi. Prof. Dr. Numan Kurtulmuş’un 
konuşmacı olarak yer aldığı konferansa; Batman Valisi Hulusi 
Şahin, Batman Milletvekili Ziver Özdemir, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, ilimizin ve üniversitemizin yöneticileri, 
akademik ve idari personel ile çok sayıda öğrenci katıldı.

Rektör Demir: “En Büyük Yatırım İnsana Yapılan Yatırımdır”
Programın açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 

Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi öğrencilerini alanında 
uzman birçok isimle bir araya getirmeye özen gösterdiklerini 
söyledi. Gençlerin yarınlarımızın teminatı olduğunu dile getiren 
Rektör Demir, öğrencilerin iyi yetişmiş bireyler olarak gerçek 
hayata atılmalarını sağlamanın asli görevleri olduğunu belirtti. 
Evrensel bilgiyi üreten bir merkez olarak öğrencileri geleceğe 
donanımlı yetiştirmek amacında olduklarını kaydeden Rektör 
Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Akademik ve fiziki 
imkânların her geçen gün iyileştirildiği üniversitemizde bilimsel, 
kültürel, sanatsal ve sportif birçok etkinlik gerçekleştirmek için 

çalışmalarımıza hızla devam ediyoruz. En büyük yatırımın insana 
yapılması inancında olduğumuz için insan ve öğrenci odaklı bir 
yönetim anlayışı ile çalışmalarımızı hayata geçiriyoruz. Geleceğe 
dair umutlarımızı siz kıymetli öğrencilerimize bağlıyoruz. Batman 
Üniversitesi çatısı altında öğrenim gören her öğrencimiz bizim 
için ayrı bir değerdir. Bu inançla sizleri geleceğe hazırlarken 
hayallerinizin olmasını istiyoruz. Hayallerinize ulaşırken araştıran, 
sorgulayan, eleştiren ve düşünen bireyler olmanızı ve ülkemize 
sahip çıkmanızı amaçlıyoruz. Ülkesine sahip çıkan bireyler olarak 
her konuda fikir sahibi olmanız için farklı alanlardaki uzman 
isimlerle sizleri buluşturmaya özen gösteriyoruz.”

Prof. Dr. Numan Kurtulmuş: “Köksüz Olan Bir Milletin Ayakta 
Durması Mümkün Değildir”

Prof. Dr. İdris Demir’in konuşmasının ardından konferansa 
geçildi. Batman Üniversitesinin kurulduğu günden bu yana 
önemli bir yol kat ettiğini belirten Prof. Dr. Numan Kurtulmuş, en 
önemli mirasın öğrencilerimizin güler yüzlü, kendine güvenen, 
aydın fikirli bireyler olduğuna vurgu yaptı. Köklerini geçmişinden 
alan ve umutla geleceğe yol almış bir topluluk olduğumuzu 
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hatırlatan Prof. Dr. Numan Kurtulmuş, “Köksüz olan milletin 
ayakta durması asla mümkün değildir.” dedi. Köklerimizle 
yükseleceğimizi ve bunun bizim başarımız olacağını dile getiren 
ve toplumsal gelişimin önemine dikkat çeken Prof. Dr. Numan 
Kurtulmuş sözlerine şu şekilde devam etti: “İnsanlar istedikleri 
kadar çabalasalar da kendi geleceklerini tayin edemezler fakat 
bu toplum için böyle değildir. Büyük medeniyetlerin nasıl 
yükseldiklerini, nasıl çöktüklerini tarih bize öğretti. Toplumları 
bir araya getirip yöneten adalettir. Yani ‘Adalet mülkün temelidir.’ 
İnsana, hayata ve evrene ilişkin dengeyi tutturabilmek, adaletle 
ve özgürlükle olur. Tüm dünyada insanların sorunlar yaşamasının 
nedeni, insanların prensiplerini kaybetmesinden kaynaklanır. 
Bizim kitabımızda din, dil, ırk ayrıştırması asla kabul edilemez.”

Prof. Dr. Numan Kurtulmuş: “Değişimin Asıl Öznesi İnsandır”
Toplumun gelişimi için insanı ön plana çıkarıp kendimizi 

düzelterek gelişimi yakalayabileceğimizi ifade eden Prof. Dr. 

Numan Kurtulmuş, değişimin asıl öznesinin insan olduğunu, 
bunun da sürekli gelişimi takip etmekle mümkün olacağını 
anlattı. İnsanın iyi taraflarının ortaya çıkarılması gerektiğinin 
altını çizen Prof. Dr. Numan Kurtulmuş sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Güçlü devlet güçlü milletle ortaya çıkacaktır. Bu da 
zenginliklerimizi tek elde tutarak değil, tüm millete mal etmekle 
mümkün olacaktır. Bilimde, kültürde, sanatta, felsefede ve birçok 
alanda gayretle çalışıyoruz. Biz burada göstergemizi uluslararası 
olarak düşünerek maratonda olduğumuzu unutmayıp kendimizi 
iyi yetiştireceğiz ve hedeflerimize ulaşacağız. Yapay zekâya ek 
olarak teknolojik çalışmalarımızda çok iyi yerlere geldiğimizi 
ve ilerlemenin çalışma ile devamının geleceğine inanıyorum. 
Teknofest ile beraber fevkalade yarışan nesillerimizi izlemekteyiz. 
Herkesle dünyaya bakışımız farklı olabilir ama hepimizin hedefi 
Türkiye’yi yarına taşımak olmalı. Savaş diliyle değil barış diliyle 
konuşacağız.”
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REKTÖR DEMİR BÖLGESEL VE KÜRESEL BOYUTLARIYLA UKRAYNA KRİZİ
PANELİNE KATILDI

Üniversitemiz Enerji Koordinasyon Merkezi ile Düzce 
Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi tarafından ortaklaşa olarak 
31 Mart 2022 tarihinde “Bölgesel ve Küresel Boyutlarıyla Ukrayna 
Krizi” isimli bir panel düzenlendi. 

Rektör Demir: “Orta Doğu’dan Boru Hatlarıyla Yapılacak 
Petrol İthalatı Türkiye’nin Stratejik Konumunun Önemini 
Pekiştirecektir”

2020 verilerine göre Rusya’nın petrol ve doğalgaz ihracatına 
dair istatistiki bilgiler aktaran Prof. Dr. İdris Demir, Rusya’nın 
faaliyette olan 38 nükleer reaktöre sahip olduğunu söyledi. 
Rusya’nın siyasi ve ekonomik hedefinin özellikle Techsnabexport 
(Tenex) aracılığıyla yakıt çevrimi hizmetleri ve ayrıca nükleer 
santraller için ihracatı artırmak olduğunu ifade eden Rektör 
Demir, “Sovyet sonrası Rusya, faaliyette bulunan 10 nükleer tesis 
inşa etmiştir” dedi.  Avrupa’nın petrol tedarikinde yeni arayışlara 
girmesi özellikle Orta Doğu’dan boru hatlarıyla yapılacak petrol 
ithalatı yeni enerji haritasının ortaya çıkmasını sağlamasının yanı 
sıra Türkiye’nin stratejik konumunun önemini pekiştirecektir.”

Rektör Demir: “Rusya-Ukrayna Krizi Küresel Enerji Arzı ile 
İlgili Riskleri Artırdı”

Rusya-Ukrayna krizi küresel enerji arzı ile ilgili riskleri 
artırırken Avrupa’nın ithalatta Rusya’ya önemli ölçüde bağımlı 
olması, bölgesel enerji arzı güvenliği ile ilgili riskleri de 
beraberinde getirdiğini açıklayan Rektör Demir, Avrupa Birliği’nin 
dünya genelinde enerji tüketiminin en fazla gerçekleştirildiği 
coğrafyalardan birini oluşturduğunu ve küresel anlamda 
en gelişmiş enerji pazarlarından birine ev sahipliği yaptığını 
kaydetti. Rektör Demir konuşmasına şu ifadelerle devam etti: 
Enerji güvenliği genelinde, doğal gaz özelinde gelişen enerji 
politikalarının temel amacı, enerji arz güvenliğinin sağlanması, 
rekabetçi bir enerji piyasasının oluşturulması ve sürdürülebilir 
kalkınma temelinde çevrenin korunması şeklinde ele alınmıştır. 
Rusya-Ukrayna savaşının hemen akabinde İsrail Cumhurbaşkanı 
Isaac Herzog’un, Almanya Başbakanı Olaf Scholz’un ve Yunanistan 
başbakanı Kiriakos Miçotakis’in Türkiye’ye ziyaretleri, Türkiye’nin 
stratejik konumunun önemini bir kez daha ortaya koymuştur.”
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EKONOMİK, SOSYAL, SİYASAL VE KÜLTÜREL BOYUTLARIYLA GÖÇLERİN GELECEĞİ
ULUSLARARASI SEMPOZYUMU BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Birleşmiş Milletler Mülteciler Yüksek Komiserliği (United 
Nations High Commissioner for Refugees) ve İçişleri Bakanlığı 
Göç İdaresi Başkanlığı desteğiyle üniversitemiz ev sahipliğinde 
gerçekleşen “Ekonomik, Sosyal, Siyasal ve Kültürel Boyutlarıyla 
Göçlerin Geleceği Uluslararası Sempozyumu” başarıyla 
tamamlandı.

14-15 Nisan 2022 tarihleri arasında Üniversitemiz Batı 
Raman Yerleşkesi Rektörlük Konferans Salonunda düzenlenen 
sempozyuma; 16 ülkeden 159 akademisyen İngilizce, Arapça 
ve Türkçe bildiri sundu. 20 oturumun gerçekleştiği sempozyum 
kapsamında 129 tam metin bildiri bilim dünyasına kazandırıldı.

Başarıyla tamamlanan sempozyumla ilgili açıklama 

yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman 
Üniversitesinin öğretim elemanlarının akademik düzeylerini 
yükseltmelerine katkı sunmak, öğrencilerinin gelişimlerine 
destek olmak ve ülkemiz için önem arz eden konulara değinmek 
amacıyla ulusal ve uluslararası bilimsel çalışmalara ev sahipliği 
yapmaya devam edeceklerinin altını çizdi. Sempozyumda 
sunulan bildirilerin akademik niteliklerinin yüksek olduğunu 
belirten Rektör Demir, sempozyumun hazırlık aşamasından 
tamamlanmasına kadar geçen süreçte emek veren sempozyum 
düzenleme kurulu üyelerine ve sundukları bildirilerle 
sempozyumun niteliğini artıran katılımcılara teşekkür etti.
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REKTÖR DEMİR DÜNYA SAĞLIK İÇİN HAREKET ET GÜNÜ ETKİNLİĞİNE KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemiz 
Obezite ile Mücadele Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürlüğü 
tarafından Batman Valiliği ile Batman İl Sağlık Müdürlüğü 
ortaklığında 10 Mayıs Dünya Sağlık İçin Hareket Et Günü 
kapsamında düzenlenen yürüyüş etkinliğine katıldı.  10 Mayıs 
2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü Kapalı Spor Salonu’nun 
önünden başlayan yürüyüş etkinliğine Rektör Demir’in yanı sıra 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe, Obezite ile Mücadele 
Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Şahide 
Akbulut, Batman İl Sağlık Müdürlüğü Halk Sağlığı Hizmetleri 

Başkan Yardımcısı Dr. Perver Yetiz, Toplum Sağlığı Merkezi Başkanı 
ve Batman Belediyesi Sağlık Merkezi Müdür Vekili Dr. Tahir Yarba, 
akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

‘Obeziteye Dikkat Et, Yaşama Hareket Kat’ söylemiyle 
üniversitemiz öğrencilerinin de katkılarıyla organize edilen yürüyüş 
etkinliğine katılan Rektör Demir, Batman Üniversitesi olarak insan 
sağlığını önceleyen, toplumdaki sağlık bilincinin yükselmesine 
katkı sunan her çalışmayı koşulsuz destekleyeceklerini ifade etti.

Milli Birlik Meydanı’nda son bulan yürüyüşte Rektör Demir, 
katılımcılara meyve ikramında bulundu.



147

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

ÜNİVERSİTEMİZDE ORYANTİRİNG YARIŞMASI DÜZENLENDİ

İlimizde yapılan spor organizasyonlarına destek sunan ve 
ev sahipliği yapan üniversitemizde, Beden Eğitimi ve Spor 
Yüksekokulu ile Batman Gençlik Spor İl Müdürlüğü tarafından 
oryantiring yarışması düzenlendi. 11 Mayıs 2022 tarihinde Batı 
Raman Kampüsünde düzenlenen yarışmaya kadın ve erkek 
kategorilerinde yarışan öğrencilerimiz katıldı.

Yarışmada dereceye giren öğrencilerimize ödülleri, 

Üniversitemiz Genel Sekreter Yardımcısı Bilal Güneştekin, 
Gençlik Spor Şube Müdürü Burak Eren, BESYO Müdür Yardımcısı 
Dr. Öğr. Üyesi Samet Aktaş, Dr. Öğr. Üyesi Murat Bilgiç, İl 
Başhakemi Baran Tunç, İl Hakemleri Fırat Yıldız ve Muhammed 
Sefa Erdoğan, Sınıf Temsilcileri Uğurcan Kaya, Ebubekir Direk ve 
İbrahim Tutuman tarafından takdim edildi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE HAYATI OKUMAK VE KARİYER PLANI İSİMLİ KONFERANS VERİLDİ

Öğrencilerinin kişisel gelişimlerine katkı sunmak ve kariyer 
yolculuklarına rehberlik etmek amacıyla birçok projeye ev 
sahipliği yapan Üniversitemizde, Sağlık Bakanlığı Yönetim 
Hizmetleri Genel Müdür Yardımcısı Dr. Aziz Alper Biten 
öğrencilerimizle “Hayatı Okumak ve Kariyer Planı” konferansında 
bir araya geldi. 11 Mayıs 2022 tarihinde Merkez Kampüs 
Konferans Salonunda gerçekleştirilen ve Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’in de katıldığı konferansa öğrencilerimiz 
yoğun ilgi gösterdi.

Konferanstaki sunumuna kendini tanıtarak başlayan ve 
ardından öğrencilerimize kariyer basamaklarını aşmadaki 
tecrübelerini aktaran Dr. Biten, başarıdaki en önemli konunun, 
başarıdan ne anladığımız ve onu ne olarak adlandırdığımız 
olduğunu ifade etti.

Hiçbir başarının bireysel olarak elde edilmediğini, bir 
işin sonunda başarılı olunmak isteniyorsa ekip halinde 
çalışılması gerektiğini vurgulayan Dr. Biten, bir başarının 
çıkış noktasının düşünmekle başladığını ve o düşüncenin 
zihnimizde olgunlaşmasından sonra her sorunun üstesinden 
gelinebileceğini ifade etti.

Dr. Biten: “Yaşınız, Mesleğiniz Ne Olursa Olsun Merak 
Duygunuzu ve Araştırma Ruhunuzu Hiçbir Zaman Kaybetmeyin”

Başarının önemli öğelerinden birinin de sabır olduğunun 
altını çizen Biten sunumuna şu şekilde devam etti: “Sanılanın 
aksine sabır, asla zaman kaybı değil ulaşmak istediğiniz 
hedefteki olgunlaşma evresidir. Ancak çok çalıştıktan sonra 
sabır göstermeliyiz. Hayat karşımıza çok farklı yollar çıkarır.  
Hedefimize giden bu yollardan hangisini tercih edeceğimizi; 
bilgi birikimimiz, altyapımız ve yeteneklerimiz gibi unsurlar 
belirler. Hedefe ulaşmaya çalışırken asla diğer arkadaşlarınızı 
geride bırakmak gibi bir yarış içinde olmayın. Amacınız sizden 
sonra gelenlere sizin seçtiğiniz yolların zorluklarının daha 
kolay nasıl aşılacağını göstermek yani ardınızdan gelenlere 
yardım etmek olmalı. Yaşınız, mesleğiniz ne olursa olsun merak 
duygunuzu ve araştırma ruhunuzu hiçbir zaman kaybetmeyin. 
Okuma alışkanlığı edinin. Kendinizle uzlaşın böylece içinizdeki 
yetenekler başarıya doğru sizinle akar. Yeteneksiz olduğunuzu 
düşünmeyin ve içinizde gizli kalmış yeteneklerinizi keşfetmeye 
çalışın. Zaman zaman umutsuzluğa, karamsarlığa kapılsanız da 
asla pes etmeyin. Yapacağınız işleri ertelemeyin.”
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YÖNETMEN VE YAZAR DERVİŞ ZAİM ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİYLE BULUŞTU

Alanında uzman birçok ismi öğrencilerimizle buluşturmaya 
özen gösteren üniversitemiz, yönetmen ve yazar Derviş Zaim’i 
konuk etti. 11 Mayıs 2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü 
Rektörlük Konferans Salonunda düzenlenen ve Sinema ve 
Televizyon Bölümü öğretim üyesi Dr. Öğr. Üyesi Eşref Akmeşe’nin 
moderatörlük yaptığı söyleşiye, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, dekanlar, müdürler, akademik ve idari personel ile 
öğrenciler katıldı.

Zaim: “Sinema, Toplumun Vicdanıdır”
Çağa tanıklık etmeye çalışırken bazı şeyleri açığa çıkarma, 

örtememe gayretinin yapılan işin değerini daha da artırdığını 
söyleyen Zaim, yaşadığı coğrafyanın ve tarihin kendisine sunduğu 
olayların, filmlerinin artmasını sağlamaya yardım ettiğini 
kaydetti. Bunu yaparken sadece olayları aktarmak değil nasıl 
aktaracağı üzerine de kafa yorduğunu belirten Zaim, neyi ifade 
ettiğimiz kadar nasıl ifade ettiğimizin de çok önemli olduğunu 
vurguladı. Sinemanın, toplumun vicdanı olduğunu, önümüze 
çıkan bir karanlığı ışığa doğru taşımamızı ve fikir yürütmemizi 
sağladığını belirten yönetmen, sinemanın seyircide ufuklar 

açtığını vurguladı.
Zaim: “Flaşbellek Filmi, Bir Kahramanın Yaptığı Yolculuktaki 

Olgunlaşma Sürecini Ele Alır”
Son çekilen ve hala gösterimde olan Flaşbellek filmi 

hakkında da bilgiler paylaşan Zaim, filmin bir kahramanın 
yaptığı yolculuktaki olgunlaşma sürecini ele aldığını, insani bir 
yaklaşımla yapıldığını, slogan atmayan bir iş olmasını sağlamaya 
gayret ettiğini bu nedenle de filmde çapraz okumaların, çoğul 
kimliklerin ve seslerin bir arada olmasını önemsediğini söyledi. 
Edebiyat ve sinema ilişkisi hakkında da açıklamalarda bulunan 
Derviş Zaim, sözlerine şu şekilde devam etti: “Mümkün olduğunca 
bir edebiyat uyarlamasını filme aktarmak istemem. Edebiyat 
uyarlamalarından uzak durmak gerekir. Sebebi de şudur: 
Senaryo, film anlarla, durumlarla ilgilenir. Sinemada, seyirciye 
somut durumları göstermek zorundasın. Edebiyatta ise bununla 
yetinemezsin çünkü edebiyatta yazar anı genişletebilir anın 
içinde başka taraflara gidebilir, durumları aşabilir. Dolayısıyla 
edebiyatın kafa yapısı sinemanınkinden çok farklıdır. Sinemada 
yapılabilme ihtimali düşük şeyleri edebiyatta yapabiliyoruz.”
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REKTÖR DEMİR BAHAR ŞENLİKLERİNDE ÖĞRENCİLERLE BİR ARAYA GELDİ

Üniversitemiz Batı Raman Yerleşkesinde 16 Mayıs’ta başlayan 
ve 26 Mayıs’a kadar süren birbirinden farklı ve renkli etkinliklerin 
yapıldığı Bahar Şenliklerini rektör yardımcıları, genel sekreter, 
dekanlar ve müdürler ile birlikte ziyaret eden Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, şenliğe katılanlara aşure ikramında 
bulundu.

Aşure ikramının ardından şenlik alanında kurulan stantları ve 
oyun alanlarını gezen ve öğrencilerle sohbet eden Rektör Demir, 
öğrencilerle masa tenisi oynadı. Konserler, interaktif oyunlar, 
parkur, halat çekme ve çuval yarışmaları, zumba gösterisi, 
kişisel resim sergileri gibi birbirinden eğlenceli ve öğretici birçok 
etkinliğin yapıldığı şenliklerde eğlenceli vakit geçiren öğrenciler, 
şenliklere yoğun ilgi gösteriyor.

Şenlik alanında oluşan renkli görüntülerin mutluluk verici 
olduğunu belirten Rektör Demir, öğrencilerimizin bilimsel, sosyal, 

kültürel sanatsal ve sportif etkinlik ihtiyaçlarını karşılamak için 
üniversitenin tüm birimlerini seferber ettiklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Yaptığımız Her Şey Öğrencilerimiz ve 
Gençlerimiz Yani Geleceğimiz İçin”

Öğrencilerin bilimsel donanımın yanında sosyal, kültürel, 
sanatsal ve sportif yönlerden de zengin olmaları gerektiğini 
söyleyen Rektör Demir sözlerine şöyle devam etti: “Standartların 
üstüne çıkmak ve dünyadaki diğer öğrencilerle rekabet etmek 
isteyen öğrencilerin çok yönlü olmaları gerektiği herkesin 
malumu. Biz de öğrencilerimizin dünyanın herhangi bir yerindeki 
bir öğrenciyle rekabet edebilecek özgüvene ve ifade kabiliyetine 
erişmesi için büyük gayret gösteriyoruz. Elbette Bahar Şenliklerini 
sadece eğlence amaçlı görmüyoruz. Şenlik boyunca birçok 
bilgilendirici konferansa da ev sahipliği yapıyoruz. Yaptığımız her 
şey öğrencilerimiz ve gençlerimiz yani geleceğimiz için.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE LEZZETİN RENKLERİ SERGİSİ DÜZENLENDİ

Hasankeyf Meslek Yüksekokulu Aşçılık Bölümü ile Güzel 
Sanatlar Fakültesi Resim Bölümü öğrencilerinin Üniversitemiz 
Bahar Şenlikleri kapsamında birlikte düzenledikleri Lezzetin 
Renkleri adlı sergide hem lezzetler hem de resimler sergilendi. 
25 Mayıs 2022 tarihinde Merkezi Yemekhanede düzenlenen 
sergiye Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve eşi, senato 
üyeleri ve aileleri katıldı.

Aşçılık Bölümü Öğr. Gör. Hüseyin Gül’ün şefliğinde bölüm 
öğrencileri tarafından hazırlanan yemek ve tatlı misafirlerden 
beğeni alırken Resim bölümü öğrencilerinin yemek temalı 
resimleri de göz doldurdu.

Resim Bölümü öğrencilerinin düzenledikleri sergiyi gezen 
Rektör Demir, öğrencilerle sohbet ederek resimler hakkında 
bilgiler aldı. Resim sergisinin ardından yemek ve tatlı sunumuna 
katılan Rektör Demir, Öğr. Gör. Hüseyin Gül ve öğrencilerinin 

tatlı tabağı hazırlama tekniklerini izledi. Rektör Demir ve 
eşinin de birlikte tatlı tabağı hazırladıkları sergide, çocuklar da 
tatlı malzemeleriyle birbirinden renkli tabaklar hazırlayarak 
eğlenceli anlar geçirdiler.

Rektör Demir: “Çalışmalarımızın Meyvelerini Somut Olarak 
Almak Mutluluk Verici”

Serginin ardından konuşan Rektör Demir, Üniversitemizde 
yapılan bilimsel, kültürel ve sanatsal birçok alandaki çalışmanın 
meyvelerini somut olarak almanın mutluluk verici olduğunu 
dile getirdi. Üniversitemiz öğrencilerinin nitelikli sergiler 
düzenleyebilecek seviyeye gelmelerinin üniversitemiz 
misyonunun da önemli bir parçası olduğunu belirten Prof. Dr. 
İdris Demir, hem tatlı hem de resim sergisinde emeği geçen 
akademisyenlere ve öğrencilere teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE 19 MAYIS ATATÜRK’Ü ANMA GENÇLİK VE SPOR BAYRAMI
KAPSAMINDA MÜZİK VE ŞİİR DİNLETİSİ DÜZENLENDİ

Millî bayramların maneviyatına uygun bir şekilde kutlanmasını 
önemseyen ve öğrencilerine de bu maneviyatı aşılamaya çalışan 
üniversitemizde, Millî Mücadele meşalesinin yakılışının 103. 
yılında “19 Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve Spor Bayramı” 
vesilesiyle müzik ve şiir dinletisi düzenlendi. 19 Mayıs 2022 
tarihinde Merkez Yerleşke Rektörlük Konferans Salonunda 
düzenlenen etkinliğe Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
Batman İl Emniyet Müdürü Köroğlu Kıraç, İl Jandarma Komutanı 
Kıdemli Albay Adem Taşkın, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin, Genel Sekreter Ali Yılmaz, dekanlar, müdürler, akademik 
ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Bugünkü Büyük ve Güçlü Türkiye Cumhuriyeti 
de Bu Necip Milletin Büyük Fedakârlıklarıyla, Sömürü ve İşgale 
Karşı Verdiği İman ve Kararlılık Dolu Mücadelesiyle Kurulmuştur”

Programın açılış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, milletlerin tarihlerinde sevinç ve coşkuyla 
kutlanan kıvanç ya da üzüntüyle hatırlanan felaket günleri 
olmak üzere önemli günlerin olduğunu belirtti. Rektör Demir 
konuşmasına şu şekilde devam etti: “Öyle ki her iki durumda 

da millî bilinç kuvvetlenir ve birlikte yaşama arzusu artar. Zira 
millet, kıvançta ve kederde birleşebilen, aynı duyguları aynı 
hassasiyetleri paylaşabilen dinamik bir yapıdır. Ne mutlu bizlere 
ki, işte bugün tarih sahnesine altın harflerle kazınmış olan İstiklal 
Mücadelesinin ilk kıvılcımının yakıldığı günü 19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma, Gençlik ve Spor Bayramını kutlamanın haklı sevinci ve 
gururunu hep birlikte yaşıyoruz. Tarih sahnesinde hiçbir büyük 
zafer kolay kazanılmamış, mutlaka bir bedele mal olmuştur. 
Bugünkü büyük ve güçlü Türkiye Cumhuriyeti de bu necip milletin 
büyük fedakârlıklarıyla, sömürü ve işgale karşı verdiği iman ve 
kararlılık dolu mücadelesiyle kurulmuştur. 30 Ekim 1918’de 
imzalanan Mondros Mütarekesi’nin ardından ordular dağıtılmış, 
stratejik noktalar tek tek ele geçirilmiş ve cephanelikler kontrol 
altına alınmıştı… Millet, uzun savaş yıllarının yorgunluğu ve 
ümitsizliği içindeydi… Ancak yine bu millet ki, küllerinden 
doğmak için küçük bir kıvılcım bekliyordu.  Sefalet, yokluk, ölüm 
hiçbiri tasa değil yeter ki vatan sağ olsun! Zira Gazi Mustafa 
Kemal’in ifade ettiği gibi: “Ne kadar zengin ve bolluk içinde 
olursa olsun istiklâlden yoksun millet, medeni insanlık dünyası 
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karşısında uşak olmak mevkiinden yüksek bir muameleye layık 
görülemez. Yabancı bir devletin koruyup kollayıcılığını kabul 
etmek insanlık vasıflarından yoksunluğu, güçsüzlük ve miskinliği 
itiraftan başka bir şey değildir.” Binlerce yıllık kadim tarihi 
boyunca istiklalini kaybetmektense ölmeyi yeğleyen milletimiz, 
tekerrür eden şartlar karşısında kendisine biçilen tutsaklık rolünü 
asla kabullenmemiş ve “Savaşmayı değil, ölmeyi emreden” 
başkomutanın liderliğinde, “Vatan sevgisi imandandır” şuuruyla 
bağımsızlığını prangalar altına almak isteyen tüm zalim odaklara 
karşı emsalsiz bir mücadele destanı yazmıştır. 19 Mayıs 1919’da 
Bandırma Vapuruyla Samsun’a çıkan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, 
tüm Anadolu’da dalga dalga büyüyecek Millî Mücadele’nin ilk 
adımını atarken en büyük gücü yine istiklal aşığı bu milletten 
almıştır. Edirne’den Kars’a, Çanakkale’den Ankara’ya, Samsun’dan 
Batman’a her bir karışı tüm dünyada emsali görülmemiş bir istiklal 
mücadelesiyle taçlanmış, ecdadımızın emaneti bu aziz vatanı can 
pahasına korumak, hak ettiği müreffeh seviyeye taşımak bizim, 
sizin hepimizin en büyük vazifesidir.”

Rektör Demir: “Unutmayınız ki, İçinizdeki Yaşama Sevinci, 
Mücadele Azmi ve Gençlik Heyecanı En Büyük Gücünüzdür”

Türkiye Cumhuriyeti’nin istikbali, umudu, gözbebeği olan 
gençlerin, bugüne kadar olduğu gibi bugünden sonra da ecdadımızın 
emanetini mukaddes bilip en yüksek zirveye taşıyacaklarından hiç 
kuşkusu olmadığını ifade eden Rektör Demir sözlerini şu şekilde 
tamamladı: “Unutmayınız ki, içinizdeki yaşama sevinci, mücadele 
azmi ve gençlik heyecanı en büyük gücünüzdür. Disiplin, azim ve 
inançla çalışarak “Vatanını en çok seven, görevini en iyi yapandır!” 
şiarıyla yürüdüğünüz sürece başarı da zafer de önünde sonunda 
sizin olacaktır.  Geçmişi, sizi siz yapan değerleri unutmadan, 
birlik ve beraberlik içinde çağın gerektirdiği bilgi ve teknolojiye 

hâkimiyetinizle, donanımınızla, ilminizle, ahlak ve duruşunuzla 
geleceğe yön verecek, Türkiye Cumhuriyeti’ni, size emanet 
edilmiş bu aziz eseri daima ileriye en ileriye sizler taşıyacaksınız! 
“19 Mayıs gençlik demek; gençlik, gelecek demektir!” Her biriniz 
bu milletin geleceği, umudu, inancısınız. Şartlar zor olabilir, an 
gelir hayat türlü imtihanlarla sizi sınayabilir. Ancak sevgi, hoşgörü, 
kardeşlik ve imanla harmanlanarak benliğinizde vücut bulmuş 
Anadolu mayası, köklerinden beslendiğiniz bu milletin ulu çınarı 
öylesine güçlü, öylesine eşsiz ki her türlü şart ve durumda sizi 
dimdik ayakta tutacak yegâne kuvveti yine kendi özünüzde, yine 
kendi köklerinizde bulacaksınız. Bugün bu büyük coşku ve kıvancı 
hep birlikte yaşamamıza vesilen olan Ulu Önder Gazi Mustafa 
Kemal Atatürk ve tüm şehitlerimizi saygı, şükran ve rahmetle 
anıyor; İstiklal Mücadelemizin meşalesinin yakıldığı, büyük 
Türkiye Cumhuriyeti’nin temellerinin atıldığı 19 Mayıs Atatürk’ü 
Anma Gençlik ve Spor Bayramınızı tekrar tüm kalbi duygularımla 
kutluyorum!”

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in açılış 
konuşmasının ardından Güzel Sanatlar Fakültesi tarafından 
sunulan müzik dinletisi eşliğinde ülkemizin önemli şairlerinin 
Atatürk, Bayrak ve Millî Mücadele temalarıyla yazdıkları şiirlerin, 
Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü öğretim üyeleri Doç. Dr. Ferhat 
Korkmaz, Dr. Öğr. Üyesi Zehra Görkem Duran Gültekin ve Dr. Öğr. 
Üyesi Murat Kara, Sosyal Bilimler Meslek Yüksekokulu öğretim 
elemanlarından Öğr. Gör. Ayşegül Saylan ve Türk Dili Edebiyatı 
Bölümü öğrencisi Sultan Yaşlıgöz tarafından okunmasıyla 
devam eden program, Sağlık Hizmetleri Meslek Yüksekokulu 
öğrencilerinden Gülseren Birgin tarafından okunan Atatürk’ün 
Gençliğe Hitabesi ve İstiklal Marşı’mıza protokol üyelerinin ve 
salondakilerin de ayağa kalkarak eşlik etmeleriyle sona erdi.
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REKTÖR DEMİR BAKÜ’DE DÜZENLENEN INCSOS VII. ULUSLARARASI SOSYAL BİLİMLER 
KONGRESİ’NE KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Türkiye 
Büyük Millet Meclisi Başkanı Prof. Dr. Mustafa Şentop’un, 
Azerbaycan Milli Meclisi Başkanı Prof. Dr. Sahibe Gafarova ve 
Bakü Büyükelçisi ve Azerbaycan Büyükelçisi Cahit Bağcı’nın 
katılımlarıyla gerçekleştirilen INCSOS VII. Uluslararası Sosyal 
Bilimler Kongresi’ne katıldı. 2-4 Haziran 2022 tarihleri arasında 
Azerbaycan’ın başkenti Bakü’de düzenlenen kongreye, 
Yükseköğretim Kurulu Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve üniversite rektörlerinin yanı sıra 
başta Türkiye’den ve Azerbaycan’dan olmak üzere dünyanın 
birçok yerinden akademisyenler katıldı.

Bu yıl Karabağ özel dosyasıyla yapılan kongrenin açılış 

konuşmasını yapan TBMM Başkanı Prof. Dr. Mustafa Şentop,  
Kafkasya’da kalıcı barışın tesisi için kardeş Azerbaycan halkının 
haklı davasına destek vermeye devam edeceklerini vurguladı.  
Azerbaycan’ın haklı davasının uluslararası toplum tarafından 
da bilinmesini arzu ettiklerini söyleyen Şentop, hem medyanın 
hem de akademik dünyanın ilgisinin Karabağ konusuna çekilmesi 
için TBMM ve Azerbaycan Milli Meclisinin himayesiyle böyle bir 
kongre düzenlediklerini belirtti. 

Yükseköğretim Kurulu Başkanı Prof.Dr.Erol Özvar, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve rektörlerin bulunduğu heyet, 
Azerbaycan heyetleriyle eğitime dair iş birlikleri görüşmeleri de 
gerçekleştirdi.
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PROF. DR. AYFER GEDİKLİ ÜNİVERSİTEMİZDE İSLAM EKONOMİSİNİ ANLATTI

Öğrencilerinin daha fazla bilgi sahibi olmalarını sağlamak ve 
öğretim elemanlarının akademik perspektiflerine farklı bakış 
açıları kazandırmak amacıyla birçok etkinliğin düzenlendiği 
Üniversitemizde İslam Ekonomisi üzerine yaptığı çalışmalarla 
bilinen Düzce Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Ayfer Gedikli bir konferans verdi. 

Konferansta konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, büyük devletlerin, ellerinde bulundurdukları ekonomik 
güce bağlı olarak dünyadaki sistemleri, dengeleri ve kurumları 
kendilerine fayda sağlayabilecek şekilde yönlendirmeye 
çalıştıklarını belirterek ekonomik yönden güçlü olan devletlerin 
dünyadaki gelişmelere direkt etkide bulunmalarının da kaçınılmaz 
olduğunu ifade etti.

İslam Ekonomisinin kavramsal çerçevesi ve tanımı hakkında 
bilgiler veren Prof. Dr. Gedikli, İslam Ekonomisinin İslam dininde 
belirlenen hükümler ve temel ilkeler çerçevesinde uygulandığını, 

bu bağlamda dinen yasak ve haram kılınan şeylerin bu çerçeve 
içinde yer bulmasının mümkün olmadığını vurguladı. İslam 
Ekonomisinin dünyadaki ve Türkiye’deki uygulama alanlarıyla 
ilgili bilgiler aktaran Prof. Dr. Gedikli, Türkiye’deki İslami finansın 
1990’lı yıllardan itibaren gelişmeye başladığını ifade etti.

İslam Ekonomisi ile diğer ekonomi modellerini de karşılaştıran 
Gedikli, faiz sistemiyle çalışmayan İslami bankaların, faiz sistemini 
baz alan diğer bankalarla rekabete girmesinin zor olduğunu ancak 
yayılma alanı buldukça ve daha fazla kişiye ulaştıkça uygulama 
alanlarının artacağının altını çizdi. İslam Ekonomisi ilkeleriyle 
çalışan bankalar ile müşteriler arasında kabul edilebilir düzeyde 
bir risk paylaşımının olduğunu ifade eden Prof. Dr. Gedikli, 
İslami katılım bankalarındaki faizsiz yatırım olanaklarının da bu 
bankaların teveccüh görmelerini sağladığını kaydetti. Prof. Dr. 
Ayfer Gedikli, dinleyicilerin İslam Ekonomisi hakkında merak 
ettikleri soruları yanıtlamasının ardından sunumunu tamamladı.
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ÜNİVERSİTEMİZDEKİ SERGİLER
SANATSEVERLERLE BULUŞTURULMAYA DEVAM EDİLİYOR

Bilimsel çalışmaların yanında kültürel ve sanatsal çalışmalara da 
önem veren üniversitemizde, Bahar Şenlikleri kapsamında Teknik 
Bilimler Meslek Yüksekokulunun Geleneksel El Sanatları, Giyim 
Üretim Teknolojisi ve Kuyumculuk ve Takı Tasarım Bölümlerinin 
öğretim elemanları ve öğrencileri tarafından geleneksel el 
sanatları sergisi düzenlendi. 25 Mayıs 2022 tarihinde Sosyal 
Bilimler Meslek Yüksekokulu binasında düzenlenen sergiye, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve eşi, senato üyeleri, 
akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Sergi, Şehir Halkıyla da Buluşturulmalı”
Tezhip, minyatür, ebru, nakış, kumaş boyama, hazır giyim ve 

takı çalışmalarının sanatseverlerin beğenisine sunulduğu sergiyi 
gezen Rektör Demir, eserler hakkında bilgi aldı. Sergideki eserlerin 
sanat yönlerinin yüksek olmalarının yanında hafızamızda yer alan 
kültürel anlamlarının da çok değerli olduğunu belirten Prof. Dr. 
İdris Demir, serginin şehir halkıyla da buluşturulması gerektiğini 
vurguladı.
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REKTÖR DEMİR KARABAĞ PARKI’NIN AÇILIŞ TÖRENİNE KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Azerbaycan ile 
kardeşliğimizi simgelemek adına Batman’da yapılan Karabağ 
Parkı’nın açılış törenine katıldı. 30 Haziran 2022 tarihinde 
gerçekleştirilen açılış törenine, Vali Ekrem Canalp, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve üniversitemiz ev sahipliğinde 
düzenlenen Batman Enerji Zirvesi’22 programına katılmak 
üzere Batman’da bulunan Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Babanlı’nın yanı sıra ilimizin 
ve üniversitemizin yöneticileri ile çok sayıda vatandaş katıldı.

Karabağ Parkı’nın açılışı amacıyla düzenlenen törende 
konuşan Vali Ekrem Canalp, parkı yapmak ve açmak suretiyle 
Türkiye ile Azerbaycan arasındaki derin kardeşliği ve bağları 
bir kez daha vurgulama imkânına sahip olduklarını kaydetti. 
Azerbaycanlı kardeşlerimizle çalıştığımız zaman hem Azerbaycan 
hem Türkiye hem de Batman’ın kazandığını belirten Vali Canalp, 
Karabağ Parkı’nın Türkiye ile Azerbaycan arasındaki kardeşliğin ve 
muhabbetin bir numunesi olduğunu ifade etti.

Parkın açılış töreninde bulunmaktan memnuniyet duyduğunu 
dile getiren Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi Üniversitesi Rektörü 
Prof. Mustafa Babanlı da Karabağ’ı özgürleştirmek için Türkiye ile 
bir yumruk gibi mücadele verdiklerini vurguladı. Türkiye’nin her 
zaman Azerbaycan’ın arkasında durduğunu ve kardeşliği zirveye 
taşıdığına şahit olduklarını belirten Rektör Babanlı, Karabağ 
Parkı’nın zaferden sonra Batman’da açılmasının kardeşliğin ve 
dostluğun en güzel örneği olduğunu ifade etti.

Parkın açılış töreninin ardından konuşan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman’da açılışı yapılan Karabağ Parkı’nın 
tek millet iki devlet diye tabir edilen Can Azerbaycan ve ülkemizin 
birlikteliğinin Batman’daki bir nişanesi anlamı taşıdığını belirtti. 
Batman Üniversitesi olarak Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi 
Üniversitesi ile başlattıkları iş birliklerinin geliştirilmesi ve daha 
ileri safhalara taşınması için gerekli girişimlerde bulunacaklarını 
ifade eden Rektör Demir, kardeş milletlerin menfaatine olan her 
türlü iş birliğine hazır olduklarını vurguladı.
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BÜYÜK ZAFERİN 100. YILI’NIN MEŞALESİ ÜNİVERSİTEMİZDEN YAKILDI
Büyük Taarruzun 100. Yıldönümü için yurt genelinde planlanan 

etkinliklerin ilki olarak düzenlenen  “Askeri, Siyasi ve Ekonomik 
Yönleriyle Büyük Zaferin 100. Yılı Uluslararası Sempozyumu”, 
millî değerlerin ruhunu yaşatmak ve gelecek nesillere aktarmak 
adına önemli çalışmalar yapan üniversitemiz ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi. T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı, Atatürk Kültür, Dil 
ve Tarih Yüksek Kurumu, Atatürk Araştırma Merkezi Başkanlığı, 
Batman Valiliği ve üniversitemiz iş birliğiyle 8-10 Haziran 2022 
tarihleri arasında Merkez Kampüs Konferans Salonunda açılışı 
gerçekleştirilen sempozyuma; Garnizon Komutanı Albay İhsan 
Kaplan, Başsavcı Ömer Mete, Atatürk Araştırma Merkezi Başkanı 
Doç. Dr. Yüksel Özgen, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
ilimizin ve üniversitemizin yöneticileri, akademik ve idari personel 
ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Milletimizin Tarih Sahnesine Çıktığı Andan 
İtibaren Bağımsızlığını, Hür Yaşama Arzusunu Her Şeyin Üstünde 
Tuttu”

Yurt içinden ve yurt dışından çok sayıda akademisyenin 
bildirilerini sundukları sempozyumun açılış konuşmasını yapan 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, milletimizin tarih 
sahnesine çıktığı andan itibaren bağımsızlığını ve hür yaşama 
arzusunu her şeyin üstünde tuttuğunu vurguladı. Rektör Demir, 
tarih boyunca pek çok badire atlatan, her türlü zorluğu sinesinde 
eritip tevekkül, iman ve kararlılıkla yoluna devam eden şanlı 
milletimizin, söz konusu bağımsızlık ve kutsal değerleri olduğunda 
asla geri adım atmadığını, “Ya İstiklal Ya Ölüm” şiarıyla bin kez 
düşse de bin kez aynı kararlılık ve imanla, ayağa kalkmasını 
bildiğini söyledi.

Tarih sayfalarına altın harflerle kazınan mücadelelere sahip 
bir milletin evlatları olduklarının altını çizen Rektör Demir, bunun 
gururunun ve şerefinin bizim belki de şu fani hayatta ve insanlık 
tarihinde en büyük, en kıymetli servetimiz olduğunu ifade etti.

Rektör Demir: “En Zor Şartlarda Dahi Mücadeleden 
Vazgeçmeyip Kendinden Geçebilenlerle Zaferler Kazanılır”

Büyük Zafer’in toprağını, “vatan” kılan şanlı milletimizin, 
tarih sahnesinden silinmek isterken müthiş bir iman, azim ve 
bağımsızlık aşkıyla küllerinden yeniden doğduğu tarih olduğunu 
belirten Prof. Dr. İdris Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: 
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“En zor şartlarda dahi mücadeleden vazgeçmeyip kendinden 
geçebilenlerle zaferler kazanılır. Köktürklerden Anadolu’ya 
zaman ve mekân mefhumunun çok ötesinde bu inanmış, bu 
adanmış ruh hiç değişmeden her durum ve şartta bağımsızlık 
için aynı aşkla mücadele etmiştir. 1922’den 2022’nin Büyük ve 
Güçlü Türkiye’sine kadar dünyada emsali görülmemiş bu kutlu 
mücadelenin, ecdadımızın aziz emanetinin şerefini taşırken ağır 
sorumluluğunun da bilinciyle “Büyük Zafer”in 100. Yıldönümünü 
kutlamanın haklı gururunu yaşıyoruz.”

Sempozyumun açılışında konuşan ATAM Başkanı Doç. Dr. 
Yüksel Özgen ise Türkiye Cumhuriyet’inin yaklaşık altı yüz 
yıl üç kıta üzerinde egemen olmuş Osmanlı Devletinin tarih 
sahnesinden geriye çekilmesi sonucunda kurulduğunu ve bu 
gelişme ile birlikte Türk toplumunun yeni bir yönetim olarak 
Cumhuriyet rejimi ile tanıştığını ifade etti.

Türkiye’de Cumhuriyet rejimine geçişin, beraberinde yeni 
devlet, ulus ve bireyi de içine alacak modernleşme hamlesiyle 
süreklilik sağlanarak bugüne gelindiğini söyleyen Özgen, Türk 
milletinin Cumhuriyet’e çok kolay bir şekilde ulaşmadığını, bunun 
için çok ağır bir bedel ödemek durumunda kaldığını vurguladı.  

Başkan Özgen: “Büyük Taarruz ile Başarıya Ulaşan Süreç 
Bugün 100. Yılını Tamamladı”

Osmanlı Devletinin özellikle son yüzyılının çok sancılı geçtiğini 
söyleyen Özgen konuşmasına şu şekilde devam etti: “Savaşlarda 
yaşanan yenilgiler, beraberinde gelen toprak kayıpları ve göçler, 
Türk insanının hafızasında unutulmaz acı hatıralar bıraktı. 
Özellikle 20. yüzyılın başlarında son bir hamleyle girilen Birinci 
Dünya Savaşı da, devleti içinde bulunulan zor durumdan 
kurtarmayı bir kenara bırakın tam bir felakete sürükledi. 30 Ekim 
1918’de imzalanan Mondros Mütarekesi, savaşın sona erdiğini, 
silahların sustuğunu ilan etmesine rağmen maalesef Türk 
toplumu açısından son derece olumsuz sonuçlar ortaya çıkardı. 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Samsun’a çıkışıyla başlayan 
ve Büyük Taarruz ile başarıya ulaşan süreç bugün 100. yılını 
tamamladı.”

Açılış konuşmalarının ardından Atatürk Araştırma 
Merkezi Başkanı Doç. Dr. Yüksel Özgen’in moderatörlüğünde 
gerçekleştirilen sempozyumun ilk paneline; Prof. Dr. Haluk Selvi, 
Prof. Dr. Ahmet Özcan, Prof. Dr. Osman Köse konuşmacı olarak 
katıldı.

Açılış panelinin ardından Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, Doç. Dr. Yüksel Özgen ve panelistlere, üniversitemiz 
personeli ve öğrencileri tarafından hazırlanan hediyeleri takdim 
etti.
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ÜNİVERSİTEMİZİN EV SAHİPLİĞİNDE ATATÜRK SERGİSİ DÜZENLENDİ

Üniversitemiz ev sahipliğinde düzenlenen “Askeri, Siyasi 
ve Ekonomik Yönleriyle Büyük Zaferin 100. Yılı Uluslararası 
Sempozyumu” kapsamında Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek 
Kurumu Atatürk Araştırma Merkezi Başkanlığı (ATAM) ile 
Üniversitemiz iş birliğinde “Atatürk” temalı fotoğraf sergisinin 
açılışı yapıldı. 8 Haziran 2022 tarihinde Petrol City AVM’de 
gerçekleştirilen serginin açılışına ATAM Başkanı Doç. Dr. 
Yüksel Özgen, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
üniversitemizin yöneticileri, sempozyum katılımcıları, akademik 
ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Atatürk Araştırma Merkezi Başkanlığının arşivinde bulunan 
fotoğraflardan oluşan serginin açılışında konuşan Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Büyük Taarruzun 100. Yıldönümü 
için yurt genelinde planlanan etkinliklerin ilkinin üniversitemizin 
ev sahipliğinde bir sempozyum düzeyinde yapılmasının ve 

bu sempozyum kapsamında “Atatürk” temalı bir serginin 
düzenlenmesinin Batman Üniversitesi için gurur verici olduğunu 
belirtti.

Ülkenin milli ve manevi değerlerinin korunması ve gelecek 
nesillere aktarılması adına önemli çalışmalar yürüttüklerini 
söyleyen Rektör Demir, gerek sempozyumda gerekse de 
fotoğraf sergisinde Üniversitemizi paydaş seçen Doç. Dr. Yüksel 
Özgen’e ve Atatürk Araştırma Merkezi Başkanlığı üyelerine 
teşekkür etti.  Batman halkının da bu önemli sergiyi görmeleri 
gerektiğini vurgulayan Rektör Demir, sergiye davet çağrısıyla 
sözlerini tamamladı.

Açılış konuşmalarının ardından sergiyi gezen katılımcılara, 
Atatürk Araştırma Merkezi Başkanlığı yetkilileri tarafından 
fotoğraflar hakkında bilgiler verildi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ŞEHİT ÖĞRETMEN ŞENAY AYBÜKE YALÇIN ANILDI

Şehit Öğretmen Şenay Aybüke Yalçın, şehadetinin 5. yıl 
dönümünde Üniversitemizde gerçekleştirilen törenle anıldı. 
Öğretmen olmasının yanı sıra Üniversitemiz Lisansüstü Eğitim 
Enstitüsü Müzikoloji Anasanat Dalı öğrencisi de olan Şehit 
Şenay Aybüke Yalçın’ı anma töreninde bir konuşma yapan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, konuşmasına Şehit 
Aybüke Yalçın için yazılan; “Beleğinde balaların sallayamadın/ 
Bir Gökçen’in olmadı yar allayamadın/ Bir gelin yetiştirip de 
pullayamadın/ Vatan seni gelin etmiş şen ol Aybüke/ Bir şehit 
verilecekmiş sen ol Aybüke” şiiriyle başladı.

Konuşma yaparken duygulanan ve zaman zaman konuşmasına 
ara vermek zorunda kalan Rektör Demir, 9 Haziran 2017 
tarihindeki Haziran güneşinin bir kor olup Kozluk’a düştüğünü 
ve bu korun, yalnız Batman’ın değil tüm Türkiye’nin sinesini 
yaktığını dile getirdi.

Rektör Demir: “Aybüke’nin Söylenmemiş Sözleri, Yarım 
Kalan Türküsü Sanmayın ki Unutulacak”

“Öğretmen oldum ben” sevinciyle, nice nesillerin hayatına 
dokunmak isteyen Aybüke’nin şen türküsünün yarım kaldığını 
ve ağıt olup yüreğimizi dağladığını belirten Rektör Demir 

konuşmasına şu şekilde devam etti: “Aybüke’nin söylenmemiş 
sözleri, yarım kalan türküsü sanmayın ki unutulacak. O türkü 
daha da şen söylenip bu vatanın dört bir yanında yankılanacak. 
Gönüllerine dokunduğu öğrencilerinin dudağında bir türkü. 
Sanmayın Aybüke’nin türküsü unutulacak. Batman’dan 
başlayıp Aybüke’nin izini sürecek. Çorum’da Osmancık’ta o 
tertemiz bedenin ebedi istirahatine erdiği topraklara ulaşacak. 
Başpınar’dan, Karaca Yaylası’ndan Aybüke’yi selamlayacak. 
Çiçekler açacak o topraklarda; binlerce kardelen umutla, inançla 
Aybüke’nin türküsüyle büyüyecek. O çiçekler, o kardelenler 
bu vatanın dört bir yanına dağılacak. Binlerce Aybüke, aynı 
heyecanla, aynı inançla, aynı azimle öğretmen olacak; cehaletin 
karşısına dikilecek. Doktor olacak, tüm yaralarımızı saracak. 
Savcı olacak, hâkim olacak hainlere aman vermeden adaleti 
sağlayacak. Çorum’da, Ankara’da, Trabzon’da, Batman’da o 
türküyü hepsi daha gür sesle söyleyecek, Aybüke’nin yarım 
kaldığı yerden onlar devam edecek. Bu toprakların evlatlarına, 
hiçbir ayrım gözetmeksizin, bin bir türlü fedakarlıkla hizmet 
için canını feda eden taze fidanlarımızın türküsünü yaşatmanın 
hepimizin boynunun borcudur”
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REKTÖR DEMİR 15 TEMMUZ ETKİNLİKLERİNE KATILDI
15 Temmuz ruhunun diri tutulması gerektiğini ve bu 

ruhu öğrencilerine de aşılamayı amaç edindiklerini her daim 
vurgulayan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, “15 
Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü” kapsamında düzenlenen 
etkinliklere katıldı. 

Üniversitemiz Tarafından Düzenlenen Fotoğraf Sergisinin 
Açılışı Gerçekleştirildi

Batman Valiliği tarafından düzenlenen 15 Temmuz Demokrasi 
ve Milli Birlik Günü programına birçok farklı etkinlikle katılan 
üniversitemiz tarafından Atatürk Parkı’nda 15 Temmuz konulu 
fotoğraf sergisinin açılışı, Vali Ekrem Canalp, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ve il protokolü üyelerinin katılımıyla 
gerçekleştirildi. Batman halkı tarafından da yoğun ilgi gören 
serginin gezilmesinin ardından kutlamalar için Atatürk Parkı’nda 
kurulan alana geçildi.

Rektör Demir: “15 Temmuz Yepyeni Bir İman ve Ruhla 
Yeniden Dirilişin Yıldönümüdür”

Konuşmasına, 15 Temmuz’un yaşadığımız ihanetin ve aynı 
gün gelen kurtuluşun, yepyeni bir iman ve ruhla yeniden dirilişin 

yıldönümü olduğu sözleriyle başlayan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, bugünün milletin, cesareti ve kararlılığı ile 
vatanını savunmasının, ihanete karşı tek yürek halinde direnişinin, 
bir milletin destan yazışının, tarih boyunca yazdığı destanlara 
bir yenisini ekleyişinin yıldönümü olduğunu vurguladı. 15 
Temmuz’un aynı zamanda vatanı bölmek isteyenlerin heveslerinin 
kursaklarında bırakıldığı günün yıldönümü olduğunun da 
altını çizen Rektör Demir, 15 Temmuz’un farklılıkların bir yana 
bırakıldığı, her kesimden insanın vatan savunması için bir araya 
geldiği, tek yürek olduğu, kardeşliğin, bir olmanın, birlik olmanın 
ne kadar önemli olduğunu hatırladığımız günün yıldönümü 
olduğunu söyledi.

Rektör Demir: “Vatanı İşgal Etme ve Düşmana Teslim Etme 
Teşebbüsünü Başkomutanımız, Cumhurbaşkanımızın Çağrısına 
Uyan Milletimiz Engellemiştir”

Bu hain darbe ve işgal girişiminin milletimize, meclisimize, 
demokrasimize, Cumhuriyetimize, aydınlık yarınlarımıza, 
şanlı ordumuza ve gençlerimizin geleceğine karşı yapıldığını 
kaydeden Rektör Demir, konuşmasına şu şekilde devam etti: 
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“Vatanı işgal etme ve düşmana teslim etme teşebbüsünü 
bu milletin öz evlatları, gerçek evlatları, Başkomutanımızın, 
Cumhurbaşkanımızın çağrısına uyarak sokaklara, meydanlara 
inerek, havalimanlarını doldurarak namluların, tankların, 
helikopterlerin, uçakların karşısına dikilerek engellemiştir. 251 
şehidimiz, o geceyi planlayan iç ve dış mihraklara karşı vatan 
nasıl savunulur göstermişlerdir. Onlar ki canlarından geçmiş, 
ama hainlere geçit vermemişlerdir! Onlar, Kurtuluş Savaşı’ndaki 
Mehmetçiklerimizin gösterdiği cesaret ve fedakârlığı göstererek 
şehit düştüler. Yavrusunun öksüz büyümesini göze alıp vatansız 
kalmasına razı olmayan Nene Hatunlar gibi, Şerife Bacılar gibi, 
İstanbul’a ilk sancağı çeken Ulubatlı Hasanlar, Çanakkale’yi 
düşmana dar eden Seyit Onbaşılar gibi korkmadan savaştılar. 
Aziz ecdadın kutlu gücünü yüreğinde hisseden, hainlerin 
karşısına tek başına dikilen, otuz kurşuna göğüs geren ama 
ihanete geçit vermeyen Ömer Halis Demir’in attığı o ilk kurşunla 
başlayan direnişte, vatanın dört bir yanında şehadet şerbetine 
nail oldular!..  Şehitler Tepesi’nde buluşup, aziz ecdadımızın 
saflarına katıldılar… Allah hepsinden razı olsun…”

Böylesi ihanetleri bu vatanın bir daha yaşamaması için 
gençlerin çok iyi yetiştirilmeleri gerektiğini hatırlatan Rektör 
Demir, bunun için ellerinden gelen her gayreti göstereceklerini, 
gençlerin kalplerini imanla, zihinlerini bilgiyle donatmak 
zorunda olduklarını söyleyerek konuşmasını tamamladı. 

Vali Canalp: “Biz Dünya Demokrasi Tarihine Altın Harflerle 
Yazılmış Olan, 15 Temmuz Destanı’nı Yazdık”

Ülke olarak bütün dünyadaki sıcak çatışmaların yaşandığı 
merkezin ortasında olduklarını vurgulayan Vali Canalp 
konuşmasına şu şekilde devam etti: “Bütün bunlara rağmen biz 
bu ülkede barış ve huzur içerisinde yaşamayı başarabiliyoruz. 
Huzur ve barış içerisinde yaşayan bu millete 15 Temmuz’da 

bir bedel ödettirilmek istenmiştir. Kökü ve kumandası dışarda 
olan ve devletin içerisine sızmış olan bir yapı, 15 Temmuz’da 
bir ihanet oyununa kalkıştı. Amaç neydi derseniz? Amaç sadece 
bir darbe yapmaktan ibaret değildi. Amaç çok daha öteydi. 
Amaç Türkiye’de bir iç savaş çıkarabilmek ve Türkiye’den bir 
Suriye, bir Afganistan, bir Irak ve Libya çıkartabilmek planıydı. 
Ama milletimiz her zaman olduğu gibi ferasetini gösterdi. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın hitaplarından 
sonra herkes meydanlara koştu. Biz dünya demokrasi tarihine 
altın harflerle yazılmış olan, 15 Temmuz Destanı’nı yazdık. O 
gece, Türkiye’nin 81 vilayetinde; Türkü, Kürdü, Ailevisi, Sünnisi, 
Arabı ve Romanı herkes ama herkes tek bir hedefe yönelmişti. 
Hepimiz o gece bir olmanın, bütün olmanın ne demek olduğunu 
hem yeni yetişen nesillerimize hem de bütün dünyaya güçlü 
şekilde haykırma imkânına kavuşmuş olduk. 15 Temmuz’da 
yaşanan başarı, halkımızın birlik ve beraberliği sayesinde 
gerçekleşti. Biz bu başarıyı şehitlerimizin kanıyla, gazilerimizin 
de fedakârlıklarıyla elde edebildik. Dirliğimizin kaynağı 
birliğimizdir. Eğer bir vatana ve devlete sahip olamazsak, hiçbir 
şeye sahip olmayız.”

Konuşmaların ardından “15 Temmuz Demokrasi ve Milli 
Birlik Günü” kapsamında düzenlenen yarışmalarda dereceye 
giren öğrenci ve sporculara ödülleri verildi. Daha sonra 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın 15 Temmuz 
Demokrasi ve Milli Birlik Günü dolayısıyla yaptığı “15 Temmuz 
Millete Sesleniş Konuşması” dev ekrana yansıtıldı.

Kur’an-ı Kerim okunması ve mehter takımının gösterileriyle 
devam eden program; Batman Belediyesi Müzik Korusu ve 
Batman Üniversitesi Müzik topluluğunun konserleriyle sabah 
ezanına kadar devam etti. 
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DR. ÖMER İLERİ ÜNİVERSİTEMİZDE DİJİTAL TÜRKİYE’Yİ ANLATTI
Çağımızda yaşanan dijitalleşme süreçlerini ve teknolojik 

gelişmeleri yakından takip ederek öğrencilerinin bu gelişmelerden 
haberdar olmalarını sağlamak ve onları yenidünyaya hazırlamak 
için büyük gayret gösteren üniversitemiz, “Dijital Türkiye” başlıklı 
konferansla Dr. Ömer İleri’yi ağırladı. 26 Temmuz 2022 tarihinde 
Merkez Kampüs Konferans Salonunda düzenlenen konferansa 
Batman Valisi Ekrem Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, kamu kurum ve kuruluşlarının yöneticileri, üniversitemiz 
akademik ve idari personeli ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Artık Oyunun Kuralları Değil Oyunun Kendisi 
Değişti”

Konferansın açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, dijitalleşmenin son yirmi yıldır hayatımızın her 
alanında büyük bir yer kapladığını, özellikle Covid-19 pandemisi 
ile birlikte bu etki alanının oldukça büyük bir ivme ile genişlediğini 
belirtti. Pandemi sürecinin bütün sektörler için dijital dönüşümün 
ne denli büyük bir ihtiyaç olduğunu çarpıcı şekilde gözler önüne 
serdiğini dile getiren Rektör Demir, insanların beklentilerinin 
hızla farklılaşmasının, her yerde kesintisiz, güvenli, yüksek kaliteli 

ve sürdürülebilir dijital altyapı ihtiyacının önemini bir kez daha 
gösterdiğini ifade ederek mevcut durumu açıklamak için “artık 
oyunun kuralları değil oyunun kendisi değişti” tabirinin oldukça 
yerinde olduğunu vurguladı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Her Gün Kendini 
Geliştirerek Toplumsal Katkılar Sağlamaya Devam Edecektir”

Genç beyinlerin birer yetkin insana dönüşmesinin oldukça 
meşakkatli bir sürecin sonucunda gerçekleştiğini belirten 
Rektör Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: “Sayın 
Cumhurbaşkanımızın göstermiş olduğu hedef doğrultusunda 
üniversitemiz gerçekleştirdiği faaliyetlerle, ülkemizin güçlü 
geleceği için diğer eğitim kurumlarına, özel sektör paydaşlarına 
ve sivil toplum kuruluşlarına örnek olmayı amaçlamaktadır. 
Gençlerimizin eğitim süreçleri henüz sonlanmadan iş imkânına 
sahip olmaları böylece eğitimlerine aktif katkılarda bulunularak 
yetkin insan potansiyelimizin artırılması üniversitemizin 
öncelikleri arasında bulunmaktadır. Batman Üniversitesi yetkinlik 
gerektiren pozisyonlardaki insan kaynağının artırılması ve Sayın 
Cumhurbaşkanımızın ortaya koymuş olduğu 2023 vizyonuna 
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mümkün olan katkının sağlanması için gerekenleri yapma 
konusunda kararlı adımlarla yoluna devam etmektedir. Gelecek 
dijitalleşmekte ve her alanda edindiğimiz bilgiler ise hızla 
değişmektedir. Ülkemizin sürdürülebilir sosyal refahını artırmak 
için dijital temellere sahip olmalı ve toplumun bütün kesimlerinin 
birlik ve dayanışma içinde etkin politikaların hayata geçirilmesi 
için çalışması gerekmektedir. Batman Üniversitesi bu hususta her 
gün kendini geliştirerek katkılar sağlamaya devam edecektir.”

Dr. İleri: “Hem Bu Konferans Hem de Batman İçin Yaptıkları 
Tüm Hizmetler İçin Rektör Prof. Dr. İdris Demir’e Teşekkür 
Ederim”

Batman’daki gençlerin bilişime ve teknolojiye ilgilerinin 
oldukça yüksek olduğunu dolayısıyla Batman’ın geleceğinin parlak 
olduğunu belirten İleri, Batman Üniversitesinin çalışmalarını 
yakından takip ettiklerini söyledi. Dr. Ömer İleri, hem bu konferans 
hem de Batman iline yaptıkları tüm hizmetler için Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e teşekkür ederek üniversitemizde 
düzenlenen Ulusal Bilişim Kongresi, Enerji Zirvesi gibi etkinliklerin 
önemini vurguladı.

Dr. İleri: “Yaşanan Kırılma Noktalarını Yakından Takip Eden 
Bir Ülke Olduk”

Mühendis ve akademisyen kimlikleriyle yurt içinde ve 
yurt dışında hem kamu hem de özel sektörde çalışma fırsatı 
bulduğunu ve gözlemler yaptığını söyleyen Dr. İleri, Dünya’daki 
ve Türkiye’deki dijitalleşme süreçlerinden bahsetti. 17. yüzyılda 
İngiltere yaşanan Sanayi Devrimi’nin dünyadaki değişimler için 

bir kırılma noktası olduğunu dile getiren Dr. İleri, ülke olarak o 
dönem yaşanan kırılma noktasını kaçırmış olsak da şimdi yaşanan 
kırılma noktalarını yakından takip eden bir ülke olduğumuzu 
ifade etti.

Dr. İleri: “Bulunduğumuz Coğrafya ve Kültürel Kimliğimiz 
Bakımından Dünyada Dengeleri Etkileyecek Hatta 
Değiştirebilecek Bir Noktada Bulunuyoruz”

Günümüzde teknoloji ve toplum arasında karşılıklı bir etkileşim 
sürecinin başladığını belirten Dr. İleri konferansa şu şekilde devam 
etti: “Türkiye her anlamda önemli ve kritik bir ülke konumunda. 
Bulunduğumuz coğrafya ve kültürel kimliğimiz bakımından 
dünyada dengeleri etkileyecek hatta değiştirebilecek bir noktada 
bulunuyoruz. Tarih bize gösteriyor ki üzerinde bulunduğumuz 
coğrafyada bağımsız hareket edebilen devletler adeta kaçınılmaz 
olarak küresel anlamda önemli güçler haline gelmişler. Bu 
coğrafyanın getirdiği imkânları medeniyet anlayışımız ve devlet 
geleneğimiz ile birleştirerek burada çok farklı, çok özel bir hikâye 
yazmışız. Bir cihan devleti ortaya koymuşuz. Aslında misyonu 
olan bir toplumuz. Türkiye tarihsel misyonuna sahip çıkan bir 
ülke. Bizler, insanlığa karşı çeşitli sorumluluklarımızın olduğunun 
bilincinde olan bir toplumuz. Bu sebeple de potansiyelimizin 
farkındayız ve ona uygun vizyonlar çiziyoruz. Bu misyon bizim 
teknolojik olarak da liderlik rollerinde olmamızı gerektiriyor. 
Burada sadece rutin teknoloji geliştirmekten bahsetmiyorum, 
kendi kavramlarını, tasarımlarını, ürün tanımlarını ortaya koyan 
bir ülke olarak öne çıkmamız gerekiyor.”
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GELECEĞİN ÜNİVERSİTELİLERİNE İLK DERS REKTÖR DEMİR’DEN

Üniversitemiz ile Batman İl Milli Eğitim Müdürlüğü 
arasında 20 Eylül 2022 tarihinde imzalanan ve üniversitemiz 
akademisyenleri tarafından ortaokul-lise öğrencilerine gönüllü 
ders verilmesi amaçlanan Akademisyen - Öğrenci Buluşmaları 
İş Birliği Protokolü çerçevesinde ilk ders, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir tarafından verildi. 26 Eylül 2022 tarihinde 
İluh Anadolu Lisesinde Rektör Demir’in, ‘Günümüzde Gençlerin 
Sahip Olması Gereken Beceriler’ başlıklı sunumuyla başlayan ilk 
derse öğrenciler yoğun ilgi gösterdi.

Rektör Demir: “İçerisinde Bulunduğumuz Yüzyılda Tüm 
Dünyada Küresel Ölçekte Birtakım Değişimler Meydana Geldi”

İçerisinde bulunduğumuz yüzyılda tüm dünyada küresel 
ölçekte birtakım değişimlerin meydana geldiğini belirten Rektör 
Demir, eğitim sistemimizin ana unsuru olan okulların da diğer 
tüm alanlar gibi değişen ve dönüşen dünyada ortaya çıkan yeni 
koşullardan doğrudan ve derinden etkilendiklerini ve bu etkinin 
günümüzde öğrencilerimizin beceri ve yeterliklerinde bazı 

değişimlere neden olduğunu söyledi. Günümüz becerilerinin 
geride bıraktığımız yüzyılların becerilerine göre çok daha 
karmaşık bir yapıda olduğunun altını çizen Rektör Demir, 
becerilerdeki bu karmaşıklığa ise yaşamın tüm noktalarında 
görülen hızlı değişimlerin ve akışkanlıkların neden olduğunu 
kaydetti.

Rektör Demir: “Sadece Beceri Kazanmak Hayatı 
Göğüslemeye Yetmez”

Günümüzde sahip olunması gereken becerilerin öğrenme 
ve yenilik becerileri, yaşam ve kariyer becerileri, bilgi, medya 
ve teknoloji becerileri ana başlıkları altında toplandığı bilgisini 
aktaran Rektör Demir, bu başlıklar hakkında ayrıntılı bilgiler 
paylaştı. Sadece beceri kazanmanın hayatı göğüslemeye 
yetmeyeceğini belirten Rektör Demir, becerilerle birlikte 
insanın evrensel, yerel, maddi, manevi, mesleki, ahlaki, milli 
tüm değerleri kapsayan ve kuşatan bir olgunlaşma, gelişme, 
ilerleme ve değişimle de donanması gerektiğini vurguladı.
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ÜNİVERSİTEMİZ EV SAHİPLİĞİNDE KARİYER GÜNLERİ ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ

Türkiye Cumhuriyeti ve Avrupa Birliği tarafından ortak finanse 
edilen ve Dicle Kalkınma Ajansı (DİKA) tarafından yürütülen 
“TRC3 Bölgesinde Genç İstihdamının Teşviki Teknik Destek 
Projesi” kapsamında üniversitemiz ev sahipliğinde 29-30 Eylül 
2022 tarihleri arasında  “Kariyer Günleri” etkinliği başladı. 

Rektör Demir: “Başarılı Bir Kariyere Sahip Olmak İçin Büyük 
Çaba ve Gayret Sarf Edilmesi Gerekiyor”

Etkinlikte bir konuşma yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesi olarak hem bölgemizdeki 
gençlerin hem de öğrencilerimizin istihdamlarını sağlamaya, 
meslek hayatlarında başarılı bir kariyer elde etmeleri için gerekli 
çalışmaları yapmaya ve her türlü akademik desteği sunmaya 
gayret ettiklerini dile getirdi. Başarılı bir kariyere sahip olmak için 
büyük çaba ve gayret sarf edilmesi gerektiğinin altını çizen Rektör 
Demir, nitelikli bir kariyere ulaşmak için azmedilmesi, fedakârlık 
ve sabır gösterilmesinin önemine değindi.

Rektör Demir: “Kariyer Hedeflerini Belirlerken Kısa ve Uzun 
Vadeli Kariyer Hedefleri Oluşturulmalı”

Kariyer hedeflerini belirlerken kısa ve uzun vadeli kariyer 

hedefleri oluşturulması gerektiğini belirten Rektör Demir, 
konuşmasına şu şekilde devam etti: “Kendinizi çok iyi tanımalı 
neleri başarıyla yapabildiğinizi, neleri yapamadığınızı ve 
hedeflerinize ulaşmak için hangi becerilere ihtiyacınız olduğunu 
tespit etmelisiniz. Yaşadığınız toplumda nasıl bir etki yaratmak, 
topluma nasıl bir katkı sağlamak ve hangi alanlarda farklılık 
yaratmak istediğinizi belirlemelisiniz. Mutlaka bir iş etiğine 
sahip olmalısınız çünkü bir iş etiğine sahip olmak öz saygınızı, 
özgüveninizi artırmanın yanında yaptığınız işe olan inancınızı da 
pekiştirir. Çalıştığınız iş yerinde uzlaşmacı, çözüm odaklı fikirler 
üretmeli ve beyninizi daima pozitif yönde çalıştırmalısınız. 
Öğrenmeye açık olmaya, kendinizi doğru şekilde ifade etmeye ve 
ihtiyaç duyan herkesle bilgilerinizi paylaşmaya gayret etmelisiniz. 
İşinizi aksatacak, yavaşlatacak bahanelerden uzak durmayı, 
üşengeç olmamayı alışkanlık haline getirmelisiniz. En önemlisi de 
çalışacaksınız, çalışacaksınız, çalışacaksınız.  Unutmayın başarılı, 
verimli ve uzun vadeli kariyer hedefine ulaşmanın yolu, bu 
özellikleri ruhunuzda ve bedeninizde bir araya getirmek ve doğru 
şekilde kullanmaktan geçer.”
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BATMAN’IN DÜNÜ BUGÜNÜ VE YARINI ÜNİVERSİTEMİZ EV SAHİPLİĞİNDE
DÜZENLENEN ULUSLARARASI BATMAN SEMPOZYUMU’NDA ELE ALINDI

Batman’ın dününü, bugününü ve yarınını akademik bir 
perspektifle ele alan Uluslararası Batman Sempozyumu, 
üniversitemiz ev sahipliğinde düzenlendi. 28-29 Eylül 2022 
tarihleri arasında Merkez Kampüs Konferans Salonunda 
düzenlenen sempozyumun açış törenine, Batman Valisi Ekrem 
Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, sempozyum 
onur konuğu Prof. Dr. Ruşen Keleş, üniversitemizden ve Türkiye’nin 
farklı üniversitelerinden akademisyenler, idari personel ve 
öğrenciler katıldı.

Korkmaz: “Uluslararası Batman Sempozyumu, Batman Ana 
Temasıyla Sınırlandırılmış İlk Disiplinlerarası Sempozyum Olma 
Özelliğini Taşıyor”

Sempozyum Düzenleme Kurulu Başkanı Doç. Dr. Ferhat 
Korkmaz, Uluslararası Batman Sempozyumu’nun Batman ana 
temasıyla sınırlandırılmış ilk disiplinlerarası sempozyum olma 
özelliğini taşıdığını belirtti. 4 ayrı salonda arkeoloji, edebiyat, 
tarih, sosyoloji, eğitim, psikoloji, ilahiyat, yabancı diller, turizm, 
kimya, biyoloji, ekonomi, ziraat, uluslararası ilişkiler ve coğrafya 

alanlarından 60’a yakın bildiri sunulduğu bilgisini paylaşan Doç. 
Dr. Ferhat Korkmaz, sempozyuma bildirileriyle katkı sunan bilim 
insanlarına ve sempozyumun farklı aşamalarında görev alan 
herkese teşekkür etti.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi, Hızla Gelişen Bilim, 
Teknoloji ve Eğitim-Öğretim Teknikleri ile Çağın Gereklerine ve 
Bölgenin Önceliklerine Göre İlerleyişini Sürdürüyor”

Sempozyumun açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, bölgede önemli bir misyon üstlenen Batman 
Üniversitesinin, hızla gelişen bilim, teknoloji ve eğitim-öğretim 
teknikleri ile çağın gereklerine ve bölgenin önceliklerine göre 
ilerleyişini sürdürdüğünü kaydetti.

Rektör Demir: “Üniversitemizce Ortaya Konulan Bilimsel 
Faaliyetlerin Nitelik ve Nicelik Unsurlarını Geliştirmek İçin 
Çalışıyoruz”

Batman Üniversitesinin ülkesine karşı olan görev ve 
sorumluluklarla hareket ederek bilimsel çalışmalara ivme 
kazandırma yolundaki çabalarını her geçen gün artırdığının altını 
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çizen Rektör Demir, bilimsel faaliyetler sayesinde bölgemizin 
ve ülkemizin kalkınmasındaki sürecin etkin unsurlarından biri 
olmak istediklerini ve bu doğrultuda üniversitemizce ortaya 
konulan bilimsel faaliyetlerin nitelik ve nicelik unsurlarını 
geliştirmek için çalıştıklarını söyledi. 

Rektör Demir: “Bu Şehir Üzerinde Söz Söylemek İsteyen 
Herkesi Dün Olduğu Gibi Bugün de Davet Ettik”

Üniversitelerin kentlerin aynası olduğunu belirten Rektör 
Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: “Üniversitelere 
yönelik en büyük beklenti, ülke kalkınmasının yanında içinde 
konumlandıkları kentleri tıpkı bir lokomotif gibi peşine takıp 
sürüklemektir. Batman Üniversitesinin kuruluşunun 15. yılında 
“Geçmiş, Bugün ve Gelecek” temasıyla düzenlenen Uluslararası 
Batman Sempozyumu’nun temel amacı, Batman’ın dününü, 
bugününü ve yarınını akademik olarak ele almak; bu sayede 
Batman’a ait köklü tarihi, coğrafi, sanatsal, ekonomik, dini, 
sosyal, kültürel ve folklorik değerleri ortaya çıkarmaktır. Bu 
şehir üzerinde söz söylemek isteyen herkesi dün olduğu gibi 
bugün de davet ettik.”

Vali Canalp: “Batman’ın Planlı, İnsan Refahını En Üst 
Seviyede Tutacak, Sosyal Donatı Alanlarının Maksimum 
Düzeyde Planlandığı Bir Kent Olarak Büyümesini Öngörüyoruz”

Batman’ın sanayi altyapısına ilişkin açıklamalarda bulunan 
Vali Canalp konuşmasına şu şekilde devam etti: “Valilik olarak, 
var olan sanayi alanımızın dışında dört yeni sanayi alanı ile 
ilgili bir çalışma yapıyoruz. Süreç içerisinde bu çalışmayı 
kamuoyunun takdirine sunacağız. Bu sanayi alanlarını kurarken 
de bir şeye çok dikkat edeceğiz; gezegenimizi, ülkemizi ve 
Batman’ı korumaya. Bir taraftan dört yeni sanayiyi kuracağız 
ama hiçbir fabrikanın bacasından duman yükselmeyecek, bacalı 

ve kimya sanayiye izin vermeyeceğiz. Bu kuracağımız sanayi 
alanlarının hiçbirinden atıkların dışarıya bırakılmasına müsaade 
etmeyeceğiz. Çevresel duyarlılık söz konusu olduğu zaman 
son nesil teknolojik gereklilik neyse onun gereğini yapacağız. 
Sanayi kurarken kentimize zarar verilmesine izin vermeyeceğiz. 
Çünkü bizim temel perspektifimiz, insani gelişmişliktir. Bunu 
yaparken de sadece bugünün rakamlarını baz alarak değil, en 
az önümüzdeki on yılı hesaba katarak planlamamız gerekiyor. 
Şu anda kentimizin imar planını yapıyoruz. Bu kentin planlı, 
insan refahını en üst seviyede tutacak, sosyal donatı alanlarının 
maksimum düzeyde planlandığı bir kent olarak büyümesini 
öngörüyoruz.”

Prof. Dr. Keleş: “Batman Üniversitesi Yaptığı Etkinliklerle, 
Şehre Sırtını Değil Yüzünü Çevirdiğini Gösteriyor”

Açış konuşmalarının ardından sempozyumun onur 
konuğu Prof. Dr. Ruşen Keleş, “Cumhuriyet’in Güneydoğuya 
Bakışı” konulu konuşmasını yaptı. Konuşmasında Batman 
Üniversitesi tarafından basılan Batman Vizyon 2030 kitabından 
çok yararlandığını belirten Prof. Dr. Keleş, kitapta objektif 
değerlendirmeler olduğunu dile getirdi. Üniversitelerin 
bulundukları şehirlerden kopuk olmamaları gerektiğini, sırtını 
şehre dönmüş bir üniversitenin yanlış bir amaçla kurulduğunu 
söyleyen Prof. Dr. Keleş, 2021 yılında düzenlenen Batman Vizyon 
2030 Arama Konferansı ve Uluslararası Batman Sempozyumu 
ile Batman Üniversitesinin şehre sırtını değil yüzünü çevirdiğini 
gösterdiğinin altını çizdi. Prof. Dr. Ruşen Keleş, bu tür etkinliklerin 
düzenlenmesine destek olduğu için Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir’e teşekkür etmesinin ardından Cumhuriyet’ten 
günümüze Güneydoğu Anadolu Bölgesi’ndeki ekonomik ve 
sosyal gelişimlere dair panoramik bir sunum gerçekleştirdi.
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REKTÖR DEMİR 2022-2023 YÖK AKADEMİK YILI AÇILIŞ TÖRENİ’NE KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Yükseköğretim 
Kurulu (YÖK) tarafından düzenlenen ve Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın teşrifleriyle gerçekleştirilen 2022-
2023 Yükseköğretim Akademik Yılı Açılış Töreni’ne katıldı. 
10 Ekim 2022 tarihinde Cumhurbaşkanlığı Külliyesi Beştepe 
Millet Kongre ve Kültür Merkezi’nde düzenlenen törene, 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Fuat Oktay, TBMM Başkanı Mustafa 
Şentop, YÖK Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar ve devlet erkânının yanı 
sıra bakanlar, YÖK üyeleri, ilgili kurum başkanları, büyükelçiler 
ve  üniversite rektörleri ile öğrenciler katıldı.

Törenin açış konuşmasını yapan Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
yeni akademik yılın ülkemiz, milletimiz özellikle de öğrenciler 
için hayırlara vesile olmasını diliyorum dedi. Bireysel ve 
kurumsal başarı ödüllerini takdim edecekleri bilim insanlarını 
ve üniversiteleri tebrik eden Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan, akademisyenlerden ve yükseköğretim kurumlarından 

daha nice gurur verici başarılar beklediğini ifade etti.
Programda bir konuşma yapan Yükseköğretim Kurulu 

(YÖK) Başkanı Prof. Dr. Erol Özvar ise ülkemizin her ilinde bir 
üniversitenin varlığından söz ederek Türkiye’nin yükseköğretim 
kapasitesini genişlettiğini söyledi. Türkiye’nin yükseköğretime 
erişimde OECD ortalamalarına çok yaklaştığını belirten Özvar, 
“Mevcut ivmeyi devam ettirmek suretiyle birkaç yıl içerisinde 
OECD ortalamasını geçeceğimizi öngörüyoruz.” dedi.

2022-2023 Yükseköğretim Akademik Yılı Açılış törenine 
katılan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, yeni dönemin 
hem öğrenciler hem de akademisyenler için hayırlı olmasını 
diledi. Yeni dönem ile birlikte Batman Üniversitesinin de önemli 
çalışmalara imza atmaya devam edeceğini kaydeden Rektör 
Demir, geleceği nitelikli gençlerle inşa etmek için yoğun bir çaba 
harcadıklarını sözlerine ekledi.  
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REKTÖR DEMİR BATMAN 5. KİTAP FUARI’NIN AÇILIŞINA KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 14 Ekim 2022 
tarihinde Batman 5. Kitap Fuarının açılışına katıldı. Batman 
Valiliği tarafından düzenlenen ve 14-23 Ekim 2022 tarihleri 
arasında kitapseverlerin ziyaretine açık olan fuarın açılış 
törenine Vali Ekrem Canalp ve eşi Dr. Ayten Canalp, il protokolü, 
kurum ve kuruluşların yöneticileri ile çok sayıda vatandaş katıldı.

Fuarın açılış töreninde bir konuşma yapan Vali Canalp, bu 
tarz etkinlikleri çok önemsediklerini, birçok yazar ile yayınevini 
kitapseverlerle buluşturdukları için mutlu olduklarını söyledi. 

Batman halkının kitap okumayı çok sevdiğini belirten Vali Canalp, 
bu etkinliklerin artarak devam edeceğini sözlerine ekledi. 

Batman 5. Kitap Fuarında stant açan üniversitemiz de 
öğrenciler ve vatandaşlar tarafından yoğun ilgi gördü. Aday 
öğrencilere Batman Üniversitesi tanıtılırken aynı zamanda 
hediyeler verildi. Rektör Demir tarafından karşılanan öğrenciler, 
Batman Üniversitesi hakkında detaylı bilgi edinme imkânı elde 
ettiler.
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REKTÖR DEMİR E-İNSAN TANITIM TÖRENİ’NE KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir,  Cumhurbaşkanlığı 
İnsan Kaynakları Ofisi tarafından düzenlenen ve Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın teşrifleriyle Beştepe Millet Kongre ve 
Kültür Merkezi’nde gerçekleştirilen “E-İnsan Tanıtım Töreni”ne 
katıldı. 18 Ekim 2022 tarihinde gerçekleştirilen törene 
devlet erkânı, bakanlar, ilgili kurum temsilcileri başkanları, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ile Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Necmettin Sezgin katıldı. 

Cumhurbaşkanı Erdoğan: “Ulusal Staj Programının 2023 Yılı 
Başvurularını Bugün İtibariyle Açacağız”

Törende konuşan Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 
ulusal staj programının 2023 yılı başvurularını bugün itibariyle 
açacaklarını ifade etti.  Yaz stajları için ödenilen asgari ücretin 
yüzde 30’una tekabül eden rakamı, 2023’ten itibaren asgari ücret 
seviyesine yükselteceklerini belirten Erdoğan, öğrencilerin ilave 
olarak staj sonrası yarı zamanlı çalışmaya devam edebilmelerini 
temin amacıyla geliştirilen yetenek yönetim modelini de 

yaygınlaştıracaklarını kaydetti. Hem kamu hem de özel sektör 
tarafının uzun zamandır beklediği Türkiye’nin insan kaynakları 
envanterinin hazırlıklarını tamamladıklarını kaydeden 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, bir sonraki adım olarak kamu ve özel 
sektörün gelecekte ihtiyaç duyacağı beceri ve yetkinlikteki insan 
kaynağının belirlenmesi amacıyla 2023-2027 stratejik insan 
kaynağı planlamasının çalışmalarına başladıklarını söyledi.

Rektör Demir: “Üniversitemiz Ülke Vizyonuyla Uyumlu Bir 
Perspektife Sahip”

Törenin ardından açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın açıklamalarının 
ülkemizin gençleri ile kamu ve özel sektör çalışanları için önemli 
olduğu ifadelerinde bulundu. Batman Üniversitesinin insan 
ve genç odaklı çalışmalara ağırlık verdiğini dile getiren Rektör 
Demir, üniversitemizin ülke vizyonuyla uyumlu bir perspektife 
sahip olduğunun altını çizdi.
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REKTÖR DEMİR BÖLGESEL KALKINMA DERGİSİ TANITIM TOPLANTISI’NA KATILDI

Bölgesel kalkınmada Batman Üniversitesinin rolünü artırmak 
için birçok kurum ve kuruluşla akademik iş birliği protokolü 
imzalayan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı ile Kalkınma Ajansları Genel Müdürlüğü 
koordinasyonunda yayın hayatına başlayacak Bölgesel Kalkınma 
Dergisi Tanıtım Toplantısı’na katıldı. 19 Ekim 2022 tarihinde ODTÜ 
Kültür ve Kongre Merkezinde gerçekleştirilen toplantıya Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Bölgesel Kalkınma Dergisi 
Danışma Kurulu Üyesi Prof. Dr. Neşe Kumral, Kalkınma Ajansları 
Genel Müdürü Barış Yeniçeri katıldı. 

Bakan Varank’ın açış konuşmasının ardından tanıtım filmi 
gösterimiyle başlayan toplantı programı,  Bölgesel Kalkınma 
Dergisi Editörü Dr. Deniz Akkahve’nin moderatörlüğünde 
gerçekleştirilen “Bölgesel Kalkınmada Kamu-Akademi İş Birliği: 
Beklentiler ve Fırsatlar” başlıklı panelle devam etti.

Rektör Demir: “Üniversitemizin Akademik Bilgi Birikimini 
Bölge, Şehir ve Kamu Yararına Kullanmaya Çalışıyoruz”

Toplantının ardından açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesinin bulunduğu bölgenin 
kalkınması adına, enerji alanı başta olmak üzere birçok farklı 
alanda önemli çalışmalar yürüttüğünü ifade etti. Batman 
Üniversitesinin akademik kapasitesinin ve niteliğinin her geçen 
gün arttığını söyleyen Rektör Demir, üniversitemizin akademik 
bilgi birikimini şehir, bölge ve kamu yararına kullanmaya 
çalıştıklarını kaydetti.  Toplumun üniversitelerden büyük 
beklentileri olduğunu dile getiren Rektör Demir, toplumun 
beklentilerine akademik bir bakışla karşılık vermek için birçok 
iş birliğini hayata geçirdiklerini vurguladı. Şehir ve bölgeyle 
bütünleşme ve şehrin temel sorunlarının çözümüne katkı sunma 
yönündeki akademik çalışmaların artırılması için her hafta 
farklı kurum ve sektör temsilcileriyle farklı konularda buluşma 
toplantıları gerçekleştirdiklerini belirten Rektör Demir,  Batman 
Üniversitesinin bölge kalkınmasında önemli kurumlardan biri 
olmaya devam edeceğini sözlerine ekledi.



174   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

DÜNYACA ÜNLÜ ŞEF HÜSEYİN ÖZER ÖĞRENCİLERİMİZLE BİR ARAYA GELDİ

Sektör-Öğrenci Buluşmaları kapsamında öğrencilerini alanında 
uzman kişilerle buluşturmaya ve alanlarıyla ilgili bakış açılarını 
zenginleştirmeye yönelik farklı sektör temsilcilerinin ağırlandığı 
üniversitemizde,  dünyaca ünlü Şef Hüseyin Özer, “Girişimcilik ve 
Turizm” başlıklı konferansla öğrencilerimizle bir araya geldi. 20 
Ekim 2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü Rektörlük Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirilen konferansa, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, 
akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Ücretsiz Yemek Uygulamasının Ardından, 
‘Askıda Otobüs Bileti’ Kampanyasını da Başlattık”

Öğrencilerin yoğun ilgi gösterdiği konferansın açış konuşmasını 
yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemizin 
bünyesinde kurulan yayınevi, hazırlanan uluslararası ve ulusal 
projeler, akademik çalışmalar, düzenlenen konferans ve 
sempozyumlar ile üniversitenin akademik gelişimini sağlama; 
fiziki altyapı ve üstyapı iyileştirme çalışmalarıyla da üniversitemize 
ayrı değer katma gayreti içerisinde olduklarını ifade etti. 

Gerçekleştirdikleri tüm faaliyetlerde doğal çevreyi korumayı esas 
aldıklarını belirten Rektör Demir, daha yeşil bir çevre için kampüse 
çok sayıda fidan diktiklerini söyledi.  Öğrenci odaklı üniversite 
misyonu ile  öğrencilere ücretsiz yemek uygulamasının ardından, 
büyük bir adım daha atarak ‘Askıda Otobüs Bileti’ kampanyasını 
başlattıklarını kaydeden Rektör Demir, “ciğerparelerimiz” diye 
hitap ettiği öğrencilere her zaman destek olmaya çalıştıklarının 
altını çizdi.

Rektör Demir: “Batman Turizmini Hak Ettiği Yere Taşıma 
Noktasındaki Girişimlere Her Zaman Destek Olmaya da Devam 
Edeceğiz”

Batman Üniversitesinin gelişimini ve öğrencilerin yaşam 
kalitesini arttırmak için çalışırken şehrin sanayi, tarım ve turizm 
sektörlerinden hak ettiği değeri alması için de çaba sarf ettiklerini 
vurgulayan Rektör Demir, konuşmasına şu şekilde devam etti: 
“Bilindiği üzere, sanayi ve tarım endüstrileri ülke ekonomileri için 
lokomotif görevi görse bile, turizm sektörü uluslararası ve ulusal 
ölçekte bölgesel gelişimin önemli dinamiklerinden biri olarak 
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kabul edilmektedir. Batmanımız sahip olduğu tarihi, kültürel, 
doğal ve gastronomik miras öğeleri ile turizm sektörü açısından 
önemli bir potansiyeli barındırmasına karşın, turizm pazarından 
yeterli payı alamamaktadır. Buna karşın bir Batmanlı olarak hiç 
şüphem yok ki gelecekte Batmanımız bir turizm şehri hüviyetine 
bürünecektir. Bu süreçte biz, Batman Üniversitesi olarak 
sorumluluklarımızın bilincindeyiz ve üzerimize düşen her şeyi en 
iyi şekilde yapmaya çalışacağız. Turizm Fakültemiz ve Hasankeyf 
Meslek Yüksekokulumuzdaki meslektaşlarımın bu konudaki 
çabalarına şahidiz ve onlara, Batman turizmini hak ettiği yere 
taşıma noktasındaki girişimlerinde her zaman destek olmaya da 
devam edeceğiz.”

Rektör Demir: “Başarılı Bir Kariyere Sahip Olmak İçin Büyük 
Çaba ve Gayret Sarf Etmek Gerekiyor”

Konferansa katılan öğrencilerin, geleceklerine ve kariyerlerinde 
önemli bir etki yaratacağını  dile getiren Rektör Demir,  başarılı bir 
kariyere sahip olmak için büyük çaba ve gayret sarf etmek, azim, 
fedakârlık ve sabır gibi faktörlerin özümsenmesi gerektiğini, 
üniversitemizce ağırlanan Şef Hüseyin Özer’in bu faktörleri 
özümseyen en somut örnek olduğunu belirterek konuşmasını 
tamamladı. 

Şef Özer: “Her Yemeğin Bir Öncekinden Daha Lezzetli Olması 
İçin Yeniden İşe Koyulmak Gerekiyor”

Rektör Demir’in konuşmasının ardından konferansa başlayan 
Şef Hüseyin Özer, dünyaca ünlü bir şef olma hikâyesinin zorlu 

aşamalarını hayatındaki tecrübelerle anlattı. Aşçılık mesleğinin 
her kademesinde çalıştığını belirten Şef Özer, işin püf noktasının 
merak etmek ve yaptığı işten zevk almak olduğunu söyledi. 
İnsanlara sunulacak yemeğin önce yemeği pişiren kişi tarafından 
lezzetli görülmesi gerektiğini söyleyen Şef Özer, her yemeğin 
bir öncekinden daha lezzetli olması için yeniden işe koyulmak 
gerektiğini dile getirdi. Nitelikli ve farklı bir aşçı olmaya çalışan 
öğrencilerin önce kültürel yemekler hakkında bilgi sahibi 
olmalarının çok önemli olduğuna dikkat çeken Şef Özer, modern 
yemeklerin değil kültürel geçmişi olan tatların daha ilgi çekici 
olduğunu vurguladı. 

Şef Özer: “Alternatiflerin ve Rekabetin Yüksek Olduğu 
Günümüzde En İyisi Olmak İçin Emek Vermek, Sabır Göstermek 
ve Yenilikçi Olmak Gerekiyor”

Her meslekte olduğu gibi aşçılık mesleğinde de öğrenmenin 
uzun soluklu bir süreç olduğunun altını çizen Şef Özer, 
alternatiflerin ve rekabetin yüksek olduğu günümüzde en iyisi 
olmak için emek vermek, sabır göstermek ve yenilikçi olmak 
gerektiğini belirtti. Bir aşçının yemek istediği yemeği pişirmesinin, 
pişirilen yemeğin daha lezzetli olmasını sağladığını söyleyen Özer,  
kolay ve zor yemek seçmeden her yemeği pişirmeyi denemek 
gerektiği önerisinde bulundu. Öğrencilerin sorularını yanıtlayan 
Şef Özer, aşçılığa yeni başlayanların çok pratik yapmalarının ve 
farklı tatları pişirmeye çalışmalarının önemli olduğunu söyleyerek 
konferansı tamamladı. 
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ÜNİVERSİTEMİZ GELECEĞİN AŞÇILARINI YETİŞTİRİYOR

Üniversitemiz Hasankeyf Meslek Yüksekokulu Aşçılık Bölümü 
öğrencileri, derslerde öğrendikleri bilgileri uygulamaya dökmek 
amacıyla yöresel yemeklerin yanı sıra dünya mutfağından da 
yemekler öğreniyorlar. 20 Ekim 2022 tarihinde Hasankeyf Meslek 
Yüksekokulunda bulunan ve öğrencilerin uygulamalı eğitimlerde 
kullandıkları mutfağı ziyaret eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, öğrencilerin pişirdikleri yemeklerin yapılış aşamalarını 
izledi.

Öğrenciler, Yöresel Mutfaktan ve Dünya Mutfağından 
Yemekler Öğreniyor

Hasankeyf Meslek Yüksekokulundaki donanımlı endüstriyel 
mutfak ekipmanlarıyla uluslararası standartlara uygun yemekler 
ve tatlılar hazırlayan öğrenciler, yöresel mutfaktan ve dünya 
mutfağından yemekler öğreniyor.  Bölüm hocalarından aldıkları 
teorik bilgileri pratiğe dönüştürmeye çalışan öğrencilerin 
hazırladıkları yöresel tatlılardan harire tatlısı ve Uzakdoğu 
mutfağından sebzeli noodle, tam puan aldı.

Rektör Demir: “Nitelikli Bir Eğitim, Çok Yönlü Çalışmaların 
Yürütülmesi ve Donanımlı Alt Yapıların Hazırlanması Sonucunda 
Sağlanabilir”

Batman Üniversitesi öğrencilerinin evrensel düzeyde 
bilgilerle donanmalarının sağlanması için çağdaş eğitim ilkelerini 
benimsediklerini belirten Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, aşçılık bölümü öğrencilerinin teorik bilgileri pratiğe 
dönüştürmeye yönelik sunumlarının da bu ilkeler çerçevesinde 
olduğunu ifade etti. Nitelikli bir eğitimin çok yönlü çalışmaların 
yürütülmesi ve donanımlı alt yapıların hazırlanması sonucunda 
sağlanabileceğini vurgulayan Rektör Demir, öğrencilerimizin 
öğrenmelerini hızlandıracak çalışmaları hayata geçirmenin 
ve ihtiyaçlarını karşılayacak alt yapıları hazırlamış olmanın 
gururunu yaşadıklarını kaydetti.   Öğrencilerini meslek hayatına 
ve sektöre hazırlamak için erken davrandıklarını söyleyen Rektör 
Demir, Batman Üniversitesinin farklı sektörlerde çalışacak her 
bir öğrencisinin sorumluluk taşıyabilecek potansiyele sahip 
olduğunun altını çizdi.



177

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

REKTÖR DEMİR BLOKZİNCİR İSTANBUL PROGRAMINA KATILDI

Dünyadaki dijital dönüşümleri yakından takip ederek gerekli 
çalışmaların üniversitemizde de yürütülmesi için projeler 
tasarlanmasını önemseyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın teşrifleriyle 
düzenlenen “Blokzincir İstanbul” programına katıldı. 21 Ekim 
2022 tarihinde İstanbul Üniversitesi Prof. Dr. Cemil Bilsel 
Konferans Salonu’nda düzenlenen programda, uluslararası 
katılımcıları, kamu ve özel sektör temsilcileri bir araya geldi.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinin, Enerji 
Alanında Yapacağı Bütün Çalışmalarının Dijital Öğelerle de 
Desteklenmesi Gerekiyor”

Programın ardından açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, dijital gelişmelere kayıtsız kalmayarak 
dünyayla eş zamanlı olarak alt yapı çalışmaları yürüten 

ülkemizin bu önemli vizyonunu Batman Üniversitesinin de 
yakından takip ederek gerekli çalışmaları yürüttüklerini belirtti. 
Dijital dönüşümlere ayak uydurmanın çok önemli olduğunun 
bilinciyle hareket ettiklerini söyleyen Rektör Demir, bu 
minvalde Türkiye’nin en büyük bilişim festivali olan Uluslararası 
Bilişim Kongresi’nde yerli ve yabancı bilim insanlarını Batman 
Üniversitesinde bir araya getirdiklerini, “Dijital Türkiye” başlıklı 
konferansla Dr. Ömer İleri’yi üniversitemiz öğrencileriyle 
buluşturduklarını söyledi.  Enerji alanında pilot üniversite 
seçilen Batman Üniversitesinin, enerji alanında yapacağı bütün 
çalışmalarının dijital öğelerle de desteklenmesi gerektiğini 
vurgulayan Rektör Demir, enerji ve dijitalliğin birbirini besleyen 
iki temel bileşen olduklarını sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZDE DIŞ POLİTİKADA GÜNCEL MEYDAN OKUMALAR KONULU
SÖYLEŞİ DÜZENLENDİ

Öğrencilerinin kişisel gelişimlerine katkı sunmak ve kariyer 
yolculuklarına rehberlik etmek amacıyla birçok önemli ismin 
ağırlandığı üniversitemizde, Medya ve İletişim Topluluğu 
tarafından Prof. Dr. Muhittin Ataman’ın moderatörlük yaptığı, 
Prof. Dr. Murat Yeşiltaş ile Prof. Dr. Ferhat Pirinççi’nin konuşmacı 
olarak katıldıkları “Dış Politikada Güncel Meydan Okumalar” 
konulu söyleşi düzenlendi. 3 Kasım 2022 tarihinde Batı 
Raman Kampüsü Fen-Edebiyat Fakültesi Konferans Salonunda 
düzenlenen etkinliğe, Vali Yardımcısı Kadir Kılıç, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Türkiye Petrolleri Batman Bölge 
Müdürü Mustafa Demir, üniversitemiz yöneticileri, akademik ve 
idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Türkiye, Her Koşulda Uluslararası Hukuka 
Uygun Girişimlerde Bulunuyor”

Söyleşinin açış konuşmasını yapan Rektör Demir, Türkiye’nin 
esneklik ve çok taraflılık gerektiren bir atmosferde başarılı bir 
strateji yürüttüğüne dikkat çekti. Türkiye’nin “insani dış politika” 
anlayışı ile dünyanın dört bir tarafına ulaştığını söyleyen Rektör 

Demir, ülkemizin özellikle sığınmacılara yönelik uyguladığı 
politikayla “insani” yaklaşımın önemli örneklerinden birini ortaya 
koyduğunu ve bu alanda elde ettiği başarının, bölgede önemli bir 
aktör olmasını kolaylaştırdığını ifade etti.

Rektör Demir: “Türkiye, Bütün Dünyada Büyük Bir Sorun 
Alanı Olmaya Başlayan Enerji Konusunda da Başarılı Politikalar 
Yürütmektedir”

Türkiye’nin ayrıca, bölgesel ve küresel sorunların çözümünde 
de aktif rol oynadığını dile getiren Rektör Demir, konuşmasına 
şu şekilde devam etti: “Ukrayna krizinin çözülmesi için diyalog 
konusunda ısrarcı olan Türkiye, uluslararası güvenlik ve istikrarın 
sürdürülebilir bir zemine oturtulması noktasında değerli 
girişimlerde bulundu. Türkiye’nin üstlendiği arabuluculuk rolü, 
Birleşmiş Milletler başta olmak üzere pek çok uluslararası 
ve bölgesel örgüt tarafından takdirle karşılandı. Özellikle 
Rusya ve Ukrayna’nın tahıl ve gübre stoklarının uluslararası 
pazarlara ulaştırılmasına imkân tanıyan “Tahıl Koridoru”nun 
oluşturulmasında Türkiye’nin oynadığı rol, bütün dünyanın 
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takdirini kazandı. Türkiye, bütün dünyada büyük bir sorun 
alanı olmaya başlayan enerji konusunda da başarılı politikalar 
yürütmektedir. ”

Söyleşinin moderatörlüğünü yapan Ankara Sosyal Bilimler 
Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. Muhittin Ataman, 
Dünyada yaşanan güncel sorunlardan bahsederek büyük kriz 
dönemlerinden geçildiğini ve bu krizlerin sebeplerini anlattı. 
Krizlerin ortaya çıkmasını, Batı’nın kriz içerisinde olması, Ulus-
Devlet Sistemi, Birleşmiş Milletler ve Amerika Hegemonyası gibi 
öğelere bağlayan Prof. Dr. Ataman, Türkiye’nin bulunduğu bölge 
bağlamında nasıl bir küresel mimari ile karşı karşıya kaldığı, 
Türkiye başta olmak üzere dünya devletleri için nasıl sorunlara 
yol açacağı konularından bahsetti.

Prof. Dr. Yeşiltaş: “Ukrayna Savaşı ile Birlikte Uluslararası 
Sistem, Tarihin Hiçbir Döneminde Olmadığı Kadar Bir Sıkışma 
İçerisine Girdi”

40 yılık döneme bakmadan bugünü anlamanın kolay 
olmadığını ve bugünkü krizin karakterini anlamayacağımızın altını 
çizen Prof. Dr. Murat Yeşiltaş, Soğuk Savaşın bitmesinin jeopolitik 
bir kriz ortaya çıkardığını vurgulayarak 2001 yılında güvenlik krizi 
ile karşı karşıya kalındığını söyledi. 11 Eylül’ün ulusalcı sistemi 
temelden etkilediğini önce Afganistan sonra da Irak’ın işgali ile 
sorunların bugüne kadar taşındığını belirten Prof. Dr. Yeşiltaş, 
11 Eylül sonrasında batıdaki İslami fobinin, göç ve küreselleşme 
karşıtlığının kök salmasındaki en önemli etkenlerin olduğunu 
kaydetti. Pandeminin bütün sistem, güvenlik ve uluslararası 
dönüşüm algılarını kökten değiştirdiğini belirten Yeşiltaş, Ukrayna 
savaşı ile birlikte uluslararası sistemin, tarihin hiçbir döneminde 
olmadığı kadar bir sıkışma içerisine girdiğini ifade etti.  Önümüzdeki 
kısa dönem içinde Rusya’nın Avrupa ekosisteminden tamamıyla 

dışarıya atıldığı bir dönem ile karşı karşıya kalınacağını ifade eden 
Prof. Dr. Murat Yeşiltaş, bu dönemde Türkiye’nin muazzam bir 
diplomasiyle yürüttüğü denge politikasının nasıl sonuçlanacağını 
göreceklerini dile getirdi. 

Prof. Dr. Pirinççi: “Son Yaşanan Krizlerden Sonra Devletlerin 
Güvenliği Her Zaman Ciddiye Almaları Gerektiği Bir Daha 
Anlaşıldı”

Güvenlik sorusunu somut hale getirmek için bir örnek veren 
Prof. Dr. Pirinççi, kendi bahçemizde yaşadığımızı ancak dışarıda 
bir ormanın bulunduğunu ve bu ormandan bize doğru gelenlerin 
olduğunu söyledi.  Refah alanının artık eskisi kadar söz konusu 
olmadığının ön görüldüğünü belirten Prof. Dr. Pirinççi bu ön 
görüler ışığında uluslararası ilişkilerde bireylerin, sivil toplum 
kuruluşlarının artık çok daha etkili faktörler olarak yer alacaklarını 
ifade etti. Mevcut sorunlara devlet ve devlet kurumlarının iyi 
fonksiyon göstermesi gerektiğini vurgulayan Prof. Dr. Ferhat 
Pirinççi, bu gerekliliğin sadece Ortadoğu gibi coğrafyalarda değil, 
bütün dünya genelinde önemli olduğunun altını çizerek artık 
devletlerin karşı karşıya kaldıkları krizlere adapte olabilmelerinin 
hayati anlama geldiğini söyledi.  Avrupa Birliği ülkelerinin bir 
bütün olarak Rusya’ya karşı yaptırım uygulamalarına rağmen bir 
yandan da Rusya’dan her ay aldıkları enerjiyi 35 milyar dolar ile 
finanse ettiklerini kaydeden Prof. Dr. Pirinççi, güvenliğin genel 
olarak çok çeşitli şekillerde derinleştiğini ve değiştiğini, son 
yaşanan krizlerden sonra devletlerin güvenliği her zaman ciddiye 
almaları gerektiğinin bir daha anlaşıldığına dikkat çekti.

Türkiye’nin krizlere karşı direnç gösterebilecek bir potansiyele 
eriştiğini, izlediği politikalarla Dünya’daki ve bölgedeki dengelere 
yön verebilecek seviyeye geldiğini belirten konuşmacılar, 
söyleşinin sonunda katılımcılardan gelen soruları cevapladılar.
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ÜNİVERSİTEMİZDE DÜZENLENEN KONSER VE ŞİİR DİNLETİSİYLE
ÖĞRETMENLER GÜNÜ KUTLANDI

Üniversitemizde 24 Kasım Öğretmenler Günü vesilesiyle müzik 
ve şiir dinletisi etkinliği düzenlendi. 24 Kasım 2022 tarihinde 
Üniversitemiz Batı Raman Yerleşkesi Fen Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonunda düzenlenen etkinliğe Batman Valisi Ekrem 
Canalp’in eşi Dr. Ayten Canalp, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari personel, 
Batman ilinde görev yapan öğretmenler ve öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Kalkınma, Gelişme, Dönüşüm, İlerleme Gibi 
Kavramların Altındaki İtici Ana Unsur Eğitimdir”

İçerisinde bulunulan yüzyılda, sanayi toplumundan bilgi 
toplumuna geçilmesiyle beraber bilgi üretiminin hayatî 
önem kazandığını söyleyen Rektör Demir, kalkınma, gelişme, 
dönüşüm, ilerleme gibi kavramların altındaki itici ana unsurun 
eğitim olduğunu vurguladı. Araştıran, irdeleyen, sorgulayan ve 
öğrendiklerini kullanıp bilgi üretimine katkı sağlayan toplumların 
bilgi çağının etkin ve güçlü ülkeleri içerisinde yer alabileceğini 
belirten Rektör Demir, eğitimin bir ülkenin yalnızca mevcut 
durumunu değil, söz konusu o ülkenin geleceğini de yakinen 

ilgilendirdiğini kaydetti. Cumhuriyetin kurucusu, Başöğretmen, 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün “Cumhuriyet; fikren, ilmen, 
fennen, bedenen kuvvetli ve yüksek seciyeli muhafızlar ister. 
Yeni nesli bu nitelik ve kabiliyette yetiştirmek siz öğretmenlerin 
elindedir.” sözlerini aktaran Rektör Demir, Batman Üniversitesi 
olarak ilgili fakültelerimizde ülkesine ve milletine hizmet etmeyi 
gaye edinen öğretmen adayları yetiştirdiklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Ülkemizin Geleceği, Yarınları ve Umutları 
Olan Çocukların Hayatlarına Dokunmak İstiyoruz”

Üniversitemizin seçkin akademik kadrosuyla Batman ilinde 
görev yapan öğretmenlerin mesleki gelişimlerine destek 
sunduklarını vurgulayan Rektör Demir, ilköğretim ve ortaöğretim 
düzeyindeki öğrencilerinin de okullarına misafir olduklarını 
söyledi. Bu okul ziyaretlerindeki amaçlarından birinin de ülkemizin 
geleceği, yarınları ve umutları olan çocukların hayatlarına 
dokunmak olduğunun altını çizen Rektör Demir, ayrıca üniversite 
adayı öğrencilerin de üniversitemizi sık sık ziyaret ettiklerini dile 
getirdi. 



181

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

ÜNİVERSİTEMİZ BATMAN’IN GELECEĞİNE KATKI SUNMAYA DEVAM EDİYOR

Şehirle bütünleşme ve şehrin temel sorunlarının çözümüne 
katkı sunma yönündeki akademik çalışmaların artırılması için 
farklı kurum ve sektör temsilcileriyle gerçekleştirilen buluşma 
toplantıları, eğitim temsilcilerinin üniversitemizde ağırlanmasıyla 
tamamlandı. 10 Kasım 2022 tarihinde Batı Raman Kampüsü 
Senato Salonunda “İlimizdeki Eğitim Kalitesinin Mevcut 
Durumu ve Eğitim Kalitesinin Artması İçin Yapılması Gereken 
Faaliyetler” başlığıyla gerçekleştirilen toplantıya, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, TÜBİTAK Van Bölge Koordinatörü 
Doç. Dr. Hayati Çavuş, üniversitemiz akademisyenleri, İl Milli 
Eğitim Müdürlüğünden ilgili şube müdürleri ile AR-GE ve Ölçme 
Değerlendirme birim temsilcileri ve okul müdürleri katıldı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinin Uzman Akademik 
Kadrosunun Batman’daki Eğitim Potansiyeline Sunacağı 
Katkıları Değerlendireceğiz”

Toplantının amaç ve kapsamı hakkında açıklamada bulunan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. İdris Demir,  toplantılardaki 
amaçlarının Batman Vizyon 2030 Arama Konferansı ve Batman 
Uluslararası Batman Sempozyumu kapsamında Batman’da 
tespit edilen temel sorunlara ilişkin akademik bir bakış açısıyla 

fizibilite raporları hazırlamak ve bu raporlar doğrultusunda 
yapılabileceklere ilişkin değerlendirmelerde bulunabilmek 
olduğunu kaydetti. Birçok kurum ve kuruluşun yanı sıra özel 
sektör temsilcileriyle de 20’ye yakın toplantı gerçekleştirdiklerini 
belirten Rektör Demir, büyük önem arz eden eğitim konusunun 
ele alınacağı son toplantıyla da Batman Üniversitesinin eğitim 
politikalarını yönlendirmeye ve geliştirmeye çalışan uzman 
akademik kadrosunun Batman’daki eğitim potansiyeline sunacağı 
katkıları değerlendireceklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Üniversite Olarak Eğitime Katkı Sunabilecek 
Her Adımı Atacağız”

Üniversitemiz akademisyenlerinin şimdiye kadar 
gerçekleştirilen toplantılardan, alanlarıyla ilgili başlıkları rapor 
haline getirerek üniversite yönetimine ileteceklerini ifade 
eden Rektör Demir, bu raporların Batman Üniversitesinin gücü 
kapsamında sorunların çözümüne yönelik kısa, orta ve uzun 
vadeli öneriler sunacaklarını dile getirdi. Eğitim konusunun 
ülkemizin ve Batman’ın geleceğini şekillendiren bir mahiyette 
olduğunun altını çizen Rektör Demir, üniversite olarak eğitime 
katkı sunabilecekleri her adımı atacaklarını söyledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ TÜRKÇE’NİN YABANCI DİL OLARAK ÖĞRETİMİNİN
BUGÜNÜ VE YARINI SEMPOZYUMUNA EV SAHİPLİĞİ YAPTI

Ulusal ve uluslararası birçok önemli çalışmaya ev sahipliği 
yapan Üniversitemizde, Dil Öğretimi Uygulama ve Araştırma 
Merkezinin öncülüğünde Türk Dil Kurumunun, Yunus Emre 
Enstitüsünün ve Batman Belediyesinin iş birliğiyle 7 Kasım 2022 
tarihinde “Türkçenin Yabancı Dil Olarak Öğretiminin Bugünü ve 
Yarını Sempozyumu” düzenlendi. 

Dr. Öğr. Üyesi Ekmekçi Aşan: “Türkçenin Yabancı Dil Olarak 
Öğretimi, İlerlemeye ve Gelişmeye Çok Açık Bir Alan”

Sempozyumun açış konuşmasını yapan Sempozyum 
Düzenleme Kurulu Başkanı Dr. Öğr. Üyesi Güneş Ekmekçi Aşan, 
Türkçenin yabancı dil olarak öğretiminin Türk Kültürü’nün 
yaygınlaşması ve yaşatılması açısından büyük bir öneme sahip 
olduğunu ifade etti. Türkiye üzerinde yoğunlaşan göç dalgasının, 
uluslararası öğrenci hareketliliğinin, siyasal, sosyal ve ekonomik 
gelişmelerin Türkçenin öğretimini stratejik bir konuma getirdiğini 
vurgulayan Dr. Öğr. Üyesi Aşan, Türkçe’nin yabancı dil olarak 
öğretiminin, ilerlemeye ve gelişmeye çok açık bir alan olmakla 
beraber her geçen gün yapılan çalışmalar sayesinde büyük 

bir gelişme gösterdiğini belirtti. Konunun üniversiteler ve ilgili 
kurum-kuruluşlar tarafından bilimsel-akademik seviyede ele 
alınıp araştırıldığını kaydeden Dr. Öğr. Üyesi Aşan,  Batman 
Üniversitesi olarak böyle kutsal bir göreve katkı sunmaktan gurur 
duyduklarını söyledi. 

Rektör Demir: “Türkçe, Orta Asya’dan Avrupa İçlerine Kadar 
Dünyada Yaklaşık 250 Milyon İnsan Tarafından Konuşuluyor”

Türkçenin, Orta Asya’dan Avrupa içlerine kadar dünyada 
yaklaşık 250 milyon insan tarafından konuşulan bir dil olduğunu 
dile getiren Rektör Demir, günümüzde teknolojik gelişmelere 
bağlı olarak bilginin hızlı bir biçimde paylaşılmasıyla yabancı dil 
öğrenimi ve öğretiminin bir ihtiyaç olmaktan çıkarak zorunluluk 
hâline dönüştüğünü söyledi. Yakın coğrafyalarda gelişen sosyo-
politik gelişmelerde Türkiye’nin, tarihin kendisine biçtiği misyon 
gereği hep sıcak dost elini uzatan ülke konumunda olduğunu 
ifade eden Rektör Demir, bu sıcak dost elinin daha uzun vadeli 
olabilmesinde ise dil öğretiminin merkezi rol oynadığını, Batman 
Üniversitesinin de bu sıcak dost elini ve gönüllü dil seferberliğini 
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sürekli ve etkin kılabilmek için “Dünya Dili Türkçe” anlayışıyla 
2021 yılını milat olarak aldığını dile getirdi. 

Rektör Demir: “Amacımız Hem Yabancılara Türkçe Öğretmek 
Hem de Sahada Yapılan Çalışmaların Merkezi Olmaktır”

İzlerine beş bin yıl öncesine kadar rastlanan Türk dilinin 
öğretimi noktasında atılacak her adımın üniversitemiz, şehrimiz 
ve ülkemiz adına atılmış büyük bir adım olduğunu belirten Rektör 
Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: “Batman Üniversitesi, 
bünyesinde bulunan DİLMER aracılığıyla Türkçenin öğretimi 
faaliyetleri kapsamında farklı dil ve kültürden pek çok öğrenciye 
ev sahipliği yapmakta, Türk dili ve kültürünün yaygınlaşmasının 
yanı sıra toplumlar arası kültürel alış-verişin yaşanmasına da katkı 
sunmaktadır. Amacımız mevcut imkânlar dâhilinde hem Türkiye’de 
yabancılara Türkçe öğretimi sahasında yapılan çalışmalara eşlik 
etmek hem de bölgede bu sahada yapılan çalışmaların bir merkezi 
olmaktır. Bu yolda bize yarenlik eden; Türkçenin bilim, sanat, 
edebiyat ve öğretim dili olarak gelişmesini, her alanda doğru 
kullanılmasını sağlayan, Türkçeyi değerine yaraşır yüksekliğe 
eriştirmek için gayret gösteren göz bebeği kurumumuz Türk Dil 
Kurumuna, yurt dışında kurduğu merkezlerde yabancılara Türkçe 
öğretiminin yanı sıra ülkemizin tanıtımı amacıyla kültürel ve 
sanatsal faaliyetler gösteren ve bilimsel çalışmalara destek veren 
Yunus Emre Enstitüsüne, bugüne kadar üniversite olarak attığımız 
adımlarda bizden desteğini esirgemeyen ve ana paydaşımız olan 
Batman Belediyesine teşekkürlerimizi sunarız.”

Prof. Dr. Gülsevin: “Türkçe Uzak Doğu’dan Balkanlar’a Birçok 
Kültürü Etkilemiştir”

Sempozyumda konuşan Türk Dil Kurumu Başkanı Prof. Dr. Gürer 
Gülsevin, yabancılara Türkçe öğretiminin özellikle Yunus Emre 
Enstitüsü tarafından yurt dışında da yürütülen faaliyetlerin de 
katkılarıyla en önemli istihdam alanlarından biri haline geldiğini 

söyledi. Türk’ün bir etnik unsurdan ve ırktan daha fazla bir anlama 
sahip olduğunu ve bütün bir milleti kapsadığını belirten Prof. Dr. 
Gülsevin, Türkçenin Uzak Doğu’dan Balkanlar’a birçok kültürü 
etkilediğinin altını çizdi. Türkçeyi öğrenme isteğinin Dünya çapında 
ilk sıralarda olduğunun altını çizen Prof. Dr. Gülsevin, Kaşgarlı 
Mahmut tarafından 11. yüzyılda yazılan Dîvân-ü Lugâti’t-Türk 
eserinin Araplara Türkçeyi öğretmek için yazıldığını dolayısıyla 
yabancılara Türkçe öğretimin çok eski bir tarihe sahip olduğuna 
dikkat çekti. Eserin sadece Türkçeyi öğretmek için değil Kırgızları, 
Uygurları, Oğuzları; Türk kültürünü, atasözlerini, giyim kuşamını, 
örf ve adetlerini de anlatan muazzam bir eser olduğunu ifade 
eden Gülsevin,  Osmanlı Devleti zamanında da ticaret amaçlı 
yabancı dil okullarının açıldığını ve kitaplar bastırıldığını hatırlattı.  
Yabancılara Türkçe öğretiminin yaygınlaştırılmasının önemli 
bir gelişme olduğunu kaydeden Prof. Dr. Gülsevin, bu önemli 
sempozyuma ev sahipliği yaptıkları için Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’e teşekkür etti.

Vali Canalp: “Dil Öğrenme, Okuma, Yazma, Konuşma ve 
Dinleme Üzerine Kuruludur”

Sempozyumda konuşan Batman Valisi Ekrem Canalp, 
2020 yılında Edirne Valisi olduğu dönemde Avrupa’dan akın 
akın Türkiye’ye gelen ve iyi Türkçe konuşamayan gurbetçilere 
Türkçe öğretmek için telefonlara indirilebilen “Gel Konuşalım” 
uygulamasını geliştirdiklerini ve uygulama sayesinde gurbetçilerin 
Türkçe öğrenimini hızlandırdıklarını vurguladı. Dil öğrenmenin 4 
ayaktan oluştuğunu belirten Vali Canalp, bu ayakların okuma, 
yazma, konuşma ve dinleme üzerine kurulduğunu, bu unsurları 
bir araya getirenlerin daha kolay dil öğreneceklerini ifade etti. 
Türkçeyi korumanın bize büyük bir miras olduğunu vurgulayan 
Vali Canalp, sempozyumun düzenlenmesinde emeği olan herkese 
teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE SAVUNMA SANAYİ BAŞKANI PROF. DR. İSMAİL DEMİR’İN
KATILIMIYLA AKADEMİK YÜKSELTME VE ATAMA TÖRENİ DÜZENLENDİ

Üniversitemizde akademik yükselme sağlayan 
akademisyenlerimiz için “Akademik Yükseltme ve Atama Töreni”  
düzenlendi. 18 Kasım 2022 tarihinde Merkez Kampüs Konferans 
Salonunda gerçekleşen törene Cumhurbaşkanlığı Savunma 
Sanayii Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari 
personel ile öğrenciler katıldı. 

Rektör Demir: “Akademik Personel ve Öğrenci Sayımız Hızla 
Artıyor” 

Üniversitemizin akademik personel ve öğrenci sayısının hızla 
arttığını kaydeden ve lisansüstü eğitim imkânı ile öğrencilere 
dünyanın kapılarını araladıklarını anlatan Rektör Demir, 
Üniversitemiz bünyesinde TradeMaster Finans Laboratuvarı, 
Borsa İstanbul Uygulama Finans Simülasyonu Laboratuvarı 
kurulduğunu belirtti. Petrol şehri Batman’ın artık enerji şehri 
olarak da anılacağını ifade eden Rektör Demir sözlerine şu şekilde 
devam etti: “Pilot üniversite misyonuyla enerji alanında projeler 
üretiyoruz ve bölgesel kalkınmaya destek vermeye çalışıyoruz. 
Üniversitemizde öğrencilerimize yönelik birçok çalışmayı da 

hayata geçirdik. Ücretsiz yemek uygulamasının yanı sıra “Askıda 
Otobüs Bileti” uygulaması ile öğrencilerimizin hayatlarına 
dokunmaya devam ediyoruz. Batman Üniversitesi Koruma ve 
Geliştirme Vakfı bünyesinde gerçekleştirilen Askıda Otobüs Bileti 
Projesi kapsamında öğrencilerimizin faydalanması amacıyla 129 
bin 600 Türk Lirası tutarında bağış toplandı ve ilk etapta 270 
öğrencimiz bu imkândan faydalandı. Ulusal ve uluslararası alanda 
yaptığımız etkinliklerle şehrimizin tanıtımına katkı sağlarken aynı 
zamanda kalkınmasına da destek vermeye çalışıyoruz.”

Başkan Demir: “Savunma Sanayii Ülke Gündeminde Önemli 
Bir Yer Tutmaktadır”

Rektör Demir’in ardından “Savunma Sanayi ve Üniversiteler” 
konulu bir sunum yapan Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayi 
Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir, Savunma Sanayii Başkanlığı olarak 
yaptıkları çalışmalar hakkında bilgi verdi. Geçmişten günümüze 
kadar ki görüntüleme sistemlerine ilişkin açıklamalarda bulunan 
Başkan Demir, 1825’ten bu güne kadar gelen süreç içerisinde 
görüntüleme ve füze teknolojilerinin gelişiminin büyük bir 
hızla gerçekleştiğini örneklerle anlattı. Savunma sanayinin ülke 
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gündeminde önemli bir yer tuttuğunu dile getiren Başkan Demir, 
Türkiye’nin sadece silahlı insansız hava araçlarıyla değil hava 
platformları, gemicilik ve diğer savunma sanayii ürünleriyle de 
dikkati çektiğini söyledi. İçinden geçilen konjonktür, stratejik 
şartlar ve ülke çevresinde olanlara bakıldığında barış zamanında 
harbe hazırlık konusunda gerekenlerin yapılmasının öneminin 
ortaya çıktığını ifade eden Başkan Demir, “Dünyada çatışma 
bölgelerine baktığımızda etrafımız ateş çemberi, son gelişmeler 
de çok hesapta olmamasına rağmen işin nereye gittiğini gösteren 
bir örnek teşkil ediyor. Türkiye’nin kendi kendine yetmek ve 
güç oluşturmaktan başka alternatifi olmadığını görüyoruz. Güç 
bugün artık teknoloji, bilim, sahada var olabilecek, sürpriz 
etkisi yapabilecek, hasımlarınıza fırsat vermeyecek bir teknoloji 
ve kabiliyete sahip olmak anlamına geliyor. Bu da sadece lafla 
olmuyor.” diye konuştu.

Başkan Demir: “Ülkemizin Bilgili ve Donanımlı Gençlere 
İhtiyacı Var”

Teknolojinin hızla geliştiği bir dönemde gençlerin 
dinamizmine ve gücüne çok güvendiklerini dile getiren Başkan 
Demir, gençlerin üniversite hayatlarında yaptıkları işlerin hayat 
boyunca kendilerine katkı sağlayacağını belirterek ülkenin 
donanımlı, bilgili gençlere çok ihtiyacı olduğunu vurguladı. 
Geçmişte Türkiye’de uçak mühendisliğinin sınırlı iş imkânı varken 
bugün mezun olan kabiliyetli gençlerin önünün açık olduğunu 
anlatan Başkan Demir sözlerine şu şekilde devam etti: “Savunma 
sanayisinde dışa bağımlılığı bitirme konusunda çok kararlıyız ve 
bu konuda önemli adımlar atılıyor. Ülkemizin stratejik ürünlerde 
ve kavramlarda dışa bağımlılık gibi bir lüksü olamaz ve biz bu 
konularda kendimize yetmeliyiz. Roketlerimiz, uçaklarımız, 
deniz araçlarımız, insansız sistemlerimiz ve daha çeşitli konular 
üzerinde önemli çalışmalar yapılıyor. Biz sahada güçlü olmalıyız. 

Sahada varsanız varsınız, yoksanız yoksunuz. İleri kabiliyetlerle 
ve unsurlarla sahada olup bunu daha da ileri noktalara taşımak 
istiyoruz. Bunun için en önemli unsurumuz insan kaynağı.”

Başkan Demir: “Mottomuz Elimizden Gelenin En İyisini 
Yapmak”

Bizi lider yapacak teknolojilere nasıl ulaşılabileceğini anlatan 
Başkan Demir, “Mottomuz, elimizden gelenin en iyisini yapmak” 
dedi. Soru sormanın öğrenmenin anahtarı olduğunu ve soru 
sormaktan vazgeçilmemesi gerektiğini anlatan Başkan Demir, 
günümüzde bilgiye ulaşmanın artık kolay olduğunu esas olanın 
ise bilgiyi içselleştirmek olduğunu belirtti. Yerli ve mili hedefler 
için birlikte yürümenin önemine dikkat çeken Başkan Demir, “Bir 
şey insan yapısıysa biz daha iyisini yaparız” dedi.

Başkan Demir: “Hayata Geçirilen 750 Projenin 199’u Yerli ve 
Milli Projeler”

İleri teknoloji kazanımı çalışmalarını bütüncül bir yaklaşımla 
planlama, takip etme ve desteklemeyi hedefleyen AR-GE 
projelerine hayat vermeyi genel amaçları arasına aldıklarını 
ifade eden Başkan Demir, teknolojiyi geliştirirken bazı alanlarda 
mevcutları yakalamanın bazı alanlarda ise önüne geçmenin 
önemli olduğunu kaydetti. Hayata geçirilen 750 projeden 
199’unun yerli ve milli proje olduğunu belirten Prof. Dr. İsmail 
Demir, “Üniversitelerden, bilim adamlarından önümüzdeki uzun 
yılları inşa edecek projeler ve bilimsel çalışmalar bekliyoruz” 
dedi.

Konuşmaların sona ermesi ile birlikte “Akademik Yükseltme 
ve Atama Töreni”ne geçildi. Akademik yükselmesi ve ataması 
gerçekleşen profesör, doçent ve doktor öğretim üyelerine 
cübbelerini Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir giydirirken 
akademisyenlerimize başarı belgeleri Başkan Demir tarafından 
takdim edildi. 
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ÜNİVERSİTEMİZDE ÖĞRETMENLER GÜNÜ’NDE TECRÜBE KONUŞUYOR İSİMLİ
SÖYLEŞİ DÜZENLENDİ

Emekli akademisyenler, 24 Kasım Öğretmenler Günü 
vesilesiyle üniversitemizde düzenlenen “Tecrübe Konuşuyor” 
söyleşisiyle hem öğretmenlik hem de akademisyenlik yaptıkları 
dönemlere dair tecrübelerini anlattılar. 24 Kasım 2022 tarihinde 
Üniversitemiz Batı Raman Yerleşkesi Fen Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonunda düzenlenen etkinliğe, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemiz yöneticileri, akademik 
ve idari personel, Batman ilinde görev yapan öğretmenler ve 
öğrenciler katıldı.

Moderatörlüğünü Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin’in yaptığı söyleşiye, emekli akademisyenler Prof. Dr. 
Mustafa Salih Çelik, Öğr. Gör. Burhan Zorluoğlu, Öğr. Gör. Tevfik 
Yıldız ve Öğr. Gör. Zeki Ekinci davetli konuşmacı olarak katıldılar. 

Zorluoğlu: “Meslek Hayatım Boyunca Öğrencilerimle Daima 
Empati Kurmaya Çalıştım”

Söyleşinin ilk konuşmacısı olan emekli akademisyen Öğr. Gör. 
Burhan Zorluoğlu, kendileri için önem arz eden Öğretmenler 
Günü’nde konuşmacı olarak davet edildikleri için Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e teşekkür etti. Öğretmenlik ve 
akademisyenlik süreci boyunca yüzlerce öğrenci yetiştirdiklerini 
belirten Zorluoğlu, bu öğrencilerin iyi mevkilere gelmelerinin, 
onları farklı meslek dallarında görmenin gurur verici olduğunu 
ifade etti. Öğretmenlik mesleğinde empati kurabilmenin çok 
önemli olduğunu vurgulayan Zorluoğlu, meslek hayatı boyunca 
öğrencileriyle daima empati kurmaya çalıştığının altını çizdi. 
Zorluoğlu, Batman Üniversitesinin gelişiminin eskiye nazaran çok 
daha iyi noktada olduğuna dikkati çekerek Batman Üniversitesinde 
okuyan öğrencilerin çok şanslı olduklarını kaydetti.

Çelik:“Ülkemizin Vatandaşlarının İnsani Değerlere Ne Kadar 
Önem Verdiklerini Bir Daha Anladım”

Söyleşide konuşan  emekli akademisyen Prof. Dr. Mustafa Salih 
Çelik, Batman Üniversitesinin kurulmasında aktif görev aldığını 
kaydetti. Dünyanın birçok ülkesine seyahatler gerçekleştirdiğini 
dile getiren Çelik, bu ülkelerin ülkemizle kıyaslandığında 
ülkemizin ne kadar güzel olduğunu ve ülkemizin vatandaşlarının 
insani değerlere ne kadar önem verdiklerini bir daha anladığını 
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dile getirdi.
Yıldız: “Mesleğimi Sevmeme Vesile Olan Merhum 

Hocalarıma Şükranlarımı Sunarım”
Öğretmen ve daha sonra akademisyen olmasında verdikleri 

eğitimle büyük katkı sağlayan ve mesleğini sevmesine vesile 
olan merhum hocalarına şükranlarını dile getiren Ögr. Gör  
Tevfik Yıldız, zor şartlarda okuduklarını, birçok konuda yaşanan 
olumlu gelişmelerin ve imkânların ardından şimdiki gençlerin 
çok şanslı olduklarını dile getirdi.

Ekinci: “Öğretmenler Günü’nde Hatırlanmak Mutluluk 
Verici”

Öğretmenler Günü’nde hatırlanmalarının mutluluk verici 
olduğunu söyleyen ve burada bulunmaktan büyük memnuniyet 
duyduğunu belirten emekli akademisyen Öğr. Gör. Zeki Ekinci ise 
meslek hayatında yaşadığı gurur verici anısının mezun olduğu 
okula atanmak ve bir zamanlar eğitim gördüğü öğretmenlerle 
aynı öğretmenler odasını paylaşmak olduğunu ifade etti. 

Rektör Demir: “Üniversitemizde Gerçekleştirilen Çalışmalar 
ve Gösterilen Gayretler YÖK Nezdinde Taltif Ediliyor”

Batman Üniversitesi olarak önemli atılımlar 
gerçekleştirdiklerini söyleyen Rektör Demir, üniversitemizde 
gerçekleştirilen çalışmaların ve gösterilen gayretlerin YÖK 
nezdinde bilindiğini ve taltif edildiğini vurguladı.  Bölgede bulunan 
5 üniversitenin rektörleriyle bir araya gelen YÖK Başkanı Prof. Dr. 
Erol Özvar’ın hususi olarak Batman Üniversitesini ziyaret ettiğini 
hatırlatan Rektör Demir, Yükseköğretim Kurulu (YÖK) tarafından 
yayımlanan 2022 Yılı Üniversite İzleme ve Değerlendirme 
Raporlarına göre üniversitemizin başarı oranlarındaki önemli 
artışlarından bahsetti.  2019 ve 2020 yıllarında pandemi 
nedeniyle düzenlenemeyen uluslararası sempozyum, kongre 

veya sanatsal sergi sayısının, 2018 yılında sadece 1 olduğuna 
dikkati çeken Rektör Demir, 2021 yılında büyük bir artışla 14’e 
ulaştığının altını çizdi. Rektör Demir, yayımlanan raporlarda, 
üniversite kütüphanesinde öğrenci başına düşen e-yayın, ulusal 
hakemli dergilerde yayımlanmış öğretim elemanı başına düşen 
yayın, SCI, SCI-Expanded, SSCI ve AHCI endeksli dergilerde 
yayımlanmış öğretim elemanı başına düşen yayın sayılarında da 
önemli artışların gözlendiğini vurguladı.

Rektör Demir: “Cumhurbaşkanlığımız, YÖK Başkanlığımız ve 
Devletimizin Bütün Birimleri İle Üniversite Olarak Bir Vizyon 
Çerçevesinde Koordineli Bir Şekilde İlerliyoruz”

Batman Üniversitesinin gelişmesine ve bugünlere gelmesine 
büyük katkılar sunan ve üniversitemiz öğrencilerinin geleceklerine 
ışık tutmak için çaba gösteren emekli akademisyenlere teşekkür 
eden Rektör Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: “Bizden 
önceki yönetimler tarafından çok değerli çalışmalar yapıldı. 
Bize düşen çalışmaları daha iyi noktalara taşımaktır. Rektörlük 
görevimin 1 buçuk yılı tamamlandı. Bu süre zarfında yönetim 
ekibimiz ve fedakâr personelimiz sayesinde önemli çalışmalar 
gerçekleştirdik. Batman Üniversitesini hak ettiği yere ulaştırmak 
için var gücümüzle çalışmak boynumuzun borcudur. Her geçen yıl 
hem fiziki alt yapı çalışmalarımız hem de akademik başarılarımız 
daha da artacak. 2021 yılında büyük bir enerji zirvesi, büyük 
bir bilişim zirvesi gerçekleştirdik. Bilişim zirvesi o kadar 
büyük bir yankı yaptı ki bu sene zirveyi, bir bilişim festivaline 
dönüştüreceğiz. Temel amacımız,  Batman Üniversitesini 
muasır seviyeye yükseltebilmektir. Cumhurbaşkanlığımız, YÖK 
Başkanlığımız ve devletimizin bütün birimleri ile üniversite 
olarak bir vizyon çerçevesinde koordineli bir şekilde ilerliyoruz. 
Başarımızın en temel kaynağı da budur.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE AZERBAYCAN-TÜRKİYE İLİŞKİLERİ VE HAYDAR ALİYEV’İN ROLÜ 
KONULU KONFERANS DÜZENLENDİ

“Tek Millet İki Devlet” anlayışıyla Türkiye ile Azerbaycan arasında 
her geçen gün daha da güçlendirilen siyasi, ekonomik, askeri 
ilişkilere paralel olarak çalışmalar yürütülen üniversitemizde, 
Azerbaycan Cumhuriyetinin Türkiye Cumhuriyetindeki 
Olağanüstü ve Tam Yetkili Büyükelçisi Dr. Reşat Memmedov’un 
katılımıyla 5 Aralık 2022 tarihinde “Azerbaycan-Türkiye İlişkileri 
ve Haydar Aliyev’in Rolü” konulu bir konferans düzenlendi. 

Rektör Demir: “Türkiye, Azerbaycan’a Siyasi, Askeri ve 
Toplumsal Her Türlü Alanda Destek Oluyor”

Konferansın açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Türk Dış Politikasının önemli bir parçası 
olan Türkiye – Azerbaycan ilişkilerinin hem devlet politikası hem 
de halk nezdinde kardeşlik düzeyinde devam ettiğine dikkati 
çekti. Azerbaycan’ın bağımsızlığını tanıyan ilk ülkenin Türkiye 
olduğunun altını çizen Rektör Demir, Türkiye ve Azerbaycan’ın 
“Tek Millet İki Devlet” anlayışıyla ortak tarih, kültür ve dile 
dayanan uzun bir geçmişe sahip olduklarını vurguladı. 27 Eylül 
2020 tarihinde başlayan İkinci Karabağ Savaşı’nın 44 günlük 

mücadelenin sonunda zaferle sonuçlanmasının bu anlayışın bir 
neticesi olduğunu dile getiren Rektör Demir,  bu zaferin iki millet 
için de gurur kaynağı olduğunu söyledi. Türkiye’nin, Azerbaycan’a 
siyasi, askeri ve toplumsal her türlü alanda destek olduğunu ifade 
eden Rektör Demir, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
Azerbaycan’ın haklı mücadelesine uluslararası toplumun 
desteğini sağlamak için etkin bir diplomasi yürüttüğünü belirtti.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Olarak, İki Devletin 
Bütün Alanlardaki İş Birliğini Destekliyor ve Buna Yönelik 
Çalışmalarımızı Sürdürmeye Devam Ediyoruz”

Özellikle son on yılda Türkiye’nin, Azerbaycan’ın petrol ve 
gaz ihracatının ana kanalı haline geldiğini ve Azerbaycan’ın 
Türkiye’de önemli bir yatırımcı olduğunu söyleyen Rektör Demir, 
konuşmasına şu şekilde devam etti: “Biz Batman Üniversitesi 
olarak, iki devletin bütün alanlardaki iş birliğini destekliyor ve 
buna yönelik çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Biz, Türkiye’de enerji 
alanında ihtisaslaşan ilk üniversite olarak, petrol üretiminde 
verimin artırılacağı projeleri hayata geçirmeye devam ediyoruz. 
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Zira, üniversitemizin bulunduğu Batman şehrimiz, petrol ve 
hidrokarbon kaynakları açısından oldukça zengindir. Bunun 
yanında, yenilenebilir enerji, güneş enerjisi ve rüzgâr enerjisi 
gibi alanlarda da büyük bir potansiyeli mevcuttur. Batman’ın 
potansiyelini ortaya çıkaracak iş birliği ve ihtisaslaşma adımları, 
üniversitemizce titizlikle atılmaktadır. Bu bağlamda Batman 
Üniversitesi, akademik çalışmalarını uluslararası alana taşımayı 
hedeflemekte ve buna yönelik çalışmalara yoğunlaşmaktadır. 
Bu noktada Azerbaycan gibi önemli bir enerji ülkesi ile kurulacak 
yakın temas önem arz etmektedir. Üniversitemiz ile Azerbaycan 
Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi arasında Mühendislik 
alanında Uluslararası Ortak Lisans Eğitim ve Öğretim Programı 
Tesisine ilişkin bir protokol imzalanmıştır. Bu protokole göre iki 
üniversite; fosil yakıtlar, yenilenebilir enerji, sürdürülebilir çevre, 
enerji bağımlılığı ve enerji fiyatları gibi konularda ortak araştırma 
ve yayın yapabilecektir.”

Büyükelçi Memmedov: “Azerbaycan, Coğrafi Konumundan 
Dolayı Orta Asya’nın Kapısı Mahiyetinde”

Sovyetler Birliği’nin çökmesinin ardından Azerbaycan’ın 1991 
yılında bağımsızlığını ilan ettiğini söyleyen Büyükelçi Memmedov, 
birçok devletin Ermenileri desteklemesi sonucunda Ermenilerin, 
Azerbaycan topraklarının yüzde 20’sini işgal ettiğini ve bir milyon 
insanın köylerinden, evlerinden göç ettirildiğini dile getirdi. 
Azerbaycan’ın coğrafi konumundan dolayı Orta Asya’nın kapısı 
mahiyetinde olduğunu ifade eden Büyükelçi Memmedov, doğal 
kaynaklar açısından oldukça zengin olduğunu dile getirdi.

Büyükelçi Memmedov: “Haydar Aliyev’in İlk İcraatı Savaşı 
Durdurmak Oldu”

Azerbaycan’ın Eski Cumhurbaşkanı Haydar Aliyev’in 
Azerbaycan’ın kalkınmasındaki rolünden bahseden Büyükelçi 

Memmedov, Aliyev’in derin tecrübesi, istihbaratta çalışması, 
devlet başkanı olması ve uluslararası ilişkilerinin iyi olması gibi 
özellikleriyle öne çıkan bir liderdi. Haydar Aliyev’in ilk icraatının 
savaşı durdurmak olduğunu vurgulayan Büyükelçi Memmedov, 10 
Mayıs 1994 Karabağ Savaşı’nda ateşkes ilan edilmesi için protokol 
imzalamasından dört ay sonra da dünyanın en büyük 17 şirketi 
ile tarihte ilk kez Hazar Denizi’nde petrol ve gaz kaynaklarının 
çıkarılması için satış protokolü imzaladı. Bu protokolün 
Azerbaycan tarihindeki önemli projelerden biri olduğunu söyleyen 
Memmedov,  protokolün ardından Azerbaycan’ın çıkarlarına izin 
vermeyen Batılı devletlerin kendi çıkarlarını korumak için yatırım 
yapmaya başladıklarını ifade etti.

Büyükelçi Memmedov: “Türkiye Olmasaydı Azerbaycan 
Toprakları Olmazdı”

Büyükelçi Memmedov konuşmasına şu şekilde devam 
etti: “Dünya çapında çok önemli projeleri hayata geçirdik. 
Hazar Denizi’nden Akdeniz’e yılda 50 milyon ton petrolün 
taşınmasını sağladık. Batı ülkeleri, dünya devletleri, Rusya 
gerçekleştiremezsiniz dediler. Ancak Azerbaycan’ın ve Türkiye’nin 
iradesiyle biz projeyi hayata geçirdik. Bakü-Tiflis doğalgaz boru 
hattı Türkiye’nin doğalgaz bağımsızlığını temin edecek bir projedir. 
Bu doğalgaz Türkiye’nin ve Azerbaycan’ın doğalgazıdır. Sonra 
Bakü-Tiflis-Erzurum doğalgaz boru hattını çektik. Bu hattı öyle 
büyük yaptık ki bu hat ile gelecekte çok daha fazla gazın Türkiye’ye 
gelmesini ve Türkiye’den diğer ülkelere satışını mümkün kıldık. Bu 
boru hatlarının Türkiye’den geçiyor olması Türkiye’yi diğer ülkeler 
tarafından önemsenir hale getirdi. Türkiye ile Azerbaycan ortak 
sağlam bir irade ortaya koydu. Birbirimizin gücüne güç katan 
milletleriz. Türkiye olmasaydı Azerbaycan toprakları olmazdı. 
Türkiye, ordu kurmamızda yardımcı oldu.”
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ÜNİVERSİTEMİZ KADINA ŞİDDETLE MÜCADELEYE YÖNELİK
FARKINDALIK YARATMAYA DEVAM EDİYOR

Kadına yönelik şiddetle mücadele konusunda farkındalığı 
artırmak amacıyla birçok etkinliğin düzenlendiği üniversitemizde, 
“Kadına Yönelik Şiddete Karşı Uluslararası Mücadele” kapsamında 
Üniversitemiz Kadın ve Aile Çalışmaları Uygulama ve Araştırma 
Merkezi tarafından “Kadına Karşı Şiddete Hayır!” etkinliği 
düzenlendi. 5 Aralık 2022 tarihinde Merkez Kampüs Rektörlük 
Konferans Salonunda düzenlenen etkinliğe, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversitemiz yöneticileri, akademik 
ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Kadın ve Aile 
Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi 
Mehtap Nasıroğlu Aydın ve Tüpraş Kurumsal İletişim Müdürü 
Çiler Teber tarafından açış konuşmalarının gerçekleştirildiği 
etkinlikte, Birleşmiş Milletler Kadın Birimi Ülke Direktör Yardımcısı 
Zeliha Ünaldı, Birleşmiş Milletler Kadın Birimi HeForShe Türkiye 
Koordinatörü Sinem Aydın ve Koç Holding Sürdürülebilirlik ve 

Paydaş İlişkiler Yöneticisi Pelin Kihtir’in konuşmacı oldukları bir 
panel gerçekleştirildi.

Dr. Öğr. Üyesi Aydın: “Şiddetten Uzak Bir Toplum ve Dünyanın 
Mümkün Olabileceğini Göstermek İstiyoruz”

Etkinliğin açış konuşmasını yapan Kadın ve Aile Çalışmaları 
Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Mehtap 
Nasıroğlu Aydın, 25 Kasım Kadına yönelik şiddete karşı uluslararası 
mücadele gününün tarihi hakkında bilgiler verdi. Kadın ve 
Aile Çalışmaları Uygulama ve Araştırma Merkezi Müdürlüğü 
olarak temel amaçlarının toplumsal duyarlılığı ve farkındalığı 
arttırmak olduğunu söyleyen Dr. Öğr. Üyesi Aydın, şiddetten 
uzak bir toplum ve dünyanın mümkün olabileceğini göstermek 
istediklerini vurguladı. Ulusal ve uluslararası paydaşlarla birlikte 
hareket ettiklerini belirten Aydın, bu önemli ve anlamlı programın 
gerçekleşmesinde her türlü desteği ve yardımı sağlayan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e teşekkür etti. 
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Teber: “Batman Üniversitesi Tarafından Düzenlenen “Kadına 
Karşı Şiddete Hayır!” Etkinliğine Katılmaktan Memnuniyet 
Duyduk”

Etkinlikte konuşan Tüpraş Kurumsal İletişim Müdürü Çiler 
Teber, Tüpraş olarak Batman Üniversitesi Kadın ve Aile Çalışmaları 
Uygulama ve Araştırma Merkezi tarafından “Kadına Karşı Şiddete 
Hayır!” etkinliğine paydaş olmaktan memnuniyet duyduklarını 
ifade etti. Kurum olarak her seviyede ve görevde kadın çalışma 
arkadaşlarının olduğunu söyleyen Teber, kadın çalışan sayılarını 
artırmaya devam edeceklerini dile getirdi. Mesleklerin cinsiyetinin 
olmadığına inandıklarının altını çizen Teber, sektördeki pek çok 
öncü uygulamayı hayata geçirdiklerini kaydetti.

Rektör Demir: “Şiddetin Her Türlüsünü Bu Toprakların 
Üzerinden Silmek İçin Uğraşacağız ve Bu Mücadeleden Asla 
Taviz Vermeyeceğiz!” 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, etkinlikte 
gerçekleştirdiği konuşmada, binlerce yıllık kadim tarihiyle ulu bir 
çınar olan ve nice acılar, badireler atlatan Anadolu’nun bugünlere 
gelmesinde kadınların gösterdikleri fedakârlıkların büyük payı 
olduğunu söyledi. Rus işgaline karşı Erzurum’da halk direnişinin 
simgesi olan Nene Hatun, Kastamonu’da Şerife Bacı gibi birçok 
kadın kahramanın ulu çınar Anadolu’ya can suyu olduklarını 
belirten Rektör Demir, onların aziz hatıralarının gücüyle, fedakâr 
omuzlarında yükselen bu çınarda yepyeni çiçekler açtığını 
dile getirdi. Bu toprakların, Anadolu çınarının kadınlarının hep 
en ön safta, asaletiyle, zarafetiyle, erdemiyle ve donanımıyla 
dimdik duracağını vurgulayan Rektör Demir, konuşmasına şu 

şekilde devam etti: “Kadınlarımız ne bir adım geride ne de 
kimsenin gölgesinde kalmayacak! Gelecek nesillerimizin mimarı 
kadınlarımız için; bizi besleyip büyüten, yetiştiren, hayatı, erdemli 
bir yaşamı, vatan sevgisini öğreten kadınlarımız için hep birlikte 
daha müreffeh, daha erdemli bir hayat için uğraşacağız. Şiddetin 
her türlüsünü bu toprakların üzerinden silmek için uğraşacağız 
ve bu mücadeleden asla taviz vermeyeceğiz!  Geçmişten bugüne 
bu aziz milletin sinesinde bin bir fedakârlıkla, Anadolu’nun ulu 
çınarını besleyip büyüten asil kadınlarımızın her birinin hatırasına 
hürmet ediyoruz.”

Kadına Karşı Şiddetle Mücadele Konusunda Yapılabilecek 
Çalışmalar Hakkında Bilgiler Verildi

Konuşmaların ardından Dr. Öğr. Üyesi Şahide Akbulut’un 
moderatörlüğünde gerçekleştirilen panelde konuşan,  Birleşmiş 
Milletler Kadın Birimi Ülke Direktör Yardımcısı Zeliha Ünaldı, 
Birleşmiş Milletler Kadın Birimi HeForShe Türkiye Koordinatörü 
Sinem Aydın ve Koç Holding Sürdürülebilirlik ve Paydaş İlişkiler 
Yöneticisi Pelin Kihtir, başarıya ulaşma yolundaki deneyimlerini 
aktarırken kadın istihdamının artırılması, kadınların ekonomik 
özgürlüklerine ulaşmaları ve kadına karşı şiddetle mücadele 
konusunda yapılabilecek çalışmalar hakkında bilgiler verdiler.

Üniversitemiz Hemşirelik Bölümü 3. sınıf öğrencisi Tuğba 
Turhan, Üniversitemiz ile Tüpraş iş birliğinde “Genç Beyinlerde 
İnovasyon ve Kadın Gücü Girişimcilik Programı” kapsamında 
şiddete maruz kalan kadınların kısa sürede emniyet birimlerine 
ulaşabilmeleri için takım olarak geliştirdikleri bir uygulamayı 
katılımcılara tanıttı.



192   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

AZERBAYCAN ANKARA BÜYÜKELÇİSİ DR. REŞAT MEMMEDOV
BATMAN’DAKİ KARABAĞ PARKI’NI ZİYARET ETTİ

Azerbaycan Ankara Büyükelçisi Dr. Reşat Memmedov ile 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 5 Aralık 2022 
tarihinde Azerbaycan ile kardeşliği simgelemek adına Batman 
Belediyesi tarafından inşa edilen Karabağ Parkı’nı ziyaret ettiler. 

Karabağ Parkı’nda Azerbaycan’a Dair Tanıtıcı Birçok Bilgi 
Yer Alıyor

Azerbaycan ile kardeşlerin bağlarının daha da güçlendirilmesi 
adına inşa edilen Karabağ Parkı’nda oyun alanı, oturma bankları, 
süs havuzu ve seyir terasının yer aldığını söyleyen Doç. Dr. Reşat 
Arıca, parkın Karabağ’da yedi bölgeyi temsil eden yedi pavilion 
olarak bilinen kapalı ve ışıklı sergi alanları yer alan tematik bir 
yapıda olduğunu ifade etti. Parkın içerisinde yedi Azerbaycan 
sanatçısının eserlerinin de yer aldığını dile getiren Doç. Dr. Arıca, 
park içerisinde Azerbaycan’ın tarihinin, kültürünün ve devlet 
büyüklerinin tanıtıldığı bölümlerin de olduğu bilgisini verdi.

Rektör Demir: “İki Ülke Birçok Konuda Ortak Duygulara 
Sahip Olmasının Yanı Sıra Ortak Çıkarlara da Sahip”

Karabağ Parkı’nın açılışının Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Babanlı’nın katılımıyla 

gerçekleştirildiğini söyleyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, Azerbaycan halkı ile Batman halkı arasındaki bağların 
pekiştirilmesine vesile olan parkın inşası için emek veren 
herkese teşekkür etti. İki ülkenin birçok konuda ortak duygulara 
sahip olmasının yanı sıra ortak çıkarlara da sahip olduğunu 
belirten Rektör Demir, Batman Üniversitesi olarak hem 
duyguların pekişmesi hem de çıkarların korunması için her türlü 
çalışmayı yapmaya hazır olduklarını dile getirdi. Bu minvalde 
Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi Üniversitesi ile birçok konuda 
iş birlikleri geliştirdiklerinin altını çizen Rektör Demir, özellikle 
enerji alanında gerçekleştirilen çalışmalarda gelinen aşamaların 
memnuniyet verici olduğuna dikkati çekerek çalışmaların farklı 
konularda devam etmesi temennisinde bulundu.

Parkı gezen ve Doç. Dr. Reşat Arıca’dan park hakkında bilgiler 
alan Azerbaycan Ankara Büyükelçisi Dr. Reşat Memmedov, 
parkın Batman halkının hizmetine sunulmasından mutluluk 
duyduğunu belirterek Karabağ Parkı’nın iki ülkenin kardeşliğinin 
güzel bir göstergesi olduğunu söyledi.
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REKTÖR DEMİR KATAR DEVLETİ MİLLİ GÜNÜ RESEPSİYONUNA KATILDI

Batman Üniversitesinin gelişimini sağlamak adına, göreve 
geldiği günden itibaren ulusal ve uluslararası alanlarda birçok 
iş birliği geliştiren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
2007’den beri her yıl 18 Aralık’ta  kutlanan “Katar Devleti Milli 
Günü” resepsiyonuna, Katar Devletinin Türkiye Cumhuriyeti 
Büyükelçisi Sheikh Mohamed Nasser J. M. Al- Thani’nin davetlisi 
olarak katıldı. Ankara’da bir otelde düzenlenen resepsiyona, 
İçişleri Bakanı Süleyman Soylu, Katar’ın Ankara Büyükelçisi Sheikh 
Mohamed Nasser J. M. Al- Thani ve davetliler katıldı.

Rektör Demir: “Katar’da Bulunan Üniversitelerle Ortak 
Çalışmalar Yürütmek İstiyoruz”

Resepsiyonun ardından açıklama yapan Üniversitemiz 

Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Büyükelçi Sheikh Mohamed Nasser 
J. M. Al- Thani’nin nazik davetinden onur duyduğunu belirterek 
Katar Devleti Milli Günü’nü kutladı. Batman Üniversitesinin 
enerji alanında pilot üniversite seçilmesinden itibaren önemli 
çalışmaları hayata geçirdiklerini dile getiren Rektör Demir, 
Katar’da bulunan üniversitelerle başta enerji alanında olmak 
üzere birçok konuda ortak çalışmalar yürütmek istediklerini 
söyledi. Büyükelçi Sheikh Mohamed Nasser J. M. Al- Thani’yi daha 
önce Büyükelçilik Makamında ziyaret ettiğini söyleyen Rektör 
Demir, yakın zamanda üniversitemizde açılması tasarlanan Katar 
Dersliği’nin açılışı için tensipleri doğrultusunda Al-Thani’yi davet 
etmek istediklerini kaydetti.
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ÜNİVERSİTEMİZDE MİLLİ TEKNOLOJİ HAMLESİ BATMAN PANELİ DÜZENLENDİ

Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı tarafından desteklenen ve 
Siyaset, Ekonomi ve Toplum Araştırmaları Vakfı (SETA) tarafından 
yürütülen “Milli Teknoloji Hamlesi: Türkiye’nin Teknolojik 
Başarısını Anlamak” projesi kapsamında 14 Aralık 2022 tarihinde 
Üniversitemiz Batı Raman Kampüsü Fen-Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonunda “Milli Teknoloji Hamlesi Batman Paneli” 
gerçekleştirildi. 

Rektör Demir: Milli Teknoloji Hamlesi Ülkemizin Hem Gurur 
Kaynağı Olmuş Hem De Özellikle Savunma Sanayii Anlamında 
Ülkemizi Dünyanın Lider Ülkelerinden Biri Haline Getirmiştir”

Panelin açış konuşmasını yapan Rektör Demir, ülkelerin 
bağımsızlıklarını koruma ve sürdürmeleri bakımından savunma 
sanayi sektörünün çok önemli olduğunu söyleyerek bu durumun 
ülkemiz için de geçerli olduğuna dikkat çekti. Günümüz 
dünyasında bilim ve teknoloji kavramlarından bahsedildiğinde 
bizlerin bilimin kurucu medeniyetlerinden birinin çocukları 
olduğumuzu unutmamamız gerektiğine vurgu yapan Prof. Dr. 
İdris Demir, ülkemizin son yıllarda yaptığı atılımlar sayesinde 
savunma teknolojileri bakımından önemli gelişmeler yaşandığını 
söyledi. Rektör Demir; “Milli Teknoloji Hamlesi ülkemizin hem 

gurur kaynağı olmuş hem de özellikle savunma sanayii anlamında 
ülkemizi dünyanın lider ülkelerinden biri haline getirmiştir” dedi.

Pirinççi: “Milli Teknoloji Hamlesi ile Amacımız Türkiye 
Genelinde Bir Farkındalık Oluşturmak”

Rektör Demir’in konuşmasının ardından moderatörlüğünü 
Bursa Uludağ Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. Ferhat 
Pirinççi’nin yaptığı panele geçildi. SETA olarak Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığının desteği ile Milli Teknoloji Hamlesini Türkiye’nin 
teknoloji başarısını anlamak şeklinde bir projeye başladıklarını 
anlatan Pirinççi, proje kapsamında Türkiye’nin yedi ilinde 
paneller düzenlediklerini belirtti. Amaçlarının milli teknoloji 
hamlesi konusunda Türkiye genelinde bir farkındalık yaratmak 
olduğunu ifade eden Pirinççi, üniversite öğrencilerinin katılımıyla 
bu projenin Batman ayağını gerçekleştirdiklerini ve nihayetinde 
milli teknoloji hamlesini anlatmaya çalıştıklarını kaydetti.

Subaşı: “Teknolojik İlerlemeler ve Dijital Dönüşüm Hızlı Bir 
Şekilde İlerlerken Tüm Dünyada Yeni Bir Çağın Kapılarını Açtı”

Ülkelerin rekabet koşullarını değiştirmek zorunda kalması ile 
birlikte kendi kültür potansiyelleri ve stratejilerine yönelik yeni 
yol haritaları çıkarmaya başladıklarını anlatan Subaşı sözlerine 
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şu şekilde devam etti: “Ülkemizin potansiyel insan kaynağı ile 
küresel rekabet koşullarına uyum sağlayacak stratejilerimizi, 
politikalarımızı Milli Teknoloji Hamlesi markası adı altında 
gerçekleştirmek için “2021 Sanayi ve Teknoloji Strateji Belgemizi” 
2018 yılında ilan ettik ve bu kapsamda çalışmalarımızı yürütüyoruz. 
Nihayetinde milli teknoloji hamlesi kritik teknolojilerde atılım 
sağlayarak tam bağımsızlığı getirecek, ülkemizin refah seviyesini 
arttıracak politikalar ve stratejiler kurmak üzerine kurulu. Strateji 
belgemizde 5 ana bileşen belirledik. Altyapı, yüksek teknoloji, 
inovasyon, girişimcilik, beşeri sermaye ve dijital dönüşüm. 
Bunlardan en kıymetlisi beşeri sermaye. Milli Teknoloji Hamlesinin 
itici gücü siz değerli gençlerdir.”

Yeşiltaş: “Kritik ve Askeri Teknolojilerde Yerlilik ve Millilik 
Oranının Çok Yüksek Olması Önemli”

Ankara Sosyal Bilimler Üniversitesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. Murat Yeşiltaş, bu gün kullandığımız internetin ve cep 
telefonlarının içinde kullanılan sistemlerin daha öncesinde askeri 
teknolojilerde kullanıldığını, daha sonra sivil alana yansıtıldığını 
söyledi. Sivil alandan askeri alana ters bir transfer gerçekleşmeye 
başladığını anlatan Yeşiltaş, Türkiye’nin bağımsızlaşması ve 
küresel alanda gerçek bir oyuncuya dönüşmesi açısından bu 
durumun çok önemli olduğunu belirtti.  

Demir: “Son 5 Yılda 113 Yerlileşme Projesi Geliştirdik”
TPAO olarak son beş yılda hem karalarda hem de denizlerde 

çok yoğun bir faaliyet içerisinde olduklarını söyleyen Demir, bu 
büyük faaliyetler içerisinde bulunurken çok fazla malzemeye 
ihtiyaçlarının olduğunu ve bu malzemelerin yüzde 80’ini dışardan 
karşıladıklarını anlattı. Demir sözlerine şu şekilde devam etti: 
“Üst yönetimlerimizle takımlar kurduk. Petrol endüstrisinde 
millileştirme teknolojileri adı altında etkinlikler düzenlendik. Bu 

etkinliklerle hedefimiz TPAO 2023 bütünsel dönüşüm programı 
içerisinde yerli imalat malzeme kullanım oranını arttırmaktı. 
“Biz Bize Yeteriz” mottosuyla hazırladığımız trendlerle gördük 
ki biz sektöre çok yabancıyız. Petrol sektörü ülkemizde çok 
sığ bir sektör. Sosyal medya ve görsel basında öğrendikleriniz 
yapılanların çok azı. Dışa bağımlılığı azaltmak için son 5 yılda 
113 yerlileştirme projesi geliştirdik. Tamamlanan projelerimize 
baktığımızda en büyüklerinden bir tanesi Koca Yusuf Sondaj 
Kuyusudur. Tamamen milli ve yerli teknolojilerle imal edilmiş bir 
kule. Bu da gösteriyor ki kendi kulemizi inşa edebilecek seviyeye 
geldik”

Tür: “Yerli ve Milli Bir Enerji Projesi Hazırlamada Kendi 
Fikirlerinizi Önemseyin”

Panelde son olarak söz alan Batman Üniversitesi Dr. Öğr. Üyesi 
Mehmet Rıda Tür, yenilenebilir enerji alanının hem ekonomik 
hem de millileşme ile ilgili büyük kazanım sağlayacak temel bir 
adım olduğunu söyledi. Yerli ve milli enerjinin sacayaklarından 
bahseden Tür sözlerine şu şekilde devam etti: “Bunlardan 
bir tanesi kapasite mekanizması, arz güvenliği. Yenilenebilir 
enerjide temel politika dışa bağımlılığın azaltılması ve yerli enerji 
teknolojisinin arttırılması olacak. Bu bağlamda atılan adımlardan 
en önemlisi YEKDEM’dir. YEKDEM’in hedefi, yerli kaynaklarla 
enerji üretmek ve üretilen enerjinin yerli materyallerle 
sağlanması mekanizmasını desteklemek. YEKDEM’de yatırımcıya 
en cazip gelen yön, devletin YEKDEM kapasitesinde alım garantisi 
veriyor olmasıdır ve bu durum milli enerjide büyük bir hamledir. 
Biz burada öğrencilerimize proje yapma konusunda ciddi bir alt 
yapı hazırlamaya talibiz. Öğrencilerimizden bunun dönütünün 
gelmesini bekliyoruz. Yerli ve milli bir enerji projesi hazırlamada 
kendi fikirlerinizi önemseyin çünkü fikriniz, projeye dönüşebilir.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE GENÇ ANNE BABALARIN DİJİTAL EBEVEYNLİK FARKINDALIĞINI 
GELİŞTİRME PROJESİ TANITIM TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Erasmus + Gençlik Programı 2022/R1 Ana Eylem 1 - Bireylerin 
Öğrenme Hareketliliği KA154-Gençlik Katılımı Proje Başvuruları 
kapsamında destek almaya hak kazanan “Genç Anne-Babaların 
Dijital Ebeveynlik Farkındalığını Geliştirme Projesi”nin tanıtım 
toplantısı 15 Aralık 2022 tarihinde Üniversitemiz ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi. 

Manap: “Farklı Disiplinlerdeki Uzmanlar Dijital Ebeveynlik 
Üzerinde Önemli Çalışmalar Yürütmeye Başladı”

Tanıtım toplantısında proje hakkında detaylı bilgiler veren 
proje yürütücüsü Fen-Edebiyat Fakültesi Psikoloji Bölümü Dr. Öğr. 
Üyesi Abdullah Manap, farklı disiplinlerdeki uzmanların üzerinde 
çalışmalar yaptığı dijital ebeveynliğin, son yıllarda medya ve 
iletişim, bilişim teknolojileri, psikolojik danışma ve rehberlik, 
psikoloji ve çocuk gelişimi alanlarında sıkça kullanılmaya 
başlandığını belirtti. Dijital ebeveynlik kavramının bir beceri, 
farkındalık ve anne-baba rolü olarak anlaşıldığını söyleyen Dr. 
Öğr. Üyesi Manap, projenin önleme ve müdahale yaklaşımı ile 
30 yaş altı anne-babalar, anne-baba adayları, yeni evli çiftler 

ve evlenme adayı gençlere yönelik hazırlandığını kaydetti. 
Elde edilen bilimsel bulgulardan yola çıkılarak yaygın öğretim 
metotları ile farkındalığın artırılması ve yaygınlaştırılması amacı 
ile 2021 yılında projenin yazılmaya başladığını ifade eden Manap, 
“Otuz yaş üstü anne-babaları da göz ardı etmeyen ve yaş sınırı 
olmayan, bilimsel araştırma boyutu olan bir TÜBİTAK projesi de 
hazırladık” dedi. 

Rektör Demir: “Problemli Teknoloji Kullanımının Fizyolojik 
Açıdan Obeziteye, Uykusuzluk ve Fiziksel Problemlere Yol Açtığı 
da Bilimsel Çalışmalarla Kanıtlanmıştır”

Proje tanıtım toplantısında konuşan Rektör Demir, dijital 
ebeveynlik becerilerinin yüksek olmasının yaşam kalitesini 
artıracağını ve sorumlulukların yerine getirildiği güçlü aile 
ilişkilerini oluşturacağını söyledi. İyi bir dijital ebeveyn sayesinde 
çocukların gelişim dönemlerinin her aşamasını verimli bir şekilde 
geçirebileceğine dikkat çeken Rektör Demir, çocuk ve gençlerin 
dijital ortamlarda geçirdikleri sürelerle ilişkili olarak duygusal 
ve davranışsal problemlerin ortaya çıktığını dile getirirken, 
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psikososyal açıdan da kişiler arası ilişkilerde güçlük, siber zorbalık, 
utangaçlık, depresyon, sosyal izolasyon, yalnızlık, akademik 
başarısızlık gibi problemlerin de beraberinde geldiğini belirtti. 
Bu projenin gerçekleştirilecek olmasının önemli bir soruna 
dikkat çekeceğini kaydeden Rektör Demir, “Problemli teknoloji 
kullanımının fizyolojik açıdan obeziteye, uykusuzluğa ve fiziksel 
problemlere yol açtığı da bilimsel çalışmalarla kanıtlanmıştır” 
dedi.

Rektör Demir: “Bu Proje Kültürel Değerlerimizi 
Zenginleştirmesi Açısından Önemli Bir Boşluğu Dolduracak”

Üniversitemizin yürüteceği bu projenin dijital ebeveynlik 
rollerine ilişkin anne-babalara ve gençlere rehberlik etmesi 
açısından büyük önem arz ettiğini dile getiren Rektör Demir, 
dijital koşulların ebeveynlere çocuklarını dijital ortamlarda 
da bilme, anlama sorumluluğunu yüklediğini, ebeveynlerin 
sorumluluk alanına ilişkin bir çerçeve belirlemek zorunda 
kaldıklarını, bu bağlamda Batman Üniversitesinin öncülüğünde 
yürütülecek olan bu projenin ulusal düzeyde toplumsal 
katkıları olacağını kaydetti. Rektör Demir, “Dijital ebeveynlik 
farkındalığına ilişkin Üniversitemizin yürüteceği bu projenin; 
bizi millet olarak yüzyıllardır ayakta tutan aile kültürümüzün, 
gelenek ve göreneklerimizin bu teknolojik dönüşüm sürecinde 
zarar görmemesi ve kültürel değerlerimizi zenginleştirmesi 
açısından önemli bir boşluğu dolduracağı kanaatindeyim” dedi.

Yılmaz: “Teknolojinin İmkânlarından Hem Yararlanıyoruz 
Hem de Yaralanıyoruz”

Programda son olarak bir konuşma yapan Millî Eğitim 
Bakan Yardımcısı Nazif Yılmaz, teknolojinin imkânlarından hem 
yararlandığımızı hem de yaralandığımızı dile getirdi. Bilinçli 
ebeveyn ve bilinçli teknoloji kullanımının öneminden bahseden 

Bakan Yardımcısı Yılmaz, bugün geldiğimiz noktada insanlar 
arasında imkânlar artmasına rağmen iletişim arızalarının da 
ortaya çıkmaya başladığını kaydetti. İnsanların bulundukları 
mekânlarda başka dünyalarla irtibat kurarken en yakınındaki 
insanlarla iletişim kurmadıklarına dikkat çeken Yılmaz sözlerine 
şu şekilde devam etti: “Hayatımızdaki kazanımlarımıza çok 
dikkat etmemiz gerekir. Hangi noktada olursa olsun en büyük 
kazanım, temiz bir geçmiş bırakabilmektir. Temiz geçmiş 
bırakmak, her anını temiz yaşayabilmektir. Onun için üniversite 
çağındaki gençlerimize tavsiyem, arkadaşlarınızla ve çevrenizle 
olan iletişiminizi kurarken samimi, güler yüzlü, çözüm odaklı 
olun. Çünkü bu durum sizin için temiz bir geçmişi beraberinde 
getirecektir. İçerisinde bulunduğunuz bu ortam, sizi hayata 
hazırlayan bir süreçtir. Bireyler hayata yalnızca derslerle ve 
kitaplarla hazırlanmaz. Akademik alanda çalışmalarımızı 
yaparken sosyal hayattan koptuğumuzda ya da sosyal hayatta 
çalışmalarımızı yaparken akademik hayattan koptuğumuzda 
bir takım problemlerle karşılaşıyoruz. Bu nedenle hayata 
hazırlanırken dengeyi iyi kurmalı, hayatın getirilerinden 
faydalanabilmeliyiz.”

Yılmaz: “İnsan Kaynağı ve Güven Hayattaki En Güzel 
Sermayelerdir”

İnsan kaynağı ve güvenin hayattaki en güzel sermayeler 
olduğunu anlatan Bakan Yardımcısı Yılmaz, bu iki sermayeye 
sahip olunduğunda farklı imkânlara da erişilebileceğini dile 
getirdi. Üniversite hayatı boyunca sosyal ve kültürel ortamlar 
sayesinde elde edilen kazanımların da bu sermayelerle 
birleştiğinde bireylerin geleceğe güçlü bir şekilde hazırlanacağını 
anlatan Yılmaz, öğrencilerin üniversite hayatı boyunca geleceğe 
yönelik projeler üretmeleri tavsiyesinde bulundu.
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ÜNİVERSİTEMİZDE YURT DIŞI BURS OLANAKLARI KONULU KONFERANS DÜZENLENDİ

Öğrencilerinin ve personelinin uluslararası standartlarda 
donanıma sahip olmalarının sağlanması amacıyla farklı 
ülkelerdeki üniversitelerde eğitim almalarının önemsendiği 
Üniversitemizde, “Yurt Dışı Burs Olanakları” konulu konferans 
düzenlendi. 20 Aralık 2022 tarihinde Fen-Edebiyat Fakültesi 
Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen konferansa, akademik ve 
idari personel ile öğrenciler katıldı.

Doğru Adımlar Atılmasının ve Gerekli Şartların Yerine 
Getirilmesinin Ardından Burs Olanaklarından Faydalanabilmek 
Daha Kolay

Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin’in 
moderatörlüğünü yaptığı konferansa, Dr. Öğr. Üyesi Fırat Çakır, 
Dr. Öğr. Üyesi Hüseyin Köse, Dr. Öğr. Üyesi Mehmet Yeşil ve Öğr. 
Gör. Dr. Onur Denizhan konuşmacı olarak katıldılar. Üniversitemiz 

öğrencilerinin ve personelinin yurt dışı burs imkânlarından 
faydalanabilmeleri için başvurabilecekleri kurumlar ve izlenecek 
yollar hakkında bilgiler veren konuşmacılar, konferansa katılan 
ilgililerin merak ettikleri konular hakkında da bilgiler paylaştılar. 
Yurt dışı burs imkânlarının birçok kurum tarafından sağlandığını 
belirten konuşmacılar, doğru adımlar atılmasının ve gerekli 
şartların yerine getirilmesinin ardından burs olanaklarından 
faydalanabilmenin daha kolay olabileceğini vurguladılar. Yurt 
dışı burs imkânı sunan kurumların burs başvuru tarihlerine 
dikkat edilmesi gerektiğinin altını çizen konuşmacılar, burs 
olanağı sunan kurumların sitelerinin takip edilmesi gerektiğini 
kaydettiler.

Konferans, katılımcılardan gelen soruların konuşmacılar 
tarafından cevaplanmasının ardından sona erdi.
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BATMAN VALİSİ EKREM CANALP ÜNİVERSİTEMİZ ÖĞRENCİLERİNE
BAŞARI ÖYKÜSÜNÜ ANLATTI

Üniversitemiz öğrencilerinin motivasyonlarını artırmak 
amacıyla Üniversitemizde düzenlenmesi planlanan ve farklı 
alanlarda başarıya ulaşmış insanların tecrübelerini aktaracakları 
“Geleceğe Işık Tutan Gerçek Hayattan Başarı Öyküleri” 
etkinliklerinin ilk konuğu Batman Valisi Ekrem Canalp oldu. 
21 Aralık 2022 tarihinde Batman Üniversitesi Merkez Kampüs 
Rektörlük Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen etkinliğe; 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemiz 
yöneticileri, akademik ve idari personel ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Zorlukları Aşabilmek İçin Fedakârlık 
Gösterilmesi Gerekiyor”

Etkinliğin açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, hayatta çok fazla zorlukla karşılaşılabileceğini, 
bu zorlukları aşabilmek için fedakârlık gösterilmesi gerektiğini 
belirtti. Bir gence uzatılacak elin, açılacak bir yolun, binlerce 
gencin kaderini değiştirebileceğini söyleyen Rektör Demir, bir 
ailedeki bir kardeşin okuma azminin diğer tüm aile fertlerinin 
de hayatını değiştirebileceğini kaydetti. Yaşamında karşılaştığı 
zorluklardan ve bu zorlukların üstesinden nasıl geldiğine dair 

anekdotlar anlatan Rektör Demir, Üniversitemiz öğrencilerine 
hayat hikâyesini ve tecrübelerini anlatmak üzere etkinliğe katılan 
Vali Ekrem Canalp’e teşekkür ederek sözlerini tamamladı.

Vali Canalp: “Herkesin Kendi SWOT Analizini Yapması 
Gerekiyor”

Üniversitemiz öğrencilerine başarı öyküsünü kendi yaşamından 
örnekler vererek anlatan Batman Valisi Ekrem Canalp, başarılı 
olmanın özünün, herkesin kabiliyeti ve becerisine göre 
şekillendiğini ifade etti. Herkesin kendi swot analizini yapması 
gerektiğini dile getiren Vali Canalp konuşmasına şöyle devam 
etti: “Güçlü yanlarınız, zayıf yanlarınız, fırsatlar ve tehditler. Yani 
hiçbir konu, sadece fırsatlardan ibaret değil. Hiçbir birey sadece 
güçlü yanlarından ibaret değildir. Zayıf yanlarımız var ve bizim 
potansiyel tehditlerimiz de var.  Herkesin kendi swot analizine göre 
kendi yaşamının haritasını ve gelecek planlanmasını yapması en 
akılcı yoldur. İnsan hayatında belli periyotlarda tıkanmalar yaşar. 
Tıkandığınız zaman yapmanız gereken şey, ısrarla tıkanıklığın 
üzerine gitmektir. Üzerine gitmeye devam ettiğiniz tıkanıklığın bir 
süre sonra ortadan kalktığını göreceksiniz.”
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ÜNİVERSİTEMİZDE ÇAĞIMIZDA MEVLANA’YI YENİDEN OKUMAK
KONULU KONFERANS DÜZENLENDİ

Öğrencilerinin kişisel gelişimlerinin ve akademik 
ilerlemelerinin yanında temel değerlerin kazanılmasında onlara 
rehberlik etmek amacıyla birçok akademisyenin ağırlandığı 
Üniversitemizde İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi İslami 
İlimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Hasan Kamil Yılmaz’ın katıldığı 
“Çağımızda Mevlânâ’yı Yeniden Okumak” konulu bir konferans 
düzenlendi. 27 Aralık 2022 tarihinde Üniversitemiz Fen-
Edebiyat Fakültesi Konferans Salonu’nda düzenlenen programa, 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Batman İl Müftüsü 
Nihat Kök, Üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari personel 
ile öğrenciler katıldı.

Rektör Demir: “Mevlânâ 13. Yüzyılın Karanlığından Bir Yıldız 
Gibi Parlayarak Çağlar Ötesini Aydınlatan Işıktır”

Konferansın açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Mevlânâ’nın çok bilinen yedi öğüdünü 
hatırlatarak bu yedi öğüt yerine getirildiği takdirde tüm insanlığın 
derdinin kalmayacağını belirtti. Mevlânâ ve Yunus Emre gibi bütün 
insanlığa örnek olacak şahsiyetlerin ve onların düşüncelerinin 

çocuklara, gençlere yeterince öğretilemediğine dikkat çeken 
Rektör Demir, “Çocuklarımıza, gençlerimize bu toprakların 
yetiştirdiği bu büyük insanların devamı ve torunu olduklarının 
şuurunu veremiyoruz. Oysaki Mevlânâ 13. yüzyılın karanlığından 
bir yıldız gibi parlayarak çağlar ötesini aydınlatan ışıktır” dedi. 
Rektör Demir, konuşmasına şu şekilde devam etti: “Mevlânâ’nın 
düşüncelerinin özünü insan sevgisi ve insana verdiği değer 
oluşturmaktadır. Mevlânâ, insanı sevmenin evreni ve yaratanı 
sevmekle aynı şey olduğunu savunmaktadır. Mevlânâ’ya göre 
bilgi, kişinin kendisini ve yaratanını tanıması için bir araçtan başka 
bir şey değildir.”

Rektör Demir: “Mevlânâ Sevginin, Barışın, Kardeşliğin, 
Hoşgörünün Sembolüdür”

Mevlânâ’nın eserlerinin İngilizce başta olmak üzere tüm 
dünyanın dillerine tercüme edildiğini söyleyen Rektör Demir, 
insanlığın onun düşüncelerine ihtiyaç duyduğunu, insanlığın 
manevi boşluklarını doldurmak için Mevlânâ’yı kendine rehber 
edindiklerini anlattı. Mevlânâ’nın tarihsel dönemine de değinen 
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Rektör Demir, “Onun düşünceleri hiçbir zamana ve coğrafyaya 
sığmayacak kadar gerçeğin özünü anlatır. İnsanın en zor 
zamanlarında onun elini tutar” dedi.

Mevlânâ’nın fikir ve sanat yönünü de anlatan Rektör Demir 
sözlerine şu ifadelerle devam etti: “İnsan yaratılmışların en 
şereflisidir düsturuyla her dilden, her dinden, her renkten insanı 
kucaklayan Hz. Mevlânâsevginin, barışın, kardeşliğin, hoşgörünün 
sembolüdür. Mevlevilik tamamen sevgi ve hoşgörü üzerine 
kurulmuş bir müessesedir. Hazreti Mevlâna, Yaradana gönül 
veren, bütün dünyadaki yaratıkları Yaradan’dan ötürü sevmeyi 
ve bizlere sevgiden söz etmeyi öğreten bir aşk piridir. Mevlâna, 
cihana sığmayan hudutsuz bir varlıktır. Güzeli, doğruyu, iyiyi, 
aşkı, hakikati arayanlara müjdeler veren lâhudî sestir. Zulmette 
kalanlara teselli sunan Rahmani sedadır. Ayrılıktan inleyenlere 
şifa bahşeden devalı nefestir. İnsana insanı öğretendir. O, bir veli 
hüviyetiyle gönüller coşturmuş, bir pir, bir mürşid olan insan aklını 
nur ile yıkamış, akıl ve gönülleri kirden ve ikilikten kurtarmış ve 
temizlemiştir.”

Yılmaz: “Mevlânâ, İnsanların Gönül Dünyasına Sevgiyi, Aşkı, 
Muhabbeti ve Ümidi Koyan Gönüller Sultanıdır”

Rektör Demir’in ardından konferansını veren İstanbul 
Sabahattin Zaim Üniversitesi İslami İlimler Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Hasan Kamil Yılmaz, Mevlânâ’nın Anadolu’nun çok ağır 
istilalarla dolu olduğu bir dönemde batıdan Haçlı istilalarıyla, 
doğudan Moğol istilasıyla, içerden ise Selçuklu taht kavgalarıyla 
ümitsizliğe evrildiği zamanda insanların gönül dünyalarına 
çıkış yolu olarak sevgiyi, aşkı, muhabbeti ve en önemlisi ümidi 
koyarak onlara çıkış gösteren ve kendisinden sonra Osmanlı 
çınarının bir filiz olarak doğmasına da imkân sunan çok önemli 
bir gönüller sultanı olduğunu söyledi. Mevlânâ’nın en büyük 

derdinin anlaşılmak olduğuna değinen Yılmaz sözlerine şu 
şekilde devam etti: “Anlaşılmak kaygısı bütün peygamberlerde, 
velilerde ve mütefekkirlerde vardır. Mevlânâ’nın mesnevisine 
baktığımızda bugüne müstakil, bu günün insanına özel mektuplar 
yazdığını görüyoruz. Eserlerinin etkisi buradan kaynaklanıyor, 
insanın gönlüne dokunuyor. İnsanların zaaflarını, hassasiyetlerini, 
özelliklerini iyi biliyor ve oradan girerek insanlara rehberlik ediyor. 
Bu günden geri döndüğümüzde ve Mevlânâ’yı özetlediğimizde 
insanların, kurumların bir hedeflerinin olması gerektiğini 
söylüyor.”

Yılmaz: “Mevlânâ’yı Ölümünün 749. Yıl Dönümünde 
Rahmetle Anıyorum”

Mevlânâ’nın insanlara en değerli mesajlarını 12 maddede 
özetleyen Prof. Dr. Hasan Kamil Yılmaz, bu mesajları insanların 
hayatı nasıl yaşaması gerektiğine dair bir bilince sahip olması, 
insanın kendini tanıyarak insana andını, ahdini hatırlatması, 
bir yol bilincine sahip olması, gönlü ve kalbi hayatın merkezine 
alması, ölümü korkulu olmaktan çıkarıp bunu bir Şebiarus olarak 
görmesi, eşit görmeyi öğrenmesi ve ümit aşılaması olduğunu 
kaydetti. Mevlânâ’nın bu özellikleri ile Osmanlı’ya da bir vizyon 
çizdiğini dile getiren Yılmaz, Mevlânâ’yı ölümünün 749. yıl 
dönümünde rahmetle andığını belirtti.

Yılmaz: “Mevlânâ’nın Öğütleri Dünyada da Öne Çıkmıştır”
Mevlânâ’nın öğütleri ve insanlığa çizdiği yön ile dünyada da öne 

çıktığını kaydeden Yılmaz, 1999 yılında Time Dergisi tarafından 
yapılan anket sonucunda Mevlânâ’nın 20. Asrın Sufi’si olarak 
seçildiğini ifade etti.  Amerika’da Mevlânâ’nın mesnevisinden 
yapılan tercümelerin en çok okunan kitaplar arasında olduğunu 
da hatırlatan Yılmaz, Mevlânâ’nın ümit aşılama özelliğiyle de 
insanlığa önemli bir yol haritası çizdiğini sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ TARAFINDAN YAYIMLANAN BATMAN HALK KÜLTÜRÜ KİTABININ
TANITIMI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Batman halk kültürünün kayıt altına alınması ve gelecek 
nesillere aktarılması amacıyla Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir ile Fen-Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve Edebiyatı Bölümü 
Halk Bilimi Ana Bilim Dalı Dr. Öğr. Üyesi Zehra Görkem Duran 
Gültekin’in editörlüğünde yayımlanan Batman Halk Kültürü 
kitabının tanıtım programı 17 Ocak 2022 tarihinde gerçekleştirildi. 

Dr. Öğr. Üyesi Gültekin: “Gidilen Köylerde ve Evlerde Çok İyi 
Ağırlandık”

Batman Halk Kültürü belgeselinin izlenmesinin ardından 
Rektör Demir ile birlikte kitabın editörlüğünü yapan Dr. Öğr. Üyesi 
Zehra Görkem Duran Gültekin, Batman Halk Kültürü kitabının 
yayımlanmasından önceki derleme süreçlerinden bahsetti. 
Gidilen köylerde ve evlerde çok iyi ağırlandıklarını kaydeden 
Gültekin, Batman halkının cana yakınlığının ve misafirperverliğinin 
çok etkileyici olduğunu, derlemelerin bu sayede çok samimi 
havada gerçekleştirildiğini vurguladı. “Batman Halk Kültürü 
Projesi” kapsamında Batman’ın 5 ilçesinin 25 köyünde 150’den 
fazla kaynak kişiyle görüşme yapıldığını belirten Gültekin, kitabın 

Batman halk kültürü envanterinin oluşturulması ve kadim 
değerlerinin unutulmasının önüne geçilmesine katkı sunması 
temennisinde bulunarak sözlerini tamamladı.

Rektör Demir: “Ciğerparelerim Dediğimiz, Evlatlarımızdan 
Ayırmadığımız Öğrencilerimizin Birinin Bile Hayatına 
Dokunabilmek Dünyalara Bedeldir”

Programda bir konuşma yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, şehir-üniversite bütünleşmesinin temel hedeflerinden 
biri olduğunu, “Batman Halk Kültürü Projesi”nin de bu doğrultuda 
hayata geçirildiğini ifade etti.  Bu kadim toprakların bir evladı 
olarak Batman’da doğduğunu ve burada yetiştiğini söyleyen 
Rektör Demir, çocukluğuna ve gençliğine dair en güzel, en 
kıymetli hatıraları bu güzel şehrin sokaklarında biriktirdiğini dile 
getirerek ahde vefayı, yokluk içinde dahi paylaşmayı, paylaşarak 
arttırmayı, öz değerlere sımsıkı tutunarak benliğe kavuşmayı bu 
topraklarda öğrendiğini belirtti. Çalışmanın değerini, çalışarak 
kazanılan helal bir lokmanın tüm dünya nimetlerine bedel 
olduğunu merhum babasından öğrendiğinin altını çizen Rektör 
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Demir, çalışarak kazanılan başarıları bu aziz ve necip milletin 
karşılıksız bırakmadığını vurguladı. Batman Üniversitesinde 
göreve başladığı tarihten itibaren ağır bir sorumluluk 
aldıklarını kaydeden Rektör Demir, “Ciğerparelerim dediğimiz, 
evlatlarımızdan ayırmadığımız öğrencilerimizin, bu memleketin 
pırıl pırıl evlatlarının birinin bile hayatına dokunabilme, hayat 
yolunda onlara bir ışık tutabilme mutluluğuna nail olabilmek 
bizler için, her bir öğretim elemanımız ve Batman Üniversitesi 
personeli için inanın dünyalara bedeldir” ifadelerinde bulundu.

Rektör Demir: “Batman Şehrine Katkı Sağlamak Adına, 
Gece Gündüz Tüm İmkânlarımızla Çalıştık ve Çalışmaya Devam 
Ediyoruz”

Batman Üniversitesinde hayata geçirilen her çalışmayı, 
her projeyi bu şehre ahde vefa borcunu ödemek hissiyatıyla 
yaptıklarını belirten Rektör Demir konuşmasına şu şekilde 
devam etti:  “Batman şehrine katkı sağlamak adına, iki yıl 
içerisinde öncelikle Üniversitemizin hak ettiği nitelikli kurumsal 
kimlik ve yapılanması için gece gündüz tüm imkânlarımızla 
çalıştık ve çalışmaya devam ediyoruz. Alanında uzman, nitelikli 
gerek yurt içinde gerekse uluslararası camiada saygın bilim 
insanlarını, devlet büyüklerimizi, gazeteci ve sektör uzmanlarını 
Üniversitemizde öğrencilerimizle bir araya getirdik. Kendilerinin 
birikim ve tecrübelerinden istifade eden ciğerparelerimizin 
böylece gelecek ufuklarına bir adım daha yaklaşmalarını arzu 
ettik. Düzenlediğimiz uluslararası sempozyum ve kongrelerle 
adeta birer kültür elçisi misyonuyla hem üniversitemizin hem 
de şehrimizin tanınırlığını artırırken bir taraftan da faaliyet 
gösterdiğimiz her türlü bilimsel alanda Batman Üniversitesi 
olarak “Biz de varız, daha da güçlenerek var olacağız” dedik 
ve bunu çalışmalarımızla her defasında kanıtladık. “Bilgiyi 
Enerjiye Dönüştüren Üniversite” mottosuyla çıktığımız yolda 
yürüttüğümüz çalışmalar neticesinde Kasım 2021’de “Enerji 

Alanında Pilot Üniversite” seçilmenin gurur ve mutluluğunu 
yaşadık.”

Rektör Demir: “Şehrimizin Paydaşlarıyla Her Alanda İş 
Birlikleri Yürütüyoruz”

Şehrimizin paydaşlarıyla her alanda iş birlikleri yürüttüklerini 
ve bu iş birliklerini artırmaya devam ettiklerini dile getiren 
Rektör Demir, sözlerine şu şekilde devam etti: “Şehrimizden güç 
aldığımız gibi, bu çalışmalarla şehrimizi daha da güçlü kılmak 
istiyoruz. TÜPRAŞ, DİKA, KOSGEB ve TÜBİTAK’la yürütülen 
projeler kapsamında hem gençlerimiz, ciğerparelerimiz için iş 
istihdam alanları oluşturulmasına katkı sağlıyor hem de bilimsel 
niteliğimizi daha da kuvvetlendiren çalışmalarla yol alıyoruz. 
Batman Üniversitesi olarak 2022 yılı Şubat ayında müthiş bir 
organizasyonla ev sahipliğini yaptığımız, ulusal ve uluslararası 
camiada büyük beğeni toplayan ve etki yaratan Bilişim 
Kongresi’ni bu yıl 9-11 Şubat tarihleri arasında bir festivale 
dönüştürüyor daha da güçlü bir organizasyonla taçlandırmak ve 
gelenekselleştirmek istiyoruz. Batmanı’mızı tanıtmak, anlatmak 
ve literatüre daha zengin verilerle adeta nakşetmek adına 28-
30 Eylül 2022 tarihleri arasında düzenlediğimiz Uluslararası 
Batman Sempozyumu’nda, Türkiye’den ve yurt dışından katılan 
çok saygın bilim insanlarının sunumlarıyla Batman, her yönüyle 
ele alınıp çok değerli sunumlarla konuşuldu. Bu kıymetli 
organizasyon yine Üniversitemiz yayınevi tarafından e-kitap 
olarak yayınlanarak literatüre kazandırıldı.”

“Batman Halk Kültürü Projesi”nin göreve geldiği günden 
itibaren aklında ve kalbinde yer ettiğini belirten Rektör 
Demir, bu projeyi tamamlamaktan, Batman halk kültürünün 
kitaplaştırılarak kaydedilmesinden ve gelecek nesillere 
aktarılacak olmasından memnuniyet duyduğunu söyleyerek 
konuşmasını tamamladı.
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REKTÖR DEMİR BATMAN HALK KÜLTÜRÜ KİTABINI BATMANLILARA TAKDİM ETTİ

Batman halk kültürünün kayıt altına alınması ve gelecek 
nesillere aktarılması amacıyla Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir ile Fen-Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve Edebiyatı 
Bölümü Halk Bilimi Ana Bilim Dalı Dr. Öğr. Üyesi Zehra Görkem 
Duran Gültekin’in editörlüğünde yayımlanan “Batman Halk 
Kültürü” kitabı, kitaptaki derleme metinlerin kaynak kişilerine 
takdim edildi.

Kitap, Batman Halk Kültürü Öğelerinin Derlenmesinden 
Oluşuyor

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in öncülüğünde 
başlatılan ve Dr. Öğr. Üyesi Zehra Görkem Duran Gültekin’in 
yürütücülüğünde gerçekleştirilen “Batman Halk Kültürü Projesi” 
kapsamında yayımlanan kitap, Batman’ın 5 ilçesinin 25 köyünde 
150’den fazla kaynak kişiyle yapılan görüşmeler sonucunda kayıt 
altına alınan Batman halk kültürü öğelerinin derlenmesinden 
oluşuyor. Batman halk kültürünün envanterinin oluşturulması 
ve kadim değerlerinin unutulmasının önüne geçilmesi adına 
yayımlanan kitabın, bilimsel niteliğiyle literatüre de katkı 
sunması amaçlanıyor.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Olarak Batman 
Şehrinin ve Halkının Faydasına Olabilecek Her Çalışmayı 

Bilimsel Yaklaşımla Ele Almaya Devam Edeceğiz”
Kitabın derlenme aşamasında Batman’ın köylerine giderek 

kaynak kişilerle bir araya gelen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, çalışmanın Batman halkına ve şehrine ahde vefada 
bulunma isteğiyle gerçekleştirildiğini söyledi. Yayımlanan kitabı 
kaynak kişilere takdim eden Rektör Demir, kitaba sundukları 
katkılar için onlara teşekkür etti. Kaynak kişilerin anlattıkları 
hikâyeleri, masalları, efsaneleri, oyunları, okudukları türküleri, 
ağıtları gelecek nesillerin de bilmeleri gerektiğini vurgulayan 
Rektör Demir, kitabın kaynak kişilerin yanı sıra başta Batmanlılara, 
ilgili kişilere, kurum ve kuruluşlara dağıtılmasını amaçladıklarını 
belirtti. Kitapta bulunan halk kültürü öğelerinin teknolojinin 
yoğun bir şekilde hayatımıza girmesiyle unutulmaya başlandığını 
dile getiren Rektör Demir, bu öğelerin kayıt altına alınarak 
unutulmamasını sağlamayı ve gelecek nesillere aktarılmasını 
hedeflediklerini ifade etti. Batman Üniversitesi olarak Batman 
şehrinin ve halkının faydasına olabilecek her çalışmayı bilimsel 
yaklaşımla ele almaya devam edeceklerini sözlerine ekleyen 
Rektör Demir, kitabın editörlüğünü birlikte yaptıkları Dr. Öğr. 
Üyesi Zehra Görkem Duran Gültekin başta olmak üzere kitapta 
emeği geçen herkese teşekkür etti.
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ÜNİVERSİTEMİZ EV SAHİPLİĞİNDE DEV BİLİŞİM FESTİVALİ

Bilişim Festivali (IFEST2023)’nin ikincisi, “Siber Güvenlik, 
Blok Zincir Teknolojileri ve Dijital Dönüşüm” ana temalarıyla 
Üniversitemiz ev sahipliğinde düzenlenecek.

Türkiye’nin en büyük bilişim organizasyonlarından biri 
olma özelliğini taşıyan festival kapsamında; Bilişim Fuarı, 
Bilişim Teknolojileri Konferansları, Uluslararası Bilişim Kongresi 
(IIC2023), Kamu Bilişim Çalıştayı, Bilişim Akademisi, dene-yap 
atölye çalışmaları, ödül törenleri ve sosyal etkinlikler yapılacak. 
Üniversitemiz ev sahipliğinde önceki sene ilki düzenlenen ve 
kamu, özel sektör ve akademiden bilişim camiasının bir araya 
gelerek 3 binin üzerinde ziyaretçi ve alanında uzman yerli ve 
yabancı 20 konuşmacının ağırlandığı Bilişim Festivali’nde, 25 
firma stant açtı.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Kısa Sürede Tüm 
Bileşenleriyle Birçok Alanda Önemli Kazanımlar Elde Etti ve 
Kapasitesini Her Geçen Gün Artırdı”

Üniversitemiz ev sahipliğinde düzenlenecek Bilişim Festivali 
hakkında açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 

İdris Demir, Batman Üniversitesinin Türkiye’nin en büyük bilişim 
organizasyonlarından birine ikinci defa ev sahipliği yapabilecek 
kapasiteye ulaşmasının mutluluk verici olduğunu ifade etti.  
Bilişim alanında dünyada önemli gelişmeler ve değişimler 
yaşandığının altını çizen Rektör Demir açıklamalarına şu şekilde 
devam etti: “Festivale katılacak konuşmacılardan ve firmalardan 
alınacak bilgiler, Üniversitemiz öğrencilerinin bilişim konusundaki 
bilgi dağarcıklarını önemli ölçüde artıracağını düşünüyorum. 
Elbette festival, sadece Üniversitemiz öğrencilerine yönelik 
değil. Festivalin kapıları, konuya ilgisi olan Batman halkının ve 
gençlerinin yanı sıra bölge şehirlerindeki tüm ilgililere açıktır. 
Bu tür nitelikli organizasyonların Üniversitemizin ev sahipliğinde 
yoğun katılımla gerçekleştirilebilmesi bizi daha da motive 
ediyor. Batman Üniversitesi olarak daha büyük organizasyonlar 
gerçekleştirebilecek enerji ve potansiyele sahibiz. İkincisi 
düzenlenecek festivalin de ilki gibi yoğun katılımlı ve verimli 
geçmesini diliyorum.”
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BATMAN ÜNİVERSİTESI 1. ULUSLARARASI ÖĞRENCİ KONGRESİ’23
BAŞARIYLA TAMAMLANDI

Üniversitemiz ev sahipliğinde ilki düzenlenen Batman 
Üniversitesi 1. Uluslararası Öğrenci Kongresi’23, başarıyla 
tamamlandı. 13 Ocak 2023 tarihinde Merkez Kampüs Konferans 
Salonu’nda yüz yüze ve online oturumlarla gerçekleştirilen 
kongreye, Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin Sezgin, 
Üniversitemiz yöneticileri, akademik ve idari personel ile 
öğrenciler katıldı.

Öğr. Gör. Saylan: “89 Bildiri Titiz Bir İnceleme Sonucunda 
Kabul Edildi”

Kongrenin kısa tanıtım videosunun gösteriminin ardından 
kongrenin açış konuşmasını yapan Kongre Düzenleme Kurulu 
Başkanı Öğr. Gör. Ayşegül Saylan, kongre fikrinin ortaya çıkmasına 
ilham veren başat unsurun, Üniversitemiz Rektörü Sayın Prof. 
Dr. İdris Demir’in öncülüğünde Üniversitemizin öğrenci odaklı 
yaklaşımı benimsemesi ve bu yönde çalışmalar yürütmesi 
olduğunu belirtti. Kongrenin istatistikleri hakkında bilgiler veren 
Öğr. Gör. Saylan konuşmasına şu şekilde devam etti: “Ön lisans, 
lisans, yüksek lisans ve doktora düzeyindeki öğrencilerin sözlü 

bildirileriyle katıldıkları ilk öğrenci kongremiz olmasına rağmen 
33 farklı üniversiteden 170’in üzerinde bildiri başvurusu aldık. 
Multidisipliner bir anlayış ile konu sınırlaması bulunmayan 
kongremizde farklı alanlardan; 10’u doktora, 53’ü yüksek lisans, 
22’si lisans, 4’ü de ön lisans olmak üzere toplam 89 bildiri titiz 
bir inceleme sonucunda kabul edildi. Bu bildirilerin 59’u Sosyal 
Bilimler, 25’i Fen Bilimleri ve 5’i ise Sağlık Bilimleri alanlarından 
geldi. Kongre fikri ortaya çıkar çıkmaz engin tecrübeleri ve 
bilgileriyle bize yol gösteren, destekleriyle bizi hiçbir zaman 
yalnız bırakmayan Üniversitemiz Rektörü Sayın Prof. Dr. İdris 
Demir’e, kongrenin her aşamasında büyük bir özveri ile çalışan 
tüm öğrenci ve çalışma arkadaşlarıma ayrıca birçok konuda 
desteklerini esirgemeyen sponsorlarımıza sizlerin huzurunda bir 
kez daha teşekkür etmek istiyorum.”

Öğrenciler, Kongrenin Amacına Ulaştığını Dile Getirdiler
Kongrenin düzenleme kurulu üyelerinden Halkla İlişkiler 

ve Tanıtım Programı öğrencisi Zeynep Nur Tosun ön lisans 
öğrencileri adına, Arap Dili ve Belagati Anabilim Dalı öğrencisi 
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Gül Şeyma Çil ise yüksek lisans öğrencileri adına birer konuşma 
gerçekleştirdiler. Zeynep Nur Tosun, kongrede görev almasını 
öğrencilik hayatında edindiği en önemli tecrübelerden biri olarak 
gördüğünü ve bundan büyük gurur duyduğunu dile getirirken 
Gül Şeyma Çil de kongrenin, Üniversitemiz öğrencileri ile diğer 
üniversitelerin öğrencileri arasında iş birliğini geliştireceğine ve 
kalıcı ilişkiler oluşturacağına inandığını ifade etti.

Prof. Dr. Sezgin: “Her Zaman Öğrenci Odaklı Olan 
Üniversitemiz, Öğrencilerin Katılımcı Rol Üstlenmelerini 
Sağlayacak Çalışmalar Gerçekleştirmektedir”

Kongrede bir konuşma yapan Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Necmettin Sezgin, sözlerine Üniversitemiz ev sahipliğinde ilki 
düzenlenen öğrenci kongresine, Türkiye’nin dört bir yanından 
katılan öğrencileri ağırlamaktan memnuniyet duyduğunu 
belirterek başladı. Üniversitelerin temel mahiyeti ve kongrenin 
önemi hakkında bilgiler veren Prof. Dr. Sezgin konuşmasına şu 
şekilde devam etti: “Üniversiteler; bilimin üretildiği, üretilen 
bilimin eğitim öğretimle harmanlandığı, araştırmalarla geliştirildiği 
ve tüm bunların sonucunda ortaya çıkan ürünlerin, fikirlerin 
katkı olarak sunulduğu dinamik kurumlardır. Üniversiteler, 
ulusal ve uluslararası çaptaki birçok paydaşla irtibat halinde 
olmalı, iş birlikleri geliştirmek durumundadır. Üniversiteleri 
diğer kurumlardan ayıran temel faktör de budur. Her zaman 
öğrenci odaklı olan Üniversitemiz, öğrencilerin katılımcı rol 
üstlenmelerini sağlayacak çalışmalar gerçekleştirmektedir. Bu 
minvalde düzenlenen Batman Üniversitesi 1. Uluslararası Öğrenci 
Kongresi, ön lisans, lisans, yüksek lisans ve doktora derecesindeki 
öğrencileri bir araya getiren bir çalışmadır. Bu çalışma sonucunda 
ortaya çıkan ürünlerin, fikir sunucu ve ufuk açıcı olmasını ümit 
ediyorum.”

Rektör Demir: “Kongre, Öğrencilerin Kariyer Yolculuklarına 
Rehberlik Etmek ve Kendilerini İfade Edebilecekleri Alanları 
Biraz Daha Artırmak Gayesiyle Düzenlendi”

Kongre ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, ilki düzenlenen kongrenin başarılı bir şekilde 
tamamlanmasından memnuniyet duyduğunu belirtti. Kongreyi 
öğrencilerin geleceklerine ışık tutmak amacıyla düzenlediklerini 
vurgulayan Rektör Demir konuşmasına şu şekilde devam etti: 
“Öğrencilerin kariyer yolculuklarına rehberlik etmek ve kendilerini 
ifade edebilecekleri alanları biraz daha artırmak gayesiyle 
hareket ettik. Bu doğrultuda kongremizin ana teması “Geleceği 
Şekillendirmek” olarak belirlendi.  Kongrenin amacına ulaşması 
için iki ay gibi kısa bir süre zarfında, özverili bir çalışmayla kurullar 
oluşturuldu. Tanıtım materyalleri ve afişler tasarladıktan sonra 
duyurular yapıldı. Şunu özellikle belirtmek gerekir ki kongrenin 
düzenlenmesinde aktif bir şekilde çalışan birçok öğrencimizin 
büyük payı var. Bu özverili çabayla ilki düzenlenen Uluslararası 
Öğrenci Kongresi’nin uzun soluklu bir mahiyete bürüneceğinin 
de işaretlerini daha şimdiden almış olmaktan çok mutluyuz. 
6 yüz yüze 9 online oturumda öğrencilerimiz çalışmalarını 
sunarak kendilerini ifade etme imkanı buldular. Kongrenin 
düzenlenmesinde başta ‘ciğerparelerim’ öğrencilerim olmak 
üzere emeği geçen herkese teşekkür ederim.”

Konuşmaların ardından ön lisans, lisans, yüksek lisans ve 
doktora düzeyinde “En İyi Bildiri” ödülünün verildiği kongrenin 
açılış töreni, Üniversitemiz Tiyatro Topluluğu tarafından 
sergilenen “Siz Gördünüz Mü?” isimli skeç gösterisiyle sona 
erdi. Farklı oturumlarda yüz yüze ve online bildiri sunumlarının 
gerçekleştirildiği kongre, katılımcılara katılım belgelerinin takdim 
edilmesiyle başarılı bir şekilde tamamlandı.
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ÜNİVERSİTEMİZDE ÇANAKKALE ZAFERİ’NİN 107. YILDÖNÜMÜ KUTLANDI
Üniversitemizde Çanakkale Zaferi’nin 107. yıl dönümü bir 

dizi etkinlikle kutlandı. Bu kapsamda Üniversitemiz Rektörlüğü 
tarafından “107. yıl dönümünde Tarihe Sığmayan 18 Mart 1915 
Çanakkale Zaferi” isimli konferans düzenlendi. 

Rektör Demir: “Çanakkale, Türk Tarihinde Küllerinden 
Doğmanın ve Yeniden Dirilişin Destanı Niteliğindedir”

Konferansın açış konuşmasını yapan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Türk milletinin Çanakkale’de destan yazdığını 
ve Çanakkale’yi tarihin sayfalarına altın harflerle nakşettiğini 
söyledi. Millî Mücadele ruhunu ve Türk milletinin azimle, 
kararlılıkla, fedakârlıkla bezenmiş çelikten iradesini örneklerle 
anlatan Rektör Demir, “Anafartalar Kahramanı” olarak tanınan 
Mustafa Kemal’in bu cephedeki başarısının Millî Mücadele’nin 
de lideri olmasında etkili olduğunu söyledi. Çanakkale’nin, Türk 
tarihinde küllerinden doğmanın ve yeniden dirilişin destanı 
niteliğinde olduğunu belirten Prof. Dr. İdris Demir, “Bugün 
özgür bir vatanda özgürce yaşıyorsak Çanakkale’de kutlu vatan 
davası uğruna canını ortaya koyan ve veren sayısız kahraman 
sayesindedir.” dedi. 

Yalçın: “Çanakkale Cephesi Atatürk’ün Tarih Sahnesinde 
Parladığı Yerdir”

Yunus Emre Enstitüsü Başkan Yardımcısı Dr. A. Kutalmış 
Yalçın, 28 Haziran 1914 tarihinden itibaren İngiliz ve Fransızların 
Çanakkale Boğazı üzerinden Gelibolu Yarımadası’nı geçmek 
suretiyle Ruslara yardım sağlamak için Çanakkale Cephesi’ni 
açtığını söyledi. Çanakkale Cephesi’ni Mustafa Kemal Atatürk’ün 
tarih sahnesinde parladığı bir yer olduğunu kaydeden Yalçın 
sözlerine şu şekilde devam etti: “Atatürk’ün hem kara harekâtı 
kısmında hem de deniz harekâtı kısmında sevk ve idare yeteneği 
çok üstün boyutlardadır. Deniz Harekâtı kısmındaki İtilaf 
Devletlerinin ilk girişimleri bizlerin az sayıda zayiat vermesine 
sebep olmuş ancak 18 Mart tarihinde tüm birleşik donanmanın 
unsurlarının bir araya gelmesiyle birlikte önemli taarruzlar 
başlamıştır.”

Konferansın ardından Üniversitemiz Güzel Sanatlar Fakültesi 
tarafından hazırlanan şiir dinletisi ve konsere geçildi. Çanakkale 
ruhunu anlatan şiirler, Üniversitemiz öğretim elemanlarından 
Doç. Dr. Ferhat Korkmaz, Dr. Öğr. Üyesi Murat Kara, Dr. Öğr. 
Üyesi Hüseyin Akıllı, Dr. Öğr. Üyesi Görkem Zehra Gültekin ve 
Öğr. Gör. Ayşegül Saylan ile Tıbbi Dokümantasyon ve Sekreterlik 
Bölümü öğrencisi Gülseren Birgin tarafından okundu. 
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

TANITIM
FAALİYETLERİMİZ

Batman Üniversitesinin ulusal ve uluslararası 
alanda tanınırlığını ve görünürlüğünü artırmak, 
aday öğrencilere Üniversitemizi tanıtmak, hem 
şehrinde hem bölgesinde hem de ülkemizde 
Batman Üniversitesi hakkında detaylı bilgi sahibi 
olmak isteyenlere yönelik tanıtım faaliyetleri hızla 
devam etmektedir. 

İç ve dış paydaşları ile etkili iletişimi sağlamak 
ve kurumsal kimliğini, ulusal ve uluslararası 
alanlarda en etkin şekilde tanıtmak amacıyla 
çalışmalar yürüten Üniversitemiz, kamuoyu ile 
arasında köprü kurarak alanında uzman personeli 
ile çalışmalarını titizlikle sürdürmektedir. 

A L M A N A K  2 0 2 2
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ÜNİVERSİTENİ KEŞFET YÖK SANAL FUARINDA ÜNİVERSİTEMİZ TANITILDI

Yükseköğretim Kurulu (YÖK) üniversite tercihi yapacak 
adaylar için süreci kolaylaştırmak amacıyla üniversitelerin ve 
programlarının tanıtılmasına yönelik olarak “Üniversiteni Keşfet 
YÖK Sanal Fuarı” düzenledi. 1-3 Ağustos 2022 tarihleri arasında 
düzenlenen fuarla öğrencilerin, tercih edeceği üniversiteyi ve 
programı dijital ortamda yakından tanıması hedeflendi.

Üç gün süren ve Üniversitemizin de katıldığı sanal fuarda, 
üniversiteler tanıtımlarını yaparak öğrencilerin tercih süreçlerine 
katkı sağladılar. Adaylar, sanal fuarda Üniversitemiz bölümleri, 
yurt imkânları, yerleşkelerimiz ve şehrimiz hakkında detaylı 
bilgi aldı. Üniversite tercihi yapacak gençlere yükseköğretim 
kurumları, programlar, bölümler, konaklama ve burs imkânları, 

sosyal ve kültürel faaliyetler başta olmak üzere yükseköğretim 
potansiyelinin ve öğrencilere sunulan imkânların anlatılmasının 
sağlandığı fuarda Üniversitemizin öne çıkan bölümleri 
öğrencilerden büyük ilgi gördü.

Tercih yapacak olan öğrencilere her alanda destek vermeyi 
çok önemsediklerini anlatan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, hem fiziki hem de sanal ortamda Üniversitemiz 
ile ilgili bilgileri adaylara aktardıklarını söyledi. Üniversitemizi 
tercih edecek olan adayların nitelikli ve dünya standartlarında 
bir eğitim alacaklarını kaydeden Rektör Demir, adayların gelecek 
planlarını en doğru şekilde yapmaları tavsiyesinde bulundu.
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ÜNİVERSİTEMİZ ANKARA’DA ADAY ÖĞRENCİLERLE BULUŞTU
Öğrencilerine nitelikli kariyer ve donanımlı bir eğitim 

imkânı sunmak için çalışmalarına hız kesmeden devam eden 
Üniversitemiz, Ankara’da düzenlenen fuarda aday öğrencilerle 
buluştu. 30-31 Temmuz 2022 tarihleri arasında “Kariyer, Doğru 
Tercihle Gelecek” sloganıyla düzenlenen fuarda adaylara 
Üniversitemizin akademik, kültürel, sanatsal ve sportif imkânları 
hakkında detaylı bilgi verildi.

Aday öğrencilerin zorlu bir sınav sürecinin ardından 
geleceklerine yön verecek olan tercih sürecinde Batman 
Üniversitesini tanıtmak ve tercih kararlarına destek olmak 
amacıyla fuarda yer alan Üniversitemiz, alanında uzman 
akademisyenler ve uzman rehberlerle adayların tercih sürecinde 
onlara yardımcı oldu. İnsan odaklı eğitim anlayışına sahip olan 
Üniversitemiz hakkında detaylı bilgilerin verildiği fuarda her geçen 
gün akademik ve fiziki anlamda büyüyen Batman Üniversitesinde 

var olan ve yeni açılan bölümler, yapılan bilimsel, sosyal ve 
kültürel faaliyetler fuara katılan aday öğrencilere anlatıldı.

50’den fazla üniversite ve 500’den fazla akademisyenle bir araya 
gelen ve Batman Üniversitesini yakından tanıma fırsatı bulan aday 
öğrenciler, enerjinin pilot üniversitesi olan Batman Üniversitesi 
standına yoğun ilgi gösterdiler. Öğrencilerini geleceğe hazırlarken 
farklı bir bakış açısı kazandırmayı amaçlayan Üniversitemizin 
sunduğu imkânlar anlatılırken Batman Üniversitesini yakından 
tanıma fırsatı bulan öğrenciler, Üniversitemizi tercih listelerine 
ekleyeceklerini söylediler.

Aday öğrencilere yol göstermek ve onların kariyer hedeflerine 
ulaşmaları için bu fuarları çok önemsediklerini anlatan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, üniversite tercihi 
yapacak olan öğrencilerin kendilerini tanıması ve bu yönde 
tercihler yapmaları tavsiyesinde bulundu.
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ÜNİVERSİTEMİZ TERCİH DÖNEMİNDE VAN’DAKİ TANITIM GÜNLERİNE KATILDI
Aday öğrencilerin üniversitemizdeki bölüm ve programları 

tercih ederek nitelikli bir eğitim almalarının sağlanması amacıyla 
tanıtım ve bilgilendirmelerin devam ettiği Üniversitemiz, Van’da 
aday öğrencilerle buluştu. 1 Ağustos 2022 tarihinde Van Yüzüncü 
Yıl Üniversitesi ev sahipliğinde Van Kent Meydanı’nda düzenlenen 
Üniversite Tercih ve Tanıtım Günlerinde Doğu ve Güneydoğu 
Anadolu Bölgeleri’nde bulunan 13 üniversite stant açtı.

Öğrenci adaylarına, Üniversitemizin kurulduğu günden bu 
yana fiziki ve eğitim altyapısında yaşanan gelişmelerin yanı 
sıra akademik, sanatsal, kültürel, sosyal ve sportif imkânların 
anlatıldığı etkinlikte, açılan yeni bölümler ve programlar hakkında 
da bilgiler verildi. Batman Üniversitesinin enerji alanında pilot 
üniversite seçildiği vurgulanarak adayların enerji alanıyla ilgili 
bölümleri tercih etmeleri halinde kendilerine eğitim ve meslek 
hayatlarında büyük avantajlar sağlayacağı aktarıldı. 

Rektör Demir: “Batman Üniversitesini Tercih Eden Her 
Öğrenci, Meslek Hayatına da Donanımlı ve Özgüvenli Bir Şekilde 
Atılacak”

Üniversitemizin tercih dönemi boyunca Batman’ın birçok 
noktasında ve diğer şehirlerde tanıtımının devam ettiğini belirten 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, öğrenci odaklı bir 
üniversite olan Batman Üniversitesini tercih eden her öğrencinin 
alacağı nitelikli eğitimin ardından meslek hayatına da donanımlı 
ve özgüvenli bir şekilde atılacağının altını çizdi. Üniversitemizin 
hem sosyal hem de fen alanları bölümlerinde bulunan zengin 
kadrosu ve güçlü altyapısıyla öğrencilere çağdaş normlarda 
eğitim imkânları sunduğunu ifade eden Rektör Demir, Batman 
Üniversitesi ailesinin yeni üyesi olacak öğrencileri heyecanla 
beklediklerini söyledi.
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REKTÖR DEMİR GELECEĞİN ÜNİVERSİTELİLERİYLE BULUŞTU

Batman Üniversitesinin kaliteli eğitim anlayışı, genç, dinamik 
ve güçlü akademik yapısı ile ilgili aday öğrencileri bilgilendirmek 
amacıyla Batman Park AVM’de kurulan tercih ve tanıtım 
standını ziyaret eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
öğrencilerin geleceklerini şekillendirecek olan tercihleri ile 
ilgili onları bilgilendirdi. 2 Ağustos 2022 tarihinde gerçekleşen 
ziyarette Rektör Demir’e Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Necmettin 
Sezgin, Genel Sekreter Ali Yılmaz ve beraberindeki heyet eşlik etti.

İlimizin birçok noktasında kurulan tercih ve tanıtım standında 
görev alan akademisyenler ve uzman rehberler tarafından 
Üniversitemizin bölüm ve programlarının anlatıldığı fuarlarda 
standımızı ziyaret eden aday öğrencilere tanıtım broşürü ve 
çeşitli materyaller verildi. Üniversitemizin uluslararası iş birlikleri 
ve değişim programları hakkında da detaylı bilgilerin verildiği 
fuarda, öğrencilerin gelecek hedeflerine ve mesleki kariyerlerine 

ilişkin yönlendirmeler yapıldı. 
Batman Üniversitesinin bilimsel çalışmaları önemseyen, 

bölgesel kalkınmaya katkı sunan ve insan odaklı eğitim anlayışına 
sahip bir üniversite olduğunu anlatan Rektör Demir, öğrencilerin 
Batman Üniversitesinde modern bir eğitimle geleceğe 
donanımlı bireyler olarak hazırlanmaları için çalışmaların hızla 
sürdürüldüğünü dile getirdi. Üniversitemizin bölümlerini tercih 
eden aday öğrencilerin staj ve iş imkânları için ikili iş birliklerinin 
yapıldığını da anlatan Prof. Dr. İdris Demir, öğrencilerin kariyer 
hedeflerine ulaşmaları için tüm detayların düşünülerek hareket 
edildiğini kaydetti. Batman Üniversitesinin barınma, yemek, sağlık 
ve ulaşım sorununun olmadığının da altını çizen Rektör Demir, 
Üniversitemizde kültürel, sosyal, sanatsal ve sportif faaliyetlerle 
öğrencilerin kişisel gelişimlerine de önemli katkılar sunulduğunu 
sözlerine ekledi.
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ÜNİVERSİTEMİZ 7. ULUSLARARASI İSTANBUL ARAPÇA KİTAP FUARINA KATILDI

Bölgesel ve ulusal çaptaki etkinliklerin yanı sıra uluslararası 
çalışmalara da aktif katılımı önemseyen Üniversitemiz, Kültür 
ve Turizm Bakanlığının destekleriyle Basın Yayın Birliği, Türkiye 
Basım Yayın Meslek Birliği ve Uluslararası Arapça Kitap Yayıncıları 
Derneği tarafından düzenlenen 7. Uluslararası İstanbul Arapça 
Kitap Fuarı’na katıldı. 1-9 Ekim 2022 tarihleri arasında 9 gün 
boyunca devam edecek fuara, Üniversitemiz adına Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Rohat Cebe katıldı.

Yerli ve Yabancı Katılımcılara,  Üniversitemizin Son Yıllarda 
İzlemiş Olduğu Uluslararası Odaklı Eğitim Politikası Anlatıldı

Bu yıl, “Sınırsız Bir Dünya” temasıyla düzenlenen ve 29 ülkeden 
250’yi aşkın yayınevinin yer aldığı fuarda, 100’ü aşkın konferans, 
panel, okur-yazar buluşmaları, imza günleri, şiir dinletisi, konser, 
sergiler, tiyatro gösterisi ve sanat atölyesi gibi birçok etkinlik 
gerçekleştirildi. Fuarda Batman Üniversitesi standını ziyaret eden 
yerli ve yabancı katılımcılara,  Üniversitemizin son yıllarda izlemiş 
olduğu uluslararası odaklı eğitim politikası, Üniversitemizde 
eğitim almak üzere Arap ülkelerinden gelen öğrencilere yönelik 

gerçekleştirilen ve gerçekleştirilmesi planlanan çalışmalar 
anlatıldı.

Rektör Demir: “Arap Coğrafyasından Üniversitemize Yoğun 
Bir İlgi Var”

Fuarla ilgili konuşan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
Batman Üniversitesinde hem akademik ve bilimsel çapta hem 
de öğrencilere yönelik gerçekleştirilen çalışmaların uluslararası 
camiada da görünürlüğünü artırmak için bu tür organizasyonlara 
katılımı önemsediklerini belirtti. Arap coğrafyasından 
Üniversitemize yoğun bir ilgi olduğunu söyleyen Rektör Demir, 
Üniversitemizde öğrenim gören yabancı uyruklu öğrenci sayısını 
her yıl artırmayı hedeflediklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Geniş Bir Perspektif ve 
Vizyonla Uluslararası Ölçekte Çalışmalar Yürütüyor”

Batman Üniversitesinin geniş bir perspektif ve vizyonla 
uluslararası ölçekte çalışmalar yürüttüğünü kaydeden Rektör 
Demir, yürütülen çalışmaların uzun vadeli programlar dâhilinde, 
sürdürülebilir modellerle tasarlandığının altını çizdi. 
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ÖĞRENCİLERİMİZ GÜNEYDOĞU KARİYER FUARINA KATILDI 
Öğrencilerinin kariyer gelişimlerine destek sunmayı amaçlayan 

Üniversitemiz, öğrencilerini her alanda bilgilendirmeye devam 
ediyor. 9-10 Mart 2022 tarihleri arasında Cumhurbaşkanlığı İnsan 
Kaynakları Ofisi Himayesinde, Fırat Üniversitesinin ev sahipliğinde 
ve 10 üniversitenin desteğiyle gerçekleştirilen Güneydoğu 
Kariyer Fuarı’na öğrencilerimiz yoğun ilgi gösterdi. “Yetenek Her 
Yerde” temasıyla öğrenci ve mezunları, kamu ile işverenlerle 
buluşturmak amacıyla düzenlenen fuarda 100’ün üzerinde stant 
kuruldu. 

Güneydoğu Kariyer Fuarı’na ilişkin açıklamalarda bulunan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, fuara destek sağlayan 
üniversitelerden biri olan Batman Üniversitesinin, öğrencileri 
ile bu fuarda yer almasından mutluluk duyduklarını dile getirdi.  
Batman Üniversitesi öğrencilerinin her birinin kariyer gelişimlerini 
ve gelecek hedeflerini çok önemsediklerini belirten Rektör Demir, 
bu tarz etkinliklerin öğrencilerin kişisel gelişimlerine de büyük 
katkılar sunduğunu sözlerine ekledi.
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Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

RESMİ ZİYARETLER

Kamu kurum ve kuruluşları ile tüm paydaşlarına 
yönelik ziyaretler gerçekleştiren Üniversitemiz, 
ulusal ve uluslararası alanda çalışmalarını hayata 
geçirmektedir. Karşılıklı bilgi alışverişi, destek 
ve dayanışmaya yönelik ziyaretlerle Batman 
Üniversitesi bölgesinin öncü üniversiteleri 
arasında yer almak için çalışmalarına hızla devam 
etmektedir.

A L M A N A K  2 0 2 2
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REKTÖR DEMİR CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN’A ÜNİVERSİTEMİZİ ANLATTI

Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan ve İçişleri Bakanımız 
Süleyman Soylu’nun teşrifleri ile 15 Ocak 2022 tarihinde 
gerçekleştirilen Adnan Menderes Demokrasi Müzesinin 
açılışına katılan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 
müze açılışının ardından Cumhurbaşkanımız ile bir görüşme 
gerçekleştirdi. Görüşmede Cumhurbaşkanımız ve Rektör Demir 
Üniversitemiz ile ilgili çeşitli konularda istişarelerde bulundular.

Göreve geldiği günden bu yana Batman Üniversitesinin 
gelişimi için yaptıkları çalışmalardan söz eden Prof. Dr. İdris 
Demir, çalışmaların üniversite ve il kalkınmasına destek olmasının 
yanı sıra öğrencilerin memnuniyeti için yürütüldüğünü anlattı. 
Üniversitemizde personel ve öğrencilerden gelen taleplerin 
değerlendirildiğini belirten Rektör Demir, gelen talepler 

doğrultusunda Üniversitemizin ihtiyaçlarının tespit edilip 
giderilmeye çalışıldığını ifade etti.

Üniversite olarak bölgesel kalkınmaya destek vermek 
adına Batman ilinde bulunan kurum ve kuruluşlarla çeşitli 
iş birliği çalışmaları yürüttüklerini vurgulayan Rektör Demir, 
enerji alanında pilot üniversite seçilen Üniversitemizin 
bölgesel kalkınma çalışmalarına hızla devam ettiğini kaydetti. 
Üniversitemize verilen enerji alanında ihtisaslaşma payesinin 
TRC3 Bölgesinde bulunan Batman ilinin gelişimi için son derece 
önemli olduğunun altını çizen Rektör Demir, Batman ilinin enerji 
potansiyelini açığa çıkaracak proje çalışmalarının Üniversitemiz 
tarafından değerlendirildiğini sözlerine ekledi.



220   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

REKTÖR DEMİR’DEN İÇİŞLERİ BAKANI SÜLEYMAN SOYLU’YA ZİYARET

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, İçişleri Bakanı 
Süleyman Soylu’yu ziyaret etti. 12 Ekim 2022 tarihinde Bakan 
Soylu’nun makamında gerçekleşen ziyarette, Üniversitemizin 
bölgede edindiği misyonunun hedefe ulaşması için gerçekleştirilen 
çalışmalar görüşüldü.  

Batman Üniversitesinde enerji alanında ve daha birçok 
farklı alanda hayata geçirilen projeler hakkında Bakan Soylu’yu 
bilgilendiren Rektör Demir, hem akademik kadro hem de öğrenci 
sayısı artan Batman Üniversitesinin, bilimsel, kültürel ve sosyal 

çalışmalarla şehirle bütünleşen bir bakış açısı geliştirmeye 
başladığını ifade etti. Farklı kurum ve kuruluşlarla gerçekleştirilen 
iş birlikleriyle bölge ve şehir halkının eğitim ve sosyal ihtiyaçlarına 
akademik ilkeler çerçevesinde destek olmaya çalıştıklarını 
belirten Rektör Demir, bölgenin kalkınması için Üniversite olarak 
sorumluluk almaya devam edeceklerini söyledi.

Batman Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip ettiklerini 
belirten Bakan Soylu, Rektör Demir’e çalışmalarında başarılar 
diledi.
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REKTÖR DEMİR SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANI MUSTAFA VARANK’IN
ZİYARET PROGRAMINA KATILDI

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, bir dizi açılışa ve 
başlatılacak projelerin imza törenlerine katılmak için Batman’a 
gelen Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank’ın ziyaret 
programına katıldı. 30 Mayıs 2022 tarihinde gerçekleşen 
ziyarette Bakan Varank’ı; Batman Valisi Hulusi Şahin, Batman 
Milletvekili Ziver Özdemir, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, il protokolü, kamu kurum müdürleri ile siyasi partilerin il 
başkanları Valilik Bahçesinde karşıladı. 

Valilik ziyaretinin ardından Organize Sanayi Bölgesi’nde 
incelemelerde bulunan Bakan Varank, OSB ziyaretinin ardından, 
İlimizde Dicle Kalkınma Ajansı (DİKA) tarafından hayata geçirilen 
projelerin açılış törenine ve GAP Bölge Kalkınma İdaresi 
Başkanlığı tarafından başlatılacak 9 proje için düzenlenen imza 

törenine katıldı. 
Batman’da gerçekleştirdikleri yatırımlara ve gençlere 

yönelik hayata geçirecekleri projelere ilişkin açıklamalarda 
bulunan Bakan Varank, gençlerin teknoloji ve yenilik odaklı iş 
fikirlerini katma değerli girişimlere dönüştürmeleri için TÜBİTAK 
aracılığıyla Bireysel Genç Girişimci programını yürüttüklerini 
ifade etti.

Program; GAP İdaresi Başkanlığı tarafından ilimizde 
gerçekleştirilecek projelerin protokolünün, Vali Hulusi Şahin 
ve GAP İdaresi Başkan Vekili Mehmet Açıkgöz arasında 
imzalanmasının ardından Dicle Kalkınma Ajansının destekleri 
ile ilimizde gerçekleştirilen projelerin açılış kurdelesinin 
kesilmesiyle sona erdi.
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REKTÖR DEMİR’DEN VALİ CANALP’E ZİYARET

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Üniversitemizin 
çalışmalarını yakından takip ederek her fırsatta destek 
vermeye özen gösteren Batman Valisi Ekrem Canalp’i ziyaret 
etti. 23 Eylül 2022 tarihinde Valilik makamında gerçekleşen 
ziyarette Rektör Demir, Vali Canalp’e Üniversitemizin ulusal ve 
uluslararası projelerini anlatarak tanıtım faaliyetlerine ilişkin 
bilgilendirmelerde bulundu.

Batman Üniversitesinin yerelden ulusala katkı anlayışı ile 
çalışmalar sürdürdüğünü dile getiren Rektör Demir, gelecek 
nesillerin de evrensel bir vizyonla yetişmesi için yapılan 
faaliyetlere desteklerinden dolayı Vali Canalp’e teşekkür etti. 
Batman Üniversitesinin yeni tanıtım yüzü olarak tasarlanan 
görsel hakkında açıklamalarda bulunan Rektör Demir, ‘Bilgiyi 
Enerjiye Dönüştüren Üniversite’ olarak tanıtım materyalindeki 
kitabın bilgiyi, petrol damlasının ise enerjiyi simgelediğini 
belirtti. Rektör Demir, yerelden dünyaya kapılarını ilimle, 
öğrenmeyle ve araştırmayla açan petrol şehri Batman’ın 
evrensel düzeyde eğitim veren kurumu Batman Üniversitesinin 

Türk milletinin değerlerini özümseyen ve bu değerlere sahip 
çıkan bir üniversite olduğunu kaydetti. Dünyanın merkezinde 
yer alan Türkiye’nin Güneydoğusu’nda bulunan Batman’ın, 
kadim medeniyetimizin incisi konumunda olduğunu vurgulayan 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman Üniversitesinin yeni tanıtım 
ağları oluşturmak, hem ilimizi hem de Üniversitemizi ulusal ve 
uluslararası platformlarda tanıtmak için yoğun gayret sarf ettiğini 
söyledi. Batman Üniversitesinin yeni projeler üreterek bölgesel 
kalkınmaya da destek sunmak için çalıştığının altını çizen Rektör 
Demir, yapılan tüm çalışmaların paydaşlar tarafından destek 
görmesinin kendilerini yeni projeler üretmek ve bu projeleri 
hayata geçirmek için daha da çok çalışmaya yönlendirdiğini 
sözlerine ekledi.

Gerçekleştirilen çalışmalar hakkında bilgi almak için 
Üniversitemize ziyaretlerde bulunan Vali Ekrem Canalp, 
Batman Üniversitesinin projelerine destek vermekten mutluluk 
duyduklarını dile getirerek Rektör Demir’e çalışmalarında 
başarılar diledi.
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CUMHURBAŞKANLIĞI SAVUNMA SANAYİ BAŞKANI PROF. DR. İSMAİL DEMİR 
REKTÖR DEMİR’İ ZİYARET ETTİ

Üniversitemizde düzenlenen “Akademik Yükseltme ve Atama 
Törenine” katılmak üzere Batman’da bulunan Cumhurbaşkanlığı 
Savunma Sanayii Başkanı Prof. Dr. İsmail Demir, Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’i makamında ziyaret etti. 18 
Kasım 2022 tarihinde Merkez Kampüs Rektörlük makamında 
gerçekleşen ziyarette Rektör Demir, Batman Üniversitesinin 
çalışmaları hakkında Başkan Demir’e bilgi verdi.

Rektör Demir: “Enerji Kaynaklarını Etkin Kullanmak ve Enerji 
Verimliliğini Sağlamak Adına Önemli Çalışmalar Yürütüyoruz”

Batman Üniversitesinin akademik ve fiziki gelişiminin yanı sıra 
ulusal ve uluslararası projeleri hakkında bilgi veren Rektör Demir, 
Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve İhtisaslaşması 
projesi kapsamında enerji alanında pilot üniversite seçilen 
Üniversitemizin hem bölgesel kalkınmaya destek sunduğunu 
hem de ülkemizin enerji kaynaklarını etkin kullanmak ve enerji 
verimliliğini sağlamak adına önemli çalışmalar yürüttüğünü 
söyledi. Batman Üniversitesinin şehirdeki birçok kurum ve 
kuruluşla önemli iş birliklerini hayata geçirdiğini  söyleyen Rektör 
Demir, fikirlerini projeye dönüştürmek isteyen girişimcilerin, 

Üniversitemiz bünyesinde kurulan ve kısa süre içinde faaliyetler 
yürütülebilecek duruma gelecek olan Batman Teknokent’in alt 
yapısından faydalanabileceklerini ifade etti.

Rektör Demir: “Bölgede Marka Üniversitelerden Biri Olmak 
İçin Çalışmalarımız Devam Ediyor”

Batman Üniversitesinin artan öğrenci sayısı ve nitelikli eğitim 
anlayışı ile bölgede marka üniversitelerden biri olmak adına 
yoluna emin adımlarla devam ettiğini belirten Rektör Demir, 
yeni açılan bölüm ve programlarla da alanında uzman bireyler 
yetiştirdiklerini kaydetti.  Batman Üniversitesinin her geçen gün 
büyüyen, gelişen ve yeni başarılar elde eden bir cazibe merkezi 
haline geldiğinin altını çizen Rektör Demir, hedeflerine yavaş yavaş 
ama emin adımlarla yürümeye devam edeceklerini vurguladı.

Batman Üniversitesi Akademik Yükseltme ve Atama Töreni’ne 
olan nazik davetlerinden dolayı Rektör Demir’e teşekkür 
eden Başkan Prof. Dr. İsmail Demir, Batman Üniversitesinde 
gerçekleştirilen çalışmaların memnuniyet verici olduğunu 
dile getirerek Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e ve 
yönetimine başarı dileklerinde bulunduğunu söyledi.
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MİLLİ EĞİTİM BAKAN YARDIMCISI NAZİF YILMAZ REKTÖR DEMİR’İ ZİYARET ETTİ

Üniversitemiz tarafından düzenlenen “Genç Anne Babaların 
Dijital Ebeveynlik Farkındalığını Geliştirme Projesi” tanıtım 
toplantısına katılmak üzere üniversitemize gelen Millî Eğitim 
Bakan Yardımcısı Nazif Yılmaz, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir’i ziyaret etti. 15 Aralık 2022 tarihinde Fen-Edebiyat 
Fakültesinde gerçekleşen ziyarette Bakan Yardımcısı Nazif 
Yılmaz’a üniversitemizin akademik ve fiziki gelişimi hakkında 
bilgiler veren Rektör Demir, Batman Üniversitesinin son 
dönemde hayata geçirdiği proje ve çalışmaları anlattı.

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşması Projesi kapsamında enerji alanında pilot üniversite 
seçilen Batman Üniversitesinin enerji konusunda önemli 
çalışmalar yürüttüğünü kaydeden Rektör Demir, bu çalışmaların 
Üniversitemizin ulusal ve uluslararası görünürlüğünü artırdığını 

dile getirdi. Ulusal ajanslar tarafından desteklenen projelerin 
Üniversitemiz adına büyük önem arz ettiğini belirten Rektör 
Demir, bilimsel çalışmaların yanı sıra sosyal ve kültürel alandaki 
çalışmalarla da Üniversitemizin adından sıkça söz ettirdiğini 
anlattı. Akademisyen-Öğrenci Buluşmaları kapsamında 
ilimizdeki birçok okulda derslerin verildiğini, bu buluşmalarla 
lise ve ortaokul düzeyindeki öğrencilerle bir araya gelindiğini 
söyleyen Prof. Dr. İdris Demir, gençlerin hayatlarına ışık tutacak 
bilgilerin bu buluşmalar sayesinde verilebildiğini sözlerine 
ekledi.

Batman Üniversitesinin çalışmalarını ve projelerini 
yakından takip ettiklerini belirten Millî Eğitim Bakan Yardımcısı 
Nazif Yılmaz, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e 
çalışmalarında başarılar diledi.
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SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKAN YARDIMCISI DR. ÇETİN ALİ DÖNMEZ
REKTÖR DEMİR’İ ZİYARET ETTİ

Bölgesinden başlayarak ülkesine fayda sunacak çalışmaları 
hayata geçirmeye çalışan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’i, Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Dr. Çetin Ali 
Dönmez ziyaret etti. 21 Eylül 2022 tarihinde Merkez Kampüs 
Rektörlük makamında gerçekleşen ziyarette Rektör Demir, 
Batman Üniversitesinin çalışmaları hakkında Bakan Yardımcısı 
Dönmez’e bilgi verdi.

Batman Üniversitesinin akademik ve fiziki gelişiminin yanı 
sıra ulusal ve uluslararası projeleri hakkında bilgi veren Rektör 
Demir, yakın zamanda faaliyete geçecek olan Batman Teknokent 
binası ile alanında öncü çalışmalar yapılabileceğini kaydetti. 
Üniversite-sektör buluşmaları ile öğrencilere alanlarında 

uzmanlık kazandırılması, hem öğrencilerin istihdamı hem 
de firmaların nitelikli çalışan ihtiyacını gidermek için önemli 
projeler yürüttüklerini anlatan Rektör Demir, aynı zamanda 
enerji alanında ihtisaslaşan bir üniversite olarak bölgesel 
kalkınmaya destek sunduklarını dile getirdi.

Batman Valisi Ekrem Canalp, Batman Milletvekili Ziver 
Özdemir ve Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir ile 
birlikte Üniversitemiz bünyesinde kurulan Batman Teknokent’te 
incelemelerde bulunan Bakan Yardımcısı Dönmez ise Batman 
Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip ettiklerini ifade 
ederek misafirperverlikleri için Rektör Demir’e teşekkür etti.
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ESKİ MALİYE BAKANI MEHMET ŞİMŞEK ÜNİVERSİTEMİZİ ZİYARET ETTİ

Maliye Eski Bakanı Mehmet Şimşek, Üniversitemizi ziyaret 
etti. 28 Şubat 2022 tarihinde gerçekleşen ziyarete Batman Valisi 
Hulusi Şahin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Hasan 
Kalyoncu Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Veysi İşler, FERNAS 
Yönetim Kurulu Başkanı Ferhat Nasıroğlu ve ilimizin yöneticileri 
katıldı.  

Şimşek: “Batman Üniversitesinin Geldiği Konum Sevindirici”
Rektörlük makamında gerçekleşen ziyaretin ardından şeref 

defterini imzalayan Mehmet Şimşek, Batı Raman Yerleşkesini 
gezerek Rektör Demir’den Üniversitemizin genel ve fiziki 
durumu hakkında bilgiler aldı. Yapımı devam eden Batman 
Üniversitesi Camisi’ni gezen Şimşek, Üniversitemizde yaşanan 
akademik ve fiziki gelişmelerden dolayı mutlu olduğunu belirtti. 
Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve İhtisaslaşması 
kapsamında enerji alanında pilot üniversite seçilen Batman 
Üniversitesinin bu misyonla başarılı işlere imza atacağını ifade eden 
Mehmet Şimşek, Batman’ın ve Üniversitemizin geldiği konumun 
sevindirici olduğunu kaydederek “İlimizin ve Üniversitemizin bu 

adımlarla kendini geleceğe daha iyi taşıyacağına inanıyorum.” 
dedi.  

Batman Üniversitesinin paydaşlarıyla olan iletişiminin takım 
çalışmasına dönüştüğünü ve paydaşlarından aldığı bu destekle çok 
yol kat edeceğine inandığını vurgulayan Şimşek, fiziki gelişmelerin 
yanı sıra akademik gelişmelerin de yaşandığı Üniversitemizin 
projelerini yakından takip ettiğini, Üniversitemizde yapılan 
çalışmalara destek olmaktan mutluluk duyacaklarını söyledi.

Rektör Demir: “Üniversitemizi Bölgesinde Marka Bir Eğitim 
Kurumu Haline Getirmek İstiyoruz”

Batman Üniversitesinin öğrenci ve insan odaklı çalışmaları ile 
ilgili olarak Maliye Eski Bakanı Mehmet Şimşek ve beraberindeki 
heyeti bilgilendiren Rektör Demir, yapılan çalışmalara sürekli 
yenilerini ekleyerek Üniversitemizi bölgesinde marka bir eğitim 
kurumu haline getirmek istediklerini belirtti. Ziyaretten duyduğu 
mutluluğu dile getiren Prof. Dr. İdris Demir, Maliye Eski Bakanı 
Mehmet Şimşek’e günün anısına hediye takdim etti.  
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REKTÖR DEMİR KATAR DEVLETİ ANKARA BÜYÜKELÇİSİ İLE GÖRÜŞTÜ

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve İhtisaslaşması 
Projesi kapsamında pilot seçilen Üniversitemiz, enerji alanında 
önemli görüşmeler yapmaya devam ediyor. Enerji alanında 
yapılan çalışmalarla ilgili yol haritasını şekillendirmek amacıyla 
görüşmelerine devam eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, 15 Kasım 2022 tarihinde Katar Devleti Ankara Büyükelçisi 
Sheikh Mohamed Nasser J. M. Al- Thani’yi ziyaret etti.

Dünyanın en büyük doğal gaz damarı olarak bilinen Katar 
Devleti’nin bu alandaki çalışmaları ve Üniversitemizin enerji 
alanındaki projeleri hakkında istişareler yapılan görüşmede 
karşılıklı iş birliklerine yönelik de fikir alışverişinde bulunuldu.

Rektör Demir: “Enerji Alanında İhtisaslaşmış Üniversiteler 
Teknolojiye Katkı Sunacaktır”

Yarının dünyasında teknolojiyi takip eden değil teknolojiye 
katkı sunan bir ülke olabilmemiz için üniversitelerin farklı 
alanlarda ihtisaslaşmalarının büyük bir öneme sahip olduğunu 
belirten Rektör Demir, enerji alanında ihtisaslaşan bir Üniversite 
olarak bölgedeki potansiyel enerji kaynaklarının gelişimine 
yönelik önemli projeler yürüttüklerini söyledi. Rektör Demir, 
“Ar-Ge faaliyetleri, kamu-sanayi iş birliği ve bölgesel kalkınmayı 
geliştirecek projeler ile diğer üniversitelere model olmayı 
hedefliyoruz.” dedi.

Rektör Demir, Batman Üniversitesinin çalışmalarında 
başarılar dileyen Katar Devleti Ankara Büyükelçisi Sheikh 
Mohamed Nasser J. M. Al- Thani’ye, günün anısına hediye 
takdim etti.



228   

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

REKTÖR DEMİR AZERBAYCAN BÜYÜKELÇİSİ CAHİT BAĞCI’YI ZİYARET ETTİ

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 16 Mart 2022 
tarihinde Azerbaycan Büyükelçisi Cahit Bağcı’yı ziyaret etti. 
Batman Üniversitesi ile Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi 
Üniversitesi arasında imzalanan protokol ile ilgili bilgi paylaşımının 
yapıldığı ziyarette, karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu.

Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon Farklılaşması ve 
İhtisaslaşması kapsamında pilot üniversite seçilen 
üniversitemizin çalışmalarından bahseden Rektör Demir, 
bu önemli payenin Üniversitemiz, Bölgemiz ve Ülkemiz için 

sağladığı kazanımları anlattı. Akademik ve idari çalışmaların 
yoğun bir şekilde sürdürüldüğü Üniversitemizde yeni iş birlikleri 
ile Üniversitemize, şehrimize ve öğrencilerimize önemli katkılar 
sunulduğunu kaydeden Rektör Demir, günün anısına Azerbaycan 
Büyükelçisi Cahit Bağcı’ya hediye takdim etti.

Batman Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip 
ettiklerini dile getiren Büyükelçi Bağcı, iki ülkenin önemli 
üniversiteleri arasında imzalanan iş birliği protokolünün hayırlı 
olmasını diledi.
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AZERBAYCAN ANKARA BÜYÜKELÇİSİ DR. REŞAT MEMMEDOV
REKTÖR DEMİR’İ ZİYARET ETTİ

Üniversitemizin ev sahipliğinde düzenlenen “Azerbaycan-
Türkiye İlişkileri ve Haydar Aliyev’in Rolü” konulu konferansa 
katılmak üzere Üniversitemizde bulunan Azerbaycan 
Cumhuriyetinin Türkiye Cumhuriyetindeki Olağanüstü ve Tam 
Yetkili Büyükelçisi Dr. Reşat Memmedov, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir’i ziyaret etti. 5 Aralık 2022 tarihinde Merkez 
Kampüs Rektörlük Makamı’nda gerçekleştirilen ziyarette Rektör 
Demir, enerji alanında ve Azerbaycan Devlet Neft ve Sanayi 
Üniversitesi iş birliğiyle Batman Üniversitesinde hayata geçirilen 
projeler hakkında Büyükelçi Memmedov’a bilgiler verdi.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinde Gerçekleştirilen 
Çalışmalar, Bölgenin Enerji Üssü Olma Hedefi Taşıyor”

Batman Üniversitesinin Bölgesel Kalkınma Odaklı Misyon 
Farklılaşması ve İhtisaslaşması kapsamında Yükseköğretim Kurulu 
tarafından enerji alanında pilot üniversite seçildiğini ifade eden 
Rektör Demir, bu misyon doğrultusunda Azerbaycan Devlet 

Petrol ve Sanayi Üniversitesi ve ilgili birçok kurum ile iş birlikleri 
geliştirdiklerini belirtti. Batman Üniversitesinde gerçekleştirilen 
çalışmaların bölgenin enerji üssü olma hedefini taşıdığını 
kaydeden Rektör Demir, bu hedefe ulaşabilmek için gerekli alt yapı 
ve akademik kadroya sahip olduklarının altını çizdi. Ülkemizin, 
kardeş ülke Azerbaycan ile derin bağlarla kurduğu ilişkiyi 
Batman Üniversitesi olarak kendilerinin de kurmak istediklerini 
ve bu minvalde çalışmalar yürüttüklerini anlatan Rektör Demir, 
ilişkilerin gelişmesinde ve çalışmalarda aşama katedilmesinde 
önemli katkıları olan Azerbaycan Ankara Büyükelçisi Dr. Reşat 
Memmedov’a teşekkür etti.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in de 8 Eylül 
2022 tarihinde ziyaret ettiği Büyükelçi Memmedov Batman 
Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip ettiklerini ve enerji 
alanında hayata geçirilen projelerin önemli olduğunu belirterek, 
Rektör Demir’e çalışmalarında başarılar diledi.
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REKTÖR DEMİR TÜRK DİL KURUMU BAŞKANI
PROF. DR. GÜRER GÜLSEVİN’İ ZİYARET ETTİ

Yerelden ulusala katkı anlayışı ile gelecek nesillerin evrensel bir 
vizyonla yetişmesi için çalışmalarına devam eden Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Türk Dil Kurumu Başkanı Prof. Dr. 
Gürer Gülsevin’i makamında ziyaret etti. 19 Aralık 2022 tarihinde 
gerçekleşen ziyarette Rektör Demir, Üniversitemizde gerçekleşen 
ulusal ve uluslararası projeleri  anlatarak tanıtım faaliyetlerine 
ilişkin bilgilendirmelerde bulundu.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinde Alanlarında Uzman 
Bilim İnsanlarını Misafir Ediyoruz”

Türk Dil Kurumu Başkanı Prof. Dr. Gürer Gülsevin’e, 
Üniversitemiz akademisyenlerinin ve öğrencilerinin bilgi 
dağarcıklarının ve bakış açılarının zenginleştirilmesi için 
Üniversitemiz ev sahipliğinde nitelikli birçok bilimsel çalışma 
gerçekleştirdiklerini anlatan Prof. Dr. İdris Demir, bu çalışmaların 
Üniversitemizi standartların üstüne taşımak için yapıldığını 
dile getirdi. Batman Üniversitesinde alanlarında uzman bilim 
insanlarının misafir edildiğini belirten Rektör Demir, bu minvalde 
önemli çıktılar elde ettiklerine dikkat çekti. Gerçekleştirilen 
projelerin ve çalışmaların her geçen gün daha iyi bir seviyeye 
ulaştığını belirten Rektör Demir, bilimsel çalışmaların yanında 

sosyal ve kültürel çalışmalarda da Üniversitemizin adından sıkça 
söz ettirdiğini sözlerine ekledi.

Rektör Demir: “Hem İlimizi Hem de Üniversitemizi Ulusal 
ve Uluslararası Platformlarda Tanıtmak İçin Yoğun Gayret Sarf 
Ediyoruz”

Yerelden dünyaya kapılarını ilimle, öğrenmeyle ve araştırmayla 
açan petrol şehri Batman’ın evrensel düzeyde eğitim veren 
kurumu Batman Üniversitesinin Türk milletinin değerlerini 
özümseyen ve bu değerlere sahip çıkan bir üniversite olduğunu dile 
getiren Rektör Demir, dünyanın merkezinde yer alan Türkiye’nin 
Güneydoğusu’nda bulunan Batman’ın, kadim medeniyetimizin 
incisi konumunda olduğunu söyledi. Rektör Demir, Batman 
Üniversitesinin yeni tanıtım ağları oluşturmak, hem ilimizi hem 
de Üniversitemizi ulusal ve uluslararası platformlarda tanıtmak 
için yoğun gayret sarf ettiğini kaydetti.

Batman Üniversitesini yapmış olduğu çalışmalardan ve ürettiği 
projelerden dolayı tebrik eden Türk Dil Kurumu Başkanı Prof. Dr. 
Gürer Gülsevin, Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e 
çalışmalarında başarılar diledi.
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REKTÖR DEMİR’DEN
ATATÜRK KÜLTÜR, DİL VE TARİH YÜKSEK KURUMU BAŞKANI’NA ZİYARET

Akademik ve kurumsal çalışmalarda farklı sektör ve kurumlarla 
istişarelerde bulunmayı ve ortak çalışmalar yürütmeyi kurumsal 
kültür haline getiren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir;  
Haziran ayında Üniversitemiz ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
“Askeri, Siyasi ve Ekonomik Yönleriyle Büyük Zaferin 100. Yılı 
Uluslararası Sempozyumu”na katılmak üzere Üniversitemize 
gelen ve kendisini ziyaret eden Atatürk Kültür, Dil ve Tarih Yüksek 
Kurumu Başkanı Prof. Dr. Yüksel Özgen’i makamında ziyaret 
etti. 25 Ocak 2023 tarihinde gerçekleşen ziyarette Batman 
Üniversitesinin millî, manevî ve tarihi konularda yaptığı çalışmaları 
Başkan Özgen’e anlatan Rektör Demir, Atatürk Kültür, Dil ve 
Tarih Yüksek Kurumu ile ortak birçok proje gerçekleştirebilecek 
akademik alt yapıya sahip olduklarını söyledi. 

Rektör Demir: “Milletimizin Değerlerini Özümseyen ve Bu 
Değerlere Sahip Çıkan Bir Üniversiteyiz”

Üniversitemiz öğrencilerinin gelişimi için her türlü faaliyeti 
hayata geçirmeye çalıştıklarını dile getiren Rektör Demir, 

öğrencilerde Atatürk ve millet bilincinin oluşması için çalışmaların 
devam ettiğini kaydetti.  Batman Üniversitesinin milletimizin 
değerlerini özümseyen ve bu değerlere sahip çıkan bir üniversite 
olduğunun altını çizen Rektör Demir, Batman Halk Kültürü Projesi 
kapsamında Batman halkının kültürel değerlerinin gelecek 
nesillere aktarılmasında önemli bir değer olan Batman Halk 
Kültürü kitabını Başkan Özgen’e takdim etti.

Karşılıklı fikir alışverişlerinde bulunulan ziyarette Başkan 
Özgen, Batman Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip 
ettiklerini söyleyerek Batman Üniversitesinde yapılacak 
bilimsel çalışmalara destek vermekten mutlu olacaklarını 
belirtti. Üniversitelerin Yüksek Kurumun tüm imkânlarından 
yararlanabileceklerini, kendilerinin de üniversitelerle iş birliği 
yapmak istediklerini ifade eden Başkan Özgen, Rektör Demir’in 
ziyaretinden duyduğu memnuniyeti dile getirerek Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’e ve yönetimine başarı dileklerinde 
bulundu.
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REKTÖR DEMİR YUNUS EMRE ENSTİTÜSÜ BAŞKAN YARDIMCISI
DR. A. KUTALMIŞ YALÇIN’I ZİYARET ETTİ

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Ankara’daki 
temasları kapsamında Yunus Emre Enstitüsü Başkan Yardımcısı 
Dr. A. Kutalmış Yalçın’ı ziyaret etti. 8 Ağustos 2022 tarihinde 
gerçekleşen ziyarette karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu.

Yabancılara Türkçe öğretimi çalışmalarının yanı sıra ülkemizin 
tanıtımı amacıyla kültür ve sanat faaliyetleri yürüten ve bilimsel 
çalışmalara destek veren Yunus Emre Enstitüsünün çalışmalarını 
yakından takip ettiklerini anlatan Prof. Dr. İdris Demir, Yunus 
Emre Enstitüsünün de paydaş olduğu ve Üniversitemiz ev 

sahipliğinde düzenlenen “Türkçenin Yabancı Dil Olarak 
Öğretiminin Bugünü ve Yarını Sempozyumuna” sundukları 
katkılardan dolayı Yunus Emre Enstitüsü Başkan Yardımcısı Dr. 
A. Kutalmış Yalçın’a teşekkür etti.

Üniversitelerle önemli iş birlikleri yaptıklarını ve kültür 
merkezleri aracılığıyla kültür ve sanatımızı tanıtmak amacıyla 
birçok etkinlik düzenleyip ülkemizi temsil etmeye çalıştıklarını 
dile getiren Yalçın, ziyaretlerinden dolayı Rektör Demir’e 
teşekkür etti. 
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REKTÖR DEMİR DENEYAP TÜRKİYE SINAVLARINA VE
TÜBİTAK KİTAPLIKLARININ AÇILIŞINA KATILDI

Batman Deneyap Türkiye Uygulama Sınav Merkezinde  
incelemelerde bulunmak ve TÜBİTAK Kitaplıklarının toplu 
açılışını yapmak üzere Türkiye Bilimsel ve Teknolojik Araştırma 
Kurumu (TÜBİTAK) Başkanı Prof. Dr. Hasan Mandal, 12 Şubat 
2022 tarihinde ilimizi ziyaret etti. İlk olarak Batman Valiliğini 
ziyaret eden Prof. Dr. Hasan Mandal, valilik ziyaretinin ardından 
Vali Şahin ve beraberindeki heyet ile birlikte Batman Gençlik 
Merkezinde yapılan DeneYap Türkiye Uygulama Sınavı’na katılan 
öğrencileri ziyaret ederek  öğrenciler tarafından tasarlanan 
projeleri bir süre izleyerek yürütülen çalışmalar hakkında 
yetkililerden bilgi aldı.

Prof. Dr. Hasan Mandal: “2023 Yılına Kadar 81 İlde 100 
Atölye Kurulmasını Hedefliyoruz”

Ziyareti sırasında bir konuşma yaparak Deneyap Türkiye 
atölyelerinin Türkiye’nin teknolojiyi ithal eden değil en baştan 
itibaren tasarlayan, geliştiren, üreten ve tüm dünyaya sunan bir 
ülke olma çabalarının parçası olduğunu belirten Prof. Dr. Hasan 
Mandal,  şimdiye kadar Türkiye genelinde 55 ilde 66 Deneyap 
atölyesinin kurulduğunu ifade etti. 2023 yılına kadar 81 ilde 100 

atölyenin kurulmasının hedeflendiğini söyleyen Prof. Dr. Hasan 
Mandal konuşmasına şu şekilde devam etti: “Öğrencilerimiz; 
robotik kodlama, nanoteknoloji, biyoteknoloji, enerji 
teknolojileri ve siber teknoloji alanında üç yıl boyunca ücretsiz 
olarak eğitim alacaklar. Türkiye nasıl savunma sanayinde kendi 
kendine yeten bir ülke haline geldiyse diğer teknolojilerde de 
bunu yapabilecek güçtedir ve bunun en büyük örneklerinden 
biri bu öğrencilerimizdir.” 

Rektör Demir: “Eğitim Faaliyetlerine Destek Vermek Bizi 
Mutlu Ediyor”

İlimiz açısından yaşanan bu gelişmelerin çok önemli olduğuna 
değinen ve öğrencilerin böylesine değerli projelerde yer 
almalarının kendilerini çok mutlu ettiğini anlatan Prof. Dr. İdris 
Demir, Batman Üniversitesi olarak eğitimde kaliteyi ve niteliği 
artırmak için kendilerinin de önemli çalışmalar yaptığına dikkat 
çekti. Üniversite-şehir bütünleşmesini çok önemsediklerini 
anlatan Rektör Demir, ilimizde yapılacak olan tüm eğitim 
faaliyetlerine destek vermekten memnuniyet duyacaklarını 
kaydetti.
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REKTÖR DEMİR YÖKAK BAŞKANI PROF. DR. MUHSİN KAR’I ZİYARET ETTİ

Batman Üniversitesinin değişimi ve gelişimi için görüşmelerine 
hız kesmeden devam eden Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, 12 Ağustos 2022 tarihinde YÖK Kalite Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Muhsin Kar’ı ziyaret etti. Başkan Kar’ın makamında 
gerçekleşen ziyarette Üniversitemizin genel durumu ve kalite 
süreçlerine ilişkin karşılıklı fikir alışverişinde bulunuldu.

Eğitimin yanı sıra bölgesel kalkınma odaklı bir anlayışla yoluna 
devam eden Üniversitemizin aynı zamanda kaliteli ve nitelikli bir 
eğitim imkânı sunduğunu anlatan Rektör Demir, Üniversitemizin 
son bir yıl içerisinde önemli bir mesafe kat ederek kalite 

süreçlerine ilişkin çalışmalar yürüttüğünü kaydetti. Batman 
Üniversitesinin hep en iyiye ulaşma hedefiyle projeler ürettiğini 
vurgulayan Rektör Demir, insan ve öğrenci odaklı bir yaklaşımla 
yaptıkları çalışmaların memnuniyet anketlerine de yansımasının 
kendilerini mutlu ettiğini sözlerine ekledi.

Batman Üniversitesinin çalışmalarını yakından takip ettiklerini 
belirten YÖK Kalite Kurulu Başkanı Prof. Dr. Muhsin Kar, 
ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek Rektör Demir’e 
çalışmalarında başarılar diledi.
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REKTÖR DEMİR YÖK DENETLEME KURULU BAŞKANI
PROF. DR. ALİ CENGİZ KÖSEOĞLU’NU ZİYARET ETTİ

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, YÖK Denetleme 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Ali Cengiz Köseoğlu’nu ziyaret etti. 
12 Ağustos 2022 tarihinde Başkan Köseoğlu’nun makamında 
gerçekleşen ziyarette Üniversitemizin genel durumu, akademik 
ve fiziki gelişmeleri hakkında değerlendirmelerde bulunuldu.

Batman Üniversitesinin artan akademik birim ve öğrenci 
sayılarıyla bölgenin önemli eğitim kurumlarından biri haline 
geldiğini anlatan Rektör Demir, yapılan çalışmaların ve üretilen 
projelerin hayata geçmesi için çalışmaların hızla devam ettiğini 
kaydetti. Hem fiziki hem de akademik gelişmelerin yaşandığı 

Üniversitemizde öğrencilere yönelik birçok imkânın bulunduğunu 
anlatan Rektör Demir, bilimsel, kültürel, sanatsal ve sportif 
çalışmalarla hem bilim dünyasına hem de öğrencilerin kişisel 
gelişimlerine destek sunularak kariyer yolculuklarında onlara 
rehberlik edildiğini sözlerine ekledi.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in ziyaretlerinden 
duyduğu memnuniyeti dile getiren YÖK Denetleme Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Ali Cengiz Köseoğlu, Rektör Demir’e çalışmalarında 
başarılar diledi.
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REKTÖR DEMİR FARKLI ÜNİVERSİTE REKTÖRLERİ İLE
FİKİR ALIŞVERİŞİNDE BULUNDU

Farklı kurumlarla iletişim halinde olmayı ve bilgi alışverişinde 
bulunmayı önemseyen Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, farklı zaman dilimlerinde birçok üniversite rektörüne 
ziyarette bulunurken farklı üniversitelerin rektörleri de Rektör 
Demir’i ziyaret etti.

Üniversite rektörleri ile yaptığı görüşmelerde, hayata 
geçirilen projelerin ardından Batman Üniversitesinin ulusal ve 
uluslararası alandaki gelişimlerinden bahseden Rektör Demir,  
üniversitemizde akademik ve fiziki imkânların iyileştirildiğini 
belirterek enerjinin pilot üniversitesi olarak bölgesel kalkınmaya 
katkı sunma hedefinde oldukları vurgusunu yaptı. Bütün 
üniversitelerle karşılıklı iş birliklerine ve ortak çalışmalara hazır 
olduklarının altını çizen Rektör Demir, fikir alışverişinin ve 

paylaşımcılığın ülkemizin yararına olacağını belirtti.
Prof. Dr. İdris Demir yıl içinde, Gaziantep İslam Bilim ve 

Teknoloji Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. M. Nihat Hatipoğlu, 
Ankara Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necdet Ünüvar, Bingöl 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. İbrahim Çapak, Sivas Cumhuriyet 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Alim Yıldız ve Kilis 7 Aralık 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mustafa Doğan Karacoşkun,  Bitlis 
Eren Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Necmettin Elmastaş’ı ziyaret 
ederken İstanbul Sabahattin Zaim Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Ahmet Cevat Acar, Düzce Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Nedim 
Sözbir, Malatya İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay Rektör Demir’i ziyaret etti.
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REKTÖR DEMİR’DEN GENÇLİK SPOR İL MÜDÜRLÜĞÜNE TEŞEKKÜR

İlimizde gerçekleştirilen, kalkınmaya ve gelişime destek veren 
her projede yer almaktan mutluluk duyan Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. İdris Demir, Batman Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü 
yürütücülüğünde gerçekleştirilen “Altın Yüreklerle Tarihe Derin 
Dalış” projesi ile ilgili olarak plaket takdiminde bulundu. 7 Mart 
2022 tarihinde Rektörlük makamında gerçekleştirilen ziyarete 
Batman Gençlik ve Spor İl Müdürü Mehmet Şafi Özperk, Gençlik 
Hizmetleri Müdürü İbrahim Rüzgâr, Eğitim Şube Müdürü Celal 
Altun ile Proje Koordinatörü ve Spor Uzmanı Veysi Turan katıldı.

Batman ilindeki dezavantajlı gruplara yönelik olarak 

gerçekleştirilen projeyi çok önemsediklerini anlatan Rektör 
Demir, bu projede yer almaktan memnun olduklarını dile 
getirdi. Projeye emek vererek hayata geçirilmesini sağlayan tüm 
paydaşlara teşekkür eden Rektör Demir, bu proje ile birlikte 
sosyoekonomik sorunların yarattığı madde bağımlılığı ve göçün 
önüne geçilebileceğinin altını çizdi.

Batman Gençlik ve Spor İl Müdürlüğünün ilimizde yaptığı 
çalışmaları yakından takip ettiklerini belirten Rektör Demir, 
çalışmalarından dolayı Gençlik ve Spor İl Müdürü Mehmet Şafi 
Özperk ve ekibine başarılar dileyerek teşekkür etti.
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REKTÖR DEMİR’DEN TPAO GENEL MÜDÜRÜ MELİH HAN BİLGİN’E ZİYARET

Batman Üniversitesinin Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı 
(YÖK) tarafından enerji alanında pilot üniversite seçilmesinin 
ardından alandaki çalışmaların artırılması için önemli görüşmeler 
gerçekleştiren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Türkiye 
Petrolleri Anonim Ortaklığı (TPAO) Yönetim Kurulu Başkanı 
ve Genel Müdürü Melih Han Bilgin’i ziyaret etti. 11 Ekim 2022 
tarihinde Müdür Bilgin’in makamında gerçekleştirilen ziyarette, 
yeni iş birliklerin yanı sıra daha önce imzalanan Eğitim, Araştırma 
ve Danışmanlık Çalışmalarına Yönelik İş Birliği Protokolü’nde 
gelinen aşamalar hakkında da değerlendirmede bulunuldu.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesinin Enerji Alanındaki 
Kapasitesi Her Geçen Gün Artıyor”

Genel Müdür Bilgin’e, Üniversitemizde enerji alanında yapılan 

çalışmalardan ve Azerbaycan Devlet Petrol ve Sanayi Üniversitesi 
ile imzalanan iş birliği protokolünden bahseden Rektör Demir, 
öğrenci alımına tekrar başlanan Petrol ve Doğalgaz Mühendisliği 
Bölümünde öğrencilerimize sunulan eğitimin niteliği hakkında 
bilgiler verdi. Batman Üniversitesinin enerji alanındaki 
kapasitesinin her geçen gün arttığını belirten Rektör Demir, TPAO 
ile daha kapsamlı iş birlikleri geliştirmek istediklerini vurguladı.

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir’in nazik 
ziyaretlerinden dolayı memnuniyet duyduğunu belirten 
Genel Müdürü Melih Han Bilgin, Batman Üniversitesinde 
yapılan çalışmaları yakından takip ettiklerini ve son dönemde 
gerçekleştirilen önemli girişimleri için Rektör Demir’i kutladığını 
ifade etti.
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REKTÖR DEMİR TÜPRAŞ GENEL MÜDÜRÜ İBRAHİM YELMENOĞLU’NU ZİYARET ETTİ

Batman Üniversitesinin Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı 
tarafından enerji alanında pilot üniversite seçilmesinin ardından 
alandaki çalışmalarına hız veren ve bu konuda önemli görüşmeler 
gerçekleştiren Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, Tüpraş 
Genel Müdürü İbrahim Yelmenoğlu’nu ziyaret etti. 15 Eylül 2022 
tarihinde Tüpraş Genel Müdürlüğünde gerçekleştirilen ziyarette 
karşılıklı iş birlikleri hakkında fikir alışverişinde bulunuldu.

Rektör Demir: “Enerjinin Merkezi Olan Üniversitemiz Her 
Alanda Hayata Dokunmak İçin Çalışmalarını Sürdürüyor”

Genel Müdür Yelmenoğlu’na Üniversitemizde enerji 
alanında yapılan çalışmaları anlatan Rektör Demir, başta petrol 
olmak üzere Batman’da bulunan yeraltı ve yerüstü kaynakların 
daha verimli kullanılması için Batman Üniversitesinin kurum 
ve kuruluşlara akademik ve bilimsel katkılar sunmaya hazır 

olduğunu belirtti. Üniversitemiz ve Tüpraş iş birliğinde başlatılan 
“Genç Beyinlerde İnovasyon ve Kadın Gücü Girişimcilik Programı” 
ile öğrencilerin teknoloji ve yenilik odaklı iş fikirlerinin hayata 
geçirilebilmesi için önemli bir adım attıklarını vurgulayan Rektör 
Demir, bu proje sayesinde özellikle kız öğrencilerimizin teknoloji 
ve inovasyona yönelmelerine imkân sağlandığını kaydetti. 
Batman Üniversitesinin, öğrencilerinin hayatlarına önemli 
katkılar sunmaya çalıştığını ifade eden Prof. Dr. İdris Demir, 
Üniversitemizin, şehrimizin ve bölgemizin gelişimi için gerekli 
çalışmaları yürütmeye devam edeceklerini belirtti.

Batman Üniversitesinin çalışmalarını ve Rektör Demir’in 
girişimlerini yakından takip ettiklerini dile getiren Tüpraş Genel 
Müdürü İbrahim Yelmenoğlu, nazik ziyaretinden dolayı Rektör 
Demir’e teşekkür ederek başarı dileklerinde bulundu.
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YEŞİLAY GÖNÜLLÜLERİ DERNEĞİNDEN REKTÖR DEMİR’E ZİYARET

Bağımlılıkla mücadele konusuna destek veren ve bu konuda 
yapılabilecek iş birliklerini önemseyen Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, Yeşilay Gönüllüler Derneği (YEDAM) tarafından 
ziyaret edildi.  7 Mart 2022 tarihinde Yeşilay Şube Başkanı Yılmaz 
Aydın, Sosyal Hizmet Uzmanı Sümeyye Aksoy, Klinik Psikolog 
Dilan Birel, Yeşilay gönüllüleri Beritan Ekinci ve Diyar Akın’ın 
yapmış olduğu ziyarette karşılıklı fikir alışverişlerinde bulunuldu.

Üniversitemizde ve ilimizde bağımlılık konusuna dikkat 

çekilmesi ve bu konuda gençlerde farkındalık oluşturulması 
gerektiğini belirten Rektör Demir, yapılabilecek iş birliklerine açık 
olduklarını kaydetti. Madde bağımlılığı ile mücadelede bulunulan 
çalışmalara katkı vermekten memnuniyet duyacaklarını dile 
getiren Rektör Demir, Batman ilinin kalkınması için tüm engellerin 
ortadan kaldırılması gerektiğini, Üniversite olarak geleceğimizin 
teminatı olan gençlerimizin karşılaştıkları sorunlarla mücadelede 
rol alacaklarını vurguladı.



243

Batman Üniversitesi 2022
Bilgiyi Enerjiye Dönüştüren Üniversite

A L M A N A K  2 0 2 2

REKTÖR DEMİR TIP BAYRAMI KUTLAMALARI İÇİN ZİYARETLERDE BULUNDU

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris Demir, 14 Mart Tıp 
Bayramı nedeniyle ziyaretlerde bulundu. 14 Mart 2022 tarihinde 
Batman İl Sağlık Müdürü Vekili Dr. Serkan Sünger ile Batman 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhekimi Op. Dr. Süleyman 
Öden’i ziyaret eden Rektör Demir’e Üniversitemiz Diş Hekimliği 
Fakültesi Dekan Yardımcısı Dr. Öğr. Üyesi Veysel Eratilla eşlik etti.

Sağlık çalışanlarının emeklerinin, özellikle pandemi 
döneminde gösterdikleri özverinin hiçbir şeyle kıyaslanamayacak 

kadar kıymetli olduğunu belirten Prof. Dr. İdris Demir, insanın 
önemine dikkat çekerek sağlık çalışanlarının nitelikli ve kaliteli 
sağlık hizmeti sunmak için fedakârca çalıştıklarının altını 
çizdi. Toplum sağlığının devamlılığının ve bireysel mutluluğun 
sağlanması için sağlık hizmetlerinin kesintisiz devam etmesi 
gerektiğini belirten Rektör Demir, insanı yaşatma bilinciyle 
hareket eden tüm sağlık çalışanlarının 14 Mart Tıp Bayramını 
kutladı.
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ÜNİVERSİTE ADAYLARI YIL BOYUNCA ÜNİVERSİTEMİZİ ZİYARET ETTİ

Öğrenci odaklı çalışmalarıyla üniversite adaylarının ilgisini 
çekmeye devam eden Üniversitemiz, eğitimin her kademesindeki 
öğrenciler tarafından sık sık ziyaret edildi. Üniversitemizin 
akademik birimlerini, laboratuvarlarını, kütüphanesini ve spor 
tesislerini gezen öğrenciler, Üniversitemizde yapılan çalışmalar 
hakkında yetkililerden bilgiler aldılar. 

Rektör Demir: “Birçok Bölüm ve Programa Sahip Olan 
Üniversitemizde, Nitelikli ve Çağdaş Bir Eğitim Verilmekte”

Üniversite adayları tarafından gerçekleştirilen bazı 
ziyaretlerde öğrencilerle bir araya gelen Rektör Demir, 
Üniversitemizi merak eden ve daha yakından tanımaya 
çalışan üniversite adayı öğrencileri ağırlamaktan memnuniyet 
duyduklarını belirtti. Üniversitemizde öğrencilere yönelik 
gerçekleştirilen çalışmaların üniversite adaylarının ilgisini 

çektiğini söyleyen Rektör Demir,  şu bilgileri verdi: “Öğrencilerin 
Üniversitemize dair algılarının ölçüldüğü memnuniyet anketi 
oranlarında önceki yıllara göre önemli yükselmeler oldu. Bunun 
en büyük nedeni, hayata geçirdiğimiz her projede öğrenciyi 
merkeze almamızdır. Üniversitemizin alt yapısı ve akademik 
kadrosu her geçen gün daha da güçleniyor. Önümüzdeki yıllarda 
Üniversitemizi tercih edecek üniversite adayları, çok daha iyi 
olanaklarla bir öğrenim hayatı geçirecekler. Üniversitemizin 
kapıları, gençlere her zaman açık olacak. Birçok bölüm ve 
programa sahip olan Üniversitemizde, nitelikli ve çağdaş bir 
eğitim verilmekte. Gençler için yapılan her çalışma geleceğe 
yatırım niteliğindedir. Biz de bu bilinçle hareket ederek 
Üniversitemizde hayata geçirilen tüm projeleri, öğrencileri ve 
gençleri düşünerek tasarlıyoruz.”
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BASINDA BİZ

Ulusal ve uluslararası alanda önemli başarılara 
imza atan Üniversitemizin çalışmaları yerel, 
ulusal ve uluslararası basında yer bulmaktadır. 
Toplumsal katkı ve katma değer anlayışı içerisinde 
önemli projeleri hayata geçiren Üniversitemizin 
bu projeleri medya kuruluşları tarafından da ilgi 
görmeye devam etmektedir. 
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ÜNİVERSİTEMİZİN HABERLERİ ULUSAL VE ULUSLARARASI BASINDA
İLGİ GÖRMEYE DEVAM EDİYOR

Gelişim ve değişime önem veren, bölgesinde model olma 
amacıyla yoluna devam eden Üniversitemizin yaptığı çalışmalar 
ulusal ve uluslararası basında ilgi görmeye devam ediyor. Birçok 
bilimsel çalışmaya ev sahipliği yapan ve bilim dünyasına önemli 
katkılar sunan Üniversitemiz, bu çalışmaları ile adını birçok 
platformda duyuruyor.

Üniversitemiz ile Azerbaycan Neft ve Sanayi Üniversitesi iş 
birliğinde düzenlenen Batman Enerji Zirvesi’22 kapsamında il 
protokolünün katılımıyla açılışı yapılan Karabağ Parkının açılış 

haberi Azerbaycan Respublika gazetesinde yayınlandı. Haber 
ile ilgili açıklamalarda bulunan Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. İdris Demir, ilimizin ve Üniversitemizin haberlerini farklı 
yayın organlarında görmenin kendilerini mutlu ettiğini söyledi. 
Batman Üniversitesi olarak birçok projenin hayata geçmesi için 
çalışmaların devam ettiğini kaydeden Rektör Demir, paydaşlar 
ile Üniversitemize, ilimize ve ülkemize fayda sağlayacak işler 
yapmaya devam edeceklerini sözlerine ekledi.
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REKTÖR DEMİR TRT GAP RADYOSUNDA ÜNİVERSİTEMİZİ ANLATTI

Yükseköğretim Kurumları Sınavının (YKS) ardından başlayan 
tercih sürecinde aday öğrencilere yol göstermek, onların 
tercihlerine doğru yön verebilmek adına birçok çalışmanın 
yürütüldüğü Üniversitemizde, aday öğrencilerin Batman 
Üniversitesini yakından tanıması ve Üniversitemiz ile ilgili merak 
ettikleri sorulara cevap verilebilmesi için çalışmalar titizlikle 
devam ediyor. 30 Temmuz 2022 tarihinde TRT GAP Radyosunda 
yayınlanan programa katılan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir, aday öğrencilere Üniversitemizi anlattı.

Rektör Demir: “Adaylar Kendilerini Tanıyarak ve Ne 
İstediklerini Bilerek Tercih Yapmalıdır”

Öğrencilerin hayatlarına şekil veren bir süreç olan tercih 
döneminde üniversiteye yerleşmek isteyen öğrencilerin öncelikle 
kendilerini tanıması ve ne istediklerini bilerek tercih yapmaları 
gerektiğinin altını çizen Prof. Dr. İdris Demir, bilinçli yerleşilen 
bölümlerde okuyan öğrencilerin, başarılı olma oranlarının da 
daha yüksek olduğunu söyledi. Öğrencilerin tercih dönemindeki 
kaygılarının geleceklerini gölgelememesi gerektiğini belirten 

Rektör Demir, ailelerin de bu süreçte doğru ve gerçekçi 
yönlendirmelerde bulunmalarının çok önemli olduğunu 
vurguladı.

Rektör Demir: “Ciğerparelerimizi Batman’a ve Üniversitemize 
Davet Ediyorum”

Batman şehrinin ve Batman Üniversitesinin öğrencilere 
sunduğu imkânlardan da bahseden Rektör Demir, öğrencilerin 
barınma konusunda sorun yaşamadıklarını dile getirdi. Batman 
Üniversitesinin kültürel, sportif ve sanatsal faaliyetleri hakkında 
da açıklamalarda bulunan Rektör Demir sözlerini şu şekilde 
tamamladı: “Yıl boyunca çok sayıda aktivite gerçekleştirdik. 
Akademik donanımın yanı sıra öğrencilerimize konserler, 
sanatsal aktiviteler, film gösterileri yapıyoruz ve öğrencilerle sık 
sık bir araya gelerek birlikte eğleniyoruz. Aday öğrencilerimizi, 
ciğerparelerimizi Batman’a ve Üniversitemize davet ediyorum. 
Öğrencilerimiz, nitelikli bir eğitimin yanı sıra şehrimizde ve 
Üniversitemizde bulundukları süre içinde keyifli ve kendilerini 
evlerindeymiş gibi hissedecekleri bir süreç geçireceklerdir.”
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ÜNİVERSİTEMİZ TARAFINDAN YÜRÜTÜLEN
BATMAN HALK KÜLTÜRÜ PROJESİ ULUSAL BASINDA

Batman halk kültürünün kayıt altına alınması ve gelecek 
nesillere aktarılması için Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. İdris 
Demir’in öncülüğünde ve Fen-Edebiyat Fakültesi Türk Dili ve 
Edebiyatı Bölümü Halk Bilimi Ana Bilim Dalı Dr. Öğr. Üyesi Zehra 
Görkem Duran Gültekin’in yürütücülüğünde gerçekleştirilen 
“Batman Halk Kültürü Projesi”, ulusal basında yer almaya başladı.

Batman Halk Kültürünün Envanterinin Oluşturulması ve 
Unutulmasının Önüne Geçilmesi Hedefleniyor

Proje kapsamında Batman’ın 5 ilçesinin 25 köyünde 150’den 
fazla kaynak kişiyle yapılan görüşmeler sonucunda kayıt altına 
alınan Batman Halk Kültürü öğelerinin derlenerek kitap olarak 
basılması ve görüşmeler esnasında elde edilen görsellerin 
belgesel film olarak sunulması amaçlanıyor. Tamamlanma 
aşamasına gelinen projeyle Batman halk kültürünün envanterinin 
oluşturulması ve unutulmasının önüne geçilmesi hedefleniyor.

Rektör Demir: “Teknolojinin Unutturmaya Çalıştığı 
Geleneklerimizi Gelecek Nesillere Aktaracağız”

Proje hakkında açıklama yapan Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
İdris Demir, Batman Halk Kültürü Projesi kapsamında derlenen 

öğeleri kitap haline getirerek Batman halkına ve şehrine ahde 
vefada bulunmak istediklerini söyledi.  Batman’ın ve ilçelerinin 
köy köy ev ev gezilerek düğün, taziye, yılbaşı, bayram, şenlik 
gibi bir araya geldikleri zamanlarda söyledikleri şarkı, türkü, 
tekerleme, ağıt, masal, oynadıkları oyunların ve daha birçok 
öğenin derlendiğini belirten Rektör Demir, amaçlarının 
teknolojinin unutturmaya çalıştığı geleneklerin gelecek nesillere 
aktarılması olduğunu ifade etti.

Rektör Demir: “Batman Üniversitesi Olarak Batman’ın 
Faydasına Olabilecek Her Türlü Projeye Aktif Bir Şekilde Müdahil 
Olacağız”

Projede son aşamaya gelindiğini dile getiren Rektör Demir, 
kitap ve belgesel halinde sunulacak proje çıktılarının başta Batman 
halkı olmak üzere tüm kamuoyuyla paylaşılacağını söyledi. 
Batman Üniversitesi olarak Batman’ın faydasına olabilecek her 
türlü projeye aktif bir şekilde müdahil olacaklarını kaydeden 
Rektör Demir, bu tür projelerin artması için Üniversitemizdeki 
akademik personele daha fazla teşvikte bulunulacağını sözlerine 
ekledi.
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